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!! naa vááááánoční svát  TV PROGRAM

Kouzelné Vánoce a plno zajímavých 

zpráv nejen pod stromečkem přeje 

celý kolekti v redakce

Pr ostějovského Večerníku

VVVážení a milí čtenáři,
bbbbblíží se nám Vánoce, bezesporu nejkrásnější svátky roku. Lidéééé
jjjjsssou si k sobě tak nějak blíž, chovají se vzájemně lépe. Věřím, žeeee 
ppppprávě v tomto období rádi zapomínáme na příkoří či křivdy, kteréééé 
nnnnás takřka dennodenně potkávají. Ať totiž chceme, či nikoliv, taa---
kkkkkok vý zločin byl, je a bude neoddělitelnou součástí našich životůů...
OOOOstatně jako dobro a zlo. Čteme-li o kriminalitě, čteme o těch z náss,,,

ý y , j

kkkkteří neunesli tíhu všedních dnů. Ta totiž v sobě skrývá pokušeníí,,, 
zzzzáávist, žárlivost, neukojené touhy, nesplněné sny… Čteme-li oooo

ý p ,,,p

zzzzločinech, čteme příběhy ze života. A právě toto všechno se vámmmm
sssssnažíme každé pondělí bez obalu přinášet. Tudíž i když svátkyyyyy 
vvvvvánoční jsou už za dveřmi, dočítáme se bohužel také dnes zprávvv,,,
kkkkteré bychom nejraději ani netiskli..
VVVVedle toho se však snažíme přinášet věci, které vám mysl rozjasnníííí 
aaa a třeba i potěší. Jsme nesmírně rádi, že se Večerníku dostává vaššíííí 
ddddlouhodobé přízni, neboť je to nepochybně váš zájem a důvěraa,,,
cccco je pro nás tím nejdůležitějším hlediskem a také nejlepšímmmm 
ooooceněním. A právě proto pro vás chceme neustále připravovaatttt 
jjjeeeště novější a zajímavější Večerník, což se nám letos snad daři oo...
NNNNejlepším vysvědčením je totiž vzrůstající prodej našeho periodi aaaa 
aaa a vaše pozitivní ohlasy, kterých bylo letos vskutku požehnaněě... 
VVVV průběhu roku jste ocenili jeho jarní proměnu, rozšířené aaaa
aaaaktuálnější zpravodajství, nové rubriky i celkovou změnu grafickéééé
ppppodoby. 
VVVVěříme, že také toto naše předvánoční číslo se vám bude líbit aaaa
jjjeeelikož nastal čas nakupování dárků i celkové pohody, tak Večern kkkkk
ppppřispěchal s avizovaným dárkem od nás pro vás. Součástí toho oooo
vvvyvydání je totiž nejen naše letošní již čtrnáctá speciální příloha, a eeee
tttaaké celobarevný magazín TV POHODA se zajímavými článkyy,yy,
řřřaadou soutěží a širokou nabídkou televizních ro amů. Sumaaa
sssum s-
tttor ooo
rrroozhodnutí v házeli také z vašich ři míne  budeme rádi kuddd
nnnnám napíšete, jak se vám náš nový nápad líbí. Třeba se pak z něějj
sssttane tra
PPPPřejeme vám jak příjemné počtení, tak zejména co nejpohodo jjii
sssstrávené Vánoce, které proži te v rodinném kruhu se s mi blízz--
kkkýkými. A chovejme se k sobě o něco více přátelsky. Vždyť zejménaa
oooo ooo tom sv
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Součástí  tohoto vydání je speciální čtyřiadvacetistránková příloha

ZLATÝ PROSTĚJOVSKÝ TENISZLATÝ PROSTĚJOVSKÝ TENIS

Už je to  Už je to  
tu zase:tu zase:

Nechutné „prasárny“! Policie při domovní prohlídce nalezla u třicetiletého 
muže videa s dětskou pornografií. Ta obsahovala snímky s drsnými erotickými 
scénami těch nejmenších...  Foto: ilustrační koláž PV Večerníku

PEDOFIL!?PEDOFIL!?PEDOFIL!?
Prostějov/mik

Hnusné, nechutné a obzvláště nebezpečné. Tak by se dala 
charakterizovat činnost třicetiletého muže, na kterého mi-
nulý týden pořádně klekla prostějovská kriminálka. Ta za 
souhlasu státního zástupce vtrhla do bytu pedofila, který ve 
svém počítači schraňoval dětské porno. A ne ledajaké. Videa 
s drsnými sexuálními praktikami těch nejmenších chlapců 
a dívek zabavila policie, stejně jako techniku, kterou pedofil 
používal. „Všechno bude podrobeno odborné analýze. Dále 
budeme zjišťovat, zda muž nechutná videa šířil dál nebo se 
snad i podílel na jejich natáčení. Případ ještě není u konce,“ 
řekl Večerníku mimo jiného plukovník Pavel Novák, šéf pro-
stějovské policie.  

 Podrobnější reportáž přinášíme na straně Podrobnější reportáž přinášíme na straně    66
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Čelechovice na Hané/mik - 
Mezi Čelechovicemi a Kostel-
cem na Hané došlo ve středu 
ráno k těžkému karambolu. 
Na vině bude zřejmě řidič 
Škody Octavia, který na kři-
žovatce nedal přednost jiné 
škodovce. Ta se po srážce i s 
osádkou převrátila na bok a 
skončila v příkopě.   
„Ve středu o čtvrt na osm ráno 
jel osmapadesátiletý řidič vozi-
dla Škoda Octavia po silnici ve 
směru od Čelechovic na Hané 
ke křižovatce na obce Kostelec 
na Hané a Smržice.  Nerespek-

toval přednost v jízdě a vjel do 
křižovatky v době, kdy po hlavní 
komunikaci ve směru od Kostel-
ce na Hané jelo osobní vozidlo 
Škoda Felicia combi s náklad-
ním přívěsným vozíkem. Došlo 
ke střetu, po kterém se felicia 
dokonce otočila na levý bok. 
Při nehodě utrpěl řidič octavie 
zranění a byl sanitkou převezen 
do nemocnice,“ uvedla k havá-
rii Eva Čeplová, tisková mluvčí 
Policie ČR v Prostějově. Řidič 
a spolujedoucí z vozidla Škoda 
Felicia vyvázli z bouračky na-
štěstí jen se zhmožděninami.

Prostějov/mik

„Mladý muž pronikl do dvou 
kontejnerů, ve kterých pro-
dejna JYSK měla uskladněny 
matrace řádově za desítky 
tisíc korun. Byly však zabez-
pečeny elektronickým sys-
témem napojeným na pult 
centrální ochrany. Tím pádem 
jsme okamžitě vyjeli a po 
pár minutách byli na místě. 
Mladého muže jsme zajistili 
a podrželi do příjezdu Policie 
ČR,“ uvedl pro Večerník Aleš 
Bartošek, vedoucí zásahové 
skupiny bezpečnostní agen-
tury SIDA v Prostějově. Jak 
dodal, zloděj se hodně vzpíral. 
„Vzpouzel se až běda. Museli 

jsme proti němu použít chvatů 
a hmatů sebeobrany,“ dodal 
Aleš Bartošek.  
„Šestadvacetiletý muž z Pro-
stějovska je nyní podezřelý z 
přečinu krádeže. Té se dopustil 
tím, že se v nočních hodinách 
na odstavné ploše za prodejnou 
JYSK v Okružní ulici vloupal 
do dvou kovových kontejnerů 
se zbožím. Pákovými kleštěmi 
přestřihl čtyři petlice od zám-
ků, přičemž byl přistižen pra-
covníky bezpečnostní agentury 
SIDA. Soukromé společnosti 
vznikla díky rychlému zása-
hu škoda jen ve výši čtyř tisíc 
korun,“ uvedla k případu Eva 
Čeplová, tisková mluvčí Poli-
cie ČR v Prostějově.

Prostějov/mls

„Vážený soude, to, co jsem 
udělal, nebyla žádná loupež, 
ze které jsem obžalovaný. 
Byla to obyčejná krádež,“ há-
jil se v úterý u prostějovského 

soudu jednadvacetiletý Lukáš 
Holomek. Bylo jasně patrné, 

že tento na první pohled celkem 
sympatický mladík má s po-
dobnými věcmi opravdu bohaté 
zkušenosti. „Jsem rád, že se tak 
vyznáte v rozdílu mezi krádeží a 
loupeží. Jen škoda, že jste si při 
svých znalostech raději neuvě-
domil, že nejlepší by bylo se do 
podobných věcí vůbec nepouš-
tět...,“ reagoval soudce Petr Vrtěl. 
Jenže Lukáš Holomek je v tom-
to směru zřejmě nepoučitelný. 
Ještě než mu bylo osmnáct let, 

už toho měl na kontě víc než 
dost. Mimo jiné zvládl vy-
krást i redakci Večerníku...! 
Svůj životní styl nezměnil ani 
po dosažení věku trestní odpo-
vědnosti, a tak šel brzy sedět. 
Za tři loupeže byl odsouzen na 
dva roky do vězení. Jednu z nich 
měl provést i v Plumlově, když 
se svým kumpánem vyhrožoval 
ženě podřezáním. V únoru byl 
propuštěn, avšak na svobodě 
si dlouho nepobyl. „Viděl jsem 
dva kluky, jak číhají u banko-
matu na prostějovské tržnici. 
Smrdělo to ´průserem .́ Jelikož 
jsem měl svého času sám určité 
problémy se zákonem, tak jsem 
kluky varoval, ať neblbnou, 
že to nestojí za to. Bavil jsem 
se s nimi na rovinu, vůbec by 
mě nenapadlo, že by mě chtěli 

okrást. Oni mě však sledovali až 
na Plumlovskou ulici. Nevěno-
val jsem jim pozornost. Náhle se 
na mě jeden z nich zezadu vrhl, 
strčil do mě a sebral  peněženku, 
ve které jsem měl sedm tisíc ko-
run. Než jsem se vzpamatoval, 
byli už pryč. Zavolal jsem tedy 
policisty. Když mě vezli na sta-
nici, tak jsme je náhodou kousek 
od Újezdu potkali,“ popsal svůj 
hořký zážitek přepadený Franti-
šek Navrátil. 
Oba zadržení Romové se na po-
licii zpočátku chovali zcela su-
verénně. Peněženku totiž u sebe 
neměli a všechno popírali. Jeden 
z nich však nakonec policistům 
prozradil, že „šrajtofli“ při útěku 
zahodili do kanálu u prostějov-
ských lázní, kde se později i naš-

la. Jako iniciátor přepade-
ní byl označen právě 

Lukáš Holomek. 
Ten byl následně 
obžalován i na zá-

kladě otisků prstů, 
které se na peněžence 

našly. U soudu mu téměř 
nezbývalo nic jiného, než se k 
celé záležitosti přiznat. „Na po-
licii jsem lhal, ale před soudem 
jsem si uvědomil, že lhát se 
nemá. Žádné loupeže jsem se ne-
dopustil, byla to pouze krádež,“ 
obhajoval se až naivně Lukáš 
Holomek, který před vzetím do 
vazby krátce bydlel s mnoha 
jemu podobnými v prostějov-
ském „parlamentu” v ulici Šárka. 
Kromě výše uvedeného byl ob-
žalován z další rvačky, během 
níž měl nedaleko bývalého Dis-
co clubu ´Sedma  ́ použít slzný 
plyn. Prostějovský soud ortel 
nad Lukášem Holomkem v úterý  
nevynesl, jednání bylo z důvodu 
předvolání dalších svědků odro-
čeno. Večerník tak bude případ a 
osud nezbedného hošíka nadále 
sledovat... 

19. prosince 2011 2Krimi... ještě novější

Koš na
lokomotivě

Terčem vandalů 
se stala lokomo-

tiva stojící před budovou 
hlavního nádraží. Hlídce se 
při kontrole prostoru nádraží 
naskytl neobvyklý pohled. 
Strážníci spatřili na střeše lo-
komotivy odložený odpad-
kový koš, který byl předtím 
vytržený ze země. Kdo toto 
způsobil, se zjistit nepodaři-
lo. Hlídka nádobu sundala a 
poté předala na vrátnici tech-
nických služeb jako nález. 
Mašinka poškozená nebyla.

Zloději železa
V ranních hodinách bylo při-
jato oznámení o podezřelém 
chování muže, který stojí 
u výkopu a rozbíjí litinu. 
Strážníci dotyčného zastihli 
na Vrahovické ulici. V ba-
tohu měl rozbitý litinový 
kryt s poklopem. Tvrdil, že 
pracovník mu dovolil věci 
odnést. To se ale nepotvrdi-
lo. Další krádež byla zazna-
menána o čtyři dny později. 
V dopoledních hodinách byl 
oznámen pohyb dvou mužů 
s dvoukolákem, na kte-
rém převážejí kovové věci. 
Strážníci je zastavili u ulice 
Pod Kosířem. Jednalo se o 
dva chlapíky ve věku 31 a 30 
let. Na vozíku měli uloženy 
kovové trubky, větší želez-
nou hřídel přibliž 80 kg těž-
kou a ruční nářadí, sekáček 
a kleště. Prý mají povolení 
od muže z depa místního 
vlakového nádraží, kterého 
osobně neznají. Při prověřo-
vání této výpovědi následně 
vyšlo najevo vypáčení dveří 
u skladových prostor. Vzhle-
dem k podezření z trestného 
činu byla na místo přivolána 
Policie ČR.
 

Tady jde o život!  
Okolo desáté hodiny zjistila 
hlídka při kontrole okolí hřbi-
tova demontování bočních 
krytů na sloupech veřejného 
osvětlení, které jsou umístěné 
u boční brány na nově vybu-
dovaném parkovišti. Toto po-
ničení spočívalo v přestříhání 
a odcizení měděného drátu 
elektrického napětí, a to v po-
čtu 12 kusů. Na místo dorazil 
pracovník technických slu-
žeb, jenž provedl zabezpe-
čení proti úrazu elektrickým 
proudem. Celá záležitost byla 
postoupena Policii ČR

Výtržník v baru
Nechtěl opustit provozovnu, 
nakonec skončil v poutech. 
Před dvaadvacátou hodinou 
byla vyslána hlídka do baru 
na ulici Svatoplukova. Uvnitř 
se nacházel zjevně podnapilý 
host, který se neustále doža-
doval dalších lihovin. Obslu-
ha mu odmítla podat alkohol, 
načež se muž začal nevhodně 
chovat. Před příjezdem hlíd-
ky rozsypal po provozovně 
tabák, rozházel pomačkané 
papíry a obtěžoval přítomné. 
Opilý jednatřicetiletý muž 
nereagoval na opakované vý-
zvy strážníků. Bar opustit od-
mítal, kladl odpor. Při před-
vedení ke zjištění totožnosti 
nesouhlasil s nastoupením do 
služebního vozidla a začal do 
něj kopat. Jelikož hrozilo ne-
bezpečí, že se pokusí o útěk, 
byla mu za pomocí donuco-
vacích prostředků nasazena 
pouta. U správního orgánu 
mu hrozí pokuta až 20 000 
korun.  
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Výtržník v baru
Nechtěl opustit provozovnu,
nakonec skončil v poutech.
Před dvaadvacátou hodinou
byla vyslána hlídka do baru
na ulici Svatoplukova. Uvnitř 
se nacházel zjevně podnapilý
host, který se neustále doža-
doval dalších lihovin. Obslu-
ha mu odmítla podat alkohol,
načež se muž začal nevhodně
chovat. Před příjezdem hlíd-
ky rozsypal po provozovně
tabák, rozházel pomačkané
papíry a obtěžoval přítomné.
Opilý jednatřicetiletý muž
nereagoval na opakované vý-
zvy strážníků. Bar opustit od-
mítal, kladl odpor. Při před-
vedení ke zjištění totožnosti
nesouhlasil s nastoupením do
služebního vozidla a začal do
něj kopat. Jelikož hrozilo ne-
bezpečí, že se pokusí o útěk,
byla mu za pomocí donuco-
vacích prostředků nasazena
pouta. U správního orgánu
mu hrozí pokuta až 20 000
korun. 

Rodiče kryli 
syna! 

Necelý měsíc se 
na přelomu října a 
listopadu v letošním roce 
skrýval jednatřicetiletý muž v 
rodinném domě svých rodičů 
v Tištíně, ačkoliv věděl, že má 
rozhodnutím Okresního soudu 
ve Vyškově uložen trest odnětí 
svobody v trvání pěti měsíců, 
a výzva k nastoupení výko-
nu trestu s termínem nástupu 
výkonu trestu mu byla řádně 
doručena poštou. Výzvu pře-
vzal, bez závažného důvodu 
nenastoupil výkon trestu, čímž 
mařil výše uvedený výkon roz-
hodnutí. Rodiče podezřelého 
při opakovaných kontaktech 
ze strany policistů z Němčic 
nad Hanou uvedli, že se zde 
syn nenachází. Tím mu napo-
mohli mařit výkon rozhodnutí, 
čímž se dopustili spáchání pře-
činu maření výkonu úředního 
rozhodnutí spáchaného for-
mou účastenství.

Zlodějky okradly dívku
Z přečinu krádeže a neopráv-
něného opatření, padělání a po-
změnění platebního prostřed-
ku jsou podezřelé dvě ženy ve 
věku 21 a 31 let z Prostějova. 
Dne 8. prosince ve 22.30 hodin 
na hlavním vlakovém nádraží 
na ulici Janáčkova v Prostějo-
vě společným jednáním od-
cizily z kabelky, kterou měla 
dvacetiletá žena zavěšenou na 
rameni, peněženku, ve které se 
nacházely osobní doklady, fi-
nanční hotovost a platební kar-
ta. Mladší z dvojice pachatelek 
byla v posledních třech letech 
za takový čin potrestána, a to 
rozsudkem Městského soudu 
v Brně k trestu odnětí svobody 
v trvání čtyř měsíců podmíně-
ně na zkušební dobu 15 měsí-
ců. Nyní jí za tuto opakovanou 
trestnou činnost hrozí až tříletý 
pobyt za mřížemi.

Straka v cukrárně
Během předminulého víkendu 
zatím neznámý pachatel vnikl 
v Bedihošti za použití násilí do 
místní cukrárny, odkud násled-
ně odcizil alkohol a potraviny 
v hodnotě 4 115 korun. Poško-
zením zařízení vznikla škoda 
ve výši 2 800 korun. Prove-
deným šetřením policistů Ob-
vodního oddělení Policie ČR 
Prostějov 2 byl jako pachatel 
výše uvedeného činu zjištěn 
podezřelý osmnáctiletý muž z 
Prostějovska, který se k výše 
uvedenému jednání plně do-
znal. Nyní mu za přečin kráde-
že vloupáním hrozí dvouletý 
trest odnětí svobody.

Zfalšoval příjem
Komisaři z oddělení hospodář-
ské kriminality obvinili třiadva-
cetiletého muže z Prostějova 
z trestného činu úvěrového 
podvodu. Obviněný začátkem 
května letošního roku požádal 
úvěrovou společnost o uzavření 
úvěrové smlouvy na částku 115 
000 korun, kdy k této žádosti 
v úmyslu sebe neoprávněně 
obohatit přiložil i zfalšované 
potvrzení o výši svého pracov-
ního příjmu. Zde bylo uvedeno, 
že není ve zkušební době a ani 
s ním není vedeno jednání o 
skončení pracovního poměru, 
ve skutečnosti však byl zaměst-
nán na dobu určitou. Finanční 
společnosti, která mu vyplatila 
půjčku ve výši o patnáct tisíc 
nižší, způsobil škodu ve výši 
nejméně 100 000 korun tím, 
že takto získané finanční pro-
středky použil pro svou vlastní 
potřebu a na splátkách úvěru 
uhradil pouze necelé dva tisíce 
korun. Nyní mu hrozí trest od-
nětí svobody až na pět let.

Rodiče kryli 
syna! 

Necelý měsíc se 
na přelomu října a
listopadu v letošním roce
skrýval jednatřicetiletý muž v 
rodinném domě svých rodičů 
v Tištíně, ačkoliv věděl, že má 
rozhodnutím Okresního soudu 
ve Vyškově uložen trest odnětí 
svobody v trvání pěti měsíců, 
a výzva k nastoupení výko-
nu trestu s termínem nástupu 
výkonu trestu mu byla řádně 
doručena poštou. Výzvu pře-
vzal, bez závažného důvodu 
nenastoupil výkon trestu, čímž 
mařil výše uvedený výkon roz-
hodnutí. Rodiče podezřelého 
při opakovaných kontaktech 
ze strany policistů z Němčic 
nad Hanou uvedli, že se zde 
syn nenachází. Tím mu napo-
mohli mařit výkon rozhodnutí, 
čímž se dopustili spáchání pře-
činu maření výkonu úředního 
rozhodnutí spáchaného for-
mou účastenství.

Zlodějky okradly dívku
Z přečinu krádeže a neopráv-
něného opatření, padělání a po-
změnění platebního prostřed-
ku jsou podezřelé dvě ženy ve 
věku 21 a 31 let z Prostějova. 
Dne 8. prosince ve 22.30 hodin 
na hlavním vlakovém nádraží 
na ulici Janáčkova v Prostějo-
vě společným jednáním od-
cizily z kabelky, kterou měla 
dvacetiletá žena zavěšenou na 
rameni, peněženku, ve které se 
nacházely osobní doklady, fi-
nanční hotovost a platební kar-
ta. Mladší z dvojice pachatelek 
byla v posledních třech letech 
za takový čin potrestána, a to 
rozsudkem Městského soudu 
v Brně k trestu odnětí svobody 
v trvání čtyř měsíců podmíně-
ně na zkušební dobu 15 měsí-
ců. Nyní jí za tuto opakovanou 
trestnou činnost hrozí až tříletý 
pobyt za mřížemi.

Straka v cukrárně
Během předminulého víkendu 
zatím neznámý pachatel vnikl 
v Bedihošti za použití násilí do 
místní cukrárny, odkud násled-
ně odcizil alkohol a potraviny 
v hodnotě 4 115 korun. Poško-
zením zařízení vznikla škoda 
ve výši 2 800 korun. Prove-
deným šetřením policistů Ob-
vodního oddělení Policie ČR 
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Prostějov 2 byl jako pachatel 
výše uvedeného činu zjištěn 
podezřelý osmnáctiletý muž z 
Prostějovska, který se k výše 
uvedenému jednání plně do-
znal. Nyní mu za přečin kráde-
že vloupáním hrozí dvouletý 
trest odnětí svobody.

Zfalšoval příjem
Komisaři z oddělení hospodář-
ské kriminality obvinili třiadva-
cetiletého muže z Prostějova 
z trestného činu úvěrového 
podvodu. Obviněný začátkem 
května letošního roku požádal 
úvěrovou společnost o uzavření 
úvěrové smlouvy na částku 115 
000 korun, kdy k této žádosti 
v úmyslu sebe neoprávněně 
obohatit přiložil i zfalšované 
potvrzení o výši svého pracov-
ního příjmu. Zde bylo uvedeno, 
že není ve zkušební době a ani 
s ním není vedeno jednání o 
skončení pracovního poměru, 
ve skutečnosti však byl zaměst-
nán na dobu určitou. Finanční 
společnosti, která mu vyplatila 
půjčku ve výši o patnáct tisíc 
nižší, způsobil škodu ve výši 
nejméně 100 000 korun tím, 
že takto získané finanční pro-
středky použil pro svou vlastní 
potřebu a na splátkách úvěru 
uhradil pouze necelé dva tisíce 
korun. Nyní mu hrozí trest od-
nětí svobody až na pět let.

ČERNÁ KRONIKAČERNÁ KRONIKA

Prostějov/mik

Prostějovská policie vy-
hlásila celostátní pátrání 
po čtveřici osob, která je 
podezřelá z trestné čin-
nosti a skrývá se před 
spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci 
zákona žádají veřejnost 
o pomoc při jejich dopa-
dení. Prostějovská po-
licie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa 
pobytu výše uvede-
ných osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv 
oddělení Policie ČR pro-
střednictvím bezplatné 
linky 158 nebo zavolali 
přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování v 
Prostějově na tel. číslo 
974 781 326.

LUKÁŠ KLABAČKA MONIKA HERBSTOVÁ PATRIK DŽUDŽOPETRA BLANAŘOVÁ
se narodila 12. dubna 1994 a 
trvalé bydliště má hlášeno v 
okrese Prostějov. Pátrání po 
pohřešované dívce vyhlásila 
policie už 1. listopadu tohoto 
roku. Její zdánlivé stáří je v 
rozmezí od 17 do 18 let, měří 
mezi 160 až 170 centimetry, 
má hubenou postavu, hnědé 
oči a hnědé vlasy. 

se narodil 12. října 1982 a trva-
lé bydliště má hlášeno v okrese 
Prostějov. Jeho zdánlivé stáří 
je v rozmezí od 28 do 32 let 
a měří mezi 175 až 180 cen-
timetry. Hledaný má střední 
postavu, šedohnědé oči a hně-
dočerné vlasy. Muž nosí knír i 
bradku, v současnosti může být 
ovšem hladce oholen. 

se narodila 1. listopadu 
1986 a trvalé bydliště má 
hlášeno v okrese Prostějov. 
Hledaná měří mezi 160 až 
170 centimetry a její zdán-
livé stáří je v rozmezí od 
25 do 30 let. Má střední 
postavu, hnědé oči a hnědé 
rovné vlasy.

se narodil 17. listopadu 1995 
a trvalé bydliště má hlášeno v 
okrese Prostějov. Na hledaného 
vydal Okresní soud v Prostějově 
příkaz k zadržení pro podezření 
z trestného činu. Jeho zdánlivé 
stáří je v rozmezí od 16 do 17 
let, měří zhruba 169 centimetrů. 
Má hubenou postavu, hnědé oči 
a černé vlasy. 

168 hodin 168 hodin 
s městskou policiís městskou policií
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Bude-li po vás Lukáš Holomek chtít o půlnoci ciga-
retu, raději mu ji nedávejte. Někteří, kteří tak učinili, 
skončili s modřinami a bez peněženky! Po propuš-
tění z vězení jednadvacetiletý Rom sliboval, že se 
polepší. Dlouho mu to ale nevydrželo...
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Kriminálka provedla „vánoční úklid“
Prostějov/mik

Tak to je frmol! Policie dala 
slušným Prostějovanům už 
předčasně vánoční dárek v po-
době neuvěřitelné porce objas-
něných trestných činů. Během 
minulého týdne se především 
kriminální službě podařil ob-
jasnit vysoký počet spácha-
ných trestných činů. Kromě   
obvinění muže z přechovávání 
dětského porna policisté zabra-

li i na jiných úsecích kriminální 
činnosti. A to pořádně od pod-
lahy! „Celkem 86 spáchaných 
trestných činů přibude na konto 
muži z Mostkovic, který je už za 
nedávno objasněnou sérii krádeží 
aut stíhán vazebně. Vesměs jde 
o trestné činy podílnictví a lega-
lizace výnosů z trestné činnos-
ti,“ sdělil Pavel Novák, vedoucí 
Územního odboru Policie ČR 
v Prostějově. Zbývajících třia-
dvacet skutků pachatelů souvisí 

s čerstvě objasněnými případy 
krádeží vozidel. Prostějovská 
kriminálka totiž pokračuje v 

rozpracovaných případech a 
našla dalších třiadvacet krade-

ných aut! „Jde o vozidla, 
která se skutečně stala 

předmětem trestné 
činnosti, přestože 
je už majitelé mají 
zpátky. Existuje 
podezření hrani-

čící s jistotou, že 
tito lidé je od zlodějů 

dostali zpět, samozřejmě za 
menší či větší poplatek,“ dodal 
plukovník Novák. 
Odhalený muž přechovávající 
dětské porno, další objasněné 

krádeže aut a s tím spojené trestné 
činy, ovšem také zjištěný pacha-
tel loupežného přepadení pošty v 
Dobromilicích, odhalená pěstírna 
marihuany a další záležitosti. To 
je součet práce naší policie za 
minulý týden. „Vypadá to, že po-
licie provedla předvánoční úklid 
v našem městě a okolí. Toho si 
vážím, stejně jako by to měli 
přivítat všichni slušní občané,“ 
podotkl starosta Prostějova Miro-
slav Pišťák. 
Více o objasněných případech 
se dočtete v obsáhlé reportáži 
na straně 15. 

NOČNÍ DÉMON NA SVOBODĚ DLOUHO NEPOBYL 
Lukáš Holomek s kumpány opakovaně přepadával prostějovské chodce

Zloděj „sympaťák“. Lukáš 
Holomek na první pohled půso-
bí docela sympaticky. Přestože 
je stále velmi mladý, má už za 
sebou bohatou trestní minu-
lost...   Foto: Martin Zaoral

Už jako nezletilý 
VYLOUPIL 

naši redakci...

CHMATÁKA chytili při činu
Členové agentury SIDA zloděje předali policii

Zlodějen si toto město užije dost, ale málokdy se 
chmatáka podaří přistihnout a dopadnout přímo při 
činu. V noci z neděle na pondělí však díky doko-
nalému ochrannému systému dokázali pracovníci 
bezpečnostní agentury SIDA lapit pachatele pár 
minut poté, co se vloupal do skladových kontejnerů 
soukromé firmy za supermarketem Kaufland. 

To je na zápisTo je na zápis
do Guinessovydo Guinessovy
knihy rekordů! knihy rekordů! 

Za týden objasněno 109 trestných činů!

Velel zásahu. Aleš Bartošek 
z prostějovské bezpečnostní 
agentury Sida se svou skupi-
nou dopadl zloděje přímo při 
činu.  Foto: Michal Kadlec

Nedal přednost,
zavinil KARAMBOL

Skončili na boku. Osádka této škodovky s vozíkem měla štěstí. 
Ošklivý karambol přežila pouze s pár modřinami.  Foto: Policie ČR



Prostějov/mik

Podle mnohých „povýšení“ 
Prostějova na statutární město 
žádné převratné  změny nepři-
nese. „Jde především o prestiž. 
Zároveň jsem přesvědčen o tom, 
že jako statutární město budeme 
mít více možností přilákat další 
investory,“ řekl před časem Mi-
roslav Pišťák, starosta Prostějo-
va, který se zřejmě brzy stane 
primátorem a čtyři místosta-

rostové budou užívat titul ná-
městek. „Samozřejmě, že jsem 
výsledky pátečního hlasování 
Parlamentu České republiky 
sledoval a přijal jsem je s potě-
šením. Na druhé straně se to ale 
dalo očekávat, vše bylo předjed-
náno se všemi prostějovskými 
poslanci, kteří přislíbili podpo-
ru a svůj hlas,“ sdělil nám těsně 
před uzávěrkou tohoto vydání 
Miroslav Pišťák. „Znovu opa-
kuji, jde především o prestiž 

města, nemůžeme od tohoto 
statutárního titulu očekávat pří-
liš mnoho,“ dodal prostějovský 
starosta. Naše blahopřání k titu-
lu primátora však ještě nepřijal. 
„Nepředbíhejme událostem! 

Udělení titulu statutárního měs-
ta je dlouhý legislativní proces, 
teď to musí schválit ještě sená-
toři a novelu potom ještě má 
podepsat prezident republiky,“ 
uvedl Miroslav Pišťák.

Prostějov/mls

Právě tento jednadvacetiletý 
mladík dokázal napálit lidi z 
celé republiky, nechyběli mezi 
nimi přitom ani Prostějované. 
Ivan Cebula přitom zneužil 
anonymity internetu. Věci, 
které na webu lidem za vý-

hodné ceny nabízel, jim nikdy 
neplánoval ani poslat! Jednalo 
se o mobily, domácí kina, LCD 
monitory i další elektroniku. 
Ke svým „rejdům“ využíval 
například i ´aukro´, což je oblí-
bený webový portál, na kterém 
funguje burza použitého zboží. 
Se svými oběťmi komuniko-

val prostřednictvím emailu, 
jakmile měl peníze na účtu, 
odmlčel se a zboží nikdy nepo-
slal. Těm, kteří si nechali věci 
zaslat na dobírku, pak posílal 
úhledně zabalenou mouku... 
Ivan Cebula byl proto u pro-
stějovského soudu obžalo-
ván, že takto ošidil více jako 
stovku lidí. K většině z těchto 
případu se přiznal, peníze prý 
potřeboval pro uhrazení svých 
dluhů. „Celkově si takto měl 
přijít na 252 tisíc korun,“ 
sdělil Večerníku prostějovský 
státní zástupce Ondřej Frgál, 
který poukázal na to, že ta-
kové množství podvedených 

lidí je vskutku mimořádný 
„počin“.
Za podobné skutky byl Ivan 
Cebula už v minulosti odsou-
zen u třech okresních soudů. 
Prostějovské policii se ho po-
dařilo vypátrat na základě vý-
pisu z účtu, kam byly peníze 
posílány. Opakované podvody 
jej tak mohou přijít draho, jeli-
kož mu nyní hrozí trest odnětí 
svobody v rozmezí od jedno-
ho roku do pěti let.
Takže radíme, buďte při ná-
kupech pod stromeček touto 
formou opravdu obezřetní. 
Lehkovážnost či naivita se 
skutečně nevyplácí...

Čechy pod Kosířem/mls

Město Vsetín vystěhovalo 
koncem října roku 2006 ro-
dinu Tulejových na soudní 
příkaz do domu v Čechách 
pod Kosířem. Ta se také stala 
jeho majitelem, nikdy jej však 
nezaplatila. „Rodina Tulejo-
vých částku 460 tisíc korun, 
za kterou byl dům v Čechách 
pod Kosířem koupen, dosud 
nesplatila,“ potvrdila Večer-

níku minulý  týden Jana Ča-
dová, tisková mluvčí vsetínské 
radnice. V souvislosti s Tulejo-
vými se hodně psalo o tom, že 
dům do něhož se nastěhovali, 
byl neobyvatelný. Vydán  na 
něj byl dokonce demoliční vý-
měr. Do celé věci se dokonce 
vložil i ochránce lidských práv 
Otakar Motejl. Na jeho pod-
nět nechala vsetínská radnice 
nemovitost na vlastní náklady 
zrekonstruovat. „Realizace 

byla záležitostí příspěvkové 
organizace Vsetínská inves-
tiční,“ upřesnila Jana Čado-
vá. Na konkrétní dotaz, kolik 
opravy domu vsetínskou kasu 
přišly, nám však v průběhu 
uplynulého týdne nebyl nikdo 
z valašské radnice schopen 
odpovědět. Podle informací 
Večerníku se mohlo jednat o 
částku pohybující se kolem 
půl milionu korun. 
Opraveného domu si ale Tu-

lejovi dlouho neužili, neboť 
zkraje tohoto měsíce o něj 
kvůli svým dluhům přišli! 
„Dům, ve kterém bydlí rodina 
Tulejova, byl zabaven v exe-
kuci a k prvnímu prosinci le-
tošního roku změnil majitele. 
Co vím, tak se rodina s novým 
majitelem domluvila, že se na 
začátku nového roku vystě-
huje. V současné době mají 
hledat místo, kam půjdou,“ 
prozradil nám Milan Kiebel, 

starosta Čech pod Kosířem. 
Exekuci na rodinu Tulejových 
podalo hned několik věřite-
lů, rodina mimo jiné dlužila 
za spotřebovanou elektřinu. 
Oficiálně v domě bydlelo jede-
náct členů, tento počet se však 
podle místních velmi často i 
zdvojnásoboval! Dostat z nich 
však nějaké peníze bylo téměř 
nemožné. „Přestože u nich 
pobíhalo hned několik psů, na-
hlášeného měli pouze jednoho. 

Ani za něho však neplatili. Vše 
nakonec uhradila až sociálka,“ 
zmínil se dále Kiebel. 
Do prostředí  obce rodina 
ze Vsetína příliš nezapadla. 
„Uznávám, že pro ně určitě 
bylo složité se tady aklimati-
zovat. Faktem však je, že pro-
blémy s nimi byly od samého 
začátku. V obci se množily 
krádeže železa, zmizela napří-
klad i část lešení z obecní stav-
by. Na denním pořádku byly 

krádeže dřeva z lesa. Když 
jsem se za nimi stavil, tak byl 
chvíli klid. A pak vše začalo 
nanovo. Problémy byly i s je-
jich dětmi. Když už přišly do 
školy, byly obvykle nemyté a 
zanedbané,“ nechal se slyšet 
starosta obce. 
Koncem uplynulého týdne 
se Večerník za rodinou Tule-
jových vypravil k osobní ná-
vštěvě, ale se žádostí o vyjádření 
jsme neuspěli. Obyvatele domu 
se nám sice podařilo zastih-
nout, avšak žádný z nich nám 
nebyl ochoten sdělit nic víc, než 
že se budou opravdu stěhovat. 
Dále odmítli svoji situaci jak-
koliv komentovat. Místy jsme 
si dokonce museli vyslechnout 
pár výhrůžek...
V Čechách pod Kosířem 
už delší dobu žijí další dvě 
romské rodiny. „S nimi žád-
né podstatné problémy nej-
sou,“ srovnal závěrem Milan 
Kiebel.

Prostějov/mls

Pravý smysl Vánoc si v sobotu 
odpoledne v Rajské zahradě 
kostela Povýšení svatého Kří-
že připomnělo kolem dvou 
stovek diváků. Díky členům 
Spolku plumlovských nad-
šenců se mohli přenést do dob, 
kdy se malý Ježíšek narodil v 
jednom z betlémských chlévů. 
Vstupné bylo dobrovolné, vý-
těžek přitom směřoval lidem 
v nouzi. Akci podpořilo také 
Město Prostějov. 
Přestože biblický příběh zná 
snad každý, přítomní byli rádi, 
že si ho touto zajímavou formou 
mohli připomenout. Většinu z 
diváků tvořili rodiče s malými 
dětmi. Kromě samotného Je-
žíška na sebe největší pozornost 
poutal živý oslík. „Kdybych byl 
takové mimino jako Ježíšek, 
tak bych se asi bál, že mě oslík 
kousne,“ prohlásil při zaujatém 
sledování celé scény pětiletý 
Ondřej. 

Plumlovští nadšenci celou akci 
letos pořádají druhým rokem. 
„Tradici pořádání živých bet-
lémů před mnoha lety založil 
Jindřich Miklas,“ připomněl 
jejich šéf Marek Otruba. Ještě 
před živým betlémem v Raj-

ské zahradě zahrála adventní 
gospely skupina Fiddle Dedee 
a s programem „Betlémská 
hvězda“ vystoupily také děti z 
plumlovské ZUŠ. Poté zazněly 
vánoční koledy v podání scholy 
z kostela svatého Petra a Pavla.
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ŽIVÝ BETLÉM připomněl zázrak
Kromě Ježíška na sebe největší pozornost poutal oslík

Biblický příběh. Ztvárnění živého betléma lidem připomnělo, že 
se Ježíšek narodil v nuzných podmínkách betlémského chléva. 
Foto: Martin Zaoral 

Romské rodině dům sehnala i opravila vsetínská radnice. PŘIŠLI O NĚJ V EXEKUCI

„Slavná” jedenáctičlenná rodina Tulejových 
nedokázala zkrotit své dluhy. Kvůli exekuci 
přišla o dům, který jim v Čechách pod Kosířem 
sehnala vsetínská radnice. Jeho majiteli se 
Tulejovi stali 30. června 2008 na základě kup-
ní smlouvy.  Nemovitosti, která byla původně 
v dezolátním stavu, se na základě dohody s 
veřejným ochráncem práv dostalo na náklady 
vsetínské radnice oprav, nyní však dům spadl 
do klína peněžnímu ústavu...

Přišli o něj. Rodina Tulejova by dům v 
Čechách pod Kosířem měla po Novém roce 
opustit.  

Nepořádek. Zatímco střecha domu byla 
opravena, dvorek ledacos vypovídá o jeho 
nájemnících.  

Osobní návštěva. Rodinu Tulejových jsme na-
vštívili. Při této příležitosti nám potvrdili, že se budou 
stěhovat, více se o celé záležitosti nechtěli bavit. 

3 x foto: Martin Zaoral

exkluzivněexkluzivněTULEJOVI SE BUDOU Z ČECH POD KOSÍŘEM STĚHOVATTULEJOVI SE BUDOU Z ČECH POD KOSÍŘEM STĚHOVAT

POZOR! PŘÍŠTÍ ČÍSLO VYCHÁZÍ 
vzhledem k vánočním svátkům až vzhledem k vánočním svátkům až 

V ÚTERÝ 27. 12. 2011. V ÚTERÝ 27. 12. 2011. 
Jeho součástí bude  opětJeho součástí bude  opět

celobarevný magazín celobarevný magazín 
TV POHODATV POHODA

s televizním programem s televizním programem 
a takéa také

SILVESTROVSKÝ SILVESTROVSKÝ 
SPECIÁL!SPECIÁL!

NEZAPOMEŇTENEZAPOMEŇTE
SI NÁS KOUPIT...SI NÁS KOUPIT...

NA INTERNETU OBJEDNALI MOBIL,
DOSTALI MOUKU
Obzvlášť před Vánoci přibývá lidí, kteří se nechá-
vají zlákat výhodnými nákupy na internetu. Zde si 
objednají zboží, jenž zaplatí předem. V takovém 
případě se však leckdy nemohou příliš divit, pokud 
věci nikdy nedostanou! Jsou-li „alespoň“ opatrněj-
ší a nechají si věci poslat na dobírku, mohou po 
zaplacení v balíku objevit například mouku, kterou 
svým obětem zasílal například Ivan Cebula...

Ivan Cebula napálil více jak stovku lidí. Měl si přijít na čtvrt milionu korunIvan Cebula napálil více jak stovku lidí. Měl si přijít na čtvrt milionu korun

Komentář redaktora k ce-
lému případu si můžete 
přečíst na straně 6

Poslanci rozhodli:Poslanci rozhodli: Prostějov Prostějov
má být statutárním městemmá být statutárním městem
Cesta Prostějova za vysněným titulem statu-
tárního města je už jen malý kousek před cílem. 
Poslanci českého parlamentu totiž v pátek schválili 
novelu Zákona o obcích a s ní také žádost našich 
zastupitelů o uznání tohoto titulu. Nyní už zbývá jen 
schválení Senátem ČR.

Ze starosty primátor. Je už pouze otázkou času, kdy Miroslav 
Pišťák povýší do nové funkce.  Foto: archiv PV Večerníku

Gratulujeme, pane primátore Pišťáku!Gratulujeme, pane primátore Pišťáku!

ZEMŘEL
VÁCLAV HAVEL

Praha/mik - Velmi smut-
nou zprávu začala včera 
po poledni šířit do celé-
ho světa všechna česká 
média. Po delší těžké ne-
moci zemřel ve věku 75 
let Václav Havel.
Všechny vlajky před 
sídlem Olomouckého 
kraje byly včera na 

znamení smutku spuštěny na půl žerdi. 
Olomoucký kraj tak reagoval na zprávu o 
úmrtí bývalého československého a českého 

prezidenta, disidenta a dramatika Václa-
va Havla. „Václav Havel pro mnohé z nás 
navždy zůstane symbolem boje proti totalitě 
a jeho odchod je velkou ztrátou nejen pro 
náš národ, ale pro celý demokratický svět. 
Jako politik i člověk se nesmazatelně zapsal 
do našich novodobých dějin, kdy napomohl 
návratu demokracie. Byl to právě Václav 
Havel, kdo svým vysokým kreditem obno-
vil prestiž naší země v zahraničí a za to mu 
budeme my i další generace navždy vděč-
ni,“ řekl včera odpoledne Martin Tesařík, 
hejtman Olomouckého kraje.
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„Proč jsem se 
nenarodil na 
Husáku...!”

Muž na poště ve chvíli, 
kdy si Romka u okénka 

přebírala „pakl“ pěti-
tisícovek coby sociální 

podporu...

aneb VAŠE NÁZORY 
NÁS ZAJÍMAJÍ

Číslo týdneČíslo týdne
PP čč jj

  Výrok týdneVýrok týdne
 Sedm cyklostezek.  V letošním roce se 
městu podařilo dotáhnout do konce 

dalších sedm dílů cyklostezek, které mají 
konečně propojit značnou část roz-
sáhlé sítě těchto komunikací v 
Prostějově. Snad se brzy 
dočkáme kom-
pletního pro-
pojení!

+
Zbytečně ho 

kryli!  Pochvalu si 
rozhodně nezaslouží ro-

diče jednatřicetiletého muže 
z Tištína, který se vyhýbal nástupu 

trestu vězením. Otec s matkou ho kryli 
před policií, jež u nich v domě byla pečená 

vařená. Synáček, který už dávno měl být 
ve vězení, se v tu chvíli ukrýval na půdě...  -

Berani - 21.3.-20.4. Pusťte veškeré problémy 
z hlavy, v těchto dnech se jenom usmívejte a 
buďte na všechny hodní. Ostatně k dobré náladě 
budete mít dostatečný důvod. V rodině oslavíte 
malý přírůstek! 
Býci - 21.4.-21.5. Lidem z vašeho okolí začne 
být divné, že se velmi často zlobíte a vybuchne-
te kvůli úplné prkotině. Jenom ti zasvěcení ví, 
že procházíte obrovskými problémy. Snažte se 
je nepřenášet na druhé! 
Blíženci - 22.5.-21.6. Můžete si přivydělat, ale 
nesmíte být líní. Velice dobře se dá uplatnit vaše 
odbornost, a to nejenom na stálém pracovišti. 
Dostanete nabídku na „melouch“ v soukromém 
sektoru. Neodmítejte! 
Raci - 22.6.-22.7. Dostanete se do křížku s nad-
řízeným a pokud ze sporu nechcete vyjít ošku-
báni jako slepice, musíte umět včas vycouvat. 
To ale neznamená, že byste měli ustoupit od 
svých pevných názorů. 
Lvi - 23.7.-23.8. Docela dost se vyžíváte v ci-
zím neštěstí, takže se škodolibostí sobě vlastní 
budete sledovat neúspěch jednoho ze svých 
kolegů. Možná ale netušíte, že do konce týdne 
postihne smůla i vás. 
Panny - 24.8.-23.9. Tento týden jste předurčeni 
k romantice a lásce ve dvou. Nic vás s partne-
rem nedokáže vykolejit a společně si budete 
užívat vánočních svátků. Ovšem pozor na mož-
né spory v rodině. 

Váhy - 24.9.-23.10. Dávejte si pozor na cesty 
ze zaměstnání, což platí převážně pro řidiče. 
Za volant usedejte maximálně soustředění, ne-
riskujte zbytečně nehodu před Vánoci. Radši 
choďte pěšky! 
Štíři - 24.10.-22.11. Nemáte hluboko do 
kapsy, ale vyskakovat si také rozhodně ne-
můžete. Při nákupech se tedy řiďte zla-
tou střední cestou. Pokud chcete mermo-
mocí utrácet, tak jedině za užitečné věci. 
Střelci - 23.11.-21.12. Na co tento týden sáhne-
te, to se vám podaří. Jinak si ale budete muset 
dát pozor na peněženku, abyste neutráceli víc, 
než jen nutné. Uprostřed týdne prožijete rušný 
večírek plný erotiky.
Kozorohové - 22.12.-20.1. Nemáte se za co 
stydět, zkuste se svými nápady přijít za šéfem a 
přesvědčit ho o genialitě svých plánů. Pokud se 
vám to podaří, můžete se těšit na zajímavé zisky 
i úctu nadřízených.
Vodnáři - 21.1.-19.2. Tak trochu doplatíte na 
bojácnost. Místo abyste se směle vrhli do plánů, 
které jste měli na konci minulého týdne, stáhne-
te se do ústraní. Měli byste jednat přesně nao-
pak, nebojte se! 
Ryby - 20.2.-20.3.  Snažíte se přesvědčit okolí 
o své pravdě, ale nějak se to nedaří. Možná to 
bude tím, že v minulosti jste toho namluvili až 
moc a skutek - utek. Udělejte aspoň něco pořád-
ně a pak všechny přesvědčíte. 

Konstelace hvězd Prostějova
Alespoň na tento týden hodí Prostějované veškeré starosti za hlavu a bu-
dou se bavit. A k tomu budou mít spoustu příležitostí. Bary i prosté hospůd-
ky se budou otřásat v základech. Ovšem domácí romantika Vánoc také 
není k zahození. Každopádně budete mít na výběr. Tak šťastné a veselé! 
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Martin Mokroš

A nevím jak vy, ale já jako Pro-
stějovan s velkým potěšením 
konstatuji, že se velmi často 
dozvím i v celostátních televi-
zích a tiskovinách o tom, jak 
hrály v pohárech volejbalové 
„Modřanky“, zda se podařilo 
dostat do čela ligové tabulky 
basketbalovým „Orlům“, zda 
„Jestřábi“ někoho „poklovali“ 
ve východní druhé hokejové 
lize, zda někdo dostal „na bud-
ku“ od prostějovských boxerů, 
zda ve fotbalové divizi E zas 

Prostějované někomu tvrdým 
způsobem sebrali body (mimo-
chodem znám jeden fotbalový 
talent - ten, který kdyby tenkrát 
nebyl nemocný…), a hlavně 
jestli zase někde dosáhli turna-
jového vítězství „naši“ tenisté 
Petra „Kvitka“ Kvitová a nebo 
Tomáš „Berďas“ Berdych nebo 
jejich kolegové z dalších sportů. 
Určitě jsem na nějaká jména  a 
sporty zapomněl, ale mám pocit, 
že právě globálně na ně vůbec 
zapomínáme a v návalu „blbé 
nálady“, kterou způsobuje sou-
časná politika a ekonomika 

se neumíme radovat z jejich a 
vlastně tak trochu našich spor-
tovních úspěchů.
Právě teď, když vychází tento 
příspěvek, bojují naši prostějov-
ští tenisté, aby obhájili titul v ex-
tralize družstev, a kolik z nás se 
na ně půjde podívat? No upřím-
ně, budeme raději na něco poli-
ticky-ekonomicky-evropského 
nadávat u televize, případně se 
mačkat v předvánočních fron-
tách, abychom urvali pod stro-
meček něco předraženého, co 
v lednu seženeme za polovic, a 
nebo se děsit všeobecného zdra-
žení všech komodit v lednu.
Ano, mnozí z vás namítnou, ko-
lik z těch výše zmíněných  spor-
tovců se narodilo opravdu v Pro-
stějově a jsou tedy naši? I já jsem 
takhle uvažoval. Jenže v dneš-
ním zglobalizovaném světě jdou 
v ruku v ruce se sportem a jeho 
kvalitními výsledky sponzoři, 
reklama, propagace města a re-
gionu, a tím tok peněz tamtéž. 
Komu to nedochází, zamrznul 
někde hodně v minulosti... A tak 
se prostě musíme smířit s tím, 
že například ve volejbalovém a 
basketbalovém klubu narazíme 
na spoustu cizokrajných jmen. 
Upřímně, proč se nejít kouknout 

například na rozkošnou chorvat-
skou modelku-„Modřanku“ (pro 
pány), a nebo na vysoké cizo-
krajné basketbalisty (pro dámy), 
kteří  „potí krev“ pro naše měs-
to a de facto pro jeho reklamu i 
image minimálně v Evropě?
Já osobně na výše zmiňovaný 
tenis zajdu určitě a potkám se 
tam třeba se svými bývalými 
studenty. Mimochodem Tomáš 
Berdych ode mne jednou do-
stal krásnou dvojku na zkoušce 
ze světových dějin... Budu jim 
všem fandit a budu mít radost, 
pokud zase zvednou nad hlavu 
pohár pro mistra tenisové ex-
traligy. Udělám si pěkný den 
a přiznám se, pokud bude hrát 
slovenská dlouhonohá kráska 
Daniela Hantuchová, rád na ni 
okem estéta a obdivovatele žen-
ské krásy pohlédnu. Jestliže pak 
přinese bod pro prostějovský 
klub, uvidím ji ještě raději.
Když někdy vidíme rozhovory 
s výše zmiňovanými sportovci, 
tak slyšíme ony věty o srdíčku, 
štěstíčku, ze kterých si pak naši 
komici dělají posléze legraci. 
Ale znovu upřímně, kdyby 
sportovec nedal do hry srdce a 
neměl třeba kapku štěstí, nevy-
hrál by turnaj, mistrovství světa, 

nebo olympiádu. Tak teď přeji 
všem sportovcům, kteří bojují 
za Prostějov v jakémkoliv od-
větví: „Dejte do hry celé srdce, 
běžte štěstí naproti a ono půjde 
zase naproti vám a vyhrajete a 
uděláte radost nám fanouškům 
prostějovským a nebo i v rámci 
reprezentace těm českým.“
A nám ostatním přeji: „Vezmě-
me si ze sportovců příklad, buď-
me hrdí na to, že jsme Prostějo-
vané, bojujme v každodenním 
životě za město, nestyďme se 

za dojetí, když budeme slyšet o 
sportovních mistrech z Prostějo-
va, a pokusme se přenést jejich 
úsilí do všedních dnů, dejme 
srdce a běžme štěstí naproti a 
ono půjde k nám, chraňme si 
naše město před lumpy, tuneláři, 
kmotry a jinou pakáží a dokaž-
me, že na sebe můžeme být hrdí.
Krásné Vánoce všem Prostějo-
vanům, skvělý nový rok 2012 
nejen sportovcům, a jak zpívával 
pan Werich, nashledanou v lep-
ších časech. Snad se tak stane…

A NA ZÁVĚR SPORT...

Předvánoční šílenství asi není ne-
moc, ale stav společnosti. Podle 
některých analytiků utratíme za 
vánoční dárky v průměru deset 
tisíc korun a nějaké drobné. Já 
osobně celostátní průměr kazím, 
poněvadž utratím jenom nějaké 
ty drobné. Ovšem při návštěvě 
obchodů a supermarketů zjišťu-
ji, jak moc my Češi statistickým 
agenturám „částečně lžeme“. 
Podle mého osobního průzkumu 
utrácíme před vánočními svátky 
tak dva tisíce denně. V tom přípa-

dě musí každý z nás utratit daleko 
víc za obyčejné sváteční náku-
py než za dárky pro příbuzné a 
přátele. Toto šílenství vyvolané 
krajovými zvyky, reklamou, asi 
i křesťanskou tradicí a radostí 
z utrácení z nás dělá lidi částečně 
infantilní. Brečet zatím nemusí-
me, Američané jsou na tom pod-
statně hůř. 
Já si myslím, že na Vánoce ob-
darováváme nejvíce sami sebe. 
Kupujeme si dobroty a různé 
nesmysly, jež nám mají udělat ra-

dost. Někdy se nám to dokonce i 
povede. V lednu zase šetříme jako 
blázni a to nám vydrží do dubna. 
Pak totiž nastoupí dovolenková 
mánie. 
Jestliže na sobě náhodou budete 
pozorovat nechuť provozovat 
tato šílenství, neradujte se, že jste 
normální. Každý šílenec to o sobě 
totiž tvrdí.
 Pěkné 
„obchodní“ předvánoce vám 
za AGENTURU  HÓSER přeje 
 ROSŤYK

Agentura

V uplynulém týdnu dorazila 
do naší redakční pošty celá 
řada vašich ohlasů, která 
se tentokrát rekrutovala k 
několika tématům. Z celé 
plejády vašich podnětů a 
příspěvků jsme vybrali  dvo-
jici nejzajímavějších, kterou 
vám nyní předkládáme...

AD.: Ochranka v Kauflandu
Ať chytají pravé zloděje!  
Chci reagovat na váš článek 
ze dne 12. prosince o chování 
ochranky v Kauflandu. Četla 
jsem si příběh, který se tomu pá-
novi stal, a musím říct, že i mně 
se něco podobného stalo. Byli 
jsme nakupovat s kamarádem 
a kamarádkou v Kauflandu v 
Prostějově, měli jsme svůj košík 
a v klidu si nakupovali. Když 
jsme čekali u pokladny, bylo mi 
divné, proč se na nás ochranka 
tak divně dívá. Stála tam i s paní 
vedoucí, zrovna si nevybavím 
její jméno, a pořád nás sledovali. 
Když jsme zaplatili, tak ke mně 
přistoupil muž  z ochranky a 
před zraky tolika lidí zvýšeným 
hlasem řekl, že se podívá do 
mojí tašky. Nechápala jsem, co 
se děje a proč, když jsem měla 
svůj nákup zaplacený. Cítila 
jsem, jak se ode všech pokladen 
na mě upírají oči ostatních naku-
pujících. Bylo mi trapně, jako 
kdybych byla nějaká zlodějka. 
V nervozitě jsem tašku ukázala 
a nechápala proč. Pán z ochran-
ky se mi v tašce prohrabal a jak 
zjistil, že v ní nic nemám, tak 
se sbalil a odešel rychlým kro-
kem mezi regály. A co myslíte? 
Žádná omluva se neuskutečnila 
a já jsem si připadala jako nějaká 
zlodějka. Chtěla jsem to řešit, ale 
moje kamarádka mi řekla, že to 
nemá cenu. Píši vám do redak-
ce s přáním, že by se pánové z 
ochranky v Kauflandu měli 
zamyslet nad svým chováním, 
chytat pravé zloděje a ne slušné 
lidi. Ani se tomu pánovi z vašeho 
článku nedivím a přidávám se k 
němu, že omluvit by se měli. 
Také pracuji v obchodě, ale vím, 
co je to etika, což hodně lidí pra-
cujících v obchodě netuší. Je to 
velká chyba. 
 Magdalena Masárová,
 Prostějov 

To mě nadzvedlo!
Se skřípěním zubů jsem si ve 
vašem minulém čísle přečetl 
o problematickém místě na 
jižním kvadrantu, co se týká 
přechodu pro chodce těsně za 
protihlukovou stěnou. Máte 
pravdu, skutečně jde tady o 
život, je to hodně nebezpeč-
né místo, pro řidiče i chodce 
naprosto nepřehledné. Mám 
ale otázku, když chcete po 
někom vysvětlit problém v 
dopravě, proč se ptáte pana 
Vafka z policie? Panebože, 
co tento člověk kdy vysvět-
lil? Už z jeho vyjádření na 
problém zmíněného pře-
chodu se mi udělalo šoufl. 
Vždyť tento pán se ve dvou 
větách opíral o deset norem 
a předpisů, jenom aby ve-
řejnosti vysvětlil, proč něco 
tak nebezpečného povolil a 
shodil tak ze sebe zodpověd-
nost. Příště oslovte dopravní 
odborníky. Mě by  zajímalo, 
jestli s tím přechodem bude 
město něco dělat!
 Jan Vízner, Prostějov

Máte něco na srdci? 
Myslíte si své, o tom co se 

děje na Prostějovsku?
Chcete vyjádřit svůj názor 
k článku, který jste si právě 

přečetli?

PIŠTE NÁM SVÉ NÁMĚTY!

A to buďto na adresu
redakce, či na e-mail:

VECERNIK@PV.CZ!

BarometrBarometr

Tak nám to zase začalo

Také vás tahle věta do-
káže ve zprávách po-
řádně naštvat? Mne tedy 
ano. Pokud totiž přetrpíte 
půlhodinu informací o ha-
várkách, vraždách, tune-
lování, rozpadu a slepo-
vání různých koalic, kra-
chu Eura a celé Evropské 

unie, pak mnohdy působí jako balzám na duši právě 
sportovní výsledky našich reprezentantů, které jsou 
ovšem bohužel až na konci. Tedy pokud nepočítám 
počasí, kde se povětšinou člověk opět naštve..

Osobnost týdneOsobnost týdne

Rostislav Kocmel

Stížností 
na sou-
k r o m é 
exekutory 
př ibývá. 
Jenomže 
to je teprve 
začátek. 
P o k u d 
někdo žije 

v klamné naději, že bude lépe, 
šeredně se mýlí. Exekutoři 
chodí vymáhat dluhy a těch asi 

ubývat nebude. Přibývat může 
násilí a podivných praktik. 
Vymáhání dluhů může být 
zajímavá práce pro určité 
typy lidí, a jak to tak vypa-
dá, už se i stalo. Jenomže po 
hmotných statcích nejdou 
jen soukromí exekutoři, ale i 
vymahačské firmy. Všichni 
chtějí splnit plán alespoň na 
sto dvacet procent - snaží se. 
A tady vidím velký zádrhel. 
Soukromí exekutoři neměli 
nikdy vzniknout. Nedosta-
tečná autorita státu a jeho 

bezmoc v těchto záležitos-
tech nyní nese své ovoce. 
Zmatky, zatěžování soudů 
žalobami na podivnou exe-
kuční práci, zvláštní lidé 
z vymahačských firem ve 
spojení s exekutorskými fir-
mami, velký byznys kolem 
vymáhání a dnes už i trestné 
činy při něm.  
Stačí si položit otázky: 
Chtěli jsme to? Pokud ne, kdo 
to tedy chtěl? Cui bono - mají 
se ptát politici a následně soud-
ci. Tedy - komu to prospívá?

sokolím okem ... 
glosa týdneglosa týdne

Analýza

PETR LESSY
Prostějovský rodák v nejvyšší 
policejní funkci ustál tlak min-
istra Kubiceho. Policejní prezi-
dent tak může pokračovat ve své 
načaté práci. 
Exkluzivní interview čtěte
na straně 16
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Chtěli jsme to?

40
Dluh radnici.  Takovou 
částku vykazuje radnice v 
kolonce pohledávek za ob-
čany. Zatímco vloni v tuto 
dobu dlužili Prostějované 
městu 28 milionů, letos se 
tato částka zakulatila na 
uvedenou sumu. Nejvíce 
dluží lidé na nájemném, za 
odvoz odpadků a za pokuty 
od městské policie.

Každý z nás možná najde pod 
stromečkem obrazně účtenku na 
8 476 korun. Velké evropské státy, 
zejména Německo a Francie, totiž 
požádaly naši republiku o poskyt-
nutí půjčky 89 miliard korun. Tak-
to vybrané peníze mají sloužit na 
podporu krachujících zemí na jihu 
Evropy. Když vydě-
líme částku, která se 
po nás chce, počtem 
obyvatel, připadne 
na každého právě těch zmíněných 
osm a půl tisíce. Možná vás na-
padne, proč máme platit (protože 
návratnost půjčky není určitě sto-
procentní) třeba na Itálii nebo Špa-
nělsko, když si tam žijí lidé lépe 
než my a navíc si dopřávají více, 
než kolik vydělají?  Existuje jeden 
argument, proč bychom to mohli 
udělat: vlastní ekonomický zájem, 
protože, když padne euro, dotkne 
se to i naší ekonomiky a hlavně na-
šich pracovních míst. Jenže nemé-
ně rozumný názor říká, že posílání 
peněz na jih stejně euro nezachrání, 

protože jen oddaluje tamní úplný 
bankrot a trestá ty, kteří stejně jako 
my šetří, i když to je pro naše ob-
čany velmi obtížné. Budeme takto 
„půjčovat“ už každý rok?
Konec české státní kasy
EU nám navíc říká, že kdo ne-
půjčí, bude v Evropě v izolaci. 

Na Británii, která se „cuká“, už 
Francouzi plivou, že je sobecká. 
A euro prý zachrání nový nápad. 
Německo s Francií vymyslely, že 
evropské ekonomické problémy 
vyřeší ještě větší sešněrování ev-
ropských států. Když na jihu Ev-
ropy neumí hospodařit, zavedeme 
společnou vládu, která bude roz-
hodovat o hospodaření v každé 
členské zemi. Než se schválí třeba 
český rozpočet, bude ho muset 
náš parlament poslat do Bruselu 
a tam noví evropští ministři roz-
hodnou, zda s našimi českými 

penězi nakládáme v naší státní 
kase dobře. Proč ale máme ode-
vzdat rozhodování o našem státu 
někomu, na koho nebudeme mít 
skoro žádný vliv? Protože před-
stava, že evropským „ministrem“ 
financí bude někdy někdo od nás, 
je dost mimo realitu. Určitě nebu-

de.  A když si nadále 
budou Řekové či 
Portugalci žít nad 
poměry, rozhodne 

evropská vláda bez našeho roz-
hodnutí, že máme zase každý 
poslat tisíce korun na jih Evropy?
Řekneme ne? 
O tak důležité věci musí rozhod-
nout sami čeští občané, protože 
souhlas s tímto nápadem zname-
ná nový stupeň Evropské unie a 
převedení dalšího rozhodování 
do Bruselu. Proto bychom měli 
vyjádřit názor v referendu. Kdyby 
bylo zítra, osobně bych hlasoval 
proti.  
Petr Sokol, vysokoškolský učitel 
a poradce ministra

Sofi ina volba za 89 miliard
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PONDĚLÍ 20. 9. 2010

Do pořádných patálií se dostal 
ředitel Švehlovy střední ško-
ly Miroslav Sedláček. Hned 
dva soudci ho v samostatných 
kauzách uznali vinným a vynesli 

dva zatím nepravomocné roz-
sudky. Ředitel Sedláček byl totiž 
hned třikrát přistižen policejními 
hlídkami za volantem vozidla v 

opilém stavu, ve čtvrtém přípa-
dě řídil vozidlo poté, co mu byl 
odebrán řidičský průkaz a správ-
ním orgánem vysloven zákaz 

řízení. Na svoji funkci ředitel 
rezignoval k 31. 12. 2010.

PROSINEC 2011

Miroslav Sedláček je stále za-
městnancem Švehlovy střední 
školy. Od 1. ledna 2011 je však v 
pracovní neschopnosti. Prodělal 
náročnou operaci páteře a v sou-
časné době je v rekonvalescenci. 
O tom, kdy se bude moci vrátit 
do pracovního procesu, rozhod-
nou lékaři. Na škole by se po té 
měl starat o projekty vedoucí ke 
zkvalitnění středoškolské výuky.

Vánoce jsou takřka za 
dveřmi a my sháníme po-
slední, někdo tedy i první 
dárky pod stromeček. Čeka-
jí nás svátky klidu a pohody, 
ale co tomu v posledních le-
tech předchází? Samý stres, 
stres a ještě jednou stres. 
Ale nakonec jsme rádi, že 
jsme všechno stihli včas a 
můžeme si tak v klidu užívat 
vánoční atmosféry. Proto 
jsme se tentokrát v ulicích 
našeho města zeptali na váš 
názor v tomto směru…

Každému z vašeho okolí bude divné, 
že se chováte podrážděně a máte 
zpropadeně špatnou náladu. Bodejť 
by ne, když v erotickém životě proží-
váte nebývalou krizi a partner vás mo-
mentálně nedokáže uspokojit. Logicky 
budete hledat náhradu, to ovšem ne-
bude jednoduché. Jste zvyklí na ne-
obvyklé sexuální praktiky, což leckoho 
může odradit. Ovšem pozor, uprostřed 

týdne vás čeká náruživý sex přímo v práci! Příště: Raci

Nebojíme se říct, že by to bylo 
potřeba! Tedy alespoň pokud 
máme přesně prezentovat 
názory širokého našince, který 
se o tomto tématu baví nejen-
om u pivka v hospodě. Řeč je 
o kamerách, které by se údajně 
ve větším množství měly ob-
jevit na Husově náměstí. „Tato 
lokalita je semeniště kriminál-
ních živlů a po setmění je zde 
hrůza jenom projít. Nejsem 

rasista, ale zdejší obyvatelé 
by se měli hlídat na každém 
kroku. Denně jsou tu polica-
jti, pořád se tady něco řeší a 
co chvíli někoho odvedou v 
poutech,“ rozčiloval se muž, 
který měl v sobě sice už 
nějakou tu „čtvrtku“ slivovice, 
ale mluvil celkem souvisle. 
Pro svá tvrzení má ovšem 
logická vysvětlení. „Vždyť 
si vezměte, kolik tady bylo 

za poslední roky spácháno 
loupežných přepadení, kolik 
rvaček tady řešili strážníci 
a o běžných zlodějnách ani 
nemluvím. Toto všechno by 
mělo být pod kamerami, aby 
policajti měli jasné důkazy,“ 
dodal chlapík, ze kterého 
nakonec vypadlo, že rovněž 
bydlí na Husově náměstí. 
„Právě proto to říkám, mám 
s tím zkušenosti. Byl jsem už 

třikrát okraden a jednou mě 
zmlátili tak, že jsem byl týden 
v nemocnici. A co se stalo 
pachatelům? Nic! Nakonec 
se řeklo, že nejsou důkazy,“ 
ulevil si muž. 
Město ovšem stále nepot-
vrdilo, zda vůbec hodlá v 
Prostějově rozšířit kamerový 
systém a v kterých lokalitách. 
Ale pár kamer na „Husáku“ 
by se určitě hodilo... 

19. prosince 2011 5Víme víc...... ještě novější

Pomeranče 1 kg 16,90 29,90 16,50 21,90 19,90 18,90
Čerstvé máslo 250 g 23,90 29,90 29,90 30,90 37,90 30,90
Listové těsto 500 g 29,90 21,90 (275 g) 29,90 29,90 27,90 25,90
Majonéza Hellmann´s 440 ml 37,90 29,90 42,90 46,90 46,90 37,90
Bramborové těsto Vitana 400 g 32,90 - - - 27,90 32,90
Rozinky 500 g 39,90 39,90 - 34,90 39,90 41,90
Krůta mražená s droby 1 kg - - - 79,60 83,90 89,90
Coca Cola 2 l 34,90 33,90 24,90 33,90 33,90 24,90
Rum tuzemský Božkov 1 l 229,00 125,00 (0,5 l) - 125,00 238,00 229,90

)

Cenový průzkum byl proveden
ve dnech 15. - 16. prosince 2011

Zjišťovali jsme za vás...  (srovnání cen prostějovských supermarketů)

anketa
Prostějov/Aneta Křížová

Marie M., Prostějov
„Na Váno-
cích mám 
n e j r a d ě j i 
to, že se 
sejde celá 
rodina po-
h romadě . 

Během celého roku na sebe 
lidé nemají příliš čas. Je 
plno práce, stresu a shonu. 
Ráda se posadím u vánoč-
ního stromečku, popíjím 
čaj a dívám se na pohád-
ky. Jsem ráda, když mohu 
své blízké pohostit a upéct 
cukroví. Hlavní je být o 
svátcích v klidu, nestreso-
vat se a užívat si vánoční 
atmosféry.“

I. L., Prostějov
„Na Vá-
n o c í c h 
mám nej-
více ráda 
p o h o d u , 
která vlád-
ne, když 
p e č e m e 
cukroví a 

nakupujeme dárky. Nejra-
ději mám Štědrý den. Celá 
rodina se konečně sejde a je 
celý den spolu. Myslím si, 
že Vánoce mají být o rodin-
né pohodě a klidu. Člověk 
by se neměl stresovat, že 
má málo cukroví nebo ve 
spěchu nakupovat poslední 
dárky. O tom to přeci Váno-
ce vůbec nejsou.“

CO SE VÁM
NA VÁNOCÍCH
NEJVÍCE LÍBÍ?

Blíženci 22.5.-21.6.

Co vás čekáCo vás čeká
  v posteli ...v posteli ...

jak šel čas Prostějovem ...

Kasárna v Jezdecké ulici

Kdo z nás by nechtěl trá-
vit vánoční svátky v klidu 
a pohodě. Drtivá většina z 
nás letošní Vánoce prožila 
ve sladké nečinnosti a v 
kruhu svých nejbližších. 
Avšak během posledních 
dnů před vánoční nadílkou 
nepřicházely pouze dobré 
zprávy. 
Ve středu odpoledne, pár 
minut po půl páté, vstoupila 
z chodníku do vozovky v 
Plumlovské ulici sedmased-
mdesátiletá stařenka. Chtěla 
bezpečně přejít silnici a 
logicky si tak vybrala přechod 
pro chodce. Netušila, že těch 
pár kroků přes bílou „zebru“ 
bude jejích posledních. „V té 
chvíli jel po silnici ve směru 
od rondelu u čerpací stanice 
Aral pětasedmdesátiletý řidič 
v osobním vozidle značky 
Škoda Favorit. Na zmíněném 
přechodu pro chodce pravou 
přední částí vozidla srazil starší 
chodkyni, která přecházela 
přes vyznačený přechod. Žena 

po pádu na zem utrpěla těžké 
zranění a musela být ihned 
převezena do nemocnice. 
Druhý den ráno tady na násled-
ky svého zranění  zemřela,“ 
uvedla Alena Slavotínková, 
tisková mluvčí Policie ČR v 
Prostějově. 
K tragickému neštěstí mohlo 
dojít i o den později. Ve čtvrtek 
o půl šesté večer přecházela os-
mapadesátiletá žena s dítětem 
přes vozovku v Brněnské ulici 
u restaurace U posledního 
haléře. Na inkriminovaném 
místě došlo ke střetu vozidla 
Škoda Felicia s touto chod-
kyní. „Ta po srážce utrpěla 
těžké zranění a byla hospital-
izována v nemocnici. Malé 
dítě naštěstí stačilo silnici přejít 
včas. Policie v tomto případě 
nemá při vyšetřování nehody 
jasno a žádá případné svědky, 
aby se přihlásili neprodleně 
na tísňové lince 158 nebo 
přímo na telefonním čísle 
0508 323 232,“ sdělila Alena 
Slavotínková. 

Návrat keNávrat ke
 „starým“ „starým“  případůmpřípadům

Bude tu nový kulturák? Na po-
hlednici z roku 1930 vidíme  „Nová 
kasárna”s v Jezdecké ulici. Posta-
vena byla v roce 1891 jako náhrada 
za stará kasárna, která byla později 
v roce 1911 zbourána kvůli stavbě 
nové radnice na hlavním náměstí v 
Prostějově. Za první republiky byla 
v jezdeckých kasárnách umístěna 
část 6. jezdeckého pluku. V součas-
né době vlastní celý areál bývalých 
kasáren město Prostějov.  Na část 
plochy kasáren by se měla rozšířit 
botanická zahrada. Podle posled-
ních informací je tato plocha určena 
k vybudování městského parku. 
Spekuluje se i o tom, že by zde v 
budoucnu mohl začít fungovat sál 
pro pořádání větších kulturních akcí.  
 Foto: SOkA a Martin Zaoral

Vánoce nebyly šťastné
pro všechny

napsáno před

10
lety

Tragédie na přechodu
v Plumlovské
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Budou „Husák“ hlídat kamery?

INZERCE

Ředitel Švehlovy SŠ odsouzen
za opilost při jízdě autem

Provozní dobaProvozní doba
redakceredakce

ve svátečním obdobíve svátečním období
pondělí 19.12. až středa 21. 12.  8.00 - 17.00

čtvrtek  22. 12.   9.00 - 16.00

pátek 23. 12.   8.00 - 11.00

pondělí 26. 12.   ZAVŘENO

úterý 27. 12. až pátek 30. 12.   8.00 až 16.00

pondělí 2. 1. 2012   8.00 - 17.00

UZÁVĚRKA PLOŠNÉ I ŘÁDKOVÉ INZERCE
PRO POSLEDNÍ ČÍSLO V TOMTO ROCE
JE VE PÁTEK 23. 12. V 10.00 HODIN.

UZÁVĚRKA PLOŠNÉ I ŘÁDKOVÉ INZERCE
PRO PRVNÍ ČÍSLO NOVÉHO ROKU

BUDE V PÁTEK 30. 12. 2011 V 10.00 HODIN.

 ...ještě
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Zloděje aut obviní z dalších
86 protizákonných skutků!

Nedávno jsme prezentovali 
nebývalý úspěch našich kri-
minalistů, kteří se největší 
měrou podíleli na objasnění 
rekordního počtu krádeží vo-
zidel v celém regionu. A jak 
jsme sami mohli minulý týden 
spatřit, na šéfa zlodějského 
gangu mají kriminalisté na sto-
lech další obsáhlý štos spisů. 
„Muži, který za krádeže desí-
tek vozidel nyní už pobývá ve 
vazební věznici, bude sděleno 
další obvinění. A to celkem z 

86 trestných činů podílnictví a 
legalizace výnosů z trestné čin-
nosti. Uvedený muž se k této 
činnosti v plné míře doznal. 
To svědčí o tom, že jak jsme 
již dříve avizovali, pracujeme 
i nadále na případu nejrozsáh-
lejší trestné činnosti na úseku 
krádeží motorových vozidel, 
jakou tato republika pamatuje. 
A lze očekávat, že ani toto není 
ještě poslední slovo. V souvis-
losti s krádežemi vozidel čeká 
obvinění ještě na několik dal-
ších pachatelů,“ uvedl pro Ve-
černík plukovník Pavel Novák, 
vedoucí Územního odboru Po-
licie ČR v Prostějově. 

Třiadvacet
ukradených vozidel

zloději majitelům vrátili.
Za úplatek!

A znovu krádeže aut. A pro-
tiprávní činy, které nebyly 
zahrnuty do nedávné kauzy. 
Jde o případy zcela nové, na 
jejichž objasňování pokraču-
je prostějovská kriminálka. 
„Máme zadokumentováno 
dalších třiadvacet zbrusu 
nových trestných činů. Jde 
o krádeže aut, která byla 
pachateli postupně vrácena 
majitelům za určité obnosy 
peněz. Kriminalisté zjistili, 
že zloději po nějaké době 
kontaktovali majitele, zda by 
byli ochotni tato svá auta od-
koupit. Bohužel, tito lidé na 
nabídky právě ve třiadvaceti 
případech reflektovali, svůj 
majetek si koupili zpět, aniž 
by to policii nahlásili. Re-
spektive nám pouze oznámi-
li, že své vozidlo „zázračně“ 

našli. Jak říkám, bohužel, tito 
lidé stále mají strach komuni-
kovat s policií a upozornit nás 
předem, že byli zloději kon-
taktováni,“ uvedl šéf prostě-
jovské policie Pavel Novák. 
Jak vidno, rozsáhlý případ 
krádeží aut ani zdaleka nekon-

čí. Zejména pro prostějovskou 
policii. „Zbývá pár dní do kon-
ce roku a naši policisté na pří-
padech neustále pracují. A to 
skoro nepřetržitě,“ dodal Pa-
vel Novák, kterého jsme se na 
konto tohoto případu zeptali, 
zda kromě dvou hlavních šéfů 
zlodějského gangu ve vazbě a 
dalších dvou pachatelů vyšet-
řovaných na svobodě budou 

usvědčeni další zloději. „Jak 
jsem již řekl, případ nekončí a 
probíhá neustálé vyšetřování. 
Proto bychom se k detailům 
nechtěli vyjadřovat. Snad jen 
tolik, že se dají očekávat další 
obvinění,“ odpověděl Pavel 
Novák.

Odhalená pěstírna marihuany
Jestliže jsme mluvili o 109 
objasněných trestných činech 
ze strany policie v uplynu-
lých dnech, můžeme k nim 
směle připočíst i další skutky 
z „jiných soudků“. O zatčení 
muže, který ve svém počítači 
přechovával dětské porno, in-
formujeme na jiných místech 
dnešního vydání. Ovšem za 
zmínku z výčtu úspěchů pro-
stějovské policie zcela jistě 
patří případ odhalení další 
pěstírny marihuany. A to v 
obci na Prostějovsku, jejíž ná-
zev po dohodě s kriminalisty 
zatím nezveřejníme. Případ je 
totiž dosud v šetření. „Mohu 
potvrdit, že v domě v malé 
obci na Prostějovsku jsme 
zjistili nedovolené pěstování 
rostlin konopí obsahujících 
omamnou nebo psychotropní 
látku. Podezřelý muž měl v 
domě velmi slušně zavedenou 
pěstírnu, zabavené rostliny 
měly vysoký obsah THC ně-
kolikrát převyšující hodnotu 
stanovenou zákonem,“ sdě-
lil plukovník Pavel Novák s 
tím, že muž z vesnice není v 

tomto oboru žádným nováč-
kem. „Už byl v loňském roce 
za tuto činnost stíhán, ale je 
prostě nepoučitelný a v pěsto-
vání konopí pokračoval i na-
dále,“ dodal šéf prostějovské 
policie. 

Ozbrojené přepadení pošty
v Dobromilicích

OBJASNĚNO. Bleskově
za pár dní!

V pátek 9. prosince byla pře-
padena pobočka České pošty v 
Dobromilicích. Tehdy nezná-
mý muž pod pohrůžkou střel-
nou zbraní vymámil na obsluze 
pár tisícovek korun. „Pachatel 
byl maskován kuklou i kapucí 
a pomocí střelné zbraně do-
nutil pracovnici pošty vydat 
mu finanční hotovost v řádu 
tisíců korun. Poté z místa činu 
utekl,“ shrnul nám poznatky 
z konce předminulého týdne 

Pavel Neoral, šéf prostějovské 
kriminálky. Právě jemu a jeho 
lidem se ve spolupráci s poli-
cisty z Obvodního oddělení 
Policie ČR v Němčicích nad 
Hanou podařil i tento případ 
závažné kriminality bleskově 
objasnit. Loupežné přepadení 
na dobromilické poště trvalo 
ani ne minutu, pachatel pak 
rychle místo opustil. Objas-
nění podobných skutků a vy-
pátrání pachatelů bývá velmi 
složité a mnohdy to trvá velmi 
dlouhou dobu. Prostějovské 
a němčické policii se však 
lupiče podařilo dopadnout 
za necelý týden! „Jedná se o 
mladíka, u kterého jsme při 
domovní prohlídce zajistili 
některé věci, jež použil při 
přepadení. Pod tíhou důkazů 
se k činu doznal,“ doplnil Pa-
vel Novák, vedoucí Územního 
odboru Policie ČR v Prostějo-
vě. 

Prostějov/mls

„V areálu se kácí přestárlé 
stromy, ze kterých už padaly 
větve a ohrožovaly bezpečnost 
lidí. Po jejich skácení se park 
prosvětlí,“ vysvětlil nám ještě 
chvíli předtím důvody zákro-
ku Mario Buzzi, ředitel Centra 
sociálních služeb v Prostějově, 
které v areálu někdejší prostě-
jovské nemocnice momentálně 
funguje. Podle něj by v této fázi 
revitalizace parku z celkem asi 
devíti stovek dřevin mělo jít 
dolů přibližně osmdesát vzrost-
lých stromů. „Čtyřicet pak už 
bylo skáceno dříve,“ pozna-
menal Buzzi. Úpravy zeleně 
jsou přitom součástí rozsáhlejší 

obnovy areálu. „Kromě toho 
se tato etapa týká úpravy chod-
níků a přeložek inženýrských 
sítí. Celkové náklady získané 
z prostředků ROP se pohybují 
kolem třinácti milionů korun,“ 
uvedl Buzzi.  
Revitalizace parku tedy probí-
há na základě schváleného pro-
jektu. „Samozřejmě se prostor 
promění, ale jeho obnova už 
byla určitě nezbytná. Nové 
stromy se začnou sázet na 
jaře,“ ubezpečil Mario Buzzi. 
Areál v současnosti patří Olo-
mouckému kraji, který jeho 
obnovu zaštiťuje. 
Někteří lidé jsou ovšem z káce-
ní smutní. „Ten park nám kdysi 
všichni záviděli.  Vzpomínám 

si na pana Polišenského, který 
se o něj od poloviny dvacátého 
století do konce devadesátých 
let vzorně staral. Byl to tako-
vý zahradník-umělec. Když 
teď vidím, jak ty stromy mizí, 
tak je mi to moc líto. Přitom si 
myslím, že výběr stromů, kte-
ré se musely skácet, mohl být 
pečlivější,“ posteskl si člověk, 
který v areálu staré nemocnice 
strávil podstatnou část svého 
života. „Uvědomuji si, že byl 
zpracován dendrologický prů-

zkum, ale kdybyste vzal lidi 
starší padesáti let, tak byste na 
každém nějakou tu chorobu 
našli,“ pokračoval lékař, který 
upozornil, že bude chvíli trvat, 
než nové stromy opět vzros-
tou. „Do té doby by stín, který 
skácené stromy zajišťovaly, 
mohl starým lidem chybět,“ 
upozornil. „Projekt revitaliza-
ce počítá samozřejmě s plo-
chami pro relaxaci a posezení 
vždy ve stínu stromů,“ dodal 
na závěr Buzzi.  
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VE STARÉ NEMOCNICI PADAJÍ STROMY K ZEMI!
V unikátním parku probíhá rozsáhlá revitalizace. Na jaře by se zde měly sázet nové dřeviny 
Zvuk pil dřevorubců se v průběhu 
uplynulého týdne ozýval z areálu 
staré prostějovské nemocni-
ce. K zemi tam padají vzrostlé 
stromy, které několik desetiletí 
tvořily nezaměnitelný kolorit 
jednoho z prvních špitálů na 
Moravě. Večerník se poté, co jej na 
situaci upozornil jeden z pozorných čtenářů, vy-
dal na místo činu...

Pařezy. Kácelo se i před bývalým dětským oddělením staré pros-
tějovské nemocnice.      Foto: Martin Zaoral

KáceníKácení
vzalivzali

hákem...hákem...

komentář redaktora

Martin Zaoral

Na Vá-
noce si 
prý máme 
pomáhat. 
Stále se 
mezi námi 
n a j d o u 
v z á c n í 
lidé, kteří 

tak i činí. Přitom samozřejmě 
riskují, že svoji pomoc budou 
směřovat k lidem, kterým není 
rady ani pomoci. Mohou se 
tak dostat do pozice,  ve které 
byl vedoucí autoservisu Karfík 
ve filmu Jáchyme, hoď ho do 
stroje. Tento zkušený muž se 
snažil své zaměstnance poučit 
o škodlivosti braní úplatků. U 
mnoha lidí narazil. Přestože jim 
opakovaně zdůrazňoval, že se z 
úplatků zblázní, bylo to marný, 
bylo to marný, bylo to marný...  

To samé musí prožívat všich-
ni, kteří se nějakým způsobem 
snažili pomoci romské rodině 
Tulejových. A určitě jich ne-
bylo málo. Ono totiž nebylo 
právě košer, když tuto početnou 
romskou rodinu vsetínská rad-
nice vystěhovala do Čech pod 
Kosířem. Zde pro ně koupila 
neobyvatelnou ruinu. Do celé 
věci se tehdy vložil moudrý 
muž Otakar Motejl. Coby tzv. 
ombudsman se zasadil o to, aby 
vsetínská radnice dala peníze na 
opravu objektu. Vstříc jim vyšel 
i bývalý starosta Čech pod Ko-
sířem Zdeněk Mader a množ-
ství dalších lidí, kterých si je 
třeba vážit. Jak ukázal čas, bylo 
to vše skutečně marný. Jednalo 
se o zcela zbytečně vyplýtva-
nou energii i peníze.  
Řekněte sami. Komu z vás 
někdo někdy koupil dům? A 
komu z vás ho někdo nechal 

za veřejné peníze opravit? 
Tulejům ano! Samozřejmě se 
počítalo s tím, že by jej někdy 
v budoucnu splatili. Jenže oni 
si žili po svém, nadělali další 
dluhy, jejich opravený dům 
skončil v exekuci, a tak o něj 
přišli. Navzdory vší pomoci se 
tedy nakonec budou z Čech pod 
Kosířem stěhovat.  
Tento případ je typický. Veške-
rá pomoc směřovaná k mnoha 
Romům ze strany státu je na-
prosto zbytečná. Pokud jim 
chce někdo pomáhat z vlastní 
iniciativy, nechť tak klidně 
činí. Pomoc za veřejné finance 
by si však měl každý pořádně 
rozmyslet. Může se skutečně 
jednat pouze o vyhozené pe-
níze. Na druhou stranu zůstává 
otázkou, zda-li si právě tohle 
tehdejší vsetínský starosta Jiří 
Čunek velmi dobře nespočítal. 
Možná, že by si investici do 

koupi domu na Prostějovsku 
před lidmi obhájil. Upřímně 
řečeno, většina obyvatel Vsetí-
na byla určitě ráda, že se pro-
blémových Romů zbavila. A 
že to něco stálo? Co už se dá 
dělat...  
O rodinu Tulejových, kteří by 
po Novém roce měli přijít o 
střechu nad hlavou, se přesto 
bát nemusíme. Existuje totiž 
jedna věc, kterou bílá většina 
může Romům závidět. Je to 
soudržnost, pospolitost a často 
lépe fungující rodinné vazby.  
Romové obvykle nikoho ze 
svých „ve štychu” nenechají. 
Dokážou si skutečně pomáhat. 
To je myslím ten pravý důvod, 
proč v podstatě neexistují Ro-
mové-bezdomovci.
Z toho všeho vyplývá jediné: 
I když o ni často žadoní, Ro-
mové pomoc státu nepotřebují. 
Umí si pomoci sami!

TULEJOVI ANEB MUSÍME JIM POMÁHAT?   

Prostějovská kriminálka objasnila rekordní počet trestných činůProstějovská kriminálka objasnila rekordní počet trestných činů
Pedofil, ukradená auta, pěstírna marihuany a objasněná loupež na poště
Prostějovská policie pod novým vedením plní svá 
slova, že bude čistit region od zločinu. A minulý 
týden s pachateli různých lumpáren pořádně za-
metla podlahu! Počet 109 objasněných trestných 
činů během tak krátké doby by se zcela jistě vyjí-
mal v Guinessově knize rekordů.

„Už jsme to deklarovali několikrát,
že chceme v Prostějově 

a okolí udělat pořádek po všech liniích.
A svým závazkům 

se snažíme dostát,“
 říká Pavel Novák,
 šéf prostějovské Policie ČR

„Nechceme hledat výmluvy, proč to nejde. 
Hledáme cesty, jak zamést se zločinem,“

 řídí se tímto heslem plukovník Novák

Ještě není konec! Ačkoliv by se mohlo zdát, že nedávná kauza 
s rekordním počtem ukradených aut skončila, opak je pravdou. 
Prostějovská policie objasnila v tomto směru dalších 109 trestných 
činů.  Ilustrační foto

Boj proti drogám. Další nelegální pěstírnu konopí odhalila policie 
v malé obci na Prostějovsku.  Ilustrační foto Policie ČR

Vedoucí Územního odboru Policie ČR v Prostějově plukovník Pavel Novák

Pokračování ze strany 1
Případ, který ze společenské-
ho hlediska patří mezi nejví-
ce nebezpečné. Prostějovská 
policie minulý týden zatkla 
třicetiletého muže, kterého 
viní z trestného činu výroby 
a jiného nakládání s dětskou 
pornografií. Kriminalisté u 
něj při domovní prohlídce 
našli pornografická díla i s 
nejdrsnějšími sexuálními 
praktikami malých dětí!
„V období od podzimních mě-
síců roku 2010 do 13. prosin-
ce tohoto roku v místě svého 
bydliště v Prostějově využíval 
třicetiletý muž  e-mailovou 
schránku ve svém počítači, ze 
které si tiskl a ukládal na další 
paměťová média pornografic-
ká díla. Na nich byly zobra-
zené obnažené děti v různých 
sexuálních pozicích, vystavují-
cí pohlavní orgány, děti přímo 
při dráždění pohlavních orgánů 
a podobně. Svého jednání se 
dopustil s tím vědomím, že se 
o dětskou pornografii jedná. 
Uvedený muž byl už v loň-
ském roce za podobnou trest-
nou činnost stíhán,“ sdělil nám 
Pavel Neoral, vedoucí odděle-

ní obecné kriminality Policie 
ČR v Prostějově. 
Na začátku minulého týdne dal 
státní zástupce policistům po-
volení k domovní prohlídce. A 
při ní kriminalisté zabavili muži 
vše, co souviselo s jeho trestnou 
činností. „Zabavili jsme mu 
kompletní počítačové vybave-
ní, které jsme odeslali k odborné 
expertíze. Zatím jsme dotyčné-
mu muži prokázali skutečnost, 
že dětskou pornografii schra-
ňoval. Rozhodně tento případ 
ale nepodceňujeme. Vnímáme 
ji jako společensky vysoce ne-
bezpečnou věc a podle toho 
také budeme postupovat dále. 
Zajistili jsme veškeré důkazní 
prostředky pro další vyšetřová-
ní případu. Předmětem dalšího 
šetření bude i to, zda muž s dět-
ským pornem například neob-
chodoval, nerozšiřoval ho dál, 
nebo se snad dokonce nepodílel 
na jeho natáčení,“ dodal Pavel 
Novák, vedoucí Územního od-
boru Policie ČR v Prostějově. 
Prostějovští policisté i v sou-
vislosti s tímto velmi závaž-
ným případem trestné činnosti 
apelují na rodiče, aby si více 
všímali svých dětí a jejich vol-

nočasových aktivit. „Rodiče 
by měli mít úplný přehled o 
tom, jak jejich děti tráví volný 
čas, s kým kamarádí a s kým 
se stýkají, kam chodí a podob-
ně. A samozřejmě je více než 
nutné, aby pozorovali, jakým 
způsobem využívají počítač a 
s kým prostřednictvím tohoto 
zařízení komunikují. Mohou se 
totiž velice lehce stát obětí pe-
dofilů. Ti totiž tímto způsobem 
lehce zneužívají důvěry dětí,“ 
řekl Pavel Novák. Jak ještě 
závěrem ujistil prostějovskou 
veřejnost, policie udělá všech-
no pro to, aby případ vyšetřila 
do nejmenších detailů. Bude-
me polupracovat se státním 
zastupitelstvím a soudem. A 
tato spolupráce je v Prostějově 
skutečně na mimořádně vyso-
ce kvalitní úrovni,“ dodal šéf 
prostějovské policie. 
Jak jsme se dozvěděli, pokud 
by v případě uvedeného muže 
šlo „pouze“ o přechovávání 
dětské pornografie, hrozilo by 
mu až dvouleté odnětí svobody 
za trestný čin výroby a jiného 
nakládání s dětskou pornogra-
fií. Muž je v současnosti vyšet-
řován na svobodě. 

Policie vrazila do bytu třicetiletého muže

Našla u něho DĚTSKÉ PORNO!

Prostějov/mik - Dobrá zpráva, 
či ústup z původních plánů? 
Dalo by se to charakterizovat 
obojím způsobem. Skutečnost 
je taková, že odbor dopravy 
Městského úřadu v Prostějově 
bude působit i nadále v budo-
vě na rohu Vrahovické a Tře-
bízského ulice. Alespoň zatím 
do konce února 2012. 
„Podařilo se nám dohodnout se s 
majitelem budovy o odkladu vý-
povědi z nájmu. Ze strany státní-

ho archivu nám bylo řečeno, 
že na uvolnění prostor 
nespěchají, tudíž odbor 
dopravy tady může ještě 
nějaký čas zůstat, než se 

dokončí rekonstrukce 
domu v Demelo-

vě ulici,“ sdělil 
nám Miroslav 
Pišťák, starosta 

města. Jak jsme zjistili, hlavním 
důvodem komplikací stěhování 
odboru do prostor po Domovní 
správě je skutečnost, že se v De-
melově ulici nestihla zrekonstru-
ovat síť pro náročnou výpočetní 
techniku, kterou odbor dopravy 
disponuje. „To mohu potvrdit, 
musí se přizpůsobit veškeré sítě. 
Není to ale jediný důvod. Ter-
mín stěhování našeho odboru na 
konci roku jsme shledali velmi 
nešťastným. Je to totiž doba, kdy 
náš úřad navštěvuje enormní 
počet lidí se svými potřebami. 
Navíc hodně našich pracovníků 
nyní čerpá dovolenou,“ sdělil 
Večerníku Miroslav Nakládal 
(na snímku), vedoucí odboru do-
pravy Městského úřadu v Prostě-
jově. Jak dodal, jeho úřad by měl 
na původním místě fungovat 
minimálně ještě do konce února. 

Odbor dopravy zatím zůstává
na místě, stěhování se ODKLÁDÁ 
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INZERCE

Je nás mnoho, kteří vše necháváme na 
poslední chvíli. Každý rok si sice může-
me říkat, že letos nakoupíme vánoční dár-
ky s předstihem, ale znáte to... Největším 
zoufalcem je pak ten, kdo shání dárky 
ještě na Štědrý den o půlnoci na ben-
zínce. Je jasné, že takový člověk svým 
blízkým příliš radosti neudělá.  Aby se 
něco podobného nestalo i vám, přináší 
vám Prostějovský Večerník pět dní před 
Štědrým dnem tuto vánoční tématickou 
stranu. Připravil: Martin Zaoral

9. prosince  22011... ješj

Prostějov a Prostějov a dárky dárky na poslední chvílina poslední chvíli
zlatnictví a klenotnictvízlatnictví a klenotnictví

DÁRKOVÝ POUKAZ

PERMANENTNÍ 
MAKE-UP

Kosmetika
Jana Knittlová

Kosmetika
Jana Knittlová

DÁRKOVÝ POUKAZ

Adresa:  Olomouc, Wellnerova 7
 www.jana-knittlova.cz
 tel: 777 248 155

 PERMANENTNÍ  PERMANENTNÍ 
MAKE-UPMAKE-UP

2.000 Kč
Cena za obočí: 2.800 Kč 

STAŇ SE 
KOSMETIČKOU!

STAŇ SE 
KOSMETIČKOU!

DÁRKOVÝ POUKAZ

PERMANENTNÍ 
MAKE-UP

 Vzdělávací centrum
  Jana Knittlová

Vzdělávací centrum
  Jana Knittlová

V   VVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVV

Pořádáme Kosmetický kurz 
(leden 2012). 
Poradíme vše se zahájením 
a rozběhem živnosti.

Adresa: Olomouc, Wellnerova 7
 www.jana-knittlova.cz 
 tel: 777 248 155

DÁRKOVÝ POUKAZ

 PERMANENTNÍ 
MAKE-UP

STAŇ SE 
KOSMETIČKOU!

STAŇ SE STAŇ SE 
KOSMETIČKOU!KOSMETIČKOU!

Jak vybírat dárky na poslední chvíli?
Každý rok to bývá stejné. 
Na podzim se vysmíváme 
všem těm, kteří nám poví-
dají o vánočních dárcích, co 
a kde komu koupili. Říkáme 
si, proč kupovat dárky tak 
dopředu. Pár dní před Štěd-
rým dnem jim však začneme 
závidět, že už vše mají. Pro-
to jsme připravili seznam 
dárků, které určitě ještě na 
poslední chvíli seženete bez 
větších problémů a hlavně 
bez zdržování. 

1. Zážitky

Ať už se jedná a o poukázku 
na masáž, tandemový seskok 
z letadla nebo pronájem lu-
xusního ferrari na den, většina 
známých se z takových dárků 

bude radovat. Jen si pořádně 
rozmyslete, jestli je oprav-
du vybraný zážitek vhodný 
pro danou osobu. Tchýně se 
strachem z výšek těžko ocení 
voucher na bungee jumping.

2. Pochoutky

Když už se rozpočet na vá-
noční dárky krátí, je nejlepší 
zabrousit do vlastní tvorby. 
Zapomeňte na pečení koláčků 
nebo tvorbu zvířátek z listo-
vého těsta, raději vyzkoušejte 
třeba přípravu likéru. Recept 
na vaječný likér najdete urči-
tě v každé kuchařce, a když 
si troufnete třeba na likér z 
ledových kaštanů, určitě se 
váš dárek setká s obrovským 
ohlasem. 

3. Zdraví

Každého něco trápí, někoho 
bolí klouby, někdo má problé-
my s pletí, jiný potřebuje dodat 
energii. Nikoho tak neurazí 
balíček potravinových doplň-
ků. Když k tomu přidáte ještě 
velké balení šlehačky s nápi-
sem: „Oslaď si kávu o trochu 
víc“ bude se na váš dárek ještě 
dlouho vzpomínat.

4. Knihy

Lidé se dělí na dva tábory. Na  
ty, co čtou pravidelně a mají 
přečtenou každou zásadní kni-
hu a nikam bez knížky neces-
tují. A pak na ty, co zpravidla 
nečtou, pouze když objeví 
něco velmi zajímavého. Ti 

obvykle rádi rozšiřují svoji 
knihovnu, která pak dává je-
jich domovu pocit útulnosti 
.  Řídí se přitom zásadou 
„Ukážu ti, co bych si přeče-
tl, kdybych na to měl čas, a 
ty aspoň pochopíš, o čem se 
mnou nemáš bavit.” Nicméně 
obě skupiny správně zvo-
lená knížka 
u r č i t ě 
potěší.

Překvapení kupované přes internet 
vyzvedněte raději na pobočce
Objednávali jste někdy v in-
ternetovém obchodě (tzv. e-
-shopu) dárek na poslední 
chvíli? Pak se vám už možná 
také stalo, že vám zásilka při-
šla později, než jste doufali. 
Každý e-shop uvádí dobu, za 
kterou je obvykle schopen 
vám zboží doručit. V naprosté 
většině případů jde však pouze 
o odhadovanou dobu, která se 
někdy může i výrazně protáh-
nout. Vše se odvíjí od aktuál-
ního množství objednávek a 
schopnosti dopravce zajistit 
doručení zásilky v daném ter-
mínu. Zejména v období blíží-
cích se Vánoc může být objed-

návání dárků na poslední chvíli 
prostřednictvím e-shopů nevý-
hodné. Obrovské množství ob-
jednávek, přetížení dopravců, 
sněhové kalamity. To vše může 
doručení vašeho dárku zkom-
plikovat. 
Před Vánoci hodně provozo-
vatelů e-shopů své zákazníky 
informuje o datu, do kdy je 
možné objednávat zboží, aby 
bylo doručeno před Štědrým 
dnem. Pokud ale vybíráte 
např. dárek na poslední chvíli 
k narozeninám, pak se raději 
v e-shopu přímo zeptejte, do 
kdy vám budou schopni zboží 
opravdu dodat. Objednávej-

te vždy pouze zboží, které je 
skladem. Zboží, které skladem 
není, vám ve většině případů 
bude doručeno do jednoho až 
dvou týdnů, přičemž zdržení 
může být i v řádech týdnů. 
Ideální je, pokud daný e-shop 
nabízí možnost objednané 
zboží vyzvednout na kamenné 
pobočce. Pokud opravdu po-
spícháte, je to vůbec to nejlepší 
řešení. Zboží objednejte přes 
internet, počkejte na potvrze-
ní, že je pro vás připraveno k 
vyzvednutí a vyražte si pro něj. 
Ušetříte náklady za dopravu a 
přitom můžete koupit dárek i 
doslova za pět minut dvanáct.

vykle rádi rozšiřují svoji 
ihovnu, která pak dává je-
h domovu pocit útulnosti
Řídí se přitom zásadou 

p

Ukážu ti, co bych si přeče-
kdybych na to měl čas, a 
aspoň pochopíš, o čem se

nou nemáš bavit.” Nicméně 
ě skupiny správně zvo-

ná knížka 
r č i t ě 
těší.

Kupujete dárky ještě na Štědrý den?

Z jakého kovu nejraději kupujete šperky?



Buková/jim

Nejnákladnější akci předsta-
vuje tvorba poldru spojená se 
spravením rybníku rozkládají-
cího se poblíž křižovatky cest 
mířících na Lipovou, Protiva-
nov a Benešov. Samotný odkup 
nádrže od hraběte Mensdorffa 
z Boskovic stál osmdesát tisíc, 
přilehlé pozemky dalších pa-
desát tisíc a celý projekt vyjde 
na téměř šest milionů korun. 
Samozřejmě za předpokladu, 
že přitečou peníze ze Státního 
fondu životního prostředí.
„V červenci jsme podali žádost. 
Zda jsme byli úspěšní, nebo 
ne, bychom se měli dozvědět 
do konce roku. Pokud peníze 
dostaneme a na jaře začneme, 
tak to bude během léta hotové,“ 
neskrývá optimismus starosta 
Miroslav Švec.
Stát může Bukové přiklepnout 
maximálně sedmdesát procent, 
ačkoliv to dříve bylo až deva-
desát, takže ze zbývajících šesti 
set tisíc jsou rázem téměř dva 
miliony. K jejich pokrytí po-
slouží i část úvěru financující-
ho primárně letošní rekonstruk-
ci kulturního domu. „Doplatili 
jsme osm milionů na čistírnu a 
teď jsme si otevřeli dva milio-
ny. Milion šest set tisíc půjde na 

kulturní dům, což bych nerad 
překročil, aby nám zbylo i na 
dofinancování tohoto,“ vypočí-
tal starosta.
A co že si vyžádá tolik peněz? 
Stále vlhká průtočná nádrž 
pro žáby a jiné obojživelníky, 
nová sypaná hráz, louka tvoří-
cí zátopovou oblast a schopná 
pojmout až dvacetiletou vodu, 
obnovený rybník obklopený 
novým parčíkem s posezením. 
Půjde tak prakticky jen o pře-
mísťování zeminy a úpravy ze-
leně, žádné betonování.
„Původně se měl spravovat jen 
rybník. Aby to ale mělo něja-
ký smysl, tak jsme se posunuli 
na poldr. Ten se postupně taky 
zvětšoval, aby to bylo pozitivní 
i pro životní prostředí a něco 
jsme na to dostali. Konečný vý-
sledek je celkem pěkný a pokud 
nedostaneme peníze teď, bude-
me žádat příště, upozornil Švec 
na fakt, že stavební povolení 
má nějakou platnost.
Důvodem, proč se obec pustila 
do tak nákladné akce, není jen 
láska k životnímu prostředí a 
touha po zkrášlení prostoru. 
Cílem je též ochrana před pří-
valovými dešti, jež Bukovou 
v posledních letech několikrát 
postihly a kvůli nimž je rybník 
raději vypuštěn. „Mě to postih-

lo jen dvakrát, ale spodní část 
obce byla skutečně pod vodou. 
Dříve tu byli nasazené ryby, 
takže jsme je lovili i na křižo-
vatce. Prostě všude byly ryby. 
Aby se s námi nemuseli doha-
dovat, že jsou někde zátopy, tak 
vodu raději vypustili. Rybník se 
ale nachází téměř v centru obce 
a vypadá to škaredě,“ vysvětlil 
jednapadesátiletý starosta.
O dva miliony méně, tedy čty-
ři, si vyžádá zrealizování myš-
lenky na opravu obecních cest. 
„Využili jsme výzvu Státního 
zemědělského a intervenčního 
fondu z Programu obnovy ven-
kova a zahrnuli jsme tam cesty, 

chodník, rozhlas i parkovou 
úpravu kolem pomníku pad-
lých,“ vyjmenoval dílčí věci 
zakomponované do žádosti, 
kterou podával koncem října.
Nejmenší, nikoli však zanedba-
telnou investicí je zamýšlená 
přestavba bývalé moštárny v 
sousedství obchodu a býva-
lé školky v novou hasičskou 
zbrojnici. „Hasičárna tu byla již 
kdysi dávno a přemýšleli jsme, 
co s tím, aby to nespadlo. Po-
užíváme jen přistavěnou garáž 
a rozhodli jsme, že tu hasiči 
budou mít veškeré zázemí pro 
zásahovou jednotku, nahoře i 
klubovnu,“ zasnil se.

Za tři miliony tak na oprave-
ném půdorysu vznikne nástav-
ba pokrytá novou střechou. 
„Uvažovalo se, že by se to pro-
táhlo, ale kulturní dům máme 
velký a schůze můžeme dělat 
i v obecní hospodě. Takže to 
stačí jako klubovna a zázemí,“ 
odtajnil plány.
Úspěšní byli hasiči již letos, 
když za čtrnáctitisícový pří-
spěvek z Olomouckého kraje 
pořídili novou elektrocentrálu. 
„Pro malé obce je vybavování 
jednotek dobrovolných hasičů 
finančně náročné, proto jsme 
vděčni za každý příspěvek,“ 
poděkoval dodatečně starosta.

Na obec, v níž momentálně 
žije přibližně tři sta dvacet oby-
vatel, rozhodně nejde o malé 
akce. „Chce to jenom mít pení-
ze,“ směje se starosta a dodává: 
„Dotace jsou pro obec peníze, 
ale zase to dofinancování. Sna-
žíme se pro obec něco získat, 
ale současně se zadlužujeme. 
Vzhledem k tomu, že dotační 
tituly budou v roce 2013 končit, 
tak asi jiná cesta nebude. Pře-
šlapovat a brečet nám k ničemu 
nepomůže.“
V Bukové podle kroniky žilo 
až osm set lidí. Nyní je to méně 
než polovina a zastupitelstvo 
tak dělá maximum pro zatrak-
tivnění, aby přilákalo další. 
„Teď je tu hodně chalupářů a 
velké grunty. Mladé rodiny se 
stěhují do měst, ale ne každý 
tam chce bydlet. Kvůli parce-
lám jsme dělali územní plán. 
Vše leželo v extravilánu a zís-
kat stavební povolení byl neře-
šitelný problém,“ vypráví Švec.
Vznikl tak prostor pro pět 
domů, dalších pět šest se v bu-
doucnu může vejít i za kulturní 
dům. „Uvidíme podle zájmu. 
Bude potřeba zavést inženýr-
ské sítě, prostě nachystat par-
cely jako třeba v sousedním 
Protivanově,“ dává příklad 
úspěšného vzniku novostaveb 
starosta. Protivanov však může 
nabídnout i školku a školu, 
čímž Buková nyní nedisponu-
je. „Tady se všechno zrušilo. I 
do školky musí děti dojíždět do 
Protivanova, Lipové nebo Ma-
lého Hradiska. Dnes dětí docela 
přibývá, ale na školku by to stá-
le nebylo. Už ani nejsou prosto-
ry, je to ale škoda,“ připomíná 
vznik bytů v prostorách bývalé 
mateřské školy Miroslav Švec.

Kladky/mls

„Šel jsem v sobotu desátého pro-
since odpoledne na pastvinu, kde 
jsem našel poničené ohradníky. 
Nebylo to poprvé. Předtím jsem 
viděl, jak po cestě šel pan Cou-
fal. Jel jsem tedy za ním, aby mi 
vysvětlil, proč moje ohrady ničí. 
Došlo k oboustranné ostré výmě-
ně názorů. Na to pan Coufal vytá-
hl středně velkou tmavou pistoli a 
řval na mě, že mi prostřelí hlavu. 
Celou věc jsem ohlásil na policii,“ 

popsal Večerníku události ze své-
ho pohledu Karel Laštůvka, cho-
vatel dobytka z Kladek.
Jak si Večerník ověřil, kriminalis-
té v současnosti opravdu případ 
prověřují jako přestupek proti 
občanskému soužití. Karel Laš-
tůvka má přitom na kameře zdo-
kumentován předchozí případ, 
kdy mu Jan Coufal ohradu ni-
čil. „Proto jsem předpokládal, 
že i tentokrát to byl právě on,“ 
doplnil Laštůvka. 
Jan Coufal, který v současné 

době bydlí v Konici, pochází 
právě  z Kladek. V obci stále 
žije  jeho  maminka, za kterou 
dojíždí. Bývalého jednatele Spo-
lečnského domu jsme telefonicky 
požádali o reakci na celou záleži-
tost. „Nehodlám se vyjadřovat ke 
každému výroku pana Laštůvky,“ 
odvětil nám Jan Coufal a zavě-

sil. O chvíli předtím 
na přímý dotaz Ve-
černíku odvětil, že 
o žádném sporu s 
panem Laštůvkou 
neví! „To říkáte vy,“ 
reagoval doslova. 
O jejich vzájemných 
sporech ví přitom 
nejen v Kladkách 
snad téměř 
každý... 

Karel Laštůvka dlouhodobě 
upozorňuje na to, že mu Jan 
Coufal přehradil cestu k po-
zemkům. Jan Coufal si naopak 
dle místních opakovaně stěžuje 
na to, že na jeho pozemky čas-
to utíká dobytek jeho souseda. 
„Konická policie přijala za po-

slední tři roky přibližně třicet 
oznámení týkajících se 

těchto sousedských spo-
rů,“ uvedla Eva Čeplo-

vá, tisková mluvčí 
prostějovské policie. 
Dlouholeté rozpory 
se však v poslední 
době značně vy-
hrotily. „Čtrnáct 
dnů před tím, než 
na mě vytáhl pis-

toli, mi vyhrožoval, že moje krá-
vy vystřílí. Mám na to i svědky,“ 
dodal Karel Laštůvka na adresu 
Coufala.
Podle místních je v tomto vy-
ostřeném sousedském sporu 
jako obvykle určitá míra viny 
na obou stranách. „Kromě Jana 
Coufala s panem Laštůvkou v 
Kladkách nikdo větší problémy 
nemá. Nicméně, že by vše došlo 
tak daleko, aby Jan Coufal na 
svého souseda vytáhl pistoli? 
Tomu se mi skoro nechce věřit,“ 
vyjádřil se k tomuto případu 
jeden z nestranných obyvatel 
Kladek, který nás však vzhle-
dem k citlivosti celého případu 
poprosil, abychom ho nejmeno-
vali. 

Jiří Možný

 Rok 2011 se chýlí ke konci, 
takže co se ve Vícově za 

letošek změnilo?
„Z velké části jsme se zaměřili na 
vypracování projektů. Jednak na 
základní technickou vybavenost v 
lokalitě Na horce pro výstavbu pět-
advaceti rodinných domů, jednak 
zpracováváme změnu projektu na 
vodohospodářskou infrastrukturu 
v naší obci. S tím bylo spojeno i 
vypracování druhé změny územ-
ního plánu obce, kde byly navr-
ženy čtyři dílčí změny. Dva po-
zemky budou nově využitelné pro 
bydlení, jeden pro cestu k novým 
domům, jeden pro drobnou výro-
bu a služby, místo přečerpávací 
stanice vznikne čistírna odpadních 
vod. Jedním z cílů nového zastupi-
telstva bylo zlepšit informovanost 
občanů vydáváním informačního 
zpravodaje obce. To se nám poda-
řilo formou Vícovských listů, kdy 
před Vánocemi vyjde druhé číslo 
tohoto periodika. Mimo to jsme 
rozšířili veřejné osvětlení a vymě-
nili vrata hasičské zbrojnice.“

 Podařilo se vám získat i 
dotace?

„Ano. Byli jsme úspěšní a z pro-
gramu Obnova staveb drobné 

architektury místního významu v 
Olomouckém kraji jsme získali 
příspěvek na opravu kříže na hřbi-
tově. Dotace činila padesát tisíc, 
dalších téměř třicet doplatila obec.“

 Co máte v plánu na příští 
rok?

„Jakmile budeme mít stavební 
povolení na vybudování technické 
infrastruktury, ihned započneme 
s její výstavbou, abychom ne-
bránili stavebníkům v budování 
rodinných domů. V příštím roce 
se chceme také zaměřit na zříze-
ní klubovny pro hasiče, sokoly, 
sdružení žen a pro matky s dětmi 
v prostorách bývalé základní ško-
ly. Prozatím je využíváno přízemí 
této budovy pro knihovnu s veřej-
ným internetem, posilovnu a jednu 
místnost má v pronájmu vícovská 
farnost.“

 Zmínila jste přípravu po-
zemků na stavbu domů. 

Jaký je o ně zájem?
„V současné době máme zájemce 
o více než polovinu pozemků. Po-
zemky jsou o výměře zhruba od 
osmi set po čtrnáct set padesát me-
trů čtverečných. Jedná se o lokalitu 
v blízkosti lesa s krásným výhle-
dem na okolní krajinu. Budeme 
se také zabývat novým územním 

plánem obce, na jehož pořízení 
požádáme o dotaci, takže není 
vyloučený návrh nových ploch 
pro výstavbu rodinných domů. 
Z větší části by se ale jednalo o 
pozemky ve vlastnictví soukro-
mých osob.“ýýýýýýýýýýýýý

 Před dvěma týdny se 
uskutečnila mikulášská 

nadílka. Lišila se od loňské?
„Uspořádali jsme ji společně s 
mateřskou školou. Sraz byl před 
bývalou základní školou, kde 
si děti po splnění úkolů s čerty 
mohly dojít k vánočnímu stro-

mu pod kostelem k Mikulášovi 
a andělovi pro nadílku. Šlo o na-
plnění punčochy balonky, hle-
dání stejných vystřižených tvarů 
jako například čerta, stromečku, 
hvězdy. V loňském roce pro-
běhla mikulášská nadílka jako 
čertí rej na hřišti Sokola. Ten-
krát pořádně mrzlo, takže přišel 
vhod teplý čaj a svařák. Děti se 
také mohly ohřát u čertovského 
ohně.“

 Připravujete na nejbliž-
ší týdny i další akce?

„Pro letošní rok už žádné akce 
nechystáme. Společně s hasiči, 

mateřskou školou, sdružením 
rodičů a Sokolem ale pořádáme 
dětské dny v areálu Sokola, po-
hádkový les, který zahajujeme 
na hasičském hřišti, lampiónový 
průvod aneb zvířátka se v zimě 
mají, když jim všichni pomá-
hají. To děti vyjdou společně s 
rodiči od obecního úřadu a lam-
piony si svítí na cestu až k lesu. 
Tam přinesou různé laskominy 
pro lesní zvěř, třeba kaštany, 
žaludy, chléb, jablka. Za to do-
stanou sladkou odměnu. 
Koncem července 

uspořádali naši sokolové dětský 
den spojený s fotbalem, kdy 
staří páni Vícova sehráli fotba-
lové utkání s Menšíkovou jede-
náctkou. Letos jsme také uspo-
řádali společně s FTL zájezd na 
vánoční Vídeň a v příštím roce 
bychom chtěli zajet do Prahy 
na nějaký muzikál.“

 Na obecním úřadě 
máte většinu 4:3, jaká 

tedy bývá atmosféra na jed-
náních?
„Myslím si, že atmosféra na 
jednáních zastupitelstva bývá 
dobrá. Hned na začátku jsme 
si řekli, že bychom neměli 
rozlišovat, za kterou stranu a 

v jakém počtu jsme kan-
didovali, ale měli by-

chom táhnout za jeden 
provaz. Jenom tak se 
nám společně podaří 
dosáhnout cílů, které 
jsme si dali.“

Konice/mls

Něco podobného se za sedm-
náctiletou historii konických 
vánočních trhů zatím nestalo.  
Jako vždy se v sobotu zdejší 
náměstí ponořilo do tmy, načež 
natěšené publikum společně s 

moderátorem odpočívalo vte-
řiny do startu ohňostroje 10-
9-8-7-6-5-4-3-2-1 na to k nebi 
vzlétla první světlice a pak... nic. 
„Tak to bychom měli a můžeme 
jít domů,“ neslo se v tu chvíli 
mezi lidmi. Všichni přítomní 
však doufali, že se očekávané 

podívané nakonec dočkají. A 
nemýlili se. Pestrobarevné svě-
telné květy za moment rozzářily 
tmu nad Konicí a uchvátily za-
plněné náměstí. Drobný popel 
a papírové obaly od rachejtlí se 
pak snášely na tváře obrácené k 
nebi. „Vždycky si říkám, že do 
Konice na ohňostroj tentokrát 
už nepojedu, protože tu bývá 
moc lidí. Ale nikdy mi to nedá 
a zase sem vyrazím. Zdejší oh-
ňostroj za to opravdu stojí,” ne-
chala se po skončení produkce 
slyšet Pavla Havlová z Prostě-

jova, která postávala nedaleko 
jednoho ze stánků s teplými 
bramboráky. 
Kromě nich se na konických vá-
nočních trzích dalo sehnat vše 
pro zahřátí punčem počínaje a 
„termospodkami“ konče. Vzhle-
dem k aktuálním teplotám pod 
bodem mrazu a spoustě lidí byl 
o všechny produkty zájem. Ješ-
tě před ohňostrojem na pódiu 
zahrál dechový orchestr místní 
ZUŠ, rocková kapela Defekt a 
po té dal na své nejslavnější hity 
zavzpomínat Karel Kahovec se 

skupinou George and Beatovens. 
Ty, kteří zůstali i po ohňostroji, 
bavila metalová kapela Kreyn. 
Každopádně v sobotu krátce 
před šestou hodinou večer to v 
Konici vypadalo jako by přes 
město odkláněli dálnici... Silni-
cemi jedenáctitisícového města 
projíždělo jedno auto za dru-
hým. Davy lidí, které se sem 
kvůli ohňostroji sjely ze širo-
kého okolí, po jeho skončení 
město opět opouštěly. V neděli 
už bylo náměstí opět téměř 
prázdné. 

Chorál bude znít muzeem
i po Novém roce 

Čechy pod Kosířem/red - Tře-
tím setkáním vyvrcholila v so-
botu 17. prosince trojdílná série 
adventních zastavení v Muzeu 
kočárů v Čechách pod Kosí-
řem. Další setkání je plánová-
no na 7. ledna 2012, kdy se v 
muzeu bude konat Tříkrálový 
koncert. 

Konicko se chystá
na Tříkrálovou sbírku 

Konice/red - Tříkrálová sbírka v 
Konickém regionu proběhne ve 
dnech 6. až 8. ledna 2012.  Sbír-
ka bude zahájena mší svatou 
s požehnáním koledníkům 6. 
ledna 2012 v 18.00 v konickém 
farním kostele. Účelem sbírky je 
pomoc rodinám a lidem v nou-
zi u nás i v zahraničí a podpora 
charitního díla. Sbírka svou šíří 
a zaměřením je důkazem soli-
darity ve společnosti, prostřed-
kem pro sdílení odpovědnosti a 
důkazem schopnosti nezávisle a 
pružně reagovat na potřeby lidí 
v nouzi. 
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Hlavní hvězda. Na letošních vánočních trzích v Konici vy-
stoupil Karel Kahovec se skupinou George and Beatovens. 

Ohňostroj. Světelné proudy zaplavily i průčelí jedné z letitých 
dominant konického náměstí. 

Vše pro zahřátí. V chladném večeru jste na vánočních trzích 
v Konici na náměstí sehnali vše důležité pro zahřátí: svařák, 
teplý bramborák i termospodky.  3xfoto: Martin Zaoral 

Vánoční trhy v KoniciVánoční trhy v KoniciFotoreportáž

Ve Vícově připravují parcely pro pětadvacet nových domů:

Vícov - Devět let stojí v čele Vícova Jana Rozsívalová. 
Po loňských volbách uhájila v čele vítězné kandidát-
ky těsnou většinu v zastupitelstvu a pochvaluje si 
atmosféru a tažení za jeden provaz. V letošním roce 
se vedení obce věnovalo zejména tvorbě projektů, v 
tom příštím přijde na řadu nový územní plán.
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„VYTÁHL NA MĚ PISTOLI,” tvrdí hospodář z Kladek  „VYTÁHL NA MĚ PISTOLI,” tvrdí hospodář z Kladek  
Jindy více než poklidné náměstí v Konici se po roce opět zcela zaplnilo lidmi 

Nad Konicí vykvetly úchvatné světelné květy  
Dlouhodobé sousedské spory v Kladkách měly dru-
hou prosincovou sobotu vyvrcholit ostrým vyhrožová-
ním ze strany Jana Coufala. Podle vyjádření jistého 
hospodáře z Kladek Karla Laštůvky na něj měl právě 
bývalý jednatel Společenského domu vytáhnout pis-
toli! Ten se k celé záležitosti odmítl Večerníku vyjádřit...

Karlu Laštůvkovi měl Jan Coufal vyhrožovat tím, že mu prostřelí hlavu!Karlu Laštůvkovi měl Jan Coufal vyhrožovat tím, že mu prostřelí hlavu!

Hned na začátku jsme si řekli, že bychom 
neměli rozlišovat, za kterou stranu a v 

jakém počtu jsme kandidovali, ale měli 
bychom táhnout za jeden provaz.

 první žena Vícova o atmosféře
 při jednáních na obecním úřadě

„NEHODLÁM SE VYJADŘOVAT „NEHODLÁM SE VYJADŘOVAT 
KE KAŽDÉMU VÝROKU PANA LAŠTŮVKY.KE KAŽDÉMU VÝROKU PANA LAŠTŮVKY.
ŽE S NÍM MÁM SPORY TO ŘÍKÁTE VY...“ŽE S NÍM MÁM SPORY TO ŘÍKÁTE VY...“

  Jan Coufal na přímý dotaz, zda Jan Coufal na přímý dotaz, zda 
 na Karla Laštůvku vytáhl pistoli na Karla Laštůvku vytáhl pistoli

ou sladkou odměnu. 
cem července 

rozlišovat, za kterou stranu a
v jakém počtu jsme kan-

didovali, ale měli by-
chom táhnout za jeden
provaz. Jenom tak se
nám společně podaří
dosáhnout cílů, které
jsme si dali.“
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„Máme zájemce o více než polovinu pozemků,“
libuje si starostka Jana Rozsívalová

Zachycen při činu. Jan Coufal ničí oplocení na pozemku Karla Laš-
tůvky. Snímek je součástí videozáznamu.  Foto: archiv

Silného větru se před odpálením ohňostroje obá-
vali pořadatelé letošních vánočních trhů v Konici. 
Jejich obavy se v sobotu nakonec nepotvrdily. 
Přesto se tradiční ohňostroj bez drobných kompli-
kací neobešel.  

Buková se připravuje NA PŘÍVALOVÉ DEŠTĚ, OCHRÁNÍ JI POLDR
„Jednou jsme ryby lovili až na křižovatce,“ vzpomínal s úsměvem starosta Miroslav Švec

Moštárna přebudovaná v hasičskou zbrojnici, opra-
vený rybník i cesty, nově vytvořený poldr chránící 
obec před velkou vodou a současně umožňující po-
klidný život obojživelníkům. Tak vypadá zatím jen v 
hlavách a na papíře představa bukovských zastu-
pitelů. Celkově vše přijde na zhruba třináct milionů 
korun, a budou-li žádosti o dotace úspěšné, budovat 
se začne již příští rok.

Konice/mik - Nejdřív se svou pří-
telkyní ukradl v konickém obcho-
dě čokolády za pět tisíc, při útěku 
zboží odhodil a nakonec se při za-
týkání popral s policisty. Řeč je o 
mladíkovi, který je celostátně hle-
danou osobou a hrozí mu až tříletý 
kriminál. 
„V úterý odpoledne přistihl personál 
samoobslužné prodejny na Masa-
rykově náměstí v Konici muže a 
ženu při krádeži čokolád. Oba poté 
z prodejny utekli. Muž při pronásle-
dování ze strany zaměstnanců pro-
dejny odhodil čokolády venku před 
prodejnou a na místním hřbitově v 

Konici, čímž na odcizeném zboží 
způsobili škodu ve výši nejméně 5 
500 korun,“ popsala nám případ Eva 
Čeplová, tisková mluvčí Policie ČR 
v Prostějově. Za pár minut už byli 
zlodějům v patách koničtí policisté. 
„Na základě popisu osob byl téhož 
dne na ulici Staré Město zadržen 
podezřelý jednadvacetiletý muž z 
Vyškova, který byl hlídkou policie 
omezen na svobodě. Jelikož při zadr-
žení kladl aktivní odpor, byla mu po 
marné výzvě o  zanechání protipráv-
ního jednání  ze strany zakročujícího 
policisty přiložena pouta. Po eskorto-
vání na služebnu Obvodního odděle-

ní Policie ČR v Konici se podezřelý 
neustále choval agresivně, kdy se 
snažil sundat nasazená pouta a svým 
postojem naznačoval útok na poli-
cisty a své sebepoškození. Protože 
byla důvodná obava, že může svým 
jednáním ohrozit svůj život nebo se 
pokusit o útěk, bylo proto využito 
oprávnění dle zákona o policii a byl 
připoután k vhodnému předmětu,“ 
informovala nás o dalších patáliích 
se zlodějem mluvčí policie. 
Lustrací bylo zjištěno, že je po agre-
sivním muži vyhlášeno celostátní 
pátrání. Nyní pachateli hrozí až tříle-
tý pobyt za mřížemi.

Prodavači honili  zloděje po celé Konici
Ukradené čokolády odhodili lapkové na místním hřbitově..

Kelčice/mik - Po loupežném 
přepadení pobočky České 
pošty v Dobromilicích z před-
minulého týdne došlo ke stej-
nému zločinu i minulý pátek 
odpoledne v Kelčicích. Za-
tím neznámý lupič si zde na 
pracovnici pošty vynutil pod 
pohrůžkou střelnou zbraní 
desítky tisíc korun. 
„V pátek kolem 16.25 hodin 
přišel na poštu v obci Kelčice 
muž vysoký zhruba 175 cen-
timetrů, střední postavy, který 
měl na sobě modrou péřovou 
bundu, tmavé kalhoty, přes ob-
ličej měl černou pletenou kuklu 

s otvorem na oči a ústa. Při-
stoupil k přepážce, na obsluhu 
namířil pistoli stříbrné barvy a 
požadoval vydání peněz. Pra-
covnice mu ze strachu o svůj 
život vydala několik desítek 
tisíc korun. Pachatel pak z mís-
ta utekl. Policie po muži, který 
mluvil česky a bez přízvuku, 
pátrá. Ke zranění naštěstí nedo-
šlo,“ informovala nás o víkendu 
Marta Vlachová, tisková mluv-
čí Krajského ředitelství Policie 
ČR v Olomouci.
„Žádáme občany, kteří viděli do 
pobočky České pošty v obci Kel-
čice vcházet nebo z ní vycházet 

kolem uvedené doby nějakého 
muže, aby kontaktovali policii 
na lince 158,“ vyzývá veřejnost 
mluvčí krajské policie. 

DALŠÍ OZBROJENÁ 
LOUPEŽ NA POŠTĚ!

ta. Při-
bsluhu

barvy a
z Pra-

Muž si z Kelčic odnesl
desítky tisíc korun

Účastník sporu. Problémy mezi Karlem Laštůvkou (na snímku) a Janem Coufa-
lem se táhnou už přibližně sedm let.  Foto: Martin Zaoral 

Zátaras. Cesta k domu Karla Laštůvky vede přes pozemek Jana Coufala. Ten mu komu-
nikaci zatarasil. Celou věcí se zabýval ombudsman, který rozhodl, že by cesta měla zůstat 
průjezdná. Toto rozhodnutí ovšem Jan Coufal neuznává.  Foto: archiv 

Bez vody. Rybník v Bukové je nyní z preventivních důvodů vypuštěn, Po výstavbě poldru se však i on 
dočká obnovy Foto: Jiří Možný

Němčice nad Hanou,
 Tištín/mik 

„Policejní hlídka z Obvodní-
ho oddělení v Němčicích nad 
Hanou zastavila a kontrolo-
vala u kostela ve Vrchoslavi-
cích dvaadvacetiletého řidiče 
osobního vozidla Honda Civic.  
Provedenou lustrací jmenova-
ného řidiče bylo zjištěno, že 
řidič má vysloven zákaz řízení 
motorových vozidel. Byl zadr-
žen a eskortován na policejní 
služebnu,“ sdělila nám Eva 
Čeplová, tisková mluvčí Poli-
cie ČR v Prostějově. To však v 
tomto případě nebylo ani zda-
leka všechno. „Dotyčný mladík 
navíc pár dní předtím podával 
na policii vysvětlení ve věci 
krádeže vloupáním do areálu 
farmy Agrodružstva Tištín v 
obci Koválovice, kdy se k uve-
denému jednání doznal. Dále 
bylo zjištěno, že při páchání 
této trestné činnosti rovněž řídil 

motorové vozidlo přes uvede-
ný zákaz. Jmenovanému bylo 
sděleno podezření z přečinu 
maření výkonu úředního roz-
hodnutí a vykázání. Dále mu 
bylo sděleno podezření z přeči-
nu krádeže spáchaného formou 
spolupachatelství spáchaného 
tím, že po předchozí dohodě s 
komplici  odstřihl pomocí pá-
kových kleští visací zámek na 
zadní kovové bráně vedoucí 
do areálu farmy Agrodružstva 
Tištín, kam všichni vnikli a 
dále odstranili pomocí páko-
vých kleští visací zámek z dře-
věných vrat od skladu, odkud 
společně odcizili celkem osm-
náct kusů železných silnostěn-
ných trubek o délce tří metrů v 
hodnotě přes pět tisíc korun,“ 
vypočetla mluvčí prostějovské 
policie. Jak ještě dodala, odci-
zené věci následně pachatelé 
prodali ve sběrně kovového od-
padu, peníze si rozdělili a užili 
pro vlastní potřebu. 

To je otrlec!
I přes soudní zákaz sedl 
do auta a odjel vykrást

farmu v Tištíně
Nějaký soudní zákaz řízení motorových vozidel? 
Kdepak, z toho si mladík z Němčicka nic nedělal. 
Policejní hlídka ho zastavila a následně zadržela v 
autě ve Vrchoslavicích. Další  lustrací bylo zjištěno, 
že ten samý chlapík týden předtím vykradl farmu v 
Tištíně!

Dopadla ho policejní hlídka. Běžná silniční kontrola se změnila v 
zatčení agresivního pachatele krádeže v Agrodružstvu Tištín. 
 Ilustrační foto: Policie ČR



Prostějov/mls - Pětičlenná 
prostějovská klezmerová 
kapela Létající rabín ve 
středu 21. prosince osla-
ví desáté výročí své exis-
tence. Do prostějovského 
městského divadla jí od 
devatenácti hodin přijde 
poblahopřát řada  hostů. 
Skupina zahraje i ve slože-
ní, ve kterém vystoupila 9. 
prosince 2001 na svém vů-
bec prvním koncertě.  
Kapela Létající rabín i le-
tos naváže na tradici svých 
předvánočních koncertů, 
které vždy pořádala pod hes-
lem „Negruntujte, nepečte, 
přijďte posedět”. Letos toto 
setkání bude o to slavnost-

nější, že to bude už podesá-
té, kdy si početní příznivci 
této kapely budou moci ne-
dlouho před Štědrým dnem 
vyslechnout „starodávné a 
okouzlující melodie židov-
ské svatby, jakož i jedinečné 
písně v jazyce jidiš“. 
Setkání bude rozděleno na 
dvě poloviny. „V první části 
proběhne klasický koncert, 
kdy zahrajeme v našem sou-
časném složení. Poslucha-
či se mohou těšit i na nové 
skladby. V té druhé pak spo-
lu s námi vystoupí řada hos-
tů. Patřit mezi ně bude na-
příklad Bob Pacholík, který 
zahraje na mandolínu, náš 
dlouholetý basista Bohuš 

Stoklasa, houslistka Anič-
ka Zelená, Aleš Procházka, 
který by měl zpívat, a také 
dva tanečníci ze souboru 
Rut,“ zmínil se klarinetista 
a zároveň manažer kapely 
Vojta Pospíšil. 
Podle jeho potvrzení, kapela 
zahraje i v původním ná-
strojovém obsazení. Kytaru 
vezme do ruky zakládající 
člen Michal Skalický, Vojta 
Peštuka bude namísto hous-
lí hrát na baskytaru, Mirek 
Ondra na harmoniku a Voj-
ta Pospíšil na klarinet. Jako 
dárek pro hosty slavnostní-
ho koncertu bude připravena 
exkluzivní košer slivovice 
Kleiner.  
Vstupenka přijde na rov-
nou stovku, ve slevě se dá 
sehnat za šedesát korun. 

Prostějov/mls - Desítka typic-
kých fotografií Luďka Mařá-
ka, na kterých jsou zachyce-
ny detaily přírody, vynikala 
na výstavě, která se během 
uplynulý týdne konala v Re-
gionálním informačním cen-
tru v prostějovském zámku. 
Vernisáž výstavy proběhla v 
pondělí. Uvedl ji Jiří Šťast-
ný, její součástí byla i pro-
jekce vzpomínkového videa, 
které připomnělo osobnost 
známého fotografa a velkého 
milovníka přírody a hor. Tři-
apadesátiletý Luděk Mařák 
tragicky zahynul v březnu 
letošního roku.  
Luděk Mařák spolu s Josefem 
Francem a Ivo Snídalem patřil 
mezi zakládající členy Spolku 
prostějovských fotografů, který 
touto expozicí chtěl uctít jeho 
památku. Výstava byla otevře-
na všem autorům, a tak se na ní 
představilo celkem pětadvacet 
fotografů. K vidění tu bylo přes 
padesát fotografií. Expozice 
byla v zámku umístěna pouze 
šest dní, což je neobvykle krát-
ká doba. „Výstavní sál v zámku 
byl na celý rok zamluven, ale 

město nám vyšlo vstříc, aby-
chom zde mohli vystavovat 
alespoň šest dní před Vánoci. 
Příští rok něco podobného ur-
čitě zopakujeme a výstava již 
určitě bude trvat déle. Rádi by-
chom tím založili tradici, která 
by se měla konat každoročně!” 
přislíbil Josef Franz. Luděk Ma-
řák byl velkým milovníkem pří-
rody a obzvláště hor, kam unikal 
relaxovat a odpočinout si od 
každodenního shonu. „Hledal a 
nacházel detaily vrásčitých kme-

nů, pokroucené větve, spletené 
kořeny, trouchnivějící pařezy i 
rašící ratolesti. Okouzlovaly ho 
kameny, němí svědkové pradáv-
ných časů- holé, vrásčité i s me-
chovou pokrývkou. Pohrával si 
se světlem i stínem, zrcadlením 
přírody, zachycoval kouzlo oka-
mžiku,” charakterizovali Mařá-
kovu tvorbu jeho přátelé. Luděk 
Mařák tragicky zemřel v březnu 
letošního roku. „Věříme však, že 
nás bude na našich toulkách sle-
dovat tam seshora, kde si už jistě 
také nějaké to kouzelné fotogra-
fické zátišíčko našel,” uzavřeli 
vzpomínku na svého kamaráda 
členové Spolku prostějovských 
fotografů.  
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Klub Apollo 13 rozhoupala nej-
prve oblíbená desetičlenná pro-
stějovská kapela Zion Squad a 
po nich i legenda české reggae 
scény skupina Švihadlo. Obě 
formace kromě hudebního sty-

lu spojují i  velmi kvalitní české 
texty. Prostějovská kapela roz-
točila svůj pestrobarevný kolo-
toč a bylo znát, že její členové 
předchozích pár měsíců trávili 
společně ve zkušebně. Šlapa-
lo jim to náramně.  Švihadlo, 
které koncertuje už pětadvacet 

let, zase představilo své album 
Času je málo. „Všechny před-
pisy a zákony na chvíli i pud 
sebezáchovy házíme za hlavu, s 
nimi se zázrak nikdy nekoná!” 
zpíval frontman Švihadla Petr 
Šturma a vyjádřil tím náladu 
všech přítomných. Sobotní 

koncert opět potvrdil, že právě 
reggea vytváří ten příjemnější 
z odstínů koloritu Prostějova. 
„Zatímco třeba Přerov je pun-
kový, tak na pohodové reggea 
si u nás lidé vždycky cestu na-
jdou,” zmínil se provozovatel 
klubu Apollo 13 Mira Hasa. 

  Nejvýznamnější kulturní akce...   Nejvýznamnější kulturní akce... 

   z vernisáže...   z vernisáže...

Kapely nabídly optimismus 
v čím dál pesimističtějším světě 

ZION SQUAD A ŠVIHADLO
ROZTOČILI REGGAE KOLOTOČ  ROZTOČILI REGGAE KOLOTOČ  

ŠŠ

Jsou dozajista okamžiky, kdy by se optimisté měli střílet. Jsou však určitě i chvíle, kdy vám vlna optimis-
mu může přijít více než vhod. K takovým určitě patří i hektické období před letošními Vánocemi. V němž 
už se mnoha lidem víry v lepší příští často nedostává. Pořádnou dávku optimismu dostali všichni, kteří 
dorazili na sobotní dvojkoncert dvou skvělých reggae kapel. 

Známka reggae. Barevné korálky na šíjích tančících dívek do-
tvářely pohodovou atmosféru sobotního koncertu Zion Squad a 
Švihadla.  Foto: Martin Zaoral 

„RADUJME SE, VESELME SE!” ZPÍVAL ČECHOMOR
Koncert populární skupiny v sobotu vyprodal Společenský dům

Prostějov/mls 

Čechomor na Prostějovském  
koncertu zahrál jak staré pecky 
jako například energický Vče-
lín, tak i písničky z nového CD, 
které skupina po šestileté pauze 
vydala letos na jaře. Publikum 
reagovalo na oboje. Z nového 
CD pak velký ohlas sklidila pře-
devším titulní píseň „Místečko“. 

V jejím textu syn konejší matku 
tím, že se nemusí starat, co s ním 
bude. Své jisté „místečko” totiž 
už má „na hřbitově za stěnou, 
kde mu postel ustelou“. 
„Při poslechu téhle písničky mi 
běhal mráz po zádech,“ přiznal 
Petr Zatloukal, který na koncert 
vyrazil se svojí přítelkyní. Kro-
mě těch zádumčivých kapela 
zahrála i rozvernější písně jako 

například ´Radujme se, veselme 
se ,́ kterou posluchače navnadila 
na brzký příchod nového roku.  
Celé vystoupení se tak neslo v 
duchu sváteční pohody. „Jsem 
velice spokojený s průběhem 
skoro tříhodinového a vypro-
daného koncertu. Čechomor, 

stejně jako předtím Petr Kolář, 
publikum doslova pohltil, pev-
ně doufám, že kapele přijede i 
příští rok,“ spokojeně prozradil 
Večerníku organizátor Martin 
Tichopádek z pořádající agen-
tury MusicMedea, která sídlí v 
Uherském Hradišti.

S půlhodinovým zpožděním začal sobotní vypro-
daný koncert kapely Čechomor v prostějovském 
Společenském domě.  „Velice se omlouváme, 
měli jsme problémy s aparaturou. Málem jsme 
vám hráli akusticky,“ omluvil se  Karel Holas, na-
čež zahrál na housle, aby zaplněnému sálu před-
vedl, jak by takový koncert „bez napětí“ vypadal. 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník, jakožto mediální 
partner koncertu, byl akci pochopitelně naživo pří-
tomen.

Byli ve formě. Čechomor do Prostějova dorazil v plné síle.  
 Foto: Martin Zaoral 

Výstava v zámku připomněla Luďka Mařáka

ŠŠŠŠŠŠ
Hvězda showbusinessuHvězda showbusinessu

Expozici vévodila desítka snímků
tragicky zahynulého fotografa

Z vernisáže. Výstavu k uctění památky Luďka Mařáka připravili jeho 
kamarádi ze Spolku prostějovských fotografů. Jejich snímky by od 
17. ledna 2012 měly viset v budově senátu. Foto: Martin Snídal.

Prostějov/mls - „K posile údu 
mému dá potravu prožitá roz-
koš - ještě jsem žádnou dívku 
nezklamal úsluhou svou,” 
takto se v jedné ze svých básní 
pochlubil antický poeta i velký 
znalec žen Publius Ovidius 
Naso. Jeho domýšlivosti se dá 
věřit. Své erotické zkušenosti 
i postřehy vnímavého pozoro-
vatele přetavil do neobyčejně 
vtipného a stále velmi svěžího 
dílka „Umění milovat”. To si 
pro svoji letošní druhou pre-
miéru vybralo studentské di-
vadlo Point.   
Nikoliv čtením rad z časopi-
sů pro náctileté či sledováním 
hambatých videí, ale přímo na 
divadelních prknech se mohli o 
umění lásky poučit všichni, kteří 
ve čtvrtek zavítali do prostějov-
ského městského divadla. Diva-
dlo Point zde servírovalo svoji 
další letošní premiéru. Po detek-
tivce Druhý výstřel v režii Vojty 
Pospíšila se mladí divadelníci 
zaměřili na klasickou předlohu 
miláčka múz i žen Publia Ovi-

dia Nasa. Přítomní muži se tak 
mohli poučit o tom, jak hledat 
ženy či jak si jejich lásku získat 
a udržet. Ženám pak byly udě-
leny rady, kterak pečovat o svůj 
zevnějšek, jak se smát, plakat, 
mluvit a v neposlední řadě i ml-
čet. V samotném závěru se pak v 
závislosti na svých přednostech 
dozvěděly i to, která sexuální 
poloha by právě jim nejlépe slu-
šela. 
Režisér Aleš Procházka při 
současném podání více jak dva 
tisíce let starého textu vsadil na 
výstřední kostýmy, ostře tóno-
vané paruky a taneční choreo-
grafie doprovázené současnou 
hudbou. 
Tvůrci přitom museli řešit, 
kterak čtivou, ale naprosto 
nedějovou předlohu poutavě 
adaptovat pro divadelní prk-
na.  Přes  několik vtipných 
scénických nápadů a vizuální 
dráždivost celého představení 
se jim to podařilo jen z části. 
Představení však rozhodně ne-
mělo být o velkých emocích 

nebo dějových zvratech. Kdo 
se spokojil s pestrobarevnou 
ilustrací neobyčejně duchaplné 
a trefné předlohy, ten odcházel 
z divadla spokojen. A snad jej 
představení navnadilo k tomu, 
aby zamířil do prostějovské 
městské knihovny a něco od 
Ovidia si zde vypůjčil. Inscena-
ce Pointu naznačila, že při čtení 
klasika se nudit určitě nebude...  

Point převlékl Ovidia do síťovaných punčoch
Studentský divadelní soubor ve čtvrtek svou 

druhou letošní premiérou zaplnil městské divadlo   

V prosinci je vánoční
i kulturní dění

„Již podeváté a letos naposledy 
se s vámi setkávám na strán-
kách nejčtenějšího prostějov-
ského periodika, kde jsem již 
před časem ´otevřela  ́ toto kul-
turní okénko. S radostí mohu 
konstatovat, že i nadále se se-
tkávám především s pozitivními 
reakcemi, a tak doufám, že jako 
předsedkyně kulturní komise 
Rady města Prostějova je vám 
moje přibližování novinek a 
aktualit z prostějovské kulturní 
scény přínosem... V prosinci je 
všechno vánoční, i prostějovská 
kultura. Rozhodla jsem se tedy 
tentokrát hledat vánoční moti-
vy v prostějovském kulturním 
životě.“

 K Vánocům patří dárky. A 
skutečným dárkem pro prostě-
jovské příznivce kultury je be-
zesporu výstava děl jednoho z 
největších českých malířů Jana 
Zrzavého, doplněná díly foto-
grafa Václava Chocholy, kterou 
pořádá prostějovské muzeum. I 
cena vystavených děl je impo-
zantní, pohybuje se kolem 200 
milionů korun. 
Závěr roku je také často spo-
jován s bilancováním. Jedno 
proběhlo během akademie, 
kterou k 30. výročí svého za-
ložení uspořádala v městském 
divadle Základní škola Edvarda 
Valenty. 
České Vánoce jsou spojené s 
ladovskou zimou a sněhem. Po-
kud je Vám už jen z takové před-
stavy zima, zajděte ihned do kina 
Metro, kde bratři Melichárkovi 

vystavují své fotografie z pod 
hladiny tropických moří. 
Na Vánoce si většina z nás také 
vzpomene na ty, kteří nemají 
takové štěstí jako my, protože je 
tíží nemoc nebo jiné problémy. 
Již tradiční aukce školy Jistota v 
Národním domě naplnila i letos 
tento charitativní prvek vánoč-
ních svátků. 
Na Vánoce se vždy nejvíce těší 
děti. Nemohu proto pominout 
typicky dětskou výstavu, kterou 
uspořádala prostějovská „ZUŠ-
ka“, která s podporou z kultur-
ního grantu vystavuje dětské ob-
rázky na téma „Prostějov očima 
dětí za 100 let.“ 

Prosinec je také plný setkání, 
kdy se „předvánočně“ schází 
přátelé. V Galerii U Hanáka si 
takové dostaveníčko v rámci 
třetí klubové výstavy dali čle-
nové Fotoklubu Prostějov. Vý-
stava nabízí díla všech fotografů 
tohoto klubu. 
V období, kdy se blíží u nás nej-
více slavené svátky, také často 
myslíme na ty, kteří už tu s námi 
nejsou. Právě to udělali členové 
Spolku prostějovských fotogra-
fů, kteří uspořádali v zámeckém 
RICu Memoriál Luďka Mařá-
ka, jehož jádro tvoří díla tohoto 
zesnulého fotografa.
Na závěr nepřipojím tradič-
ní pozvánku na kulturní akce 
příštího měsíce, ale dovolím 
si Vám popřát příjemné proži-
tí vánočních svátků a také to, 
aby byl nový rok v Prostějově 
nejméně tak bohatý na kulturní 
aktivity jako ten letošní. 
 Milada Sokolová,
 radní a předsedkyně
 kulturní komise
 při Radě města Prostějova

OKEM  „ŠÉFKY”OKEM  „ŠÉFKY”
prostějovské kultury

Klasik radí. V závěru se na scéně zjevil miláček „žen a múz” Pu-
blius Ovidius Naso v podaní Miroslava Ondry.  Foto: Martin Zaoral 

Hexametry u baru. Erotikou nabitou předlohu římského básníka zpracovali v Pointu po svém. 
 Foto: Martin Zaoral 

Rabíni ve středu oslaví deset let s klezmerem 
Návštěvníci koncertu v městském divadle
se mohou těšit i na „košer“ slivovici...

Létající Rabín. V současné době kapela vystupuje ve složení Mirek Ondra (harmonika), Jana Dosedělo-
vá (flétna), Vojta Pospíšil (klarinet), Vojta Peštuka (housle), Pavel Jurečka (kontrabas).  Foto: archiv kapely 



Prostějov/mik

Situace to není zrovna nejrůžo-
vější. Pokud by radnice tyto pení-
ze měla, výrazně by to ovlivnilo 
v kladném slova smyslu městský 
rozpočet. „To zcela jistě, ale není 
to zas tak, že bychom kvůli tomu 
měli jako město přijít na buben. 
Taková výše dluhu občanů vůči 
radnici je skutečně nepříjemná a 
možná až alarmující. Ukazuje to 
ale na celkovou zoufalou situaci 
v ekonomice rodin,“ řekl na úvod 
Miroslav Pišťák, starosta Pro-
stějova. „Nejvyšší pohledávky 
evidujeme na poplatcích za odpa-
dy, a to  přes 9 milionů 200 tisíc 
korun, obdobná výše dluhu je na 
nájemném, také více než 9 milio-
nů korun, dále přes 8 milionů na 
pokutách za dopravní přestupky 
a téměř 2,5 milionu korun tvoří 

dluhy za ostatní nezaplacené pře-
stupky,“ vypočítává Jiří Pospíšil, 
místostarosta města. Všichni teď 
hledají důvody, proč lidé dluží 
radnici rok od roku více peněz. 
„Ze zkušenosti můžu říci, že je 
to především nezodpovědností 
některých občanů. Prostě mnozí 
založí upomínku, než by ji hned 
vyřídili. Následně se diví, že při-
jde exekutor, který ovšem vymá-
há částku vyšší, než je původně 
uložená sankce. Důvodem může 
být i složitější ekonomická situa-

ce a mimo jiného nám přibývá i 
občanů, kteří mají trvalé bydliště 
na městském úřadu, těm je potom 
upomínka nedoručitelná,“ vysvět-
luje Jiří Pospíšil. 
Jak přidává starosta, spousta 
dluhů, hlavně pokut za přestup-
ky, je takřka nevymahatelných. 
„Asi řeknu něco kacířského, ale 
pokutovat člověka, který nemá 
stálý příjem, žije na hranici bídy 
nebo se potlouká bezcílně po uli-
cích, je nesmysl. Zákon by měl 
pamatovat v těchto případech 

na jiné potrestání nebo možnost, 
aby si dotyčný svůj přestupek 
mohl například odpracovat. Když 
strážník pokutuje bezdomovce 
stokorunou, ten ji stejně nezaplatí 
a následné vymáhání je pro rad-
nici mnohem dražší než samotná 
pokuta,“ konstatuje starosta Miro-
slav Pišťák. 
Hodně pohledávek vykazuje 
město na poplatcích za odpad. 
A to i přesto, že tyto poplatky se 
nezvyšují, a stejné dokonce zů-
stanou i v příštím roce. Nemělo 
by tedy těchto dlužníků ubývat? 
„Podle mého mínění ano, ale 
vidíme, že praxe je někdy jiná,“ 
komentuje suše tuto skutečnost 
místostarosta Pospíšil. Další vý-

znamnou pohledávkou je dlužné 
nájemné.  Město už činí kroky, 
aby lidé za bydlení v městských 
bytech řádně platili. „Prvním 
opatřením je, že dnes město uza-
vírá s každým žadatelem o měst-
ský byt nájemní smlouvu na dobu 
určitou, většinou na jeden rok. Po-
kud si člověk neplní své povinno-
sti, pak mu není smlouva prodlou-
žena a byt musí opustit. Dále vše 
řešíme soudně, což je ovšem cesta 
mnohdy zdlouhavá,“ říká Pospíšil 
s tím, že při vymáhání i jiných 
dluhů se radnice snaží  využívat 
všech dostupných zákonných 
prostředků, tedy soudů a exekucí 
tak, aby maximum pohledávek 
bylo vymoženo.  

Vloni v tuto dobu jsme informovali veřejnost o pohledáv-
kách prostějovské radnice za občany, které tehdy činily 
zhruba 28 milionů korun. Před rokem radní konstatovali, 
že je zapotřebí přijmout razantnější řešení při vymáhání, 
aby se závazky občanů vůči radnici neprohlubovaly. Jak 
ale dnes vidíme, situace je ještě dramatičtější. Občané 
dluží ještě o dvanáct milionů korun víc!

Michal Kadlec

 V posledních le-
tech se situace 

okolo dobudování cyklostezky 
do Žešova vyvíjela jako na 
houpačce. Pane místostarosto, 
jaká je situace dnes ohledně 
výkupu zbývajících pozemků?
„V současné době je zhruba 98 
% pozemků smluvně vyřešeno. 
V jednání je ještě jeden poze-
mek, kde má podíl několik spo-
luvlastníků.“

 Poslední ma-
jitel se hodně 

dohadoval o ceně a po městě 
požadoval neúnosnou sumu, 
tuším 900 korun za metr 
čtvereční. Domluvilo se s 
ním nakonec město?
„Ano, já osobně jsem s ma-
jitelem jednal. Po dlouhých 
diskusích jsme se dohodli na 
poloviční ceně za metr čtve-
reční, čímž se podařilo ušetřit 
městu téměř půl milionu ko-
run.“

 Jsou nyní vy-
koupeny všech-

ny potřebné pozemky tak, aby 
se mohlo pokračovat v dobu-
dování cyklostezky až do Žešo-
va? 
„Jak jsem již řekl, ještě jeden 
kousek nám chybí, dohoda snad 
bude možná. Určitě máme při-
pravenou i variantu druhou, a to 
jiné technické řešení, pokud by 
k dohodě nedošlo. Ovšem zatím 
musím říci, že s většinou majite-
lů pozemků jsme našli společnou 

řeč a v konečném důsledku jsme 
se dohodli.“

 Kdy se podle 
vás s touto vý-

stavbou začne?

„Máme přislíbenou dotaci na 
rok 2012. Doufám, že se nám 
stezku v příštím roce podaří 
vybudovat. Cyklisté v Prostě-
jově by si to určitě zasloužili.“
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SLEVY NA JÍZDNÍ KOLA 
modelové řady 2011 

 
Odrážedla koloběžky 

cyklo doplňky 
Skladem jízdní kola mod. 2012 

Plumlovská 32 (vedle ÚŘADU PRÁCE), Prostějov 

Při předložení tohoto 
inzerátu slevu na nákup 

INZERCE

„Věřím, že se brzy začne stavět. Už máme 
vykoupených 98 procent pozemků,“ říká
Jiří Pospíšil, místostarosta Prostějova

Cyklostezka do Žešova. Kdy už konečně?

Prostějov - Už je to pomalu obehraná písnička. Cyklostezka do Žešova měla 
být hotova už před třemi lety, stavba se ale musela zastavit za hřbitovní zdí, neboť 
majitelé pozemků u zahrádkářské kolonie na Žešovském kopci je odmítli prodat 
městu. Letos se karta postupně začíná obracet, přesto ani dnes ještě 100 procent 
pozemků není vykoupených. Dočkají se tedy vůbec někdy cyklisté své komuni-
kace až přímo do Žešova? Místostarosta Pospíšil věří, že ano a brzy. 

Kdy se cyklostezka dostaví? Místostarosta Jiří Pospíšil věří, že s 
dostavbou cyklostezky do Žešova se začne už v příštím roce.  
 2x foto Michal Kadlec

Zpráva, která Prostějovany potěší...

Občané dluží radnici stále víc

Prostějov/mik - Není mnoho 
měst v této republice, která pro 
příští rok disponují vyrovna-
ným rozpočtem. O tom státním 
ani nemluvě. Ovšem Prostějov 
- to je jiná! Zítra, tj.  úterý 20. 
prosince na letošním posledním 
jednání nejvyššího orgánu měs-
ta předloží starosta Miroslav 

Pišťák zastupitelům ke schvá-
lení rozpočet Prostějova na rok 
2012, ve kterém příjmy městské 
pokladny budou totožné s vý-
daji.
Návrh rozpočtu, pro který v úterý 
zřejmě zvedne ruku drtivá větši-
na zastupitelů, počítá s příjmy a 
zároveň i výdaji ve výši zhruba 
750 milionů korun. „Rozpočet 
už není miliardový, jak jsme léta 
byli zvyklí. S přesunem kompe-
tencí pro vyplácení sociálních 
dávek na Úřad práce přestanou 

přicházet městu i státní finance 
na tento účel,“ připomněl již zná-
mý fakt Miroslav Pišťák, starosta 
města Prostějova. „Pro příští rok 
počítáme s vyrovnaným rozpoč-
tem. Ovšem jen za cenu toho, že 
budeme muset sáhnout výrazně 
do finančních rezerv. Tím pádem 
nám v rezervních fondech zůstane 
už jen okolo osmi milionů korun,“ 
dodal starosta, který je zodpověd-
ný za finanční hospodaření prostě-
jovské radnice.
Ovšem díky tomu, že město 
nahradí některé výpadky v roz-
počtu, zejména ze sdílených daní, 
z rezerv, přibude několik milionů 
korun na investice. „A to je zále-
žitost, která občany zcela určitě 
zajímá nejvíc. Původně jsme plá-
novali investiční akce, které by v 
souhrnu  vyžadovaly částku okolo 
šedesáti milionů. To by ale bylo 
katastrofálně málo. Dalších zhru-
ba čtyřicet milionů jsme tedy vy-
brali z rezervních fondů a dalších 
pět pak přesunuli z rezervy Rady 
města. V rozpočtu pro příští rok 
tedy bude na investice, především 
stavební, pamatováno celkovou 
sumou 105 milionů korun,“ uza-
vřel toto téma Miroslav Pišťák. 
Jak ještě dodal, i tato suma bude 
za posledních několik let rekordně 
nízká. Inu, krize je krize...

ROZPOČET bude vyrovnanýROZPOČET bude vyrovnaný
Starosta: „Musíme ale hluboko 

sáhnout do radniční kapsy!“

Nyní je to už 40 milionů!

Pohledávky města – aktuální stav k 15.12. 2011
poplatky za komunální odpad 9 215 000 korun
pokuty za přestupky  2 468 000 korun
pokuty v dopravě 8 122 000 korun
dluhy na nájemném 9 087 000 korun
další pohledávky (daně) cca. 10 000 000 korun 

Dluhy se zvyšují. Občané Prostějova dluží své radnici dohromady 
už 40 milionů korun. Bude za rok opět hůře? Ilustační foto

Radní pod palRadní pod palboubou

přic
na t
mý
mě
poč
tem
bud
do
nám
už j
dod
nýz

p
p
n
m
m
p
tttt
bb
d
n
u
d

Univerzitě Tomáše Bati
v Prostějově hrozí ZÁNIK!

Prostějov/mik - A je to tady. 
Těsně před uzávěrkou jsme 
zjistili horkou aktualitu. Uni-
verzitě Tomáše Bati na Huso-
vě náměstí zvoní umíráček! 
Vyplývá to alespoň z páteční-
ho jednání mezi místostarost-
kami města Ivanou Hemer-
kovou a Alenou Raškovou a 
děkanem univerzity.

„Sešli jsme se na půdě radnice, 
aby nás pan děkan informoval 
o průběhu jednání ohledně bu-
doucnosti Univerzity Tomáše 
Bati v Prostějově. Nechci být 
zatím moc konkrétní, protože 
další schůzky budou následovat, 

ale nemám z pátečního setkání 
dobrý pocit,“ sdělila nám telefo-
nicky Ivana Hemerková. Děkan 
podle jejích slov údajně projevil 
snahu zachovat v Prostějově 
alespoň dálkové studium. „Je-
nomže rektor Baťovy univer-
zity ve Zlíně tomuto plánu prý 
nakloněn není, údajně má hrozit 
uzavření denního studia, univer-
zita už příští školní rok nebude 
pro prostějovskou pobočku při-
jímat žádné nové studenty,“ po-
vzdechla si Ivana Hemerková. 
Jak ještě dodala, příští týden se 
plánuje setkání přímo s rekto-
rem, který by měl říci konečné 
slovo. 
Prostějovská radnice před lety 
působení Univerzity Tomáše 
Bati v našem městě přivítala, šlo 
o velkou prestiž mít v Prostě-
jově vysokou školu. Do rekon-
strukce budovy bývalé základní 
školy na Husově náměstí město 
investovalo zhruba 18 milionů 
korun, dalších patnáct milionů 
činily dotace. Ovšem nyní to 
vypadá, že miliony korun byly 
vyhozeny oknem a budova na 
Husově náměstí bude brzy opět 
prázdná. 
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Víte, že...

Poradna

Speciální servis pro ženy nejen o životním   
                stylu a módě 

 Rady a tipy...

 Rozhovor se zajímavou osobností...
„Žádný konec světa nepřijde. Ti, co to tvrdí, mají ve skutečnosti potřebu 
na strachu druhých parazitovat, a to duševně i materiálně,“ říká astroložka  

Jmelí, bylina pevně u 
nás spojená s vánoč-

ními svátky, opře-
dená spoustou 
pověr a odnepa-
měti pasovaná u 
mnoha národů 
na jednu z nej-

mocnějších čaro-
dějnických a léčivých 

bylin. Zelený keřík, 
který chrání obydlí před 

neštěstím a který zajišťuje 
štěstí a zdraví jeho obyvatelů, 
dobytčat nevyjímaje. 
Jmelí bílé je z botanického hle-
diska poloparazit - žije na hos-
titelské rostlině, ze které čerpá 
pomocí savých orgánů – haus-
tórií roztoky minerálních látek, 
zatímco převážně samo si za-
jišťuje tvorbu z výživných látek 
pomocí fotosyntézy. O uctívání 
jmelí Kelty ví jistě každý, kdo 
alespoň na chvíli otevřel komiks 
o Asterixovi a jeho přátelích. 

Keltští kněží či mágové (druido-
vé) považovali jmelí za posvát-
nou rostlinu, stejně tak strom, na 
kterém jmelí roste. V díle Plinia 
staršího, žijícího v letech 24 – 79 
n. l., se můžeme dočíst o vztahu 
druidů k jmelí, způsobu sběru či 
době nejvhodnější k jeho získání. 
Traduje se, že jmelí bylo sekáno 
zlatými srpy a baleno do bílé 
tkaniny, aby ani později nepřišlo 
do styku se zemí. Keltové pova-
žovali jmelí za všelék. Rostlinu 
po mnoho století používali jako 
protijed, léčila se jím neplodnost, 
epileptické záchvaty, nevolnost, 
žloutenka či souchotiny (TBC), 
ale pomáhala i proti uhranutí či 
uřknutí a dokonce držela na uzdě 
i zlé duchy. 
Málokdo z nás dnes asi jmelí 
užívá jako lék. Používá se spíše 
okrajově, ale snad jej většina z 
nás má alespoň jako dekoraci. 
Patrně prý z Anglie k nám do-
putoval zvyk líbat pod snítkou 

jmelí ženy, kterým tak byla za-
jištěna plodnost. To, že jmelí je 
i nositelem štěstí a spokojenosti 
pro dům, je už nasnadě. Pod za-
věšeným jmelím se musí spolu 
rozhněvaní lidé udobřit – je tedy 
i symbolem usmíření. Nezapo-
meňte také při svitu svíček na 
Štědrý den zašeptat své přání a 
jmelí vám ho splní. Po Vánocích 
své jmelí rozhodně nevyhazujte. 
Ochrání vás od požáru, ale také 
brání vstupu čarodějnicím a zlým 
mocnostem. Navíc přináší štěstí, 
stejně jako čtyřlístek, a upevňuje 
rodinné svazky

Jmelí - léčivá rostlina, symbol usmíření, ochrana 
proti požáru, čarodějnicím a zlým mocnostem

V prvním díle tohoto feno-
menálního seriálu jsme se 
vám snažili přiblížit vše-
obecnou funkci pyramid. 
V druhém díle vám „Večer-
nice“ dokázala, kde všude 
pyramida funguje a léčí, 
načež tentokrát vám předá 
informace, které se opět 
běžně nedozvíte - o nebý-
valých výzkumech pyramid 
Ruské národní akademie! 
Vydejme se tedy po dalším 
pátrání po věcech, které ne-
mají obdoby…

Muž jménem Alexander Go-
lod se zasloužil o postavení 
pyramid po celém Rusku a 
několik dalších na Ukrajině 
či v jiných státech po celém 
světě. S pomocí experimentů 
a vědeckých výzkumů doka-
zuje, že mohou pomoci ce-
lému lidstvu. Jeho pyramidy 
nejsou sice tak gigantické 
jako ty v Egyptě, ale pozitiv-
ní efekty byly jasně dolože-
ny. Výzkumy navíc prováděli 
samí špičkoví vědci Ruska a 
Ukrajiny. Roku 1998 se mu 
dokonce podařilo přesvědčit 
ruskou vládu, aby vynesla 
krystalické materiály nabi-
té v pyramidách na orbitální 
vesmírnou stanici MIR, kde 
mají působit po celý rok. 

V říjnu jsou tyto materiály 
umístěny na deset dnů i na 
palubu Mezinárodní vesmír-
né stanice (ISS). Prý to při-
neslo prospěch vesmírné sta-
nici i celému světu.
Testování vězňů
Ruská psycholožka Irena 
Tomkinová dala v rámci ex-
perimentu do jedné z pyramid 
nabít osobní věci problema-
tických vězňů. Vedení věznic 
bylo šokované, protože když 
byly vězňům věci vráceny, 
veškerá jejich útočnost opadla. 
U pěti tisíc vězňů došlo ke 
snížení agresivního chování, 
odstranění kriminálních činů, 
změna chování a odstranění 
závislostí (v poli pyramidy prý 
vyprchávají účinky psychotrop-
ních látek). To vše prý díky vli-
vu „ozářených“ krystalických 
struktur rozmístěných v okolí 
věznic ´ozářené´ glukóze a soli 
podávané k normální potravě 
a standardnímu nápravnému 
psychologickému programu. 
Vše bylo ověřeno v podrob-
ném psychologickém rozboru.

40% podíl přežití je neuvěřitelný
Infekce salmonelou typhi mu-
rium je pro myši velmi vážná 
choroba a pouhá hrstka buněk 
dokáže způsobit smrt. Po pěta-
dvacátém dni pozorování byla 
všechna kontrolovaná zvířata 
mrtvá, ovšem 35-40 procent 
myší, které byly vystaveny 
působení pyramid, přežily. Dr. 
Jegorova, která tento výzkum 
vedla, zdůraznila, že myším 
nebyly podávány žádné che-
mické preparáty nebo léčiva. 
Proto nemůže být žádných 
pochyb, že to mělo co dělat 
s množstvím času stráveného 
v pyramidě. Pravděpodobně 
zde dochází ke změnám v bu-
něčné a hormonální imunitě.
Nemocná novorozeňata 
Dalším důkazem o účincích 
pyramid byl výzkum ruského 
Výzkumného ústavu pedi-
atrie, porodnictví a gynekolo-
gie, který zkoumal působení 
pyramidou ovlivněných látek 
na novorozeňata s celkovým 
oslabením organismu podle 
indexu okamžitých stavů. 
Dvaceti novorozeňatům je 
podáván 40% roztok glukó-
zy z pyramidy nitrožilně a 
destilovaná voda z pyramidy 
ústně a jejich data analyzo-
vána. Ve všech případech se 
měřený index díky tomu do-
stává na normální stav, a to i 
v případech, kde se původně 
rovnal nule a byl kritický.

Kravské mléko, které jsme 
doposud znali hlavně jako 
potravinu nebo jako účinnou 
přísadu řady kosmetických 
výrobků, má silnou ambici 
prosadit se i v textilním prů-
myslu. S nevídaným nápadem 
přišla mladá německá módní 
návrhářka, která předzna-
menala revoluci v oděvním 
průmyslu. Návrhářka Anke 
Domaske totiž představila ko-
lekci šatů, pro jejichž výrobu 
jako hlavní materiál použila 
speciální vlákna z mléčných 
bílkovin. Že to není možné? 
Omyl!

Teprve osmadvacetiletá návr-
hářka z německého Hanno-
veru studovala mikrobiologii, 
přestože vždy ji spíše lákal svět 
módy. Nakonec se jí podařilo 
neuvěřitelné, a to spojit znaky 

obou oborů. Mléčné bílkoviny, 
které se k výrobě látek používa-
jí už od třicátých let minulého 
století, doposud nikdo nedo-
kázal zpracovat bez přídavku 
chemických látek. Až tým 
odborníků kolem Domaske je 
zvládl vyrobit téměř výhradně 
z bílkoviny kaseinu. Povedlo se 
jí to po dvouletém laboratorním 
výzkumu a navíc ekologickým 
způsobem, resp. s minimálním 
dopadem na životní prostředí.  
Vlákna nazvaná QMilch jsou 
tak jedinými umělými vlákny 
vyrobenými čistě z přírodních 
surovin. Nejen, že jsou příjemná 
na nošení, ale zároveň nečekaně 
odolná a lze je prát i v pračce. 
Návrhářka tvrdí, že takové lát-
ky jsou ekologické a vysoce 
šetrné k pokožce. Mléčné vlák-
no brání přirozeným způsobem 
růstu bakterií. Díky své přiroze-

né schopnosti regulovat vlhkost 
mléčné vlákno rychle schne, 
dokonce až dvakrát rychleji 
než klasická bavlna, čímž brání 
růstu bakterií v 99,99 %. Tím 
je podstatně hygieničtější než 
ostatní přírodní vlákna, je hypo-
alergenní a nedráždí pokožku. 
To ocení nejen alergici či lidé s 
ekzémy, ale i lidé s nadměrným 
pocením či ženy v menopauze 
při návalech horkosti.  Na po-
hled navíc připomínají hedvábí 
a i po několika vypráních drží 
svůj stálý tvar. Milé kamarádky 
Večernice, jen si představte tu 
krásu a neuvěřitelnou jemnost 
mít na sobě. Úžasná představa, 
nemyslíte? A jak je to s cenou 
šatů vyrobených z mléčných 
vláken? Na výrobu jednoho 
kusu šatů je potřeba asi šest litrů 
mléka a konečná cena oděvu se 
pohybuje kolem 150 až 200 eur. 

Pyramidy, žádné hrobky faraonů, 
ale kosmická energie, která dokáže nevídané!

Šaty z mléčných vláken jsou ODĚV BUDOUCNOSTI?
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Aneta Křížová

 Paní Vynikalová, 
nabízíte poraden-
skou činnost v ob-

lasti společenských věd a 
rozvoje osobnosti. Představte 
nám ty nejdůležitější metody...
„Jsou to astrologie, práce se sny, 
regresní terapie a kraniosakrál-
ní terapie. Astrologie mi slouží 
jako odpalovací rampa k tomu, 
abych se v člověku zorientova-
la a porozuměla mu. Nejvíce si 
cením terapie přijetí a metody 
somatoemocionálního uvolně-
ní. Tyto dvě techniky vedou k 
rozpouštění emocionálních a 
mentálních bloků uložených 
hluboko v naší duši a k sebeu-
zdravení.“

 Naše čtenáře jsem 
již informovala o 
poměrně velkém 

množství alternativních me-
tod a alternativní léčbě vůbec, 
ale o „terapii přijetí“ ode mě 
ještě neslyšeli. Jak se vlastně 
provádí a jak na nás tato me-
toda působí?

„Provádí se v hlubším sou-
středění se zavřenýma očima 
pod vedením terapeuta. Tato 
metoda je založena na faktu, 
že nemůžeme změnit nic, co 

nemůžeme přijmout. Nej-
rychleji lze dosáhnout přijetí 
a změny přes přijímání nega-
tivních modelů, které člověka 
trápí. V určitém bodu terapie 
dojde ke zlomu a člověk, kte-
rý negativní model přijme, na-
jde v sobě sílu ho změnit a žít 
naopak pozitivně.“

 Pracujete i s tak-
zvanou karmickou 
astrologií, která je 

propojená s duchovní oblas-
tí. Opravdu Karma předsta-
vuje důsledky našich minu-
lých činů? 
„Ano, většinou. Existují však 
duše z vyspělejších světů, které 
se vtělují proto, aby v dobrém 
přispěli této zemi. Ty nemusí 
mít pozemskou karmu, ale 
musí převzít část karmy z ro-

diny, do které se vtělí. Je to pro 
ně dobrá zkušenost, i když ně-
kdy těžká, ale tak nejlépe po-
znají ´terén´.“jjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjj

 Jaký je váš názor 
na rok 2012, jenž je 
ústředním motivem 

posledních let? Přijde podle 
Mayů konec světa? 

„Ne, žádný konec světa ne-
přijde. Je mi dvaapadesát let 
a s těmito strašáky jsem se 
setkala během života již ně-
kolikrát. A žádný konec světa 
nepřišel. Ti, co to tvrdí, mají ve 
skutečnosti potřebu na strachu 
druhých parazitovat - duševně 
i materiálně. Je na nás, zda to 
rozpoznáme a nenecháme se 

do toho vtáhnout a sebou ma-
nipulovat.“ppppppppppppppppppppppppppppppppppppp

 Co byste poradila 
našim čtenářům do 
nového roku?  

„Buďte sami sebou a mějte 
se zdravě rádi. Važte si sebe, 
svých hodnot, nechoďte pod 
svoji cenu a nezaprodávejte se.“

Jak jste si již mohly zvyknout, PROSTĚJOVSKÝ Večerník vám 
v rámci své tématické stránky „Večernice“ přináší každý týden 
zajímavý rozhovor s úspěšnou zástupkyní něžnějšího pohlaví, jíž 
se podařilo v životě „něco velkého“ dokázat. Nejinak je tomu i 
dnes, přičemž tentokrát jsme zavítali do sice známého, ale pořád 
mírně nezvyklého netradičního prostředí...

Prostějov - V našem seriálu zajímavých roz-
hovorů vás po kratší přestávce zavedeme do 
prostředí alternativních metod. Tentokrát vám 
představujeme ženu, která se svým koníčkem, 
následně i prací začala již v osmi letech. Kniha 
„Sny, karty, horoskopy“ ji tenkrát natolik ohromi-
la, že se tomuto oboru rozhodla zasvětit celou 
svoji budoucnost. Jak funguje „terapie přijetí“ a 
nastane v roce 2012 předpovídaný konec svě-
ta? To vše a ještě více se dočtete v exkluzivním 
rozhovoru s astroložkou Helenou Vynikalovou 
z Dubu nad Moravou…

Tato relaxační metoda na-
vozuje klid, uvolnění a pří-
jemný spánek. Zkoušejte ji 
doma, důvěrně známé pro-
středí vám nácvik usnadní. 

Až si na ni zvyknete, pro-
vádějte ji až po ulehnutí do 
postele - nejspíš totiž usnete 
dříve, než dojdete ke konci. 
Postup není vůbec složitý a 
zvládne jej úplně každý:

1. Lehněte si na záda a zavře-
te oči. Ležte na podložce, 

nesmí vám být zima.
2. Nadechněte se a 

zatněte prsty na 
nohou. Počítej-

te pomalu do 
deseti, prsty 
povolte a vy-
dechněte.

3. Stejný postup - vdech, se-
vření, povolení - proveďte s 
každou skupinou svalů, jak si 
je zdola nahoru na svém těle 
uvědomujete. Postupujte od 
chodidel k hýždím a ramenům, 
nakonec uvolněte svaly na 
hrudníku a šíji.
4. Po uvolnění celého těla po-
maličku roztáhněte ústa do co 
nejširšího úsměvu. Ústa povol-
te a svaly kolem nich uvolněte.
5. Vleže se protáhněte. Zvolna 
vstaňte a znovu se uložte do 
postele. Zhasněte světlo. Usne-
te příjemně uvolnění.

Z počátku pro vás možná 
nebude jednoduché se na 
autogenní trénink soustředit 
a náhle během něj zjistíte, 
že jste duchem zcela jinde. 
Pokud se to stane, jedno-
duše se vraťte myšlenkami 
tam, kde jste s tréninkem 
skončili. Několikrát se 
zvolna nadechněte, poma-
lu vydechujte a pokračujte 
v postupu. Tento trénink 
se vám může zdát na první 
pohled poněkud zdlouhavý, 
ale účinnost je stoprocentní. 
Uvidíte sami...

NESPÍTE? NESPÍTE? Máme pro vás recept: autogenní tréninkMáme pro vás recept: autogenní trénink

„Buďte sami sebou 
a mějte se zdravě rádi. 

Važte si sebe, svých hodnot, 
nechoďte pod svoji cenu 

 a nezaprodávejte se“
 Astroložka HELENA VYNIKALOVÁ radí 
 čtenářům Večerníku do nového roku 2012

Konec světa? Takový či jiný katastrofický 
scénář nám v roce 2012 podle Heleny Vyni-
kalové rozhodně nehrozí.  Ilustrační foto



Svaz tělesně postižených v 
ČR, o.s. v Prostějově, Koste-
lecká 17, nabízí k zapůjčení 
kompenzační pomůcky, např. 
polohovací lůžka, ortopedické 
vozíky, chodítka, WC křesla aj. 
Služby jsme rozšířili i o rozvoz 
pomůcek. Bližší informace v 
kanceláři č. 106 nebo na tel. č. 
588 000 167.

Půjčovna rehabilitačních a 
kompenzačních pomůcek 
LAZARIÁNSKÉHO SER-
VISU PV, Hacarova 2, zajiš-
ťuje ortopedické vozíky, WC 
křesla, chodítka-pevná, po-
jízdná, podpažní, servírovací 
stolky a polohovací lůžka (me-
chanická, elektrická). Kontakt 
po telefonu pí. V. Zapletalová 
776 054 299.

Regionální pracoviště Tyflo-
Centra Olomouc v Prostějově 
nadále poskytuje služby nevi-
domým a slabozrakým obča-
nům na nové adrese: Koste-
lecká 17, Prostějov.

SONS Prostějov  
,,SEMTAMNÍK“

U P O Z O R N Ě N Í:  Kan-
celář SONS bude uzavřena od 
16.12. 2011 do 2.1.2012.

Městské divadlo foyer: Mag-
dalena Jansová FOTOgrafie 
do 29. února 2012

SLIVOBRANÍ 2011 v Kře-
nůvkách 
Pondělí 26. prosince 2011 - tra-
diční soutěž v ochutnávce sli-
vovice o pěkné ceny v místním 
pohostinství od 18 hod.

MC Cipísek – komunitní
centrum pro rodinu
Sídliště svobody 6, Prostějov,
www.facebook.com/
 cipisekprostejov
www.mcprostejov.cz,
e-mail: mcprostejov@centrum.cz
tel. 723 436 339 nebo 602 364 874
Vánoce s Cipískem 
19. 12. - 23. 12. probíhají sa-
nitární dny
27. 12. - 30. 12. vánoční 
prázdniny
V tyto dny je MC pro veřejnost 
uzavřeno. 

Ekocentrum Iris pořádá tyto 
akce:
pondělí 19. 12., úterý 20. 12. a 
středa 21. 12. 
od 8:30 do 12:30 Vánoce 
jsou za dveřmi - program pro 
školy, Kovárna Ekocentra Iris, 
Husovo nám. 67, Prostějov.  
Povídání o původu a symbo-
lech Vánoc. Ukázka tradičních 
českých vánočních lidových 
zvyků - např. věštění budouc-
nosti z hrníčků, lití olova nebo 
zdobení voňavých vánočních 
perníčků. Nutno se předem 
přihlásit na adrese iris@iris.cz 
nebo telefonicky 582 338 278.
pondělí 19. prosince
od 16:00 do 18:00 hod. Ke-
ramika Kovárna Ekocentra 
Iris, Husovo nám. 67, Pros-
tějov

Zumba s Kristýnou. Každé 
pondělí a středu od 18.00 do 
19.00hod. Prostějov, ZŠ Me-
lantrichova (tělocvična zadní 
vchod od hřiště). Další info na 
webu: zumbaskristynou.web-
node.cz 

Muzeum Prostějovska,
nám. TGM 1, PV
Hlavní budova nám. TGM:
Stálé expozice:
Geologie
a paleontologie Prostějovska
Pravěk Prostějovska
Haná Jana Zbořila
Život a dílo Jiřího Wolkera
Hodiny a hodinky

B AR 12 OPIC,
Partyzánská 14, Prostějov
do 22. prosince výstava:
Figurální kresby z ateliéru 
Modrý anděl Prostějov – 
práce žáků úspěšných v ta-
lentových zkouškách

Kavárna GALERIE
Národního domu
v Prostějově
Danuše Procházková: Ob-
razy – výstava potrvá do 25. 
ledna 2012

Vánoce v archivu 
- výstava v sále Státního 
okresního archivu, Třebíz-
ského potrvá až do 23. pro-
since 

Vánoční
Šipkový turnaj
v Křenůvkách

Středa 28. prosince 2011 od 
18 hod. v místním pohostin-
ství.

XXIII. ročník silvestrovské-
ho promítání na letním kině 
v Mostkovicích
31. prosince
16.30 Šmoulové – vstup 
zdarma, občerstvení zajiš-
těno

19. prosince 2011 13Co, kdy, kde, kam ...?... ještě novější

Kino Metro 70
Pondělí 19. prosince

14.00 Máma mezi marťany
17.30 Kocour v botách 3D
20.00 Vendeta

Úterý 20. prosince
17.30 Kocour v botách 3D
20.00 Vendeta

Středa 21. prosince
17.30 Kocour v botách 3D
20.00 Vendeta
Čtvrtek 22. prosince

17.30 Kocour v botách 3D
20.00 Vendeta

Pátek 23. prosince
15.00 Kocour v botách 3D
17.30 Kocour v botách 3D
20.00 Vendeta

Sobota 24. prosince
Nehraje

Neděle 25. prosince
15.00 Kocour v botách 3D
17.30 Kocour v botách 3D
20.00 Vendeta

Pondělí 26. prosince
15.00 Kocour v botách 3D
17.30 Kocour v botách 3D
20.00 Vendeta

Městské divadlo
v Prostějově

Pondělí 19. prosince
17.00 Neil Simon: PO-
SLEDNÍ ZE ŽHAVÝCH 
MILENCŮ,
Agentura Harlekýn Praha



Nejsou již mezi námi...
Karel Pospíšil 1948  Prostějov
Josef Procházka 1947  
 Prostějov 
Ing. Iveta Míková 1963  
Krasice 
Bohumil Rušil 1923 
  Myslejovice 
Michal Andrés 1974  Prostějov 
Anna Nadymáčková 1930 
  Určice 
Miroslava Hušková 1945 
  Prostějov 
Jaromír Študent 1931  
 Vřesovice 
Jaromír Malík 1949  Plumlov 

Jarmila Vidmuchová 1931 
  Držovice 
Ladislav Potácel 1932  Želeč 
František Hrdlička 1936 
  Určice 
Milada Greplová 1951  
 Dobrochov 
Jana Štefanová 1943  Želeč 
Jan Mozík 1946  Přerov 
Alena Otáhalová 1943  
 Kostelec na Hané 
František Pospíšil 1939 
  Smržice 
Eliška Trnečková 1929 
  Protivanov

Pondělí 19. prosince 2011 
Iva Hájková 1980 Prostějov  10.40 Obřadní síň Prostějov
Jaroslav Jelínek 1953 Prostějov  11.20 Obřadní síň Prostějov 
Úterý 20. prosince 2011
Josef Dokoupil 1930 Olšany   13.20 Obřadní síň Olomouc 
Středa 21. prosince 2011
Ludmila Procházková 1913 Vrbátky  11.20 Obřadní síň Prostějov 
Josef Janeček 1934 Krumsín  12.00 Obřadní síň Prostějov
Čtvrtek 22. prosince 2011
Josefa Hubáčková 1924 Slatinice  12.30 kostel Slatinice 
Marie Ptáčníková 1932 Protivanov  14.00 kostel Protivanov 
Pátek 23. prosince 2011
Josefa Surmová 1921 Kostelec na Hané  
 10.40 Obřadní síň Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS, Žižkovo nám. 
19, tel.: 582 344 073, mobil 602 581 098.
Pohřební služba Václavková  a spol., 
s.r.o., Dolní 21, tel. 582 340 004, Mlýn-
ská 31, tel.: 582 343 883
Pohřební služba Pavel Makový, 
Kravařova 11, tel. 582 332 100.

19.00 Hanácké Jeruzalém: 
 LÉTAJÍCÍ RABÍN

Simetrix
Pátek  23. prosince 

21.00 DJ Martty
 (Martin Čapka) 

Sobota  24. prosince
21.00 DJ Doktor

Apollo 13
Pátek 23. prosince

PRAGO UNION Po roce 
se k nám opět vrací jedna 
z nejlepších českých Hip 
Hopových kapel PRA-
GO UNION. Tentokrát se 
ale můžete těšit na Prago 
Union + Live Band a sa-
mozřejmě i nové CD - V 
barvách!!!

Sobota 24. prosince
Š TĚD R O V EČE R N Í 
KAPR Každoroční oslava 
Štědrého dne, která nemů-
že chybět ani tentokrát!!!

Neděle 25. prosince
VÁNOČNÍ ROCKOVÁ 
NADÍLKA O Vánocích 
jsme nezapomněli ani na 
rockové publikum a přiná-
šíme mu nadílku pořádné 
rockové muziky!!! HE-
ADOFF, SYMMETRIC 
LADY, LB1, Bad Age....

Rozloučíme se...

Ž

OD 19. DO 26. 12. 2011 TELEFON 582 344 130

POZOROVÁNÍ SLUNCE, resp. sluneční fotosféry a 
slunečních protuberancí, se za bezmračné oblohy koná v pondělí 
a ve čtvrtek ve 14. 00 hodin. 
NOČNÍ POZOROVÁNÍ se koná za bezmračné oblohy v 
pondělí a ve čtvrtek v 18. 30 hodin a navíc také ve středu již od 
17.30 hodin.
Ve středu v 16.30 hodin otevřený (přihlásit se lze kdykoliv) 
KLUB HVĚZDÁRNÍČEK pro děti do věku 10 let. 
Ve středu v 15.30 hodin pro děti pohádka JAK MARTIN S 
LENKOU ŠLI HLEDAT VÁNOČNÍ HVĚZDU.
Ve čtvrtek v 16.30 hodin otevřený (přihlásit se lze kdykoliv) 
KLUB GEMINI pro děti od věku 10 let. 
Výstavy STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a   jsou přístupné 
na začátku výše zmíněných pozorování. Prvně jmenovanou 
výstavu si mohou obce, spolky, kluby apod. zdarma vypůjčit.

OD 19 DO 26 12 2011 TELEFON 582 344 130

Lidová hvězdárnaLidová hvězdárna
 v Prostějově, p. o. v Prostějově, p. o.

Komedie patří mezi nej-
úspěšnější díla známého 
amerického autora. Řadu 
sezón se těšila velké divácké 
přízni na Brodwayi. Skvělá 
je již svým námětem a pří-
mo dokonalá díky mistr-
ným dialogům.
Starší majitel rybí restaurace 
v New Yorku se po sedma-
dvacetiletém spořádaném 
manželství odhodlá k první 
nevěře. Má pocit, že vlastně 
vůbec nežije. Jak sám říká: 
„Chtěl jsem poznat, jaký 

je to s cizí ženou. Budu mít 
úspěch, budu se jí líbit, vzruší 
mě její dotek? Tisíce otázek, 
na které bych už nikdy nedo-
stal odpověď, kdyby se moje 
jméno zítra objevilo v rubrice 
úmrtí!“
Do bytu své stařičké mamin-
ky si postupně pozve tři různé 
typy žen a dostává se s nimi 
do neuvěřitelně komických a 
choulostivých situací s ještě 
komičtějšími výsledky.
Odvěká mužská touha po 
milostných dobrodružstvích 
inspirovala autora k napsání 
komedie, při které se baví 
a smějí diváci bez rozdílu 
věku. Je jen otázkou, zda ži-
votní poznání majitele rybí 
restaurace v Americe je pro 
starší pány varováním, nebo 
naopak povzbuzením pro 
nová dobrodružství ... 

Autor:  Neil Simon
Účinkují: Simona Stašová, 
Petr Nárožný 
Režie:  Zdeněk Kaloč

KDY? PONDĚLÍ 19. PROSINCE, 19.00 HODIN
KDE? MĚSTSKÉ DIVADLO PROSTĚJOV

TIP VečerníkuTIP Večerníku
17.00 Neil Simon:

POSLEDNÍ ZE ŽHAVÝCH
MILENCŮ

Agentura Harlekýn Praha

INZERCE

PLESY
v Prostějově a jeho okolívvv

Ten čas tak letí…A jak stár-
neme, tím víc. Už se zase 
těšíme na Vánoce. To si ří-
kali obyvatelé domu s pečo-
vatelskou službou na ulici 
Polišenského 3, kteří se opět 
po roce sešli ve středu 14. 
prosince ve vyzdobené spo-
lečenské místnosti na před-

vánočním posezení s pohoš-
těním. Slavnostní odpoledne 
jim zpříjemnily děti ze ZŠ 
Majakovského, jejich vy-
stoupení okouzlilo a potě-
šilo všechny přítomné. Vá-
noční cukroví i přes velkou 
zaneprázdněnost připravilo 
učňovské středisko obchod-

ního učiliště. Chutnalo nám 
výborně. Děkujeme všem, 
kteří přispěli k tomu, aby-
chom v příjemné atmosféře 
mohli prožít již skoro vá-
noční chvíle. 
Olga Svobodová, obyvatel-
ka domu s pečovatelskou 
službou v Polišenského ulici

6. ledna

Městský ples Městské divadlo v Prostějově

Prostějov Město Prostějov

13. ledna

Maturitní ples   Městské divadlo v Prostějově

Prostějov SŠ designu a módy Prostějov

13. ledna

Myslivecký ples Kulturní dům Kralice n/H.

Kralice n/H. Sdružení myslivců Kralice n/H.

14. ledna

Maturitní ples  Městské divadlo v Prostějově

Prostějov Švehlova střední škola Prostějov

14. ledna

Obecní ples Kulturní dům Pivín

Pivín Obec Pivín

14.ledna

Sokolský ples Sokolovna Mostkovice

Mostkovice TJ Sokol Mostkovice

15. ledna

VIII.Společenský ples Sokolovna Dubany

Vrbátky Volejbalový klub Vrbátky

ÚTERÝ 20.12.2011
9.45 - 10.45 HODIN
Bruslení pro školy
a veřejnost vstupné 10 Kč.
13.00 - 14.00 HODIN
Bruslení pro školy
a veřejnost vstupné 10 Kč.
STŘEDA 21.12.2011
8.30 - 10.00 HOD.
Bruslení pro školy
- ZŠ Určice vstupné 10 Kč.
PÁTEK 23.12.2011
14.45 - 16.45 HODIN
SOBOTA 24.12.2011
10.30 - 12.30 HODIN
NEDĚLE 25.12.2011
10.00 - 12.00 HODIN
14.15 - 16.15 HODIN
PONDĚLÍ 26.12.2011
11.00 - 13.00 HODIN

ÚTERÝ 27.12.2011
13.00 - 15.00 HODIN
STŘEDA 28.12.2011
14.15 - 16.15 HODIN
ČTVRTEK 29.12.2011
10.30 - 12.30 HODIN
PÁTEK 30.12.2011
13.00 - 15.00 HODIN
SOBOTA 31.12.2011
10.30 - 12.30 HODIN
NEDĚLE 1.1.2012
14.30 - 16.30 HODIN

CENÍK VSTUPNÉHO
Dospělí 2 hod. 35 Kč
Děti do 15 let 2 hod. 30 Kč
Doprovod 10 Kč
Dospělí 1 hod. 25 Kč
Děti do 15 let 1 hod. 15 Kč
Školy 10 Kč

Domovní správa, s.r.o.
víceúčelová hala  - zimní stadion

BRUSLENÍ VEŘEJNOSTI O VÁNOCÍCHBRUSLENÍ VEŘEJNOSTI O VÁNOCÍCH

é 10 Kč.
1

DIN
011

DIN

14.3

CE
Do
Dě

Vánoční besídka malých 
ratolestí z MŠ Smetanova
V pondělí 12. 12. 2011 se roz-
zářily nejen dětské oči, ale i 
oči rodičů a prarodičů, kteří 
se přišli podívat na vánoční 
besídku svých dětí z mateř-
ské školy Smetanova. Rodiče 
shlédli 2 pásma. Nejdříve se 
divákům představily mlad-
ší i starší děti s programem 
pastýřů, pro který si samy 
připravily rekvizity oveček. 
Zazpívaly krásné vánoční pís-
ničky v doprovodu paní uči-
telky Pírkové, Mgr. Sipěnové 
a Kreplové. V druhé části se 
pochlubil svým pásmem sbo-
reček „Koťata“. Ve sborečku 

účinkovaly květinky, veverka, 
kukačka a andílek a zazpívali 
příběh o zimě a probouzení 
květin andílkem na jaře. Ná-
sledoval příběh o cestě do 
Betléma. Toto pásmo spolu 
s dětmi připravily paní učitel-
ky Pospíšilová , Krčová, Pe-
tečuková. Do programu byli 
zapojeni i rodiče, kteří po-
máhali dětem zpívat a hrát na 
hudební nástroje. Děti a také 
paní učitelky sklidily velký 
potlesk. Jménem rodičů patří 
všem paním učitelkám velké 
poděkování.
 Maminka dětí z MŠ Smetanova

Prostějovští dobrovolníci 
z Církve adventistů ve spo-
lupráci s Dobrovolnickým 
centrem ADRA Prostějov 
vystoupili s programem v 
Ústavu sociální péče v areá-
lu staré nemocnice. Těžištěm 
programu bylo jako již tra-
dičně účinkování dětí, které 
se místním seniorům snažily 
zpříjemnit předvánoční čas 
pásmem písniček, scének a 
vyprávění, věnovaný zejmé-
na tématu Vánoc.

Vystoupení
u seniorů

Prostějov/red - V souvislosti s 
novelou zákona o občanských 
průkazech k 1.1.2012 dochází 
při jejich vyřizování u MěÚ 
Prostějov k těmto změnám:  
- žádost o občanský průkaz se 
bude podávat v budově MěÚ 

Prostějov, nám T. G. Masary-
ka 130/14 v přízemí (současné 
pracoviště cestovních dokladů)
- vyhotovený občanský průkaz 
se bude vyzvedávat v budově 
MěÚ Prostějov, Školní 4 (pří-
zemí)

- nahlášení ztráty, odcizení, 
poškození a zničení, jakož 
i podání nové žádosti o ob-
čanský průkaz v těchto pří-
padech se bude provádět bu-
dově MěÚ Prostějov, Školní 
4 (přízemí)

O vánočních svátcích (24. - 
26. 12. 2011), dále v sobotu 
31.12. 2011 (Silvestr) a v ne-
děli 1.1.2012 (státní svátek) 
bude Regionální informační 
centrum (RIC) v zámku na 
Pernštýnském náměstí v Pro-
stějově uzavřeno. V období 
mezi svátky (27. – 30. 12. 2011) 
bude RIC v provozu stan-
dardně (9:00 – 17:00 hodin).

Sváteční provozní doba RIC:

24. 12. 2011    ZAVŘENO
25. 12. 2011    ZAVŘENO
26. 12. 2011    ZAVŘENO
27. 12. 2011    9:00 – 17:00
28. 12. 2011    9:00 – 17:00
29. 12. 2011    9:00 – 17:00 
30. 12. 2011    9:00 – 17:00 
31. 12. 2011    ZAVŘENO
   1. 1.  2012    ZAVŘENO

Zprávy Městského úřadu v Prostějově
ZMĚNY PŘI VYŘIZOVÁNÍ  občanských průkazů od 1. 1. 2012

Regionální informační centrum o vánočních
a novoročních svátcích uzavřeno

Předvánoční posezení s dojetím
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INZERCE

Fotografi e narozených miminek 
pořizujeme každou středu v po-
rodnici Nemocnice Prostějov. 
Jestliže již maminku v pokoji 
nezastihneme, můžete nám za-
sílat své snímky i s potřebnými 
údaji na e-mailovou adresu: 
miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování a 
dárek přímo domů grafi cky 
zpracovaný portrét
i s blahopřáním.

PROSTĚJOVSKÝ Večerník
- Myslíme i na vaši budoucnost!

Štěpánka Malinková
11. 12. 2011 48 cm 2,75 kg

Pivín

Eliška Hanáčková
13. 12. 2011 49 cm 3,15 kg

Prostějov

Ondřej Vrzal
13. 12. 2011 53 cm 3,65 kg

Slatinice

Agáta Leinweberová
12. 12. 2011 52 cm 3,85 kg

Prostějov

Klára Staňková
12. 12. 2011 49 cm 3,55 kg

Prostějov

CO NEJVÍCE ZDRAVÍ,

RADOSTNÝCH CHVIL

A MOŘE NEPOPSATELNÉHO

ŠTĚSTÍ PŘEJE VŠEM

NAROZENÝM RATOLESTEM

I JEJICH MAMINKÁM

A TÁTŮM

A GRATULUJEME!!!

Zahajujeme provoz • Slevový kupon 15% • Omezená platnost

Přejeme všemPřejeme všem
svým klientůmsvým klientům
Šťastné VánoceŠťastné Vánoce

a úspěšnýa úspěšný
nový roknový rok

Dukelská brána 7 , 796 01 ProstějovDukelská brána 7 , 796 01 Prostějov
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05.59 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
08.30 - Kouzelná školka 
09.00 - 101 dalmatinů (2/52) 
09.30 - McLeodovy dcery IV 
10.15 - Možná přijde i kouzelník  
11.15 - Poklad  
11.30 - Na cestě po Tonkinu   
12.00 - Polední události  
12.20 - Události v regionech
12.30 - Sama doma  
14.00 - Co se stalo s Maud? 
14.55 - Postřehy odjinud  
15.00 - PLANETA YÓ  
16.00 - Kouzelná školka 
16.30 - Včelka Mája (61/104) 
17.00 - AZ-kvíz  
17.30 - Zahrada pod lupou  
18.00 - Události v regionech  
18.25 - Černé ovce  
18.45 - Večerníček  
18.55 - Šťastných deset
 a Šance milion 
19.00 - Události  
19.35 - Branky, body, vteřiny  
19.50 - Předpověď počasí  
19.55 - Sportka a Šance 
20.00 - Pošta pro tebe  
21.00 - Sportovec roku 2011
22.25 - Kožené slunce  
23.50 - Losování Sportky
 a Šance 
23.55 - Na stopě 
00.20 - Losování Šťastných 
 deset a Šance milion
00.25 - Doktor Martin (16/23)  
01.15 - POLOŠERO
 - SNÍLCI A VIZIONÁŘI  
01.40 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
04.05 - AZ-kvíz  
04.40 - Bydlení je hra  
05.00 - Pošta pro tebe
 - Návraty  

05:59 Snídaně s Novou
09:00 Molly: Příběh
 z druhé světové války
10:45 Ženatý se závazky 
 (200)
11:10 V dobrém i zlém III 
12:00 Polední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
12:30 Návrat komisaře
 Rexe XII (10)
13:25 Lenssen & spol.
13:50 Painkiller Jane (14)
14:45 Odložené případy II
15:40 Beze stopy III (4)
16:35 Dva a půl chlapa IV (10)
17:00 Odpolední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
17:45 Mentalista II (18)
18:35 Ulice (2103)
19:30 Televizní noviny
 Sportovní noviny,
 Loto,
 Počasí
20:00 Expozitura (16)
21:35 112
22:10 Noční
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
22:40 Mrazivá vášeň
00:55 Post Mortem II (6)
01:45 Novashopping
02:20 Bramborárna (2/2)
03:55 Lenssen & spol.
04:45 Policejní odznak VI (6)
05:35 Novashopping

06:05 - Zpravodajství TV Prima 
06:55 - Minuty regionu 
07:05 - Fakta Barbory Tachecí 
07:20 - Párty s kuchařem  
07:50 - M*A*S*H (254) 
08:35 - M*A*S*H (255) 
09:15 - Nikdo není dokonalý  
10:10 - Prostřeno!  
10:55 - Ochránce III (15) 
11:45 - Diagnóza vražda III (15)   
12:40 - Policejní divize I (5)   
13:30 - Odpadlík IV (9)  
14:25 - Kutil Tim II (15) 
14:55 - Můj přítel Monk VI (1)  
15:45 - Vraždy v Midsomeru X   
17:40 - Minuty regionu 
17:50 - Fakta Barbory Tachecí 
18:00 - Prostřeno!  
18:55 - Zprávy TV Prima 
19:20 - Krimi zprávy 
19:35 - Krimi plus 
19:50 - VIP zprávy 
20:00 - VIP Prostřeno!  
21:10 - TOP STAR magazín  
22:10 - Castle na zabití II (22)  
23:05 - Zákon a pořádek: 
 Los Angeles (5)  
23:55 - Nedokonalé zločiny 
00:55 - Volejte Věštce   
02:40 - Nedokonalé zločiny 
03:35 - Česko na talíři  
04:15 - Trní  

06.00 - Putování za písničkou 
06.25 - Diagnóza   
06.45 - Senioři v dopravě: 
 Cestující v MHD 
06.50 - Charlie Parker 
07.50 - Divnopis  
08.00 - Panorama 
08.55 - Osobnost na Dvojce  
09.00 - Československý filmový 
 týdeník 1959 
09.15 - Kultura s Dvojkou  
09.30 - Ochránce  
10.00 - Mýty a fakta historie: 
 Egypt (6/6)  
10.50 - Sváko Ragan (3/3) 
11.50 - České housle hrající, 
 zpívající...  
12.30 - Kam zmizel ten starý song 
13.10 - Chcete je?  
13.15 - Heydrich - konečné řešení 
13.45 - Deset století architektury  
14.00 - Malované opony 
 českých divadel (7/7)  
14.15 - O češtině  
14.30 - Televizní akademie
 - Umění a život
14.45 - Curriculum vitae  
15.30 - Příběh Pražského 
 Jezulátka  
16.00 - Maurice Bejart:
 Cesta kolem světa (1/2) 
16.55 - Kamera na cestách: 
 Londýn, zrcadlo světa  
17.50 - Vizitky českých muzeí 
 a galerií  
18.00 - Poklady světa 
18.15 - Šibam  
18.30 - Příběhy
 Alfreda Hitchcocka  
18.50 - Kultura s Dvojkou  
19.10 - Zprávy v českém 
 znakovém jazyce  
19.20 - Osobnost na Dvojce  
19.30 - Království divočiny: 
 Letuchy   
20.00 - Harold a Maude 
21.55 - Osobnost na Dvojce  
22.00 - Divadlo žije!  
22.30 - Koncert z Pražské 
 konzervatoře u 
 příležitosti 200. výročí 
 jejího založení
23.00 - Doba měděná 
23.55 - Jazz klub 2008 

05.59 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
08.30 - Kouzelná školka 
09.00 - 101 dalmatinů (1/52) 
09.25 - Rozpaky kuchaře 
 Svatopluka (11/13)  
10.20 - Rozpaky kuchaře 
 Svatopluka (12/13)  
11.20 - Reportéři ČT  
12.00 - Polední události  
12.20 - Události v regionech 
 plus 
12.30 - Sama doma 
14.00 - Postřehy odjinud  
14.05 - Co se stalo s Maud? 
 (4/6)   
15.05 - PLANETA YÓ  
16.00 - Kouzelná školka 
16.30 - Včelka Mája (60/104) 
17.00 - AZ-kvíz  
17.30 - Hodinový manžel  
18.00 - Události v regionech  
18.25 - Černé ovce  
18.45 - Večerníček  
18.55 - Šťastných deset
 a Šance milion 
19.00 - Události  
19.35 - Branky, body, vteřiny  
19.50 - Předpověď počasí  
20.00 - Malý pitaval
 z velkého města   
21.00 - Na cestě po Tonkinu   
21.30 - Pokondr live   
22.15 - POLOŠERO
 - SNÍLCI A VIZIONÁŘI  
22.45 - Kriminálka Paříž (51/62)  
23.35 - Losování Šťastných 
 deset a Šance milion
23.40 - Panenství a kriminál
01.05 - Světlonoš  
01.35 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
04.00 - AZ-kvíz  
04.30 - Zajímavosti
 z regionů  
04.55 - Adventní koncert (4/4) 

05:35 Novashopping
05:59 Snídaně s Novou
09:00 Srdce k pronajmutí
10:45 Ženatý se závazky 
 (199)
11:10 V dobrém i zlém III
12:00 Polední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
12:30 Návrat komisaře
 Rexe XII (9)
13:25 Lenssen & spol.
13:50 Painkiller Jane (13)
14:45 Odložené případy 
15:40 Beze stopy III (3)
16:35 Dva a půl chlapa IV (9)
17:00 Odpolední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
17:45 Mentalista II (17)
18:35 Ulice (2102)
19:30 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
20:00 A co když
 je to pravda?
21:55 Noční
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
22:25 Trestná lavice
00:30 Post Mortem II (5)
01:15 Novashopping
01:55 Bramborárna (1/2)
04:05 Policejní odznak
 VI (4, 5)
05:35 Novashopping

06:05 - Zpravodajství TV Prima 
06:55 - Minuty regionu 
07:05 - Fakta Barbory Tachecí 
07:20 - Párty s kuchařem  
07:50 - M*A*S*H (252) 
08:35 - M*A*S*H (253) 
09:15 - Nikdo není dokonalý  
10:10 - Prostřeno!  
10:55 - Ochránce III (14) 
11:45 - Diagnóza vražda III (14)   
12:40 - Policejní divize I (4)   
13:30 - Odpadlík IV (8)  
14:25 - Kutil Tim II (14) 
14:55 - Můj přítel Monk V (16)  
15:45 - Vraždy v Midsomeru X   
17:40 - Regionální
 zpravodajství 
17:50 - Fakta Barbory Tachecí 
18:00 - Prostřeno!  
18:55 - Zprávy TV Prima 
19:20 - Krimi zprávy 
19:35 - Krimi plus 
19:50 - VIP zprávy 
20:00 - VIP Prostřeno!  
21:10 - Soukromá dramata  
22:00 - Sběratelé kostí V (8)   
22:55 - Myšlenky zločince 
23:45 - Nedokonalé zločiny 
00:40 - Svět 2011  
01:10 - Volejte Věštce   
03:05 - Nedokonalé zločiny 
03:55 - Nikdo není dokonalý 

06.00 - Dobrodružství vědy
 a techniky  
06.25 - Na hranici tradic  
06.55 - Jiný pohled na žraloky  
07.40 - Jak šel čas  
08.00 - Panorama 
08.55 - Osobnost na Dvojce  
09.00 - Československý filmový 
 týdeník 1959 
09.15 - Kultura s Dvojkou  
09.30 - Chci jen hrát  
10.00 - Planeta Galata   
10.55 - Počesku  
11.05 - Prostě spolu  
12.40 - Znovu Na Vlachovce 
13.20 - Náš venkov  
13.35 - Kvarteto  
14.00 - Hledám práci  
14.30 - Televizní akademie
 - Evropa a svět
14.33 - Na hranici tradic  
15.00 - Expedice Libye (3/3)  
15.25 - Pod Velkou čínskou 
 zdí (2/3)  
15.55 - Dopis mé matce  
16.50 - Televizní klub 
 neslyšících
17.15 - Film o filmu Poupata   
17.30 - Ochránce  
18.00 - Cestománie 
18.30 - Příběhy
 Alfreda Hitchcocka  
18.50 - Kultura s Dvojkou  
19.10 - Zprávy v českém 
 znakovém jazyce  
19.20 - Osobnost na Dvojce  
19.25 - Přírodní bohatství
 - rubíny a safíry 
19.30 - Ushuaia (24/26)  
20.00 - Coco Chanel (2/2)  
21.30 - Osobnost na Dvojce  
21.35 - Česká zabíjačka
 a výlov ryb 
22.10 - Závislosti   
22.40 - Q  
23.05 - The Doors 
01.25 - Berlusconi: sex a moc  
02.20 - Kultura.cz  
02.45 - Kultura.cz Ostrava  
03.10 - Hraje vám... 
 Stříbrňanka 
03.45 - Vánoční jarmark
 na Veselém kopci 

05.59 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
08.30 - Kouzelná školka 
09.00 - Letohrátky (52/52) 
09.30 - Útěk ze seriálu  
11.00 - Trumfy
 Miroslava Donutila  
12.00 - Polední události  
12.20 - Události v regionech 
 plus
12.30 - Sama doma 
14.00 - Postřehy odjinud  
14.05 - Co se stalo s Maud? 
 (3/6)   
15.05 - PLANETA YÓ  
16.00 - Kouzelná školka 
16.30 - Včelka Mája (59/104) 
17.00 - AZ-kvíz  
17.30 - Kuchařská
 pohotovost  
18.00 - Události v regionech  
18.25 - Černé ovce  
18.45 - Večerníček  
18.55 - Šťastných deset
 a Šance milion 
19.00 - Události  
19.35 - Branky, body, vteřiny  
19.50 - Předpověď počasí  
20.00 - Kolja   
21.50 - Reportéři ČT  
22.25 - Přežít!  
23.15 - Na stopě 
23.40 - Losování Šťastných 
 deset a Šance milion
23.45 - Čtyři chlapci
 jedné noci (2/2)  
01.15 - POLOŠERO
 - NAŘÍZENÁ LÁSKA  
01.45 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
04.10 - AZ-kvíz  
04.35 - Týden v regionech
05.00 - Kolo plné hvězd  

05:59 Snídaně s Novou
09:00 Společné Vánoce
11:10 Ženatý se závazky 
 (198)
11:35 V dobrém i zlém III (3)
12:00 Polední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
12:30 Návrat komisaře
 Rexe XII (8)
13:25 Lenssen & spol.
13:50 Painkiller Jane (12)
14:50 Odložené případy II 
 (13)
15:40 Beze stopy III (2)
16:30 Dva a půl chlapa IV (8)
17:00 Odpolední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
17:45 Mentalista II (16)
18:35 Ulice (2101)
19:30 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
20:00 Comeback
20:40 Okresní přebor (16)
21:15 Dr. House VII (16)
22:10 Noční
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
22:40 Zákon a pořádek:
 Útvar  pro zvláštní oběti 
 IX (18)
23:30 Patty Hewes: 
 Nebezpečná advokátka 
 II (10)
00:15 Zátoka vášní (19)
00:45 Novashopping
01:20 Maska zrcadla

06:05 - Zpravodajství TV Prima 
06:55 - Minuty regionu 
07:05 - Fakta Barbory Tachecí 
07:20 - Párty s kuchařem  
07:50 - M*A*S*H (250) 
08:35 - M*A*S*H (251) 
09:15 - Nikdo není dokonalý  
10:10 - Prostřeno!  
10:55 - Ochránce III (13) 
11:45 - Diagnóza vražda III (13)   
12:40 - Policejní divize I (3)   
13:30 - Odpadlík IV (7)  
14:25 - Kutil Tim II (13) 
14:55 - Můj přítel Monk V (15)  
15:45 - Vraždy v Midsomeru 
17:40 - Minuty regionu 
17:50 - Fakta Barbory Tachecí 
18:00 - Prostřeno!  
18:55 - Zprávy TV Prima 
19:20 - Krimi zprávy 
19:35 - Krimi plus 
19:50 - VIP zprávy 
20:00 - Cesty domů (93)   
21:15 - Partička 
22:15 - Anatomie lži III (10)   
23:10 - Sběratelé kostí IV (17)   
00:00 - Nedokonalé zločiny 
01:00 - Volejte Věštce  
03:00 - Nedokonalé zločiny 
03:50 - Autosalon  

06.00 - Příběhy domů  
06.20 - Ochránce  
06.45 - Kamera na cestách: 
 Londýn, zrcadlo světa
07.40 - Ekoprůkopníci: 
 Rekultivace  
08.00 - Panorama 
08.55 - Osobnost na Dvojce  
09.00 - Československý filmový 
 týdeník 1959 
09.15 - Roudnická sbírka  
09.25 - Průkopníci podnikání
 v českých  zemích
09.45 - Bitva o Británii (3/3)  
10.35 - Po stopách třetího odboje
11.00 - Biblické příběhy  
12.30 - Gott - party  
13.15 - Klíč  
13.40 - Příběh Katynčina rovu  
13.55 - Hledání ztraceného času  
14.15 - Československý filmový 
 týdeník 1961(863/2379) 
14.30 - Televizní akademie
 - Historie
14.35 - Ó, my se máme  
14.55 - Revolver Revue  
15.35 - Průkopníci podnikání 
 v českých zemích
16.00 - Egypt (6/6)  
16.55 - Velká vlastenecká válka 
17.45 - Ženy Charty 77  
18.00 - Silva Gabreta 
18.30 - Příběhy Alfreda
 Hitchcocka (69/80)  
18.50 - Kultura s Dvojkou  
19.10 - Zprávy v českém 
 znakovém jazyce  
19.20 - Osobnost na Dvojce  
19.25 - Divnopis  
19.30 - Počesku  
19.40 - Náš venkov  
20.00 - Poslední dny SSSR  
20.55 - Po stopách třetího odboje
21.25 - Osobnost na Dvojce  
21.30 - Historie.cs  
22.15 - Fado 
23.45 - George Clinton
 & Parliament Funkadelic 
00.45 - Čtvrtníček, Šteindler 
 a Vávra uvádějí svůj 
 nekřesťanský magazín  
01.10 - Q  
01.35 - Krásný ztráty   
02.15 - Deset století architektury
02.30 - Hraje vám... Gloria 

05.59 - Dobré ráno s Jedničkou 
08.30 - Kouzelná školka 
09.00 - 101 dalmatinů (3/52) 
09.30 - Rozpaky kuchaře 
 Svatopluka (13/13)  
10.40 - Uctivá poklona,
 pane Kohn  
11.15 - Všechnopárty  
12.00 - Polední události  
12.20 - Události v regionech plus
12.30 - Sama doma  
14.00 - Postřehy odjinud  
14.05 - Co se stalo s Maud? 
15.05 - PLANETA YÓ  
16.00 - Kouzelná školka 
16.30 - Včelka Mája (62/104) 
17.00 - AZ-kvíz  
17.25 - Stop  
17.30 - Bydlení je hra  
18.00 - Události v regionech  
18.25 - Černé ovce  
18.45 - Večerníček  
18.55 - Šťastných deset
 a Šance milion 
19.00 - Události  
19.35 - Branky, body, vteřiny  
19.50 - Předpověď počasí  
20.00 - Kolo plné hvězd  
20.55 - Zatímco jsi spal  
22.35 - Suma sumárum aneb 
 Kde jsou mé peníze 
23.05 - Profesionálové (31/57)  
23.55 - Losování Šťastných 
deset a Šance milion
00.00 - Přežít!  
00.50 - Auto Moto Styl  
01.15 - Dobré ráno s Jedničkou 
03.40 - AZ-kvíz  
04.05 - Suma sumárum aneb 
 Kde jsou mé peníze
04.30 - Bydlení je hra  
04.55 - Setkávání  
05.05 - Pražský písničkář (3/5)  

05:59 Snídaně s Novou
09:00 Santa Junior
10:45 Ženatý se závazky 
11:10 V dobrém i zlém III 
12:00 Polední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
12:30 Návrat komisaře Rexe
13:25 Lenssen & spol.
13:50 Painkiller Jane (15)
14:45 Odložené případy II 
15:40 Beze stopy III (5)
16:35 Dva a půl chlapa IV
17:00 Odpolední
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
17:45 Mentalista II (19)
18:35 Ulice (2104)
19:30 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
20:00 Budiž světlo
21:45 Noční
 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
22:15 Sejměte Cartera!
00:05 Post Mortem II (7)
00:50 Novashopping
01:25 Uchovat si tvář
03:00 Lenssen & spol.
04:00 Policejní odznak VI
05:30 Novashopping

06:05 - Zpravodajství TV Prima 
06:55 - Minuty regionu 
07:05 - Fakta Barbory Tachecí 
07:20 - Párty s kuchařem  
07:50 - M*A*S*H (1) 
08:35 - M*A*S*H (2) 
09:15 - Nikdo není dokonalý  
10:10 - Prostřeno!  
10:55 - Ochránce III (16) 
11:45 - Diagnóza vražda III (16)   
12:40 - Policejní divize I (6)   
13:30 - Odpadlík IV (10)  
14:25 - Kutil Tim II (16) 
14:55 - Můj přítel Monk VI (2)  
15:45 - Vraždy v Midsomeru X   
17:40 - Minuty regionu 
17:50 - Fakta Barbory Tachecí 
18:00 - Prostřeno!  
18:55 - Zprávy TV Prima 
19:20 - Krimi zprávy 
19:35 - Krimi plus 
19:50 - VIP zprávy 
20:00 - VIP Prostřeno!  
21:10 - Ano, šéfe!    
22:10 - Hawaii 5-0 (18)   
23:05 - Nikdo není dokonalý  
00:15 - Co dál, doktore? 
02:00 - Volejte Věštce  
03:45 - Receptář prima nápadů 

06.00 - Knižní svět  
06.25 - proStory   
06.55 - Zdraví na prodej 
07.50 - Krásy evropského 
 pobřeží: Kréta  
08.00 - Panorama 
08.55 - Osobnost na Dvojce  
09.00 - Československý filmový 
 týdeník 1959 

09.15 - Kultura s Dvojkou  
09.30 - Světlo ve tmě  
10.00 - Česká zabíjačka
 a výlov ryb
10.35 - Na plovárně s 
 Miguelem Á. Jiménezem
10.55 - Hledání Jana Wericha  
11.50 - Dopis mé matce  
12.40 - Putování za písničkou 
13.10 - Vysoké Tatry - divočina 
 zamrzlá v čase 
14.05 - Zázračné studánky: 
 Na hranici 
14.30 - Televizní akademie
 - Lidé a společnost
14.31 - Rodina a já  
14.55 - Medicína pro 21. století  
15.15 - Na pomoc životu
 - dar života  
15.40 - Bonbónky světa  
16.05 - Nejlepší česká škola  
16.30 - Rodinné křižovatky   
17.00 - Interpelace 
18.00 - Ushuaia (24/26) 
18.30 - Příběhy
 Alfreda Hitchcocka 
18.50 - Kultura s Dvojkou 
19.10 - Zprávy v českém 
 znakovém jazyce  
19.20 - Osobnost na Dvojce  
19.25 - Postřehy odjinud  
19.30 - Poklady světa  
19.40 - Šibam  
20.00 - Neodcházení 
20.55 - Ta naše povaha česká  
21.20 - Osobnost na Dvojce  
21.30 - Třistatřicettři  
22.20 - Krásný ztráty   
23.00 - Blues ze Staré Pekárny
23.25 - Nestoudník  
01.00 - Cestománie  

05.59 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
08.30 - Kouzelná školka 
09.00 - 101 dalmatinů (4/52) 
09.25 - Šahrazád  
10.15 - Pošta pro tebe  
11.05 - Pražský
 písničkář (4/5)  
12.00 - Polední události  
12.20 - Události v regionech 
 plus
12.30 - Sama doma
14.00 - Malá farma   
14.25 - PLANETA YÓ 
15.30 - O krtkovi 
15.40 - Kouzelná školka 
16.10 - Mach, Šebestová
 a kouzelné sluchátko
18.00 - Události v regionech  
18.25 - Svět ČT speciál  
18.45 - Večerníček  
18.55 - Šťastných deset
 a Šance milion 
19.00 - Události  
19.35 - Branky, body, vteřiny  
19.50 - Předpověď počasí  
19.55 - Losování
 Euromiliony 
20.00 - Anděl Páně   
21.30 - 13. komnata
 kardinála 
 Miloslava Vlka
22.00 - Všechnopárty  
22.45 - Bílé Vánoce
 Lucie Bílé 
 v Opeře 
23.40 - Losování Euromiliony 
23.45 - Losování Šťastných 
 deset a Šance milion
23.50 - Komisař Moulin  
01.20 - Dobré ráno
 s Jedničkou 
03.45 - Kalendář  
04.00 - Kuchařská
 pohotovost  
04.25 - Sama doma 

05:55 Záhady přírody (7, 8)
06:40 Quackbusters
07:55 Princezna
 ze mlejna II (1)
08:25 Malí rošťáci
10:00 Páni kluci
11:35 Sněhurka
12:40 Dar
 hodné čarodějky
14:15 Mr. Bean
14:45 Santa má bráchu
16:45 Krásná pokojská
18:35 Ulice (2105)
19:30 Televizní noviny
 Sportovní noviny, 
 Počasí
20:00 O statečném kováři
21:25 Charlieho andílci
23:05 Svědkem zločinu
00:35 Expozitura (16)
02:05 Novashopping
02:40 Sexuální touhy
04:30 Vánoce
 v Cesmínově
05:50 Novashopping

06:05 - Zpravodajství TV Prima 
06:55 - Minuty regionu 
07:05 - Fakta Barbory Tachecí 
07:20 - Párty s kuchařem  
07:50 - M*A*S*H (3) 
08:35 - M*A*S*H (4) 
09:15 - Nikdo není dokonalý   
10:10 - Prostřeno!  
10:55 - Santa Claus 3
 - Úniková klauzule  
12:35 - Rolničky, kam se podíváš  
14:20 - Hotel Modrá hvězda  
15:55 - Dcera nevěsty   
17:40 - Minuty regionu 
17:50 - Fakta Barbory Tachecí 
18:00 - Prostřeno!  
18:55 - Zprávy TV Prima 
19:20 - Krimi zprávy 
19:35 - Krimi plus 
19:50 - VIP zprávy 
20:00 - VIP Prostřeno!  
21:05 - Show Jana Krause  
22:05 - Láska nebeská   
00:35 - Základ rodiny   
02:30 - Volejte Věštce   
04:15 - Miláčci 

06.00 - Hledám práci  
06.25 - Přidej se  
06.35 - Nedej se  
06.55 - Ta naše povaha česká  
07.20 - Buďte zdrávy, Vánoce!  
08.00 - Panorama 
08.55 - Osobnost na Dvojce  
09.00 - Československý filmový
 týdeník 1959 
09.15 - Kultura s Dvojkou  
09.30 - Interpelace 
10.25 - Josef Lada - malíř český  
10.55 - Pátrání po mimozemských 
 civilizacích (1/2)   
11.45 - Barvy života  
12.40 - Vínečko  
13.05 - Folklorika   
13.30 - Chcete mě?  
13.45 - Máte mě!  
14.00 - Dobrodružství vědy
 a techniky  
14.30 - Televizní akademie
 - Planeta Země
14.35 - Irák - místo, kde jsem 
 se narodil  
15.10 - PORT   
15.45 - JÁDRO  
16.00 - Tajemství divočiny VI.   
16.25 - Ushuaia (25/26)  
16.55 - Jiný pohled na žraloky  
17.40 - Příběh jednoho údolí  
18.00 - Krajem čapích hnízd 
18.30 - Příběhy
 Alfreda Hitchcocka 
18.50 - Kultura s Dvojkou  
19.10 - Zprávy v českém 
 znakovém jazyce  
19.20 - Osobnost na Dvojce  
19.25 - Divnopis  
19.30 - Vzkaz Vladimíra Šlapety   
19.45 - Malované opony 
 českých divadel (7/7) 
20.00 - Zázračná planeta: 
 Medvíďata sama v lese  
20.45 - Osobnost na Dvojce  
20.50 - Pražské Jezulátko  
21.50 - Temný krystal  
23.20 - Ajťáci IV (5/6) 
23.45 - Naše kaše 
23.55 - Na plný pecky 
00.20 - Doba měděná  
01.15 - Jazz klub 2008 
02.10 - Jaromír Hnilička,
 jazzový trumpetista a 
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ování za písničk

Klidné a spokojené chvíle
u televizní obrazovky vám přeje

vás zve ve dnech
19. 12. - 21. 12. 2011

na akci
„Chorvatský Polrajch“ 

v naší restauraci

Chorvatský kulinářský specialista BRANKO 
OGNJENOVIČ akademik v gastronomii v těchto 
dnech bude u nás vařit  chorvatské, ale i netradiční 
chorvatské speciality a tímto vás srdečně zve na 
přehlídku svého kuchařského umění, nakteré se 
můžete předběžne podívat na stránkách

www.majstorkuhar.hr - galerija
- BRANKO OGNJENOVIČ

 Na návštěvu se těší kolektiv zaměstnanců 
 JADRAN CLUB Prostějov,
 Kostelní - Hradební 17, Prostějov
 a  Marijan Šebek, tel.: 582 332 640

Restaurace - pizzerie
JADRAN CLUB

INZERCEProgram na
víkendové

dny
najdete

v magazínu
TV POHODA,

který
je součástí 

tohoto
vydání

PROSTĚJOVSKÉHO
Večerníku

Přejeme vám 
o Vánocích 

odpočinkové 
chvíle nejen
u televizních
obrazovek

 ...ještě

VYHRAJTE
150000Kč

VYHRAJTEceny v hodnotě

150000Kč
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Michal Kadlec

Pane prezidente, může-
te jako prostějovský 

rodák zavzpomínat na své 
dětství? A jaký způsobem jste 
dodnes spjatý s Prostějovem?
„Prostějov je moje rodné město, 
chodil jsem zde nejen na základní 
školu, ale také na Gymnázium 
Jiřího Wolkera. Na toto období 
mám spoustu nádherných vzpo-
mínek. Dodnes se také se svými 
spolužáky setkávám. Do rodného 
Prostějova se vracím minimálně 
jednou za měsíc, samozřejmě 
nejen za spolužáky a kamarády 
z dětství, ale i za svou rodinou, 
která zde žije.“

 Co vás vůbec v mládí 
přivedlo k myšlence 

stát se policistou?
„Jako kluk jsem obdivoval 
rychlá auta a dodnes mám 
k motorismu kladný vztah. 
Když pak jeden z mých kama-
rádů nastoupil k dopravní poli-
cii, bylo rozhodnuto. Jeho práce 
se mi moc líbila a i já se chtěl 
stát policistou. To se mi poda-
řilo v roce 1990, kdy jsem byl 
přijat do služebního poměru.“ 

 Vystudoval jste práva 
na policejní akademii, 

potom jste působil ve vý-
znamných funkcích ve Frýd-
ku-Místku, Ostravě a Brně. 

Jako policistu vás to domů do 
Prostějova už netáhlo?
„Život mě zavál na Severní 
Moravu, do Palkovic, kde jsem 
nastoupil do své první řídící funk-
ce – zástupce vedoucího obvod-
ního oddělení. Proto jsem se tam 
nakonec i přestěhoval. Později 
jsem přešel na obvodní odděle-
ní ve Frýdku-Místku jako jeho 
vedoucí. Po čase jsem nastoupil 
na tehdejší Krajskou správu Se-
veromoravského kraje do funkce 
vedoucího pořádkové policie. 
Před jmenováním policejním 
prezidentem jsem byl náměst-
kem ředitele krajského ředitelství 
PČR v Brně a Prostějovu jsem se 
přece jen trochu přiblížil.“ 

 Jste znám tím, že jste 
velel mnoha zásahům 

proti extrémistům či fotbalo-
vým chuligánům. To je pro 
běžného občana hodně nezá-
viděníhodná práce. Jak jste to 
zvládal?
„To byla bez nadsázky velmi 
náročná činnost. Ve chvíli, kdy 
se dav extrémistů nebo výtrž-
níků dá na pochod, je třeba 
vydávat jasná a kompetentní 
rozhodnutí. V té chvíli pracu-
jí emoce, proti vám jsou lidé, 
kteří nemají mnohdy žádné zá-
brany a vy musíte reagovat roz-
hodně, ale pouze v zákonných 
mezích. To je opravdu velmi 
stresující, po skončení zásahu 
se postup policie vyhodno-
cuje a jakákoliv chyba může 
mít dalekosáhlé důsledky a 
může otřást důvěrou veřejnosti 
v Policii ČR. Rozhodně to není 
práce pro někoho, kdo se bojí 
přijmout odpovědnost. Naučil 
jsem se však přitom velet v kri-
zových situacích, což je v mé 
v současné funkci policejního 
prezidenta velmi užitečné.“

 Od ledna tohoto roku 
jste policejním prezi-

dentem České republiky. 
Upřímně, vzhledem k sou-

časné situaci ve státě, tlaku 
politiků a dalším negativním 
záležitostem, nestrčil jste tak 
trochu hlavu do oprátky?
„No, to je trochu politická 
otázka, a já politik nejsem. 
S tím jsem nakonec do funkce 
policejního prezidenta přišel. 
V žádném případě se nechci 
nechat zatáhnout do nějakých 
politických her. Na svou prá-
ci se dívám z čistě odborného 
hlediska. Jedním z mých hlav-
ních úkolů je odpolitizování 
policie. Snad trochu neskrom-
ně se domnívám, že se mi to 
dokonce i daří. V poslední 
době se nám daří dotáhnout 

do úspěšného konce i první 
z velkých korupčních kauz a 
případy závažné hospodářské 
kriminality. Naši kolegové se 
podíleli na několika případech 
prorůstání organizovaného 
zločinu do našich řad, které 
měly kořeny ve vzdálenější i 
nedávné minulosti. Poradili 
jsme si se vzrůstající krimi-
nalitou na Šluknovsku, včetně 
doprovodných extremistic-
kých vystoupení. Těchto úspě-
chů jsme dosáhli právě proto, 
že jsme se nedívali na možné 
politické souvislosti, že jsme 
upřednostnili pouze přísně 
odpolitizovaný profesionální 
přístup.“  

 Máte čas alespoň ,po 
očku, sledovat práci 

policistů z vašeho rodiště? 
Nedávno se například prostě-
jovské policii podařil husarský 
kousek, když se nejvýraznější 

měrou podílela na objasnění 
největšího případu krádeží aut v 
historii tohoto regionu...
„Samozřejmě jsem prostějov-
ský patriot a práce místních po-
licistů si všímám. Proto o tomto 
úspěchu místních policistů 
vím. Šlo o tak mimořádný 
počin, že ho rozhodně ne-
bylo možné přehlédnout, 
přestože mám na starosti 
545 obvodních oddělení a 
78 územních odborů ve 14 
krajích celé re-
publiky. Pro-
stějovským 

policistům však bezesporu fan-
dím a přeju jim úspěch.“ 

 Jako policejní prezi-
dent jste zřejmě hodně 

vytížený člověk. Najdete si 
vůbec čas na své koníčky? A 
čím se vůbec zabýváte ve vol-
ných chvílích?
„Volného času mám sice málo, 
přesto se snažím relaxovat a 
najít si čas na své blízké a ko-
níčky. Když to jde, vyrazíme si 
s manželkou na lyže, a pokud 
to dovolí počasí, tak se rád pro-
jedu na své motorce. Alespoň 
jednou ročně vyjíždím někam 
v Česku do pěkné přírody na 
ryby. Nezapomínám i na kul-
turu, zrovna minulý týden jsem 
přijal pozvání ministra vnitra na 
koncert hudby Hradní stráže a 
Policie ČR ve Španělském sále 
Pražského hradu. S radostí jsem 
konstatoval, že na repertoáru 
hudby hradní stráže nejsou 

pouze řízné pochody, ale také 
úryvky z oper W. A. Mozarta 
Figarova svatba a Don Giovan-
ni, které zahrála opravdu velice 
profesionálně a citlivě.“

 Užije si vás vůbec rodi-
na?

„Jsou to mí nejbližší, snažím 
se s nimi trávit každou volnou 
chvíli. Trávím doma víkendy i 
svátky. Společně vyrážíme na 
dovolenou. Pracovní povin-
nosti mi samozřejmě zabírají 
mnoho času také doma, ale být 
policejním prezidentem je pro 
mne velká výzva. Když jsem 
tuto funkci přijímal, počítal 
jsem s tím, že volného času 
budu mít opravdu velmi málo. 
Mí blízcí to naštěstí chápou a 
jsou mi velkou oporou.“ 

 Jak se těšíte na vá-
noční svátky? Jakým 

způsobem strávíte letošní 
Vánoce?

„Vánoce trávím podobně jako 
v dobách, kdy jsem byl dítětem 
v Prostějově. Znamená to tedy 
tradiční hrachovku s kaprem u 
vánočního stromku a samozřej-
mě v kruhu svých nejbližších.“

 Pane prezidente, kdy 
vás jako našeho rodá-

ka uvidíme v Prostějově?
„Jak jsem již odpovídal na za-
čátku rozhovoru, do Prostějova 
jezdím pravidelně každý měsíc. 
Určitě proto přijedu za svojí ro-
dinou o vánočních svátcích. Po 
celoročním shonu to bude pro 
mě milé rozptýlení, na které se 
rozhodně už teď těším.
Na závěr našeho rozhovoru mi 
dovolte, pane redaktore, abych 
prostřednictvím vašeho Ve-
černíku pozdravil všechny své 
příbuzné, kamarády a známé 
v Prostějově, přeju jim všechno 
nejlepší v novém roce, aby jim 
vyšel podle jejich představ.“
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Exkluzivní rozhovor s policejním prezidentem České republiky a prostějovským rodákem

Plukovník Mgr. Petr Lessy se narodil 
18. srpna 1964 v Prostějově, je čes-
ký policista, od ledna 2011 policejní 
prezident. Vystudoval práva na poli-
cejní akademii, poté působil postup-
ně u Policie ČR ve Frýdku-Místku, 
na krajském policejním ředitelství 
v Ostravě a nakonec jako náměstek 
ředitele Krajského ředitelství policie 

Jihomoravského kraje pro vnější službu. Velel řadě zása-
hů proti extremistům a fotbalovým chuligánům.
Mezi lety 2006 až 2010 zasedal jako nestraník za ODS v 
zastupitelstvu obce Palkovice.
Ve funkci policejního prezidenta nahradil Oldřicha Mar-
tinů, který dne 31. prosince 2010 na svůj post rezignoval. 
Pravděpodobným důvodem byla aktivita okolo podezře-
ní z korupce na Státním fondu životního prostředí, kdy 
Martinů uskutečnil osobní schůzku s premiérem Petrem 
Nečasem bez předchozího vědomí ministra vnitra Radka 
Johna. Do úřadu byl Lessy jmenován 24. ledna 2011.

Petr Lessy: „Že jsem strčil hlavu do oprátky? To je politická otázka, a já politik nejsem!“Petr Lessy: „Že jsem strčil hlavu do oprátky? To je politická otázka, a já politik nejsem!“

kdo je petr lessy?

Nejvyšší muž české policie jezdí každý víkend do Prostějova za rodinou

Denně vypravíme

v průměru

7000 VLAKŮ

ĚKUJEME,
že jezdíteže jezdíte s NÁMI

www.cd.cz
České dráhy, Váš osobní dopravce

840 112 113

CD_Dekujeme_1_print_140x220_Vecernik_Prostejov.indd   1 2.11.11   10:49

ký patriot a práce místních po-
cistů si všímám. Proto o tomto 
spěchu místních policistů
ím. Šlo o tak mimořádný 
p p

očin, že ho rozhodně ne-
ylo možné přehlédnout, 
řestože mám na starosti 
45 obvodních oddělení a
8 územních odborů ve 14 
rajích celé re-
ubliky. Pro-
tějovským 

„Za žádnou cenu se nechci nechat 
zatáhnout  do nějakých politických her. 

Policie musí zůstat 
naprosto apolitická!“

Petr Lessy o svém největším cíli
v křesle policejního prezidenta

Není to klidná práce. Jak Petr Lessy přiznává, ve své policej-
ní kariéře už prožil hodně emotivních chvil. Nedávno například 
při sporech s ministrem vnitra Kubicem...   Foto: internet

„Úspěchy prostějovské policie
pochopitelně sleduju, odhalení 

zlodějů aut, to byl mimořádný počin!“

INZERCE

Když koncem ledna tohoto roku usedl do 
křesla policejního prezidenta Petr Lessy, má-
lokdo z Prostějovanů věděl, že je naším ro-
dákem. Není divu, po absolvování Gymnázia 
Jiřího Wolkera a policejní akademie odešel 
pracovat na sever Moravy, léta pak působil v 
Brně. Sedmačtyřicetiletý nejvyšší muž české 
policie ovšem sám říká, že je „Prostějovák ja-
ko poleno“. 



TRHÁK týdne

hvězda týdnehvězda týdne
TK AGROFERT PROSTĚJOV

Famózním způsobem vstoupil do 
letošního ročníku extraligy smíše-
ných družstev prostějovský výběr TK 
Agrofert, který ve včerejším takřka 
„bratrovražedném“ duelu povolil 

Spartě Praha pouze 
jediný set! K postupu 
do finále musí ještě 
zdolat Liberec.

pešek týdnepešek týdne bonmot týdnebonmot týdne číslo týdnečíslo týdne
1.FK PROSTĚJOV

Nováček divizní soutěže natvrdo po-
znává, že to ve čtvrté nejvyšší soutěži 
nebude mít jednoduché. Ani ne tak 
mna trávníku, kde to vcelku zvlá-

dá, ale spíše v zákulisí. 
Se ztrátou Baranka by se 
1.FK ještě vyrovnal, ale 
křivda v „kauze Havířov“ 
se kouše těžko...

„KLUKŮM JSEM PO 
DRUHÉ TŘETINĚ 

NADAL A PO UTKÁNÍ 
JIM PODĚKOVAL...“

Hokejový trenér PETR 
ZACHAR popsal své rozdíl-
né emoce během jediného 
utkání Jestřábů ve druhé 
lize na ledě Opavy

Jediný bod prozatím získaly 
volejbalistky Prostějova, které 
uspěly paradoxně tam, kde se to 
nejméně čekalo - na půdě ruské-
ho giganta z Kazaně. Další dva 
zápasy bohužel „Modřanskám“ 
nevyšly...

PETRA KVITOVÁ TENISTKOU ROKUDALŠÍ ZTRÁTA!
Volejbalistky Prostějova Volejbalistky Prostějova 
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Prostějov/son

U Kvitové se udělení tohoto titulu očekávalo, neboť 
letos vyhrála šest podniků včetně Wimbledonu a Tur-
naje mistryň plus týmový Fed Cup. Ziskem ocenění 
navázala na svou slavnou krajanku Martinu Navráti-
lovou, která se však Tenistkou roku šestkrát stala už 
jako Američanka. Posledním Čechem s cenou ITF za 
dvouhru tak byl Ivan Lendl v sezóně 1990.
„Tuhle cenu si budu opečovávat. Je to třešnička na 
závěr roku snů, kdy jsem dosáhla mnoha skvělých 
úspěchů, na které nikdy nezapomenu. Do budoucna 
si samozřejmě přeju, aby se mi i nadále tak dařilo, a 
v přípravě pro to dělám maximum,“ uvedla jednadva-
cetiletá Petra Kvitová.
O tři roky mladší Veselý strávil celých posledních 
dvanáct měsíců na vedoucí příčce světového žebříčku 
juniorů, což se mu povedlo hlavně díky vítězství na 
Australian Open a postupu do finále US Open, přidal 
též triumf na velkém turnaji kategorie „A“ v Japonsku 
plus titul z Kanady, což byla příprava na New York. 
S družstvem České republiky navíc ovládl mistrovství 
Evropy do 18 let, takzvaný Galeův pohár.
„Juniorských akcí jsem letos neabsolvoval nijak moc, 
z toho důvodu bylo dost obtížné nasbírat body potřeb-
né k uhájení vedoucí pozice. Strašně si cením toho, že 
se mi to dařilo celý rok. Cena od ITF je pro mě velkou 
motivací a musím dál tvrdě pracovat, abych mezi muži 
potvrdil, že jsem si ji zasloužil,“ řekl Jiří Veselý.
Zpravodajství ze startu tenisové extraligy smíšených 

družstev v Prostějově i ze slavnostní akce 
„VEČER MISTRŮ“ najdete na straně 24.

MEZINÁRODNÍ OCENĚNÍ DÁL PUTUJÍ NA KONTO PROSTĚJOVSKÝCH TENISTŮ I V ÚPLNÉM ZÁVĚRU 
LETOŠNÍ SEZÓNY. BĚHEM MINULÉHO TÝDNE SE ZASLOUŽENÉHO UZNÁNÍ DOČKALI DVA ČLENOVÉ 
ODDÍLU TK AGROFERT: PETRA KVITOVÁ BYLA VYHLÁŠENA TENISTKOU ROKU 2011 A JIŘÍ VESELÝ 
SE STAL JUNIOREM ROKU 2011 PODLE MEZINÁRODNÍ TENISOVÉ FEDERACE (ITF).

JIRKA VESELÝ JE NEJLEPŠÍM JUNIOREM SVĚTAJIRKA VESELÝ JE NEJLEPŠÍM JUNIOREM SVĚTA

Vládnou tenisu. To je fantastické! Hned dva hráči prostějovského klubu ovládli v letošním roce pořadí 
svých kategorií – zatímco junior Jiří veselý byl oceněn federací ITF a patří mu pozice prvního hráče ve 
své kategorii, Petra Kvitová se stala nejlepší tenistkou planety již v seniorské kategorii. 2 x foto: internet

„ODMÍTL JSEM SPARTU „ODMÍTL JSEM SPARTU 
UŽ PODRUHUŽ PODRUHÉ“É“

Luděk Mikloško záhy po svém Luděk Mikloško záhy po svém 
     jubileu poskytnul      jubileu poskytnul 
          Večerníku exkluzivní          Večerníku exkluzivní
                   interview!                   interview!

Praha, Prostějov/son
Tým ze severu Moravy 
koncem října nepřijel na 
Hanou ve stanoveném ter-
mínu střetnutí, načež Disci-
plinární komise pro Moravu 
rozhodla o kontumačním 
vítězství 1.FK poměrem 3:0. 
Vedení MFK se však proti 
tomuto verdiktu odvolalo se 
zdůvodněním, že o daném 
termínu mače nevědělo. A 
ORK FAČR mu ve středu 
svým defi nitivním výrokem 
dala za pravdu.
„Z úst předsedy ORK pana 
Lněničky na projednávání 

případu zaznělo následu-
jící zdůvodnění, proč tak 
rozhodli: Prostějov měl být 
pečlivější, Havířov citlivější 
a v zájmu regulérnosti sou-
těže se tak bude hrát nový 
zápas. Tahle věta mě uzem-
nila a beru jako tragédii, že 
takového výstupu je schopen 
orgán, v němž sedí šest práv-
níků,“ neskrýval své roztrp-
čení trenér 1.FK František 
Jura (na snímku).
„Obecně mi toto rozhodnu-
tí nevadí, rozhodovat se má 
opravdu na hřišti. Jenže sou-
peř udělal školáckou chybu, 

na něco se vykašlal  a z prin-
cipu měl za to podle pravidel 
pykat, což se nestalo. Beru 
jako velké osobní zklamání, 
jak všechno dopadlo, a dál 
to raději nechci rozebírat,“ 
řekl naštvaný Jura.
Duel s Havířovem se usku-
teční někdy během jarní čás-
ti, pravděpodobně ve stře-
du. „Na novém termínu se 
buď dohodneme, nebo nám 
jej nařídí FAČR,“ doplnil 
Jura. V tabulce zůstal jeho 
mančaft čtvrtý, ovšem místo 
osmadvaceti získaných bodů 
má pouze pětadvacet...

FOTBALOVÝ ŠOK:FOTBALOVÝ ŠOK: KONTUMACE ZRUŠENA, 
1.FK Prostějov bude muset s Havířovem hrát!

Nepříjemné překvapení přineslo fotbalové-
mu oddílu 1.FK Prostějov středeční zase-
dání Odvolací a revizní komise Fotbalové 
asociace České republiky, jež zrušilo kon-
tumaci nesehraného utkání třináctého kola 
Moravskoslezské divize mužů, skupiny „E“ 
mezi Prostějovem a MFK Havířov.

FED CUP

v pROSTEJOVE
Čtěte na straně 25Čtěte na straně 25Foto: Z. Pěnička



Ježíšek je tady už za šest dnů, 
ale my rozdělujeme dárky tý-
den co týden. Třeba právě těm 
z vás, kdo máte správné pozná-
vací schopnosti... I nadále totiž 
pokračujeme se soutěží, kterou 
jsme pro vás připravili v rámci 
probíhajícího projektu „PV Ve-
černík-JEŠTĚ NOVĚJŠÍ“. A 
také se i v tomto čísl opětovně 
setkáváte s fotografií známé 
osobnosti veřejného života, kte-
rá je graficky mírně „pouprave-
na“. Vaším tradičním úkolem je 
poznat, kdo že se to na snímku 
nachází... Ti z vás, kteří budou 
na správné vlně, nám mohou 
své tipy nahlásit do redakce a v 
případě, že budete mít štěstí při 
losování, máte šanci na výhru! 
DNES  můžete JIŽ POPÁTÉ 
usilovat o ZAJÍMAVOU 
CENU v podobě POUKÁZ-
KY od firmy BRUTUS NA 
OBČERSTVENÍ V HOD-
NOTĚ 500 Kč!
V minulém, celkovém součtu 
již šestatřicátém pokračová-
ní tohoto originálního klání 
uspěli ti, kteří správně poznali, 
že se jedná o Jiřího Nováka. 
Tvář známého tenisty a bývalé-
ho pátého nejlepšího hráče světa 
vám skutečně nečinila sebemen-
ší obtíže a v osudí se objevilo 
hned 365 správných odpovědí, 
přičemž za snahu děkujeme i 
všem těm, kteří tolik umu ne-
měli.
Z losovacího koše se nako-
nec usmálo štěstí na Ondřeje 
HOŠŤÁLKA, Stroupežnického 
68, Prostějov. Výherkyně od 
nás obdrží zajímavou cenu v 
podobě POUKÁZKY od firmy 
DRŮBEŽ JAŠ V HODNOTĚ 
300 Kč, která ji čeká přímo v re-
dakci, a to už od dnešního dne.
Ti další mohou zkusit své štěstí 

opět dnes, kdy jsme po čase zno-
vu zabrousili do politických vod, 
a trochu vám ztížili šanci poznat 
jednoho z členů prostějovského 
sdružení „oranžových“ ...
Poznáte, o koho se jedná? 
Na odpovědi z již sedmatři-
cátého kola čekáme v re-
dakci tentokrát POUZE do 

ČTVRTKU 22. PROSINCE, 
14.00 hodin - volejte 582 333 
433, pište SMS na 608 960 042, 
či e-mail na adresu:
SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ.
Jméno výherce, který od nás 
obdrží zmíněné ceny, zveřej-
níme opět v příštím čísle, tj. v 
úterý 27. prosince.

Poznáte, Poznáte, kdo je na fotografii?kdo je na fotografii?

Režie: Jan Hřebejk
Hrají: Miroslav Donutil, Bo-
lek Polívka, Jiří Kodet, Simo-
na Stašová, Emília Vášáryová, 
Kristýna Nováková-Fuitová, 
Michal Beran, Sylvie Koblíž-
ková, Stella Zázvorková, Eva 
Holubová, Jaroslav Dušek

Retrokomedie režiséra Jana 
Hřebejka a scenáristy Petra 
Jarchovského (na motivy no-
vely Petra Šabacha), vypráví 
přitažlivý příběh, pojednaný v 
nejlepších tradicích české fil-

mové komedie - nostalgicky 
laděných filmů, prodchnutých 
poezií, humanismem, ale i na-
kažlivou legrací a situačními 
gagy. Děj filmu je zasazen do 
pražské čtvrti Staré Košíře na 
konci šedesátých let, s krát-
kým epilogem přesahujícím 
do let sedmdesátých. Jemná 
poetika a humorná nadsázka 
jsou charakteristické pro mo-
zaikové vyprávění životních 
osudů tří generací - stárnou-
cích rodičů, dospívající mlá-
deže a malých dětí - ve zvlášt-
ním období našich dějin. Film 
získal cenu Zlatý hrozen na 
MFF v Polsku, cenu Český 
lev pro herce Jiřího Kodeta, 
Za divácky nejúspěšnější čes-
ký film roku 1999 a Cenu čte-
nářů časopisu Cinema

Ti další mohou zkusit své štěstí 

TIPTIP
k obrazovcek obrazovce

SOBOTA 24. 12
21:25 hodin

PELÍŠKY

komedie ČR
1999
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Správná odpověď Správná odpověď a výhercia výherci

-BoK-

Vylosovaným výhercem z minulého èísla je Jitka Bláhová, Èechovická 39, Prostìjov
Cenu od restaurace Haná, na konzumaci jídla a pití, si vyzvednìte v redakci.
Správné øešení z minulého èísla: ... do nového a pøíjemného prostøedí naší restaurace
Dnešní tajenku zašlete nebo zatelefonujte

poukaz v hodnotì 500 Kè

(do redakce - 582 333 433) do ètvrtka 22. 12. 2011.

3. díl
tajenky

Luštíme s restaurací CENTRUM HANÁ

1. díl
tajenky

2. díl
tajenky
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písmo
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vysavaèù
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náøeènì
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Evì
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koruny

Výbrusy
kamenù
In. cvièit.
Šípkové

Rychle

Pokoj pro
nemocné

Iniciály
fotbalisty
Panenky

Perský
koberec

Odsluní Pøíbytek Odtíti
haluz

Jihoa-
merický
tanec

Komerèní
banka zk.

Umìní
latinsky

Je�
zastar.

Kapalina
na èele

Kvùli

Velehor-
ský štít

Stará
platidla

Zde

Zametané

Citosl.
škubnutí
Úroveò
anglicky

Opak
pravé

Evropský
veletok

Cestovat
vzduchem

Nu�e

Zaèá-
teèník

epifysa;
idit; Zen;
navety;

Vay;
BTN; ISA;

unit; o-
men; kipu;

level;

SOUTĚŽSOUTĚŽ
KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

??

www.nasepovleceni.cz

Wolkerova 37, PV 

319,-

Správná odpověď z č. 49: na snímku byl dům na rohu Puškino-
vy a Dvořákovy ulice v Prostějově. Vylosovanou výherkyní se 
stává Petra Kvízová, Husova 365, Prostějov. Naše dnešní otáz-
ka již tradičně zní: Kde v Prostějově najdete objekt na snímku?  
Své odpovědi pište na e-mail: souteze@vecernikpv.cz, posílejte 
do redakce, telefonujte 582 333 433 do 27. prosince 2011, 15.00 
hodin. Jméno výherce zveřejníme v pondělí 2. ledna 2012. 
Cenu do soutěže, bavlněné povlečení, věnuje firma Profitex 
Prostějov,  Wolkerova 37, tel.: 582 346 300. 

ASSIST, CIOMP, CREDO, DÁLKA, DATLE, DCVII, DÝCHAT, 
EDENY, EOCÉN, EPARCHA, IDIOM, KDYSI, KLÁDY, 
KRMENÍ, KSICHT, LOKÁL, MRTVOLA, ODRÝT, OSTRÉ, 
REMAR, SCARP, SCINK, STÁLÉ, TKÁNĚ, VÝSYP, YAHOO
... znění tajenky nám zašlete na e-mail:
SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, či na známou adresu PRO-
STĚJOVSKÝ Večerník, Olomoucká 10, Prostějov. Můžete 
také telefonovat do redakce na číslo 582 333 433, ale POZOR 
tentokrát pouze do čtvrtku 22. prosince, 14:00 hodin.
Správné znění potřebné části tajenky z minulého čísla bylo 
„DVAATŘICET“. Další šťastnou, tentokrát výherkyní vyloso-
vanou z plného koše soutěžících se stala Lenka DŘEVINKO-
VÁ, Klenovice na Hané 249, která se tak může jako již devátá 
v pořadí těšit na poukázku do FIT KLUBu LINIE v hodnotě 
500 Kč. Atraktivní prémii si lze vyzvednout přímo v redakci, a 
to již od dnešního dne, tj. pondělí 19. prosince.  
V tomto vydání se bude tedy už podesáté zápolit o prémii, věno-
vanou právě partnerem této soutěže, kterým se stal zmíněný 
FIT KLUB LINIE, sídlící na prostějovské ulici Újezd. 
Jméno dalšího výherce, který se může těšit na zmíněnou PO-
UKÁZKU V HODNOTĚ 500 Kč, zveřejníme opět v příštím 
vydání PV Večerníku, jež vyjde tentokrát až v úterý 27. prosince. 

Návod k luštění...
Všechna slova ze seznamu hledejte v osmi směrech, nalezená slova 
si škrtněte. Nevyškrtaná písmena seřaďte za sebe a dostanete tajenku. 

PROSTĚJOVSKÝ Večerník dnes přichází s rekordně velkým 
vydáním, které obsahuje celkem dvaadevadesát stran a jehož 
součástí je nejen tenisová příloha, ale i magazín s názvem...?

Restaurace
CENTRUM HANÁ
Sídl. svobody 3576,

Prostějov
Otevřeno denně

od 10 do 22 hodin
tel.: 582 333 703

k

Také v tomto vydání vám v 
rámci nejčtenějšího regionál-
ního periodika a jeho projektu 
„PV Večerník-JEŠTĚ NO-
VĚJŠÍ“ nabízíme stále více 
populární sudoku. A jelikož 
pravidla této hry zcela jistě 
všichni znáte, můžete se tak 
znovu a bez zbytečného osty-
chu pustit do bádání a usilovat 
tak o motivační prémii. DNES 
JIŽ PODESÁTÉ lze zápolit 
o poukaz do salonu MASÁ-
ŽE PROSTĚJOV-ILONA 
SALAJOVÁ V HODNOTĚ 
500 KČ!
Řešení v podobě 4 označe-
ných čísel nám můžete posí-
lat na známý e-mail SOUTE-
ZE@VECERNIKPV.CZ, či 
na adresu PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník, Olomoucká 10, 
Prostějov. Lze také telefono-

vat do redakce na číslo 582 
333 433 a to vše tentokrát 
POUZE DO ČTVRTKU 22. 
prosince, 14:00 hodin.
Správné vyluštění z minulého 
čísla znělo 9 - 3 - 6 - 1, načež 
v pořadí celé historie tohoto 
klání se už devětadvacátým 
výhercem stal Petr HOŠŤÁ-
LEK, Stroupežnického 68, 
Prostějov, jenž si tak přímo 
v sídle redakce může vyzved-
nout poukázku pro služby ma-
sérského studia Ilony Salajové. 
Jméno dalšího, již tedy devě-
tadvacátého výherce, který 
od nás obdrží poukázku pro 
masérské, rekondiční a rege-
nerační služby Ilony Salajo-
vé V HODNOTĚ 500 KČ, 
zveřejníme opět v příštím 
čísle, které vyjde netradičně 
až v úterý 27. prosince. 

Kdo je na fotografii? Poznáte?Kdo je na fotografii? Poznáte?
Hádejte, bavte se! A berte život i tak trochu s nadhledem...Hádejte, bavte se! A berte život i tak trochu s nadhledem...

FIT KLUB LINIE
Újezd 3, tel.: 608 881 704  |  www.fi tklublinie.czd 3, tel.: 608 881 704  |  www.fi tklub

Luštěte o poukázku do FIT KLUBu LINIE!Luštěte o poukázku do FIT KLUBu LINIE!

ČAJOVNA V RÁKOSÍ
Zveme Vás do nově otevřené čajovny.

Přijďte posedět s přáteli do příjemného prostředí.
Můžete si dát dobrý čaj, vánoční punč či horkou medovinu

a samozřejmě vodní dýmku.
NEMÁTE JEŠTĚ VÁNOČNÍ DÁRKY? NEVADÍ. 

MŮŽETE JE POŘÍDIT U NÁS!
Máme v čajovně obchůdek, kde je možno zakoupit sypané 
čaje, korálky a naušnice, čajové keramické soupravy, vodní 

dýmky, tabáky, knížky...
POZOR! MOŽNOST USPOŘÁDÁNÍ VÁNOČNÍHO 

VEČÍRKU U NÁS V ČAJOVNĚ.
FACEBOOK: čajovna v rákosí (nalezte zde aktuální info a fotky)

Vyhrát můžete POUKAZ NA MASÁŽ

DNES JIŽ PODESÁTÉ!

MASÁŽE - Ilona Salajová MASÁŽE - Ilona Salajová 
nabízí masérské, rekondiční a regenerační službynabízí masérské, rekondiční a regenerační služby

Přijďte se přesvědčit, jak léčivá moc doteku Přijďte se přesvědčit, jak léčivá moc doteku 
odstraňuje nejen stres, ale zároveň omlazuje odstraňuje nejen stres, ale zároveň omlazuje 

a dodává blahodárný pocit zdraví a harmonie.

V PRODEJI VÁNOČNÍ DÁRKOVÉ POUKÁZKY

NAVŠTIVTE NÁS...NAVŠTIVTE NÁS...
Winklerova 27, Prostějov, 796 01Winklerova 27, Prostějov, 796 01

od 8:00 do 18:00 hodin,od 8:00 do 18:00 hodin,
po domluvě je možné i o víkendupo domluvě je možné i o víkendu

nebo volejte 777 015 249,
případně napište e-mail: ilona.pv@seznam.cz 

www.masaze-prostejov.cz

V PRODEJI VÁNOČNÍ DÁRKOVÉ POUKÁZKYV PRODEJI VÁNOČNÍ DÁRKOVÉ POUKÁZKY

Vyhodnocení kvízu z vánoční přílohy přineseme v příštím čísle
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Rodinné domy:
URČICE - 
RD 3+1 s ga-
ráží a zahra-
dou, výměra 
pozemku 818 

m2.  SLEVA 1.465.000,-Kč

RD  OTA- 
S L AV I C E 
- 5+1, řadový, 
2.NP s průjez-
dem a men-

ším dvorkem, napojen na veškeré inženýr-
ské sítě. Pozemku je 190 m2. 
 CENA k jednání v RK.

 Kralice na Ha-
né -  zděný 
RD 5+1 s pro-
stornou halou 
a garáží z roku 

2005. Celková už. plocha domu vč. garáže 
je 279 m2, ob. plocha je 224 m2. Pozemek  
238 m2.   CENA k jednání V RK

URČICE - 
RD 4+1, po 
část. rek z r. 
2009, obytná 
plocha 126 

m2, výměra pozemku 211m2.
  CENA: info v RK

VRBÁTKY - 
řadový 5+1 s 
garáží a za-
hrádkou. Dům 
je možné uží-

vat i jako dvougenerační. Celková výměra 
pozemku činí 293 m2.  CENA v RK.

ČELECHO-
VICE - 
KAPLE - 
3+1s menším 
pozemkem. 

Výměra pozemku  251 m2. 
  CENA: 892.500,-Kč

PRONÁJMY
BYT 1+kk, Okružní, část. zaříz., 4. p.  
 Cena: 5.300,- Kč/měs. vč. ink. 
Byt 1+1, Pod Kosířem,1. patro, vl. topení. 
 CENA 4.500 Kč+ink./měs.
BYT 3+1, K. SVOLINSKÉHO, 76 m2, 
cihla, 5.NP, výtah, zařízený, vl. topení. 
 CENA 8.900,-Kč/měs. vč. ink.
BYT 3+1, v centru města, cihla, 139 
m2, 2.p, nadstandard. byt, možnost pron. 
garáže.  CENA 9.000,-Kč+ink.

PRONÁJEM NEBYT. PROSTORY:
Pronájem zavede-
ného kosmetické-
ho a masážního sa-
lonu naproti OD 

Prior, 2. patro, výměra 47 m2,  
 CENA 5.900,-Kč/měs+ energie.

Byty - prodej
BYT 1+1, Sídl. 
svob., OV, 
4.patro, lodžie, 
dům po revita-
lizaci, volný, 

 CENA: 585.000,-Kč
Byt 1+1, Sídl. svobody, OV, 3.patro, 
lodžie, dům po revitalizaci, volný.  
 CENA: 585.000,-Kč
BYT 1+kk, Okružní, 4.p. 
 CENA 470.000,-Kč
BYT 2+1, PŘEMYSLOVICE, OV, cih-
la, 60 m2, 2. patro. CENA: 649.000,-Kč
PV - V. Špály, DB 3+1, panel, 69 m2, 
5.NP, byt po rekonstr., dům po revitaliza-
ci.  CENA: 1.290.000,-Kč
PV- B. Šmerala, DB 3+1 s lodžií v 1.NP, 77 
m2. Dům po revitalizaci.Pokoje jsou situová-
ny na S a V.  CENA K JEDNÁNÍ V RK.
PV - Moravská - BYT 1+1 v OV, 38 
m2, 1. NP panelového domu. Bytový 
dům po revital.. Byt je ihned volný. 
 CENA k JEDNÁNÍ V RK.
PV - Třebízského, 1+1, 49 m2, cihla, po re-
konstr., vl. plyn. vytápění, dvorek Cena v RK

STAVEBNÍ POZEMKY pro RD:
OTASLAVICE, k výstavbě RD, IS na 
hranici poz.  CENA 300,-Kč/m2.

ALOJZOV - výmě-
ra 3332 m2, možnost 
rozdělení poz. na tři 
parcely. IS u hranice 

pozemku.  CENA: SLEVA, info v RK
ALOJZOV - pozemek o vým. 1757 m2, šíř-
ka 16 m, navržen do ÚP jako stav., výhodná 
investice.  CENA 220.000,-Kč
MOSTKOVICE - pozemky od 480 m2, 
 CENA od 510.000,-Kč
Kralice - 1 000 m2, inž. sítě,  CENA: v RK
Zdětín - 1 064 m2, inž. sítě 
 CENA: 640.000,-Kč
Biskupice - 1 027 m2 CENA: 530.000,-Kč

777 251 878

  

777 251 878

Reality Kocourek
znalecká a realitní kancelář

Přemyslovka 3
796 02 Prostějov

tel./fax: 582 330 169
mob.: 608 630 108

www.reality-kocourek.cz 
E-mail: info@reality-kocourek.cz

Člen evropského klubu realitních kanceláří

· Zprostředkování prodeje a pronájmu 
· Znalecké posudky a tržní ocenění nemovitostí 

Nabízíme:Nabízíme:
BYTY – PRODEJ

Byt 1+1 Prostějov, Sídl.Svobody 
 cena 600.000 Kč
Byt 2+1 Prostějov, V.Špály cena 850.000 Kč
Byt 3+1 Prostějov, Západní, po rekonstrukci 
 cena 1.490.000 Kč
Byt 3+1 Prostějov, Finská, po rekonstrukci 
 cena 1.550.000 Kč

BYTY – PRONÁJEM
Byty 1+kk až 2+kk Prostějov, Svatoplukova   
 cena od  5.000 Kč
Byt 1+kk Prostějov, Kotěrova – podkrovní 
s garáží, 90m²   cena 7.500 Kč/měsíc + inkaso
Byt 2+1 Prostějov, Rejskova – 93m²  
  cena 6.000 Kč/měsíc + inkaso
Byt 3+1 Prostějov, E.Beneše 
 cena 7.000 Kč + inkaso
Pronájem RD 5+1 Prostějov 
 cena 10.000 Kč + inkaso

RD – PRODEJ

RD 3+1 Plumlov – přízemní, zděný rodinný 
dům s garáží, dvorem a zahrádkou, celková vý-
měra pozemků 636m² cena 949.000 Kč 

Vila Plumlov – Hamry – samostatně stojící, zdě-
ná, u lesa, celková výměra pozemku 1780m²    
 cena 2.180.000 Kč
RD + mlýn Dobromilice - patrový rodinný dům 
se zahradou, stodolou a bývalým mlýnem 
 cena 950.000 Kč

RD 3+1 Lutín – přízemní rodinný dům s gará-
ží, dvorem a zahradou o celkové výměře 990m²
 Cena 1.600.000 Kč
RD 2+1 Určice – přízemní rodinný dům s ga-
rážovým stáním a zahrádkou, celková výměra 
pozemku 476m² cena 490.000 Kč
RD 7+1 Hrochov – patrový rodinný dům se 
zahrádkou a garáží, celková plocha pozemku 
517m²  cena 1.650.000 Kč
RD 5+1 Prostějov – Čechůvky - patrový rodin-
ný dům se dvorem , zahrádkou a garáží, částečně 
podsklepený, prošel rekonstrukcí, celková vý-
měra pozemku 359 m2 Cena: 2.550.000 Kč

NEBYTOVÉ PROSTORY – PRONÁJEM
Garáž, Prostějov – Žeranovská 
 cena 1.000 Kč/měsíc
Garáž, Prostějov, J.Lady 
 cena 1.100 Kč/měsíc
Prostějov, Svatoplukova – pronájem 1NP, 140 
m² vhodné jako kanceláře, možnost parkování 
ve dvoře cena: 1.100 Kč/m²/rok
Prostějov, Svatoplukova – vhodné jako ob-
chod, kanceláře cena od 8.000Kč/měsíc
Prostějov, Vrahovická – obchod, sklady…
…400m² cena 1.000 Kč/m²/rok

KOMERČNÍ NEMOVITOSTI

Penzion Alberta, Prostějov Prodej penzio-
nu  s restaurací, zahrádkou a solnou krčmou. 
Penzion se nabízí včetně vybavení, kapacita 25 
lůžek, možnost parkování ve dvoře. 
 Cena informace v RK

Penzion Kubíček, Prostějov - prodej penzionu 
s restaurací v klidné části Prostějova, po kom-
pletní rekonstrukci. Penzion se nabízí včetně 
zařízení, celkem 9 pokojů. Náleží k němu par-
kovací plocha.  Cena informace v RK

STAVEBNÍ POZEMKY
PRO RODINNÉ DOMY

Prostějov – Vrahovice – inženýrské sítě na 
hranici, celková výměra1665 m² , studna
  Cena 600 Kč/m²
Lázně Skalka – pozemek určený k výstavbě 
dvou rodinných domů o celkové výměře 1633 
m2, 9 km od Prostějova. Cena 800 Kč/m2

Plumlov-Lesnická - Prodej pozemku určeného 
na stavbu RD, inženýrské sítě na hranici.Celk.
výměra cca 1500 m2. Cena 900,- Kč/m2

POZEMKY - PRODEJ
Zahrada Ptení – celková výměra 3395m², 
prodej možný po částech, vhodný pro stavbu 
rekreačního objektu cena 120 Kč/m²
Slatinice  - orná půda, výměra 9882m², 
výhledově stavební  pozemek cena 250 Kč/m²
Slatinice – orná půda, výměra 7972m², 
výhledově stavební pozemek cena 200 Kč/m²      

Příjemné a veselé prožití 
vánočních svátků a v novém 
roce mnoho štěstí, zdraví 
a pohody přeje všem svým 
klientům Reality Kocourek

BYTY- PRONÁJEM
2+kk, ul. Havlíčkova, PV, částečně zařízený, vl. 
vytápění 3700Kč/měs. + inkaso
3+1 Puškinova ul.          5 400 Kč/měs. + ink.
4+1, ul. Myslbeka, PV, částečně zařízený,vl. 
vytápění, zahrádka        10000Kč/měs. + inkaso
Pronájem garáže ul. Svatoplukova, PV   
 Cena: 800Kč/měs.
 BYTY- PRODEJ
2+1 Šárka, PV. Družstev. 65m2, 2.patro           
 Cena: 700 000Kč
2+1 Fanderlíkova, PV.Družstev.51m2,1.
patro Cena: 695 000Kč
Prodej nových cihl. bytů do osob. vl. 
v Nezamyslicích. 2x 1+1 za 525 000Kč, 
2x 2+1 za 625 000 Kč, zahrádka, dvůr, 
komory k bytům.
3+1 s lodžií,ul. Kostelecká, PV. Druž., 6. 
patro s výtahem, byt po rekonstr. 
 Cena: 1 199 000 Kč
3+1 s lodžií, ul. Moravská, PV. Os.vl., 1. 
patro, zděné jádro, koupelna s vanou, plast. 
okna, zateplení atd.  Cena: 1 250 000 Kč 
Pronájem objektu bývalé školy v Držovicích, 
vhodné na kanceláře, služby, lehkou výrobu. 
 Bližší INFO v RK.

Prodej RD 4+1 v Klenovicích na Hané s 
garáží a  zahradou 823m2 - stavební místo. 
 Cena: 890 000 Kč 

Prodej novostavby RD 2+1 v Nezamyslicích se 
zahrádkou.  Cena: 850 000Kč
 

Prodej RD 4+1 v PV - Domamyslicích. Zahrádka, 
garáž, zateplení, výborný tech. stav. Cena: dohodou

Pronájem obchodu, ul. Olomoucká, PV. Přízemí, 
90m2, výlohy, vl. měření médií, parkování.  
 Cena: 15 000Kč + inkaso

--------------------------------------------------------

Pronájem nebyt. prostor - dříve obchod na ul. 
Knihařská v PV. Přízemí, vlast. vchod, 90m2, 
WC, vl. vytápění. Cena: 5000 Kč/měs. + ink.

Pronájem nebyt. prostoru na kadeřnický 
salon a kosmetiku v luxusních prostorách v 
Prostějově. Podlah. vytápění, 2xWC. Parkování 
pro klienty. Přízemí, 48m2, samostatný vchod. 
 Cena: 8000Kč /měsíc + inkaso

Pronájem sklad.a výrob. areálu v PV- 
Domamyslicích. 415m2 nebyt. prostor a 200m2 
uzavřený dvůr. Cena: 20 000Kč/měs. + inkaso

--------------------------------------------------------
POZEMKY

Prodej st. pozemku na RD v PV, za ul. 
Vrlova,1050m2, vyřízeno staveb. povolení. 
Cena vč. projekt. dokumentace na RD, inž. sítě 
a komunikaci.  Cena: v RK
Prodej zahrady - st. pozemku na RD v 
Kostelci na Hané, 334m2,inž. sítě v místě. 
 Cena: 300 000 Kč
Prodej zahrady - staveb. místa na RD 
i na podnikání v Držovicích. Výměra 
2820m2, včetně RD s průjezdem na pozemek. 
El.energie 220/380V, studna, plyn a kanalizace 
před domem.  Cena: dohodou
Prodej pozemku 816m2 na výstavbu RD s podílem 
100m2 na komunikaci ve Vrahovicích.
 Cena: 777 000Kč
 VÁNOČNÍ SLEVA 50 000 Kč 
 při rezervaci do 31.12.2011!
Prodej st. pozemku 3965m2 v Bedihošti na výstavbu 
RD. Prodej v celku i po částech.  Cena: 550Kč/m2

Prodej staveb. pozemku 3500m2 u Kauflandu v 
PV.  Bližší info v RK!

Prodej pozemku 956 m2 na RD v Prostějově 
Vrahovicích. Voda, kanalizace, el. e. v místě. 
 Cena: 900 Kč/m2

Prodej st. pozemku na výstavbu RD ve 
Vřesovicích. Výměra 501m2, čtvercový tvar, 
voda, plyn, el.e. v místě. Cena: 380 000Kč

Všem našim i budoucím klientům 
přejeme krásné Vánoce a v roce 2012 

pevné zdraví a jen to nejlepší!

realityarea@volny.czrealityarea@volny.cz

 

  

BYTY – PRODEJ:
1+1, Pv, Moravská ul.   Kč 590.000,-
1+1, Pv, Martinákova ul.   Kč 599.000,-
2+1, Pv, Okružní ul.   Kč 580.000,-
2+1, Pv, V. Špály   Kč 690.000,-
2+1, Pv, J. Zrzavého   Kč 750.000,-
2+1, Pv, Krapkova ul.   Kč 760.000,-
2+1, Pv, Dolní ul.   Kč 780.000,-
2+1, Dobrovského ul.   Kč 790.000,-
2+1, Pv, Krokova ul.   Kč 820.000,-
2+1, Pv, ul. Pod Kosířem  Kč 890.000,-
3+1, Pv, Švýcarská ul.  Kč 940.000,-
3+kk, Janáčkova ul.   Kč 990.000,-
3+1, Pv, ul. E. Valenty   Kč 1.190.000,-

BYTY – PRONÁJEM:
1+kk, Rejskova ul.   Kč 3.500,-/měs.+ink. (1.500)
1+1, Spitznerova ul.   Kč 4.500,-/měs.+ink. (2.000)
1+1, Spitznerova ul.   Kč 4.500,-/měs.+ink. (2.000)
1+1, Martinákova ul.  Kč 5.300,-/měs. vč. inkasa
2+1, Klopotovice   Kč 1.500,-/mě. + ink. (3.500)
2+1, Biskupice  Kč 1.800,-/měs. + inkaso (3.500)
2+1, Vrahovická ul.   Kč 4.500,-/měs.+ink. (2.000)
2+1, Zrzavého ul.   Kč 7.000,-/měsíc vč. inkasa
2+kk, Krasická ul.   Kč 6.000,-/měsíc + ink. (2.000)
3+1, ul. Pod Kosířem   Kč 4.000,-/měsíc + ink. (4.000)
 

GARÁŽE – PRONÁJEM:
Pv, Esperantská ul. (Krasice)   Kč 700,-/měsíc
Garáž. stání – Olomoucká ul.  Kč 1.000,-/měsíc

Foto každého bytu najdete na:
www.jhreality.cz

 

Prostějov, Dobrovského ul.
Prodej bytu dr. panel. 2+1, 1. patro, 58 m2, 
lodžie, plast. okna, šatna. Cena: Kč 790.000,-

Stražisko, okr. Prostějov
Prodej RD 4+1, sklep, půda, plyn. ÚT, obec. 
voda + vl. studna. Zast. plocha 184 m2, 
zahrada 342 m2. Cena: Kč 999.000,-

Hradčany – Kobeřice, okr. Prostějov
Zrekonstruovaný RD 5+kk, průjezd, 2 gará-
že. Zast. plocha 693 m2, zahrada 1506 m2, 
stodola 220 m2.  Cena: Kč 2.790.000,-

Prostějov, Spitznerova ul.
Pronájem bytu 1+1 po rek. v činž. domě, 45 
m2.  Cena: Kč 4.500,-/měsíc + inkaso (2.000,-)

Vojtěchov, okr. Prostějov
Prodej chalupy 1+1 v krásné přírodě, stodola, 
pozemek 398 m2. Cena: Kč 745.000,-

Prostějov - Čechovice
Prodej 3 nových RD 4+kk (100 m2), parkovací 
stání před domem. Pozemek 170m2. Ihned k 
bydlení! Cena: Kč 2.790.000,-

TRADICE KVALITNÍCH 

SLUŽEB UŽ OD ROKU 1992

ROSTISLAVOVA 8, PROSTĚJOV

tel. fax: 582 341 705

775 341 705, 608 805 659

e-mail: jhreality@jhreality.cz

KKKKvvvvvvaaaaaaaaaaalllliiiittttnnnníí 
sssslluuuuuuuuuužžžžžžžžbbbbbbyyy
ooddddd rrrrrroooooooookkkkuu 
1111999999999999999999999922222

Exkluzivní vydavatel

wwwwwwww.jjjhhhhhhhrrreeeeeeaaaaalliittyyy.ccz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

☎ 582 341 705 

☎ 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

NOVINKA!

NOVINKA!

Netušilova 6, Prostějov
Tel: 582 333 187

Mob: 777 039 653
E-mail: info@kk-reality.com

◘ Prodej cihlového bytu 2+1 po rekonstruk-
ci. Nízké měsíční náklady.  Cena 685 000Kč.

◘ Prodej cihlového bytu 1+kk po kompletní 
rekonstrukci. 1.patro.  Cena 630 000Kč.

◘ Prodej bytu 1+kk,po rekonstrukci, zvýše-
né přízemí, lodžie. Cena 530 000Kč

◘ Prodej domu 1+1 v Čechách pod Kosířem. 
Zahrada, za domem les.  Cena 445 000Kč

◘ Prodej domu 7+1 po kompletní rekonstrukci 
v Hrochově se zahradou.  Cena 1 650 000Kč

◘ Pronájem novostavby mezonetového 
bytu 3+kk 83m2, balkon.  
 Cena 11 000Kč měsíčně vč. ink.
◘ Pronájem bytu 2+1 po kompletní rekon-
strukci. Velmi pěkný.
  Cena 7000Kč měsíčně vč.ink.

www.kk-reality.com

Lenka Dokládalová
 777 95 20 27

e-mail: dokladalova@prometreal.cz
adresa: Wolkerova 4, Prostějov

TEL: 775 246 321, 
776 294 498

TIP TÝDNETIP TÝDNE

Pronájem bytu 2+1, PV – ul. Šárka
Pronájem část. zařízeného bytu 2+1
 cena:  6.900,- Kč/měs vč. energií

RD 3+1 se zahradou, PV – ul. Libušinka.RD 3+1 se zahradou, PV – ul. Libušinka.
SLEVA!SLEVA!

Prodej RD se zahradou, po rekonstrukci 
interiérů cena 2.890.000,- Kč

Pronájem bytu 1+1, Pronájem bytu 1+1, 
PV -  ul. ŠafaříkovaPV -  ul. Šafaříkova

Pronájem pěkného bytu 1+1, 
 cena:  5.500,- Kč/měs vč. energií

RD PV – ul. Na příhoněRD PV – ul. Na příhoně

Prodej pěkného domu 3+1 ve 
výstavbě,  cena 1.990.000,- Kč

Byt 2+1 DV, PV – ul. Družstevní Byt 2+1 DV, PV – ul. Družstevní 

Prodej prostorného bytu 2+1,  
 cena: 750.000,- Kč

Byt 2+kk mezonet, PV, TylovaByt 2+kk mezonet, PV, Tylova

Prodej dr. mezonetového bytu 2+kk po 
rekonstrukci,  cena 1.290.000,- Kč

   Příjemné prožití 
    vánočních svátků 
Vám přeje realitní kancelář 

JH REALITY

Děkujeme 
všem klientům 

za přízeň 
v uplynulém roce, 

přejeme krásné 
prožití svátků 

vánočních 
     a šťastný 
     nový rok 

     2012
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RODINNÉ DOMY/ CHALUPY:
RD 5+1 Prostějov  3.000.000,-Kč 
RD 2x 3+1 v Čelechovicích na/H 
 2.400.000,-Kč
RD 3+1 Dobrochov -2x garáž+zahrada 
 1.560.000 Kč
RD 5+2 Vrchoslavice,   2.050.000,-Kč 
RD 2+1 Hrubčice  800.000,-Kč 
RD 3+1 Hrubčice  1.200.000,-Kč 
RD 3+kk Klenovice na Hané   1.250.000,-Kč 
RD 5+2 Brodek u PV  po slevě  
 1.380.000,-Kč
RD 4+1 Prostějov   2.000.000,-Kč  
RD 4+1 Mořice u Nezamyslic  789.000,-Kč
RD 6+2 Vícov,  PV   1.800.000,-Kč.
RD 2+1 Ohrozim  562.000,-Kč 

BYTY :
Byt 3+1 Olomouc/I.P.Pavlova) 1.350.000,-Kč 
Byt 1+1 Prostějov   650.000,-Kč
Byt 2+1 70m2 cihla,ul.Krapkova-,- Prostějov,  
 1.490.000,-Kč

POZEMKY na RD : 
Pozemek na RD 1500m2 – v centru obce u 
pošty Dobromilice   220.000,-Kč
Pozemek na RD – Mořice 
 plocha1300a1400m2=1m2/260Kč

POZEMEK KOMERCE :
Pozemek na RD Olomouc 
  plocha 975m2 = 1486,-Kč/m2 
Zemědělská farma – u Prostějova  
 25.000.000,-Kč
Komerční objekt+RD + pozemky – Mořice   
4.800.000,-Kč
Olomouc- 50.800m2   1000,- Kč/m2

Olomouc-Vsisko 11.200m2  500,-Kč/m2

PRONÁJMY :
K pronájmu hala, kanceláře – Brodek u PV 
================================
Byt 1+1s kuch.koutem po rekonstrukci, 
43m2,  4000,-Kč + inkaso.
(nová kuchyně,podlahy,koupelna ,WC,okna,

rozvody vody,topení,el.měď, 
samost.plyn kotel,parkování, OV)

================================

Pole , les hledá ke koupi náš klient – preferuje 
větší plochu v celku 

OKNO REALIT 
IGIVEX s. r. o.

Komenského 12 
779 00 Olomouc

www.oknorealit.cz
tel. 606 742 419

RODINNÉ DOMY
Prodej pěkného RD 3+1 +G, Šubířov.    
 Cena:  895.000 Kč
Prodej samost. bytu 4+1 s garáží a za-
hradou ve zvýš. přízemí 2-gener. patro-
vého RD (ideální 1/2) Cena 1.550.000 Kč
RD v rekonstrukci ve Studenci.   
 Cena 250.000 Kč
Prodej zrekonstruovaného RD 3+1 
Hamry.  Cena 1.195.000 Kč
Prodej RD 6+1 Otaslavice. 
 Nová cena:  1.790.000 Kč
Prodej přízem. RD 2+1 k rekonstr. PV-
Jihoslovanská Cena v RK
Prodej řadového dvougeneračního RD 2x3+1 
se zahradou a vlast. stud. v Alojzově. 
 Cena 1.390.000 Kč
Prodej 1/2 RD v Hrušce včetně zahrady.  
 Cena 225.000 Kč

Prodej patrového RD 2x2+1 s terasou, ga-
ráží a velkou zahradou v Kostelci na Hané. 
 Cena 2.190.000 Kč
Prodej patrového podsklep. domu 3+1+Z s 
teras. ve Vrahovicích.  Cena 2.100.000 Kč

Prodej RD 4+1, PV-Dolní ul., k rekonstr., 
vhod. i ke komerč. účel..  Cena 2.490.000 Kč

BYTY PRODEJ
Prodej DB 2+1, PV-Zrzavého Cena 790.000 Kč
Prodej DB 3+1 s balkonem, PV-A.Slavíčka 
69m2, 5. patro s výtah.  Cena 1.090.000 Kč
DB 4+1 s balkonem v PV-Belgická,  po rek., 
panel., výtah., 4.p., 78m2, možno přikoupit garáž                          
 Cena 1.490.000 Kč    

Prodej bytu 3+1, PV-E.Beneše, 77 m2 
 1.300.000 Kč

GARÁŽE
Pronájem zd. garáže 19 m2, s bezp. zámky, 
v PV za Močidýlkami.  Cena 900 Kč/měs

BYTY PRONÁJEM
Pronájem 2+kk v RD,část.zař., PV-
Vrahovická  Cena 5.000 Kč+en.
Pronájem 2+1, 70 m2, PV-centrum 
 Cena 6.000 Kč+en. 
Pronájem samostat. bytu 1+1 v RD se zahr. v 
Ohrozimi.   Cena 3.000 Kč+3.000 Kč/en.

Kompletní nabídka v kanceláři

KOMERČNÍ NEMOVITOSTI

Prodej bytového domu s 5 bytovými jedn. v PV-
Šafaříkova ul.   Cena 3.200.000 Kč

 
Prodej komerčního obj. v centru PV, 140m2.  
 Cena  2.100.000 Kč
Prodej přízemního komer. objektu 139m2 
na pozem. o rozl. 1335m2 v Myslejovicích. El. 
230/380 V, garáž, 2 studny. Cena 1.060.000Kč
Prodej výr. haly s kanc. prostory, sklady a pod-
kr. bytem v prům. části PV, ZP celkem 1765 m2, 
nutné dokončovací práce. 7.750.000 Kč
Prodej kompl. zrekonstr. čtyřpodl. činžovní-
ho domu s 10 bytovými jedn., restaurací, vinár-
nou, vinotékou a dvěma obchody v historickém 
centru Prostějova.  Cena v RK.
Pronájem 400 m2 v suterénu centra PV  
 cena dohodou
Velký výběr kancelářských prostor k pronájmu !!!

POZEMKY PRODEJ
PROSTĚJOV, 7x st. poz. od 450 do 890m2  
 1290 Kč/m2

PROSTĚJOV, orná půda 2,8 ha 70Kč/m2

ALOJZOV, st. poz. 2918m2   390Kč/m2

PV-Držovice 3389 m2,  480 Kč/m2

PROSTĚJOV, poz. 1876 m2 1000 Kč/m2

PROSTĚJOV, poz. 2163 m2 1000 Kč/m2

Otaslavice, orná půda 8000 m2 25 Kč/m2

Dobrochov st. poz., kompl. IS 2 x 1040 m2  
 390.000 Kč  
Vřesovice parcela 744 m2  290.000 Kč
Kostelec na Hané, 2520 m2  120 Kč/m2 NÁŠ TIP
Kostelec na Hané, různé výměry 550 Kč/m2  
 NOVINKA

Kompletní nabídka v kanceláři

www.realitycz.net

REALITYREALITY  
POHODA POHODA 

- pohodové vyřízení realitních služeb
Kostelecká 5, 796 01 Prostějov, v budově ČP

tel.: 607 915 184
reality.pohoda@seznam.cz, 

www.realitypohoda.jsemin.cz
 

Supernovinky :

A) RD s 3 byt.jedn. zahr., Sokolská 2.280 tis.Kč
B) RD 2+kk, Lidická, Pv , 298 m2 1.990 tis.Kč
C) 3+1 OV, Sídl.E.Beneše, 61 m2 1.025 tis.Kč
D) 2+1 OV, Raisova, 53 m2 989 tis.Kč
E) 3+1 OV, V.Špály 1.240 tis.Kč
F) RD 2+1 Kralice n/H, zahr., gar. 1.520 tis.Kč

Pronájmy :

1+1 Šlikova, zaříz. 7 tis.vč.ink.
1+1 Krasická 6,5 tis.vč.ink.
1+1 Vodní 5 tis. + ink.
1+1 Libušinka 6 tis.vč.ink.
1+1 Čelechovice 5,2 tis.vč.ink.
1+1 Dvořákova 4,5 tis.+ ink., zaříz.
1+1 v Kostelci 5 tis.vč.ink.
1+1 Určická, 1.P. 5,5 tis.
2+1 Belgická 6,8 tis.+ elekt.
2+1 Západní 7,9 tis.vč.ink., možno i garáž
2+1 v RD Drozdovice 7,5 tis.vč.ink.
2+1 Olomoucká 5 tis.+ ink., trv.pobyt
2+1 Poděbradovo nám. 5,6 tis.+ ink.
2+kk Vrahovice, zahr. 7,9 tis.vč.ink.
2+1 Olomoucká, 101 m2 8,9 tis.vč.ink., trv.pob.
3+1 Krasická 8 tis.+ ink.
3+1 A.Slavíčka, zaříz. 8 tis.+ ink.
3+1 Švýcarská 7 tis.+ ink.
3,5 +1 v centru Pv, 92 m2 7 tis.+ inkaso
3+1 Krasická, v RD, zahrada 9 tis.vč.ink.
3+1 Kostelecká 8,5 tis. vč.ink.
4+kk Dolní 7,5 tis.+ ink.
RD 5+1 u nové nem. 9,9 tis.+ ink.

Výběr nemovitostí z naší nabídky :

Byty :

3+1 okál, Pěnčín 390 tis.Kč
3+1 okál, Přemyslovice 390 tis.Kč
1+1 OV, Kostelec n/H 520 tis.Kč
2+1 DR, Kralice 450 tis.Kč
2+1 OV cihla, Konice, 55 m2 780 tis.Kč
2+1 DR, Zrzavého, 61 m2 770 tis.Kč
2+1 OV, 55 m2, Síd.Svob 800 tis.Kč
2+1 OV Bulharská, 64 m2 950 tis.Kč
2+1 OV Bulhaeská, zrek. 1.300 tis.Kč
3+1 OV, E.Beneše 1.025 tis.Kč
3+1 DR, Belgická 1.220 tis. Kč
3+1 OV, V.Špály, 74 m2 1.240 tis.Kč
3+1 OV Západní, 70 m2 1.150 tis.Kč

RD :

2+1 Otaslavice, k rekonstr., i jako chalupa 380 tis.Kč
2+1 Unčice, i jako chalupa 370 tis.Kč
3+1 Dolní, 80 m2 750 tis.Kč
3+1 Chválkovice n/H, zahr. 700 tis.Kč !!!
3+1 Husovo nám., před rekonstr. 865 tis.Kč
3+1 Dub n/M, 344 m2 890 tis.Kč
2+1 Výšovice, s gar.a dvorkem, 101 m2 1.020 tis.Kč
4+1 Kralice n/H, 250 m2, garáž 1.290 tis.Kč
4+1 Kostelec n/H, 162 m2, před rekonstr. 1.350 tis.Kč
3+kk, Plumlov, 100 m2 1.350 tis.Kč
5+1 Otaslavice, 493 m2, zahr.,  1.350 tis.Kč
2+1 Pv Melantrichova, 144 m2 1.650 tis.Kč
RD Přemyslovice, 2x 2+1, 406 m2 1.880 tis.Kč
5+1 Čehovice, 1135 m2, zahr. 2.190 tis.Kč
8+3 Rumunská, zahrada, garáž 2.690 tis.Kč
5+kk Bedihošť, zahr., 1.000 m2 4.790 tis.Kč

Komerční prostory :

- kavárna k pronájmu, v objektu sauna, tělocvična, 
spinning, vhodné jako kavárna, cukrárna, pizzerie, ob-
čerstvení, celý objekt pro lékaře, zubaře, rehabilitace, aj
  cena v RK
- 2 x trafika - prodej,  
 cena 25-50 tis.Kč, pronájem dohodou
Prodejny - pronájem : Plumlovská, Svatoplukova, Kos-
telecká ul.

Zeměd.usedlost - 1000 m2 790 tis.Kč
Další komerční prost. - viz. web RK.

Garáže:

- Pronájem i prodej v lokalitách Šafaříkova, Šmeralova, u 
nové nemocnice, Brněnská, Lidická, viz. web RK.
- Prodej : Močidýlka, Držovice, Domamyslice, u nové 
nemocnice, Bedihošť

Chaty a chalupy :

4+1 Chata ve Ptení, krásné prostř., 234 m2 670 tis.Kč
2+1 Seč, skalka, kůlna, 380 m2 519 tis.Kč
2+1 Stražisko 340 tis.Kč
2+1 Studnice (okr.Vyškov), 84 m2, zahr. 689 tis.Kč

Pozemky :

Prodej zahrady - za Cílem 88 tis.Kč
Vrahovice - 657 m2, zasíťovaný,  1 mil.Kč
               - 2000 m2,  600 Kč/m2

               - 1.142 m2  1.435 Kč/m2

Držovice - 856 m2,  935 Kč/m2

             - 3300 m2,  450 Kč/m2

Pv u Kauflandu - 3500 m2 , 2.250 Kč/m2

Bělecký mlýn - 2.532 m2,  350 Kč/m2

                    - 1000 m2 240 tis.Kč
Bedihošť - 940 m2 650 tis. Kč
Hrubčice - 2 pozemky za  880 Kč/m2

Alojzov - 3000 m2,  375 Kč/m2

Určice - 1100 m2,  450 Kč/m2

Vícov - 25 parcel 797 - 1578 m2,  450 Kč/m2

Alojzov - 1800 m2,  150 Kč/m2

Stav.poz. - blízko centra - 2 tis.m2, 1.800 Kč/m2

Disponujeme pozemky v oblasti : Prostějov, Vrahovice, 
Ohrozim, Plumlov, Stražisko, Otonovice, Ohrozim, 
Alojzov, Lešany, Otinoves,Olšany, Zdětín, Hrubčice, 

atd. - viz. web RK

OSTATNÍ NEMOVITOSTI VČETNĚ 

FOTOGRAFIÍ NA WEB.STRÁNKÁCH 

RK, INFO ZODPOVÍME TEL.

ČI V NAŠÍ KANCELÁŘI.

Plumlovská 34, 796 01 Prostějov, 
info@realitypolzer.cz

B Y T Y
Volejte: 739 322 895

1+1 Šárka  cihla k jednání 550.000Kč
1+1 M.Pujmanové OV 35m2+lodžie
 510.000Kč
1+1E.Beneše 44m2 620.000Kč
1+1 Dobrovského 44m2 atraktiv. lokalita
 650.000Kč
2+kk Olomoucká 61m2 OV po rek. 990.000Kč
2+1 V.Špály OV  62m2    730.000Kč
2+1 Zrzavého OV 63m2 710.000Kč
2+1 Plumlov cihla,OV 789.000Kč
2+1 Šárka OV 60m2 po rekonstrukci 820.000Kč
2+1 Rumunská cihla, po rek. 1.039.000Kč
3+1 Francouzská 72m2 OV 989.000Kč
3+kk V.Špály, po celkové přestavbě 
 1.000.000Kč   
3+1 Moravská 81m2 OV 1.200.000Kč            
3+1 Anglická 75m2 OV 1.039.000Kč 
3+1 Belgická 72m2 1.189.000Kč
3+1 M. Pujmanové OV cihla 2x lodžie 
 1.299.000Kč
3+1 Krasická 99m2, zánovní 1.949.000Kč

Volejte: 723 335 940
1+0 Hvězda 20m2 suterén 3.500Kč+ink
1+1 Pv 40m2 cihla k rek. 550.000Kč
1+1 Družstevní 52m2 830.000Kč
1+0 Kotěrova 635.000Kč
2+1 Šárka 68m2 700.000Kč
2+kk PV 60m2 cihla, garáž 699.000Kč
2+1 Kralice 60m2 750.000Kč
2+ 1 Sidl. Svobody OV 54m2 850.000Kč 
2+kk Janáčkova 60m2 cihla 990.000Kč
3+1 A.Slavíčka po rek.75m2 1.245.000Kč

Volejte: 732 285 189
3+1 Francouzská OV po rek. 1.270.000Kč
2+kk Werichova novost. terasa 1.460.000Kč

D O M Y
Volejte: 739 322 895

RD 2+1 Hruška k jednání  250.000Kč
Chata Myslejovice 430.000Kč
Chata 3+1 Ptení zánovní 719.000Kč
RD 3+1 Alojzov dvůr zahrada 600.000Kč
RD 4+1 Brodek u Konice zahrada 745.000Kč
RD Pv- Žešov k rekonstrukci, zahrada 
 k jednání 790.000Kč

Volejte: 723 335 940
RD 2+1 Otinoves 290.000Kč
RD 1+1 Otaslavice 490.000Kč
RD 3+1 Rozstání  i na splátky 495.000Kč
RD 3+1 Kostelec 549.000Kč
RD 3+kk Kostelec po celk.rek. cena k jednání
RD 3+1 Baldovec 800.000Kč
RD 2+1 Vápenice 899.000Kč
RD 2,5+1 Smržice 60m2 po rek. 999.000Kč
RD 6+1 Výšovice  zahrada 890.000Kč                                    
RD 2x3+1 u Němčic garáž 1.260.000Kč
RD 4+1 Určice 1.625.000Kč
RD 4+1 Kralice +výrobní hala info v RK
RD 5+1 Vrchoslavice zahrada k jednání   
RD 2x2+1 PV zahrada 2.000.000Kč
RD 2x 4+1 Manharda  zahrada, 2xgaráž cena v RK

Volejte: 732 285 189
Chata 2+1 Stražisko  zahrada 380.000Kč
RD 3+1 a 2+1 Klenovice n/H zahr. 1.030.000Kč
RD 3+1 Klenovice n/H velká zahrada 1.399.000Kč
RD Šlikova s byty 2x 3+1 dvůr k jednání
RD 7+1 Kralice  dvůr zahrada info v RK
RD 4+kk Přemyslovce po rek. 1.799.000Kč
RD Bedihošť 2 byty  3+1, dvůr, zahr. 2.699.000Kč
RD 3+1 Prostějov se zahr., pěkná lokalita 2.900.000Kč
RD PV Čechovice 3+1 a 2+1 dvůr zahr. 3.650.000Kč
6+kk Kostelec nov. před dokonč. dvojg. 3.650.000Kč
RD 4+1  Mostkovice  po rek. zahrada 3.850.000Kč
RD 4+1 Pv-Domamyslice velmi pěkný 4.195.000Kč
Pozemek Kostelec na Hané 2.400 m2 500Kč/m2

N O V O S T A V B Y   N A   K L Í Č
Volejte: 739 322 895

RD 4+kk Pv-Vrahovice  obytná plocha               
81m2 1.860.000Kč
RD 4+kk Pv-Vrahovice  obytná plocha 
97,3m2 2.270.000Kč
RD 4+1 Pv-Vrahovice obytná plocha 105m2                                                        
 2.280.000Kč
RD 4+1 Pv-Vrahovice ob.plocha114m2 
garáž, zahrada 2.970.000Kč
RD 3+kk Žešov ob. plocha 60m2, zahrada     
560m2 1.734.000Kč
RD 3+kk Žešov ob. plocha 71m2, 
zahrada 500 m2 1.951.000Kč
RD 4+kk PV-Žešov  ob. plocha 87m2,           
zahrada 2.277.000Kč
RD 4+kk Bystročice  obytná plocha 87m2
 2.510.000Kč

Volejte: 732 285 189
RD 2+kk Ptení 1.490.000Kč
RD 4+kk Pv-Vrahovice 2.690.000Kč
RD 3+kk Kostelec na Hané 2.459.000Kč
RD 4+1 Kostelec na Hané 3.190.000Kč

CENY VČETNĚ POZEMKŮ
P R O N Á J M Y
Volejte: 739 322 895

1+1 Šafaříkova  40m2 cihla 4.600Kč+ink
1+1 Svornosti 40m2, lodžie, cihla 5.300Kč vč. ink
1+1 Určická cihla 5.500Kč vč. ink
1+1 Sidl. Svobody 5.900Kč vč. ink
2+kk Seloutky po rek, zařízený 6.000Kč vč.ink
2+1 Fugnerova 45m2 centrum města 5.000Kč +ink
2+1 Dvořákova  71m2 cihla 5.000Kč+ink
2+1 Západní panel část rek. 7.000Kč vč. ink
2+1 Slavíčka 60m2 7.000Kč vč. ink
2+1 Pod Kosířem po rek. cihla 8.000Kč vč. ink
3+1 Plumlov  80m2+garáž 6.500Kč +el. 900Kč
3+1 Šárka  80m2 i zařízený 8.000 Kč vč. ink
3+1 Kostelecká po rekonstrukci 8.500Kč vč.ink 

Volejte: 723 335 940
1+1 Hliniky  45m2 po rek. 5.500Kč+ink
2+1 Manharda 50m2 cihla 5.800Kč+ink.
2,5+1 Olomoucká 100m2 5.000Kč+ink
3+1 u Němčic 70m2 6.000Kč +ink.
RD 2,5+1 Smržice po rek. 8.500Kč vč ink.
RD 3+1 Luká u Konice 9.000Kč+ink.
4+kk Dolní 100m2 garáž 7.500Kč+ink
RD 5+1 Klenovice zahrada bazén info v RK

Volejte: 732 285 189
3+1 Olomoucká cihla 78m2 po rek 8.500Kč+el   
RD 3+1 Mostkovice zahr. 7.000Kč + ink
2+1 Suchardy panel 55 m2 7.000Kč vč.ink
2+1 Rumunská cihla 55 m2 6.000Kč+ink

O S T A T N Í
Volejte: 723 335 940

Garáž za Mechanikou 20m2 139.000Kč
Pron. Garáže nám. Spojenců 1.300Kč
Pozemek stavební Vícov 950m2 450Kč/m2
Pron. obchod Plumlovská 30m2 5.000Kč+ink
Pron. obchod  Plumlovská 70m2 6.000Kč+ink
Pron.kanceláře 68m2 nám.T.G.M. 15.000Kč vč.ink.
Pron. Kom prostor Průmyslová 300Kč/m2/rok
Pronájem kom.objekt PV  500m2 10.000Kč+ink
Pron. kom. objektu Kralice s bytem 
 25.000Kč+ink.

P R O  K L I E N T Y  H L E D Á M E
VOLEJTE: 739 322 895

Byt 3+1 poblíž centra, platba v hotovosti.
Byt 2+1 po rek., u centra, id. Bulharská 

a okolí. Platba hotově
Pozemek pro výstavbu RD Prostějov a okolí.

Pronájem bytu 1+1 nebo 2+1 v PV.
N  A  B  Í  Z  Í  M  E 

VÝKUP NEMOVITOSTÍ ZA HOTOVÉ
ODMĚNU AŽ 10.000,-Kč ZA TIP  

NA NEMOVITOST NA PRODEJ
VEŠKERÉ SLUŽBY PRO PRODÁVAJÍCÍ 

ZDARMA
NEJVĚTŠÍ NABÍDKU NEMOVITOSTÍ 

V PROSTĚJOVĚ
VÝSTAVBU RODINNÝCH DOMŮ NA KLÍČ
BEZPLATNÉ REALITNÍ PORADENSTVÍ

VOLEJTE: 732 285 189
PORADENSKÝ SERVIS PŘI VYŘIZOVÁNÍ 

POZŮSTALOSTI A  ODHAD NEMOVITOS-
TI PRO DĚDICKÉ ŘÍZENÍ

www.realitypolzer.czyp

Prodám 3+1 v PV, 608 839 131

Prodám stav. parcelu za 850 Kč/m2 
a RD se zahradou za 999.000 Kč 
v Olšanech u PV. www.olsany.com. 
RK ne! T.: 608 718 071 

Prodám stav. parcelu za 850 Kč/m2
a RD se zahradou za 999.000 Kč
v Olšanech u PV. www.olsany.com.
RK ne! T.: 608 718 071 

Pronajmu pěkný byt 1+1, vlastní 
měřiče. Tel.: 732 864 744

Pronajmeme garáže na Olomoucké 
ulici. Tel.: 608 811 174

Pronajmu cihlový byt 1+1 s vlast-
ním topením, blízko centra. Tel.: 
723 137 428

Obec Hrubčice prodá 2 stavební po-
zemky o výměře 317 m2 a 617 m2 
v k.ú. Hrubčice. Cena 850 Kč / m2. 
Bližší informace na www.hrubcice.cz  
nebo na tel.: 582 368 517.

Hledám ke koupi byt 2+1 nebo 
3+1. Stav nerozhoduje. Rychlé jed-
nání. Tel.: 732 630 663

Pronajmu garáž za Lidickou ulicí. 
Tel.: 608 611 684

Prodám garáž, Močidýlka. Cena do-
hodou. Tel.: 777 870 729.

Prodám rodinný domek 2+1 v Krali-
cích na Hané, zastavěná plocha a ná-
dvoří 180 m2. Informace na tel.: +421 
915 888 275. Cena 750.000 Kč. 

Prodám byt 1+1, sídl. Svob., OV, 
PV. RK nevolat! Tel.: 724 139 845, 
volat po 19. hod.

Prodám byt 2+1 v OV Plumlov, 
9. května. Tel.: 774 318 198

Pronajmu 2+1, 5.000 Kč. 723 565 897

Pronajmu byt 1+1 v PV. Tel.: 
602 860 298

Pronajmu cihlový byt 3+1, 85 m2, v 
centru PV. 774 170 275

Družstvo vl. bytů Šmeralova 1,3,5,7, PV 
prodá DB 1+1. Nejnižší nabídka 500.000 
Kč. RK nevolat! Tel.: 737 955 898

Hledám pronájem menšího bytu 2+1 do 
7.500 Kč vč. inkasa. V PV, od 1.1.2012. 
RK nevolat! Tel.: 602 481 262

Pronájem bytu 2+kk v RD, Seloutky, 
cena 6 000 Kč včetně inkasa. Vhod-
né pro 2 osoby. Tel.: 605 722 070

Pronajmu byt 1+1 Určická - B. Něm-
cové, část. zař., 5.500 Kč vč. služeb. 
Tel.: 777 180 563

Prodám RD 2+1, garáž, zahrádka, 
Kralice na Hané,1.530 000 Kč. RK 
ne! Tel.: 605 247 968

Pronájem bytu 2+1 v centru PV, byt 
po rekonstrukci. Parkování v objek-
tu. Tel.: 777 862 900

Pronájem kanceláře 16 m2 v centru 
PV, přízemí, s výlohou. Parkování v 
objektu. 777 862 900 

Pronajmu menší byt 2+kk, přízemí, 
v centru PV. 774 170 275

Pronajmu garsonku v PV. Tel.: 724 
337 984

Pronajmu garáž u Aquaparku. Tel.: 
776 561 214

REALITYREALITY REALITYREALITY

KOUPÍM POLE V PROSTĚJOVĚ 
NEBO DO 2 KM OD PV. Tel.: 
775 158 894

Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. Pv a okolí 739 322 895.

GARANČNÍ FOND BYDLENÍ 
- realitní kancelář Prostějov

aktuálně nabízí:
*  Byt 1+1 42 m2, lodžie, výtah, 

revital.domu, nízké nákl. (1800/
měs), Dobrovského 
  590.000 Kč

*  RD 1+1 garáž, dílna, dvůr s 
vjezdem, zahrada 337 m2,  Do-
loplazy u PV  390.000 Kč

*  RD 3+1 zahrada, vlast.stud-
na, kol.1991, dobré aut. i vlak.
spojení, 8 km od PV, Bílovice-
-Lutotín(u Kostelce n/H.) 
 1.050.000 Kč

Pro klienty hledáme:
* byt 3+1 OV, (bezbariérový), PV, 
Kostelec n/H
Nabízíme poradenství a právní 
služby v oblasti převodu domů, 
bytů a pozemků.
Více na: WWW.BYTY-GFB.CZ
Kontakt: GFB, Ing.Zuzana Kučero-
vá, Wolkerova 3 (1. patro nad Bota-
nico Café), tel.: 774 409 430, pros-
tejov@byty-gfb.cz

ODKOUPÍM POZEMEK v PV 
nebo do 5 km, pole, zahradu, ornou 
půdu, trvalý travní porost, ostatní 
plochu. RYCHLÁ PLATBA. Tel.: 
775 151 681

Hledám ke koupi stodolu, velkou 
garáž, zbořeniště, zemědělské sta-
vení v Prostějově a okolí do 10 km, 
rychlá platba. Tel.: 775 150 529
 

Stav. pozemek ve Vrahovicích o 
výměře 521 m2, rozměr 20 x 27 
m2. K pozemku bude vybudovaná 
příjezdová komunikace v zámko-
vé dlažbě včetně všech ing. sítí 
přímo k pozemku. V klidné části 
obce, na hranici pozemku vzrostlé 
stromy z druhé strany plánovaná 
odpočinková zóna – park. Cena: 
299 575,- Kč + podíl na inž. sítích. 
Tel.: 608 601 719

Reality   BEZ - STAROSTI
Mlýnská 16, 796 01 Prostějov
Tel.: 774 422 260
*Byt 1+1 Moravská  610.000 Kč
*Byt 2+1 u nové nemocnice 
  770.000 Kč
*Byt 3+1 Šárka  950.000 Kč
* Byt 3+1 B. Šmerala, po komplet-
ní rekonstrukci  1.390.000 Kč

*RD Kralice na Hané 1.320.000 Kč
*Pronájem kanceláře v centru,
 6.500 Kč/měsíc
*Pronájem garáže 1.300 Kč/měsíc 
Pro naši klientku hledáme byt 1+1 
nebo 1+kk na sídl. E. Beneše, PV
www.bez-starosti.cz 

 ASISTENT REALITY NABÍZÍ
PRONÁJEM BYTŮ PROSTĚJOV:

(tel.: 722 185 996)
1+1 E.Beneše, zaříz.  5.000 Kč + ink
1+1 Tyršova      5.000 Kč + ink
2+1 Šlikova      5.000 Kč + ink
2+1 Česká           5.000 Kč +ink
2+kk T.G.Masaryka 5.500 Kč + ink
3+1 Belgická      6.000 Kč + ink
Kompletní nabídku najdete:
www.asistent-reality.cz
Fanderlíkova 10, Prostějov
tel.: 777 089 860, 582 330 851

Pronajmu 1,5+1 v PV. 4 800 Kč + 
ink. 2 400 Kč, 608 111 622

Pronajmu nebytové prostory 40 m2 u 
centra PV. 5 500 Kč, tel.: 724 337 984

Pronajmu za 2.000 Kč kadeřnické 
křeslo. Tel.: 724 337 984

Aktualizováno – volné. Pronajmu re-
konstruovaný byt 3+1. PV, Kostelec-
ká ul. 8.500 / měs. 605 458 173

Hledám byt  2 - 3 + 1, DB, OV, v PV. 
Stav ani cena nerozhoduje. Rychlé 
jednání. Příp. dluh vyplatím. Tel.: 
775 063 310.

Pronajmu pěkný cihlový byt 2+kk 
v Prostějově. Tel.602 775 607 

Prodám chalupu 3+1 v obci Studnice 
okr. Vyškov. Obec. vodovod, kanali-
zace, WC, 220/ 2380 V. 690.000 Kč. 
T.: 722 910 102
Prodám garáž, Močidýlka. Cena 
dohodou. Tel.: 605 970 346

REALITYREALITY

1+1,OV,Raisova,35m2 580.000,-Kč
1+1,DB,Kostelecká,32m2 560.000,-Kč
2+kk,DB,Tylova,40m2 799.000,-Kč
2+1,DB, Dykova,53m2 840.000,-Kč
2+1,DB,Okružní,58m2 899.000,-Kč
3+1,DB,Kostelecká,75m2,2.patro,lodžie,po část.
rekonstrukci ,prostorný byt se čtverc. předsíní, 
VOLNÝ ! 1.099.000,-Kč              
RD PV, RUMUNSKÁ-3 bytové jednotky,3
+1,1+1,4+1,garáž,zahrada,neda-leko centra                              
 2.700.000,-Kč
RD 3+1,Seloutky,šatna,možnost rozšíření,
dvůr,po rekonstrukci 1.250.000,-Kč                             
RD 3+1, patrový, Domamyslice,po kompl.rek.,velmi 
pěkný  info o ceně v RK!

S N Í Ž E N Í C E N Y ! ! !
RD 4+1,PV,Dolní,dvůr,zahrada,k bydlení i 
podnikání SLEVA ! ! !        1.150.000,-Kč
RD Plumlov, 3+1,dvůr, plyn,elektřina,voda
část.rekonstrukce 1.050.000,-Kč

RD Prostějov,tři bytové jednotky 4+1,
2 x 3+1,podkroví,k bydlení i podnikání,
VÝHODNÁ INVESTICE 1.980.000,-Kč
RD 4+1,Prostějov, patrový, zahrada, dvojgaráž, 
vilová čtvrť, 2.625.000,-Kč
Chata Přemyslovice,velmi pěkná,k celoročnímu 
užívání 280.000,-Kč
RD Skalka,možnost rozšíření,po rekonstrukci, 
ZAHRADA 1.100.000,-Kč
RD 2x2+1,Nám.Práce,170m2,dvorek,
celopodsklepený                    1.939.000,-Kč                    
RD 4+1,Myslejovice,486m2,dvůr,zahrada,
k bydlení i rekreaci 770.000,-Kč                 
      

PRONÁJMY  1+1, 2+1, 3+1, RD v PV
1+1,Tylova,34m2,zařízený 3.500,-Kč
2+1,Vrahovice,45m2,cihla 7.900,-Kč

Další nabídka na našich stránkách
www.srdcerealit.cz

Tel.: 605 011 310
WWW.SRDCEREALIT.CZ

Kancelář:Vojáčkovo nám. 3,79601 Prostějov, info@srdcerealit.cz 
INZERUJTE ZDARMA ! ! ! EXKLUZIVNÍ NABÍDKY ! ! !

,

Přejeme všem Přejeme všem 
současným i budoucímsoučasným i budoucím

klientůmklientům
příjemné prožití příjemné prožití 

svátků vánočních svátků vánočních 
a hodně štěstí a hodně štěstí 

a zdraví v novéma zdraví v novém
roce 2012!roce 2012!

Hledám ke koupi RD v PV a okolí, 
stav ani cena nerozhoduje. Rychlé 
jednání. Děkuji za nabídky. Tel.: 
605 011 310.

Pronajmu pěkný byt 1+1 v PV. 
6.500 Kč včetně inkasa. Tel.: 
602 543 113

Pronajmu zděný 2+1, Šárka, vl. tope-
ním. 607 580 707

Byty k pronájmu! 2+1, garsonka, 
ve starší zástavbě, centrum PV. 
603 204 749, 776 228 455

Prodám velký světlý revital. byt 3+1, 
Moravská ul., neprůchozí pok. RK 
nevolat. 604 851 781.

Pronajmeme nově zrekonstru-
ovaný byt 2+1, plast.okna, pl. 
podlaha, přízemí, centrum města, 
klidná část. Nájemné 5 200 Kč / 
měsíc + energie. Tel.: 777 149 998. 
Ne RK!
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PROSTĚJOVSKÝ Večerník opětovně posiluje pozici nejčtenějšího týdeníku v regionu 
a pro rok 2012 připravuje hned několik DALŠÍCH novinek, které mají učinit naše
periodikum ještě atraktivnějším, zajímavějším
a hlavně mezi vámi opět o něco oblíbenějším! 
Do již šestnáctého ročníku naší historie 

ak budeme vstupovat
opět SILNĚJŠÍ a chystáme 

pro vás i jedno SUPERPŘEKVAPENÍ...
Vězte už dnes, že se máte skutečně na co těšit! 

I proto byste neměli váhat a zajistit
si pravidelný odběr

vámi tolik oblíbeného titulu!
Pro získání CELOROČNÍHO předplatného týdeníku

PROSTĚJOVSKÝ Večerník (52 výtisků) netřeba nic složitého...
Učinit tak můžete již teď přes přiložený kupón,

nebo na telefonní lince 582 333 433, či přes e-mail: inzerce@vecernikpv.cz! 

* ZAJISTĚTE SI PŘEDPLATNÉ NEJČTENĚJŠÍHO TIŠTĚNÉHO MÉDIA V REGIONU NA ROK 2012 
PROSTĚJOVSKÝ VEČERNÍK KAŽDÉ PONDĚLÍ DO VAŠÍ SCHRÁNKY

UŠETŘÍTE MINIMÁLNĚ 260 KORUN ČESKÝCH (poznáte hned zkraje roku...)

¤ NOVINY UŽ RÁNO VE VAŠÍ SCHRÁNCE
¤ CELOROČNÍ PŘEDPLATNÉ JEN ZA 520 KČ 

¤ ŠANCE VYHRÁT NĚKTEROU Z VĚCNÝCH CEN
(více se dozvíte v lednu)

PŘEDPLATITELSKÝ KUPÓNPŘEDPLATITELSKÝ KUPÓN
Objednávám předplatné PROSTĚJOVSKÉHO 

Večerníku na rok 2012

Jméno a příjmení (firma): 
Ulice, č. p.: 
Tel.: 
Město, obec, PSČ: 

Předplatné chci uhradit:
Poštovní poukázkou    Bankovním převodem    Hotově

Vyplněný kupón zašlete nebo přineste osobně 
na adresu redakce:

Olomoucká 10, 796 01 Prostějov, tel.: 582 333 433
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Kontakt +420 606 094 956 

Chcete Večerník ZDARMA? Chcete Večerník ZDARMA? 
OBJEDNEJTE SI OBJEDNEJTE SI INZERCI NAD 3000 Kč a MÁTE INZERCI NAD 3000 Kč a MÁTE 

VYHRÁNO...VYHRÁNO...
VOLEJTEVOLEJTE  582 333 433,  608 960 042  582 333 433,  608 960 042

p. Klosováp. Klosová

Ing. Zuzana Kučerová  Ing. Marie Vymazalová
tel. 774 409 430 tel. 774 101 818

Wolkerova 3, Prostějov
www.byty-gfb.cz

Byt 2+1, Krapkova
66 m2, cihla, 1.patro, luxusní byt v příjemné 
klidné lokalitě blízko centra, u domu za-
hrádka.  Cena: 1.450.000,-Kč

1+1, v blízkosti centra
OV/P, 32 m2, lodžie , udržovaný, plast. 
okna, v pokoji plov.podlaha. Ihned
 Cena : 680.000,- Kč 

U nás najdete kompletní balíček služeb spojený s prodejem a koupí Vaší nemovitosti,  
právní i finanční poradenství,  a hlavně jistotu a  osobní přístup.

Všem našim spokojeným 
klientům přejeme 
krásné Vánoce 

a šťastný Nový rok!

m 

A S A  TS Prostìjov, s.r.o.

Service for the Future

Pøeje všem

INZERCE


DarujteDarujte

svým blízkýmsvým blízkým
předplatnépředplatné

PROSTĚJOVSKÉHO PROSTĚJOVSKÉHO 
Večerníku.Večerníku.

Stačí vystřihnoutStačí vystřihnout
dárkový poukazdárkový poukaz

a objednat přeplatnéa objednat přeplatné
přes předplatitelský kupón, přes předplatitelský kupón, 

který je níže.který je níže.

j ...)

Dárek, který potěšíDárek, který potěší
každé pondělí po celý rok
každé pondělí po celý rok
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SLUŽBYSLUŽBY FINANCEFINANCE PRÁCI HLEDÁPRÁCI HLEDÁ

ZVÍŘATAZVÍŘATA

Provádíme rekonstrukce byto-
vých jader od A do Z. Profesio-
nální poklad obkladů a dlažeb, 
renovace koupelen, kuchyní, atd. 
Tel.: 774 062 253

Stěhování, vyklízení. Tel.: 
775 132 134

Stěhování bez pomoci zákaz-
níka a vyklízecí služby. Rychle, 

z-z-
e, e, 

Stolařství V. JANČÍK, Doma-
myslická 104, PV, tel.: 604 820 
358. Zakázková výroba nábyt-
ku, obložení a plotů (i všechny 
stol. práce vč. oprav).

VODO - TOPO Nabízíme veš-
keré vodo–topenářské práce. 
Čtvrtníček Zdeněk 777 814 804.

Odvoz fekálií,
čištění odpadu a kanalizace.

 Tel.: 774 368 343

RENOVACE KOUPELNO-
VÝCH VAN AKRYLÁTOVOU 
VLOŽKOU. Tel.: 608 462 346

Provádíme dokonalé čištění se-
dacích souprav a koberců. Milan 
Revay. Tel.: 604 439 302

Provádíme veškeré zednické 
práce, zámkové dlažby a rekon-
strukce RD. Tel.: 777 930 746

Živě zahrajeme na svatbě, Sil-
vestru, plesu. 608 539 783

ÚKLIDOVÁ SLUŽBA DAJAX 
– pravidelné i jednorázové 
úklidy domů, bytů, kancelá-
ří, firem, po rekonstrukcích, 
malování, kompletní úklidy. 
Kontakt: 732 766 202

Práce ELEKTRO – opravy a 
montáže. Tel.: 608 730 983

DÁMSKÁ KADEŘNICE 
až k vám domů. Levně. Tel.: 
774 212 447

Elektroinstalace, revize, hro-
mosvody. Tel.: 774 989 007

Doučím matematiku a fyziku ZŠ, 
SOU a SOŠ. PV. 603 598 676

Prodej a distribuce jídel, do fi-
rem i domácností, včetně žluč-
níkových a diabetických diet. 
Tel.: 725 015 071

Prodej a distribuce jídel, do fi-
rem i domácností, včetně žluč-
níkových a diabetických diet. 
Tel.: 725 015 071

PENÍZE VŠEM BEZ PO-
PLATKŮ A TO JEŠTĚ 
DNES. PŘIJEDEME AŽ K 
VÁM. VYŘEŠÍM VŠE DO 
HODINY. TEL.: 602 511 353

PENÍZE DO 30 MIN. BEZ 
POPLATKŮ PŘEDEM. PO-
MŮŽEME VŠEM I BEZ DO-
LOŽENÍ PŘÍJMŮ. DŮCHOD-
CŮM I PODNIKATELŮM. 
724 573 950

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Pe-
níze ještě dnes. Tel.: 603 218 330

Až 5 000 Kč měsíčně! Poskyt-
něte auto, dům, plot či pozemek 
pro reklamu. Volejte ihned 841 
111 148 za místní sazbu.

Rychlá půjčka pro všechny, 
vyřízení za pár hodin. Tel.: 
604 603 644

WWW.VYPLATIMEDLUHY.CZ

Hrozí Vám exekuce nemovitosti? 
Kontaktujte nás, můžeme Vám po-
moci. Zavedená a seriózní finanční 
společnost. Tel: 737 832 698

Půjčky 50.000 Kč a více, není pro-
blém exekuce ani zástava, ručení 
nemovitostí. Tel: 737 832 698

FINANČNÍ POMOC  i pro kli-
enty s problémy nebo důchodce. 
Řešíme vše. Volejte 777 947 136

RYCHLÁ PŮJČKA 10 - 
80 000 Kč. Pracuji pro více vě-
řitelů - více možností. Kontakt 
776 189 394

Půjčíme peníze oproti zástavě ne-
movitosti. Vyplatíme vaše dluhy i s 
exekucí. Děláme i případný  výkup 
nemovitosti. Tel.: 773 579 975

Vánoční půjčka skoro kaž-
dému, 5 -15.000 Kč. Pracuji 
pro jednoho věřitele. Tel.: 
607 275 496

Vánoční půjčka, registr nevadí! 
Spolupracuji s jedním věřitelem! 
Tel.: 733 224 414, 732 547 490

Zázraky pro bezdomovce! Od 
30 do 950.000 Kč z vlastního 
kapitálu. Pro schválení zašlete 
na 775 727 660 jm, př, r.č., tel, 
okres, příjem a požadavek. Ob-
ratem obdržíte výsledek. 

AUTO - MOTOAUTO - MOTO

SŠ/55 přizpůsobivý muž hledá 
práci na celý nebo zkrácený pra-
covní úvazek. Toho času vedený 
na ÚP, ČID. T.: 736 233 648

Vyučená kuchařka hledá práci i 
jako hospodyně – úklid domu, 
hlídání dětí. T.: 775 125 867

Prodám štěňata boxera, zlatá 
a bílá, bez PP 2.500 Kč. Tel.: 
777 302 902

Prodám štěňata zlatého retrí-
vra. Možnost odběru ihned. 
3.500 Kč. Tel.: 737 279 808.

PRODÁMPRODÁM

KOUPÍMKOUPÍM

OZNÁMENÍOZNÁMENÍ

ZD MORAVAN
DOMAMYSLICE 

zahájilo v sadě v Mostkovicích 
prodej KVALITNÍCH 

JABLEK. 
Prodejní doba: Po až pá:

7.00 – 15.00 hod. 
Informace na tel.: 602 510 465.

Přijmeme brigádníky
na stříhání stromků.

Prodám činčilu i s výbavou, 
1.400 Kč. T.: 607 886 422

Koupím pohlednice, mince, 
vyznamenání, obrazy, zbraně, 
hodiny, fotoaparáty, rádia, lustry, 
lampy, porcelán, sklo, stříbro, 
šperky, staré hračky a další. Tel.: 
605 138 473

Koupím obrazy předních čes-
kých a moravských malířů, ale 
i méně hledané regionální uměl-
ce. Přijedu. Platba v hotovosti. 
Tel.: 603 161 569

Na Vánoce zahraji koledy, pro-
fi trubka a zpěv. Vánoční ceny! 
Tel.: 731 445 474

Pobočka v PV hledá referenty/-ky 
pro práci v kanceláři. Plat 25 000 
Kč. Zapracování, další výhody. 
T.:603 218 330

www.podnikanizdomu.eu

Centrum regenerace v Pros-
tějově. Ihned zapracujeme do 
různých pozic. Možnost i VČ. 
Tel.: 602 810 644

PŘIJMEME PRO  pobočky v re-
gionu pracovníky/-ce. Nabízíme 
zaškolení, 26 – 50 000 Kč/měs. 
Nehledáme dealery. Věk a praxe 
nerozhodují. T.: 728 958 301 

Pro naši pobočku v Prostějově 
hledáme 2 - 3 spolehlivé a ko-
munikativní lidi. Pro domluvení 
pracovního pohovoru volejte na 
tel.: 775 749 718

Přijmeme grafika/-čku pro saz-
bu a zlom periodika. Strukturo-
vaný životopis zašlete na e-mail: 
kozak@pv.cz. Informace na 
tel.: 608 706 148

Přijmeme telefonisty -  
zprostředkovatele, asistenty/ky, 
referenty/ky, obchodní zástupce. 
Nabízíme kompletní zaškolení, 
výdělky 26-40 000 Kč měsíčně. 
Nehledáme dealery, praxe není 
podmínkou. Tel.: 605 254 556

Hledám výpomoc na 
elektrikářské práce. Vyhláška 50. 
Tel.: 775 363 086

Přijmu provozní do discoklubu 
K90. Pá - So. Tel.: 777 571 219

Solární studio AVANTGARDA 
přijme pedikérku, maséra/-ku 
a nehtovou designérku na ŽL. 
Práce v novém a energickém 
kolektivu, na atraktivním místě. 
Dohoda možná i na pronájem 
místa na dny. Informace na tel.: 
724 912 545

Přijmeme řidiče C+E pro MKD 
v EU na HPP, přeprava osob-
ních vozidel na autopřepravníku. 
Požadujeme praxi v řízení náklad-
ních vozidel. T.: 776 040 361

Pronajmu kadeřnické křeslo v 
PV zručné kadeřnici, klientela 
zajištěna. Tel.: 777 094 184

KOOPERATIVA hledá obchod-
níka pro kancelář na ul. Lidická 
38, Prostějov, 777 164 309,
jiri.dostal@kooperativa.cz

STUDIO 365 hledá nové tváře 
pro modeling. T.: 605 427 271, 
9-12 h.www.studio365.eu 

Mistr – parťák – vedoucí výro-
by. Zámečnictví, strojařina. Tel.: 
603 204 749

Motorest Podkova, Kelčice 
vyhlašuje výběrové řízení na 
provozní/-ho. Požadujeme 
praxi v oboru, čistý trest. 
rejstřík. Tel.: 776 808 808, 
776 808 000

Nezávislá makléřská společnost 
hledá vhodné spolupracovníky 
na pozici finanční konzultant, 
manažer týmu. Případné dotazy 
zasílejte na email: p.danecek@
datalife.cz nebo telefonicky 
732188553. www.datalife.cz

Hledáme vhodné uchazeče 
na pozici Provozní elektro-
mechanik. Práce v mužském 
kolektivu, nepřetržitý provoz – 
harmonogram. Požadavky: SŠ 
vzdělání. Praxe v oboru výho-
dou, vyhl. 50 § 6
Požadujeme: Pečlivost, flexibil-
ita, komunikativnost. Nekuřák 
výhodou. Nabízíme: Zajímavé 
platové ohodnocení, práci v 
moderním závodě, perspektivu. 
Strukturované životopisy zasí-
lejte na adresu firmy:
PROFROST a.s., J.B.Pecky 15, 
796 01 Prostějov nebo e-mailem: 
sekretariat@profrost.cz

Přijmu ihned sekretářku. Tel.: 
602 787 096

Hledáme 9 spolupracovníků do 
rozšířené výroby – chemický 
provoz. Nástup ihned. Tel.: 602 
792 729

Přijmeme detektivy do super-
marketu. Zn.: Spěchá.  Tel.: 
731 614 525

PRÁCI NABÍZÍPRÁCI NABÍZÍ

SEZNÁMENÍSEZNÁMENÍ
Ahoj, jmenuji se Eva, mám 33 
let, bydlím kousek za Prostějo-
vem. Jsem obyčejná holka, které 
chybí pohlazení. Hledám kluka, 
který má pochopení pro rodinu, 
který ví, co může od života oče-
kávat. Prosím, jen vážně. Děkuji 
Eva. 158Evik@seznam.cz

Čtyřicetiletý muž, rozvedený, 
bez závazků, s vlastním bydle-
ním hledá hodnou a milou ženu, 
pro kterou ještě rodina něco zna-
mená. Tel.:731 230 002

773 493 394

PROVÁDÍME ODDLUŽENÍ DLE INSOLVENČNÍHO 

ZÁKONA (OSOBNÍ BANKROT)

• ZASTAVÍME PENÁLE, POKUTY, EXEKUCE

• PRÁVNÍ A EKONOMICKÉ PORADENSTVÍ V OB-

LASTI ŘEŠENÍ VAŠICH DLUHŮ

• NEJŠIRŠÍ SÍŤ KAMENNÝCH POBOČEK V ČR

www.abivia.cz

Zaplaťte nejméně 30 % Vašich závazků,
zbytek soud promine!

PROVÁDÍME
FINANČNÍ  POMOC

TEL.: 606 790 687

ABIVIA s .r .o
nám.  T .  G .  M.  18 ,  Prostě jov

NON STOP ODTAHOVÁ 
SLUŽBA + přeprava 7 osob. ČR 
+ celá Evropa. Tel.: 776 045 623

UZÁVĚRKA
ŘÁDKOVÉ 
INZERCE

pro příští číslo
je v PÁTEK

23. prosince
v 10.00 hodin

Dne 21. prosince 2011
uplynou smutné 2 roky

od chvíle, kdy nás
za tragických okolností
ve věku 56 let navždy

opustil 
pan Bronislav ÚLEHLA

z Prostějova.
Za tichou vzpomínku 

děkuje rodina. 

Vzpomínky 
nám zůstanou…

Dne 27. prosince 1991
zemřela paní

Květoslava PELLOVÁ,
učitelka.

Vzpomíná rodina.

Dne 29. prosince 2011
vzpomínáme 6. výročí

nedožitých 86. narozenin
paní Jarmily ZOUBKOVÉ 

Syn Lolek s rodinou.

Čas rány hojí,
ale zapomenout nedá.

Dne 18. prosince 2011
tomu bylo 40 roků,

kdy nás ve věku 37 let
opustila naše drahá

maminka,
paní Jarmila

CETKOVSKÁ
z Vrahovic.

Za tichou vzpomínku 
děkuje

dcera Ivana s rodinou.

VZPOMÍNÁMEVZPOMÍNÁME

Těžko seTěžko se
s Tebou loučilo,s Tebou loučilo,

těžké je bez Tebe žít.těžké je bez Tebe žít.
Láska všakLáska však

smrtí nekončí,smrtí nekončí,
v srdciv srdci

Tě stále budeme mít.Tě stále budeme mít.

Dne 24. prosince 2011Dne 24. prosince 2011
vzpomenemevzpomeneme

8. výročí úmrtí paní8. výročí úmrtí paní
Věry ŠUSTROVÉVěry ŠUSTROVÉ

z Hrubčic.z Hrubčic.
Stále vzpomíná manžel,Stále vzpomíná manžel,

dcery s rodinamidcery s rodinami
a rodina Šutova.a rodina Šutova.

Dne 15. prosince 2011
jsme vzpomněli

nedožité 100. narozeniny
pana Františka 
MATOUŠKA

z Otaslavic. 
Stále vzpomínají
manželka Marie,

dcera Jarka s rodinou. 

Dne 24. prosince
vzpomeneme 5. výročí

úmrtí
paní Cecílie

PODHORNÉ
z Čech pod Kosířem,

později Kralic na Hané.
Za tichou vzpomínku

děkuje za celou rodinu
dcera Marie.

Dne 16. prosince 2011 
uplynulo

14. smutné výročí,
kdy nás navždy opustila
paní Silva EJEMOVÁ.

Stále vzpomíná
syn Milan s rodinou.

Dne 9. prosince 
jsme se naposledy roz-
loučili ve smuteční síni

na Mlýnské ulici
v Prostějově
s paní Emilií

BRACHTLOVOU.
Kdo jste ji znali, věnujteKdo jste ji znali, věnujte

jí tichou vzpomínku. jí tichou vzpomínku. 
Zvláštní poděkováníZvláštní poděkování

patří Soukromé pohřebnípatří Soukromé pohřební
službě pí Václavkovéslužbě pí Václavkové
za vstřícný přístupza vstřícný přístup

a důstojné rozloučení. a důstojné rozloučení. 
Zarmoucená rodinaZarmoucená rodina

S největší láskou, S největší láskou, 
co v srdci máme, co v srdci máme, 

stále na Tebestále na Tebe
vzpomínáme.vzpomínáme.

Dne 21. prosince 2011Dne 21. prosince 2011
vzpomenemevzpomeneme

6. výročí úmrtí6. výročí úmrtí
paní Mariepaní Marie

NOVÁKOVÉ.NOVÁKOVÉ.
Stále vzpomíná syn PetrStále vzpomíná syn Petr

s rodinou,s rodinou,
dcera Lenka s rodinou.dcera Lenka s rodinou.

Kdo byl milován,
nebude nikdy 
zapomenut.

S bolestí v srdci
oznamujeme všem

příbuzným, přátelům
a známým, že nás
navždy opustila

naše milovaná dcera,
sestra, švagrová a teta,

paní Ing. Iveta
MÍKOVÁ.

Zeslula ve středu
7. prosince 2011
ve věku 48 let.

S drahou zesnulou
jsme se rozloučili

dne 12. prosince 2011
v úzkém rodinném

kruhu ve smuteční síni
na Mlýnské ulici

v Prostějově.
Za veškeré příbuzenstvo:

maminka
a bratr Roman s rodinou.

ým,
navždy opustilažd til

naše milovaná dcera,
sestra, švagrová a teta,

paní Ing. Iveta
MÍKOVÁ.

gg

Zeslula ve středu
7. prosince 2011
ve věku 48 let.

S drahou zesnulou
jsme se rozloučili

dne 12. prosince 2011
v úzkém rodinném

kruhu ve smuteční síni
na Mlýnské ulici

v Prostějově.

Menší počty Menší počty s Večerníkys Večerníky
              v úseku řádkové inzercev úseku řádkové inzerce

VÍCE INFORMACÍ V REDAKCI
OLOMOUCKÉHO VEČERNÍKU NA HORNÍM NÁMĚSTÍ 5

VOLEJTE 585 203 709, 774 960 042, 
NEBO NÁM MŮŽETE ZASLAT E-MAIL: REKLAMA@VECERNIKOL.CZ

2+2+22==22

Vydavatelství Haná Press, s.r.o., připravila pro všechny své čtenáře a klientyVydavatelství Haná Press, s.r.o., připravila pro všechny své čtenáře a klienty

HISTORICKOU A OJEDINĚLOU NABÍDKU určenou všem HANÁKŮM! HISTORICKOU A OJEDINĚLOU NABÍDKU určenou všem HANÁKŮM! 

Pokračujeme i v prosinci...

I V MĚSÍCI PROSINCI SI MŮŽETEI V MĚSÍCI PROSINCI SI MŮŽETE
V PROSTĚJOVSKÉM A OLOMOUCKÉM VEČERNÍKUV PROSTĚJOVSKÉM A OLOMOUCKÉM VEČERNÍKU

ZADAT MIMOŘÁDNĚZADAT MIMOŘÁDNĚ
ZVÝHODNĚNOU INZERCI:ZVÝHODNĚNOU INZERCI:

Při jednorázovém zadání dvou inzerátůPři jednorázovém zadání dvou inzerátů
o rozsahu minimálně 61 a více úhozů o rozsahu minimálně 61 a více úhozů 

do OLOMOUCKÉHO Večerníkudo OLOMOUCKÉHO Večerníku
a současně takéa současně také

do PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, získávátedo PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, získáváte  

BONUS BONUS VE FORMĚVE FORMĚ
DVOU ŘÁDKOVÝCH DVOU ŘÁDKOVÝCH 

INZERÁTŮ ZDARMA!!INZERÁTŮ ZDARMA!!
Záleží už jen na vás,Záleží už jen na vás,

ve kterém z těchto dvou periodik bonus uplatníte.ve kterém z těchto dvou periodik bonus uplatníte.

Příští Večerník vychází
v ÚTERÝ 27. prosince!
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Velké losiny/pr - Kdo by se neobával 
starostí, které Vám mohou nastat při 
rodinné dovolené. Naštěstí již mnohá 
ubytovací zařízení vycházejí rodinám 
s dětmi vstříc a o vše potřebné se po-
starají. Takovými službami se může 
chlubit i penzion ve Velkých Losinách 
se zcela neobvyklým, přesto trefným, 
názvem „ŠVIHÁK LÁZEŇSKÝ“.
Známí dali na doporučení svých přátel 
a u Šviháka strávili v minulém týdnu 
krátký prodloužený víkendový pobyt 
a při svém návratu nešetřili chválou. 
„V penzionu jsem měla k dispozici 
veškerou dětskou výbavu, kterou jsem 
nemusela tahat  s sebou z domu. Mís-
to toho jsme s Frantou vzali lyže. Děti 
byly nadšeny, zvláště dětský koutek je 
okouzlil svými hračkami,“ svěřila se mi 
u kávy Monika. Jí i jejímu manželovi 
vyhovoval i pokoj, který ve skutečnosti 
byl ještě krásnější a přívětivější než na 
fotografiích na webu penzionu. „Každý 
pokoj je jiný, my jsme naštěstí při rezer-

vaci zvolili takový, který měl dvě míst-
nosti. To jsme ocenili hned první večer, 
kdy jsme dali děti spát a sami jsme si 
nerušeně otevřeli láhev vína, kterou 
jsme si vybrali z místní nabídky,“ spo-
kojeně dodala Monika.  Ta využila i 
druhý den po návratu ze skiareálu Kou-
ty nad Desnou nabídky penzionu a do-
přála si relaxační masáž. Otec František 
si naopak s dětmi před večeří vyzkoušel 
několik her na místní Wii konzole. Po 
vynikající večeři rodiče využili paní na 
hlídání a vyrazili na procházku do lá-
zeňského parku.
Monika s Františkem nakonec odjížděli 
s Velkých Losin spokojeni, vždyť cena 
250 korun na dospělého a noc byla více 
jak přijatelná. Oba uvažují, že si v létě 
pobyt zopakují, a to rovnou na celý 
týden. Vřele Penzion Švihák lázeňský 
doporučují. 
Podrobnější informace vám poskyt-
nou webové stránky
www.ubytovani-losiny.cz

Vitální svět. V Branné nabízejí u nás 
zcela ojedinělý wellness produkt.

S RODINOU KE ŠVIHÁKOVI
Dobře se postarají o vás i vaše děti

SILVESTR 2011SILVESTR 2011
DOSPĚLÍ:  DOSPĚLÍ:  450 KČ450 KČ/OSOBA/NOC/OSOBA/NOC
DĚTI DO 12 LET:  DĚTI DO 12 LET:  300 KČ300 KČ/NOC/NOC

Na příští číslo
připravujeme

speciální
nabídku PF

Volejte: 608 960 042 
nebo 582 333 433

Pište:
reklama@vecernikpv.cz



Prostějov/son

V hale, která je součástí hotelu Ten-
nis Club, tvořili obecenstvo mladí 
členové hanáckého klubu se svými 
rodiči a obchodní partneři TK. Scé-
nář akce konané pod heslem Hledají 
se noví Berdych a Kvitová pořada-
telé dopředu tajili, ovšem bylo jas-
né, že se na kurtu představí skutečně 
ty největší osobnosti. A tak se i stalo.
K prvnímu utkání nastoupili sed-
mý hráč světového žebříčku Tomáš 
Berdych a nejlepší junior planety 
Jiří Veselý, kteří svedli ve volnějším 
tempu vyrovnaný souboj s těsným 
výsledkem 5:4 pro favorita, když 
Tom vyhrál tiebreak 8:6 (místo do 
šesti gamů se hrál jen zkrácený set).
Druhý zápas obstaraly pětadvacátá 
hráčka rankingu WTA Tour Lucie 
Šafářová a letošní mládežnický ob-
jev Barbora Krejčíková, která právě 
v pátek slavila šestnácté narozeniny. 
„Šafina“ se s ní ale vůbec nemazlila, 
utkání pojala téměř naplno a mladou 
oddílovou parťačku smetla 5:1.
Zlatým hřebem exhibice byla závě-
rečná čtyřhra, v níž na jedné straně 
kurtu stáli nejlepší tenistka uplynulé 
sezóny Petra Kvitová s talentova-
ným juniorem Adamem Pavláskem 
(v civilním životě tvoří partner-
ský pár) a proti nim česká mužská 
dvojka Radek Štěpánek společně s 
členkou fedcupového týmu ČR Bar-
borou Záhlavovou-Strýcovou (oba 
členové Sparty Praha).
Hlavně šoumen Štěpánek udělal z 

debla divácky atraktivní podívanou, 
která konečně rozproudila do té 
doby spíše nesmělé publikum. Ra-
dek rozpumpoval ochozy jak svými 
hláškami (Len sa trela, Ty máš for-
mu a ještě štěstí k tomu směrem k 
vysmáté Kvitové, Jsem tady nejstar-
ší a nejvíc běhám), tak povedenými 
gagy. Například soupeře zaskočil 
podáním několika míčky najednou, 
jednu výměnu odehrál vkleče a pro 
jeden vítězný fiftýn přeskočil síť na 
druhou stranu dvorce, nemluvě o 
spoustě pěkných technických fines. 
Ostatní aktéry přátelského střetnutí 
tím vyhecoval k občasnému použití 
svých slabších rukou (u tří levačky, 
u Kvitové pravačky). A výsledek? 
4:3 pro domácí pár.
Malí tenisté nakonec odměnili své 
hráčské vzory bouřlivým aplausem 
zvlášť poté, co Kvitová s Šafářovou 
pozvedly připravený Pohár fede-
race, který před nedávnem spolu s 
dalšími parťačkami vybojovaly pro 
svou zemi. Velmi důležitý byl také 
charitativní podtext celé exhibice, 
kdy prostějovský klub věnoval cel-
kem 75 tisíc korun na dobročinné 
účely. Tomáš Berdych takto předal 
šek na 25 tisíc řediteli Středomorav-
ské nemocniční Tomáši Uvízlovi, 
Lucie Šafářová stejnou částku ře-
diteli ZŠ Melantrichova Prostějov 
Romanu Pazderovi a Petra Kvitová 
šek téže hodnoty otci mladého od-
dílového kolegy Radima Urbánka, 
který se léčí z červnové nehody na 
železniční trati.

Poté se už všichni přesunuli z haly 
do konferenčního sálu, kde pršela 
zasloužená ocenění po nejúspěšněj-
ším roce v historii prostějovského 
tenisu. Aby se do obří místnosti vů-
bec všichni vešli, museli organizá-

toři vytvořit řady jako v divadle či 
kině. Následná show měla tradičně 
vysokou společenskou úroveň a na 
nikoho z těch, kdo pro nejlepší klub 
republiky získali v sezóně 2011 ně-
jaký titul, se nezapomnělo.

Prostějov/son

Včerejší mač byl ostře sledo-
vaný z více důvodů, ale tím 
stěžejním byl očekávaný sou-
boj daviscupových parťáků a 
dvou v současnosti nejlepších 
hráčů ČR. Domácí Tomáš Ber-
dych však nenastoupil kvůli 
pozdnímu zahájení přípravy po 
extrémně dlouhé sezóně, hostu-
jícího Radka Štěpánka zase ne-
pustila na kurt bolavá záda.

Přesto si diváci mohli užívat šest 
atraktivních dvouher, z nichž 
jednoznačně nejsledovanější 
bylo vystoupení druhé ženy svě-
ta Petry Kvitové. Ta nemilosrd-
ně smetla jednu z dalších členek 
českého fedcupového družstva 
Kláru Zakopalovou 6:1, 6:2 za 
pouhou hodinu svého vynikají-
cího výkonu. „Hrálo se mi moc 
dobře. V prvním ostrém utkání 
po přípravě mi to šlo lépe, než 
jsem sama čekala, snad mi for-

ma vydrží i pro zbytek extrali-
gy,“ řekla Kvitová po devastaci 
své protivnice a současně kama-
rádky.
Podobně jednoznačné byly i 
další tři singly, v nichž Sergej 
Stachovskij přejel Lukáše Dlou-
hého, Lucie Šafářová si poradila 
s Barborou Záhlavovou-Strýco-

vou a Jarkko Nieminen předčil 
Františka Čermáka. O něco 
vyrovnanější byl souboj Andre-
ase Seppiho s Michalem Koneč-
ným, velkou bitvu svedli Flori-
an Mayer s Ivanem Dodigem. 
I tahle střetnutí však nakonec 
ovládli prostějovští borci a za 
rozhodnutého stavu 6:0 se tak 

vůbec nemusely hrát závěrečné 
čtyřhry.
„Celý tým musím pochválit za 
skvělý výkon. Každý jednotlivě 
předvedl špičkový tenis a všich-
ni dohromady tím získali velmi 
důležité vítězství nad kvalitním 
soupeřem. Teď musíme zvlád-
nout druhý zápas ve skupině 
proti Neridé a pokud se to poda-
ří, dáme maximum do úterního 
finále,“ prohlásil kapitán TK 
Agrofert Jaroslav Navrátil.
S dalším celkem z hlavního měs-
ta by hanácký favorit neměl mít 
vážnější potíže, pokud samo-
zřejmě nic nepodcení. V cestě 
za zlatem mu pak bude stát v 
cestě téměř jistě nebezpečný I. 
ČLTK Praha, který v přerovské 
skupině B zdolal domácí výběr a 
dnes by určitě neměl klopýtnout 
s Libercem. Dopředu očekávaný 
finálový duel Prostějova a ČLTK 
slibuje vynikající fanouškovský 
zážitek, takže kdo máte možnost, 
neváhejte a přijďte do haly TK 
(vstup z Kostelecké ulice u mos-
tu přes říčku Hloučelu)!

19. prosince  2011 24 - 25Tenis, sport... ještě novější

FUTSAL v číslech...
VÝSLEDKY

FUTSAL – PROSTĚJOV 2011/2012

Olomoucký krajský přebor  4.kolo  17.12.2011  Šumperk

INDIANA Plumlov –  MORAVEC Vikýřovice 2 : 4 (1:2)
Hrstka 2x

RELAX Prostějov “A” – MORAVEC Vikýřovice 11: 4 (5:0)
Spáčil 6x, Kucharčuk 2x, Voráč, Bokůvka, vlastní

INDIANA Plumlov –  KK Klášterec 3:6 (2:5)
Hrstka 3x

RELAX Prostějov “A” – KK Klášterec 4:2 (3:0)
Spáčil 3x, Voráč

1.třída Prostějov
sobota 17.12.2011  14.00-18.00 hodin
Nezamyslice n.H.  1. třída
14.00 5-12 AC ZAVADILKA 2000 ”A” – ZDĚTÍN 3 : 1
14.40 1-8 JIŘINA – SK GRIFFINS 98 3 : 8
15.20 6-5 RELAX “B” – AC ZAVADILKA 2000 “A” 2 : 5
16.00 12-1 ZDĚTÍN – JIŘINA 4 : 2
16.40 5-8 AC ZAVADILKA 2000 “A” – SK GRIFFINS 98 4 : 3
17.20 6-12 RELAX “B” – ZDĚTÍN 3 : 1

sobota 17.12.2011 15.00-19.00 hodin
Kostelec n.H. 1. třída
15.00 3-13 MECHECHELEN – ŽE-STAV Nezamyslice 4 : 7
15.40 10-9 FC ANDĚL – BEXIM PALLETEN 1 : 4
16.20 2-3 SK DUBANY “A” – MECHECHELEN” 2 : 6
17.00 13-9 ŽE-STAV Nezamyslice – BEXIM PALLETEN 3 : 1
17.40 2-10 SK DUBANY “A” – FC ANDĚL 6 : 5
18.20 9-3 BEXIM PALLETEN – MECHECHELEN 2 : 7

PRŮBĚŽNÁ TABULKA 1. TŘÍDY  ˇPROSTĚJOV 2011/12
1. RELAX Prostějov “B” 10 8 1 1 53:16 25
2. AC ZAVADILKA 2000 “A” 10 7 2 1 39:22 23
3. SK ARISTON 92 Prostějov “A” 8 5 1 2 33:23 16
4. SK GRIFFINS 98 7 5 0 2 29:16 15
5. MECHECHELEN Prostějov 10 5 0 5 51:50 15
6. AC VYPRAHLO Konice 8 4 1 3 27:25 13
7. JIŘINA Prostějov 7 4 0 3 22:25 12
8. ŽE-STAV Nezamyslice 7 3 2 2 23:16 11
9. SK DUBANY “A” 8 3 1 4 32:35 10
10. BEXIM PALLETEN 9 2 1 6 23:42 7
11. FC ANDĚL Prostějov 8 1 3 4 33:37 6
12. SOKOL Zdětín 8 1 0 7 12:32 3
13. LIKÉRKA M.Prusy 8 0 0 8 16:54 0

sobota 17.12.2011 8.00-14.00 hodin
Nezamyslice n.H. 2.A třída
8.00 5-8 1.FC BETIS – SK SKALKA 2 : 4
8.40 1-9 VRCHOSLAVICE – ATLETICO Smržice 5 : 2
9.20 5-10 1.FC BETIS – SK DUBANY “B” 9 : 1
10.00 3-8 FC MENPHIS – SK SKALKA 1 : 0
10.40 10-11 SK DUBANY “B” – FC WARRIORS 4 : 1
11.20 9-3 ATLETICO Smržice – FC MENPHIS 0 . 5
12.00 8-1 SK SKALKA – VRCHOSLAVICE 0 : 0
12.40 11-9 FC WARRIORS – ATLETICO Smržice 2 : 7
13.20 1-10 VRCHOSLAVICE – SK DUBANY “B” 7 . 0

PRŮBĚŽNÁ TABULKA 2.A  TŘÍDY  ˇPROSTĚJOV 2011/12
1. FC MENPHIS Prostějov 9 8 1 0 35:9 25
2. 1.FC BETIS Prostějov 9 6 0 3 47:25 18
3. TORPEDO Prostějov 9 5 0 4 27:16 15
4. MM VRCHOSLAVICE 8 4 3 1 26:17 15
5. KULCAO Prostějov 8 5 0 3 18:18 15
6. SK SKALKA 8 4 2 2 16:12 14
7. AC ZAVADILKA  2000  “B” 9 4 1 4 21:31 13
8. ATLETICO Smržice 11 4 0 7 40:38 12
9. FC FONTÍK 9 4 0 5 23:29 12
10. SK DUBANY “B” 11 2 2 7 18:47 8
11. FK AGRO Vláčil Čehovice 8 2 1 5 18:20 7
12. FC WARRIORS Prostějov 9 1 0 8 17:44 3

neděle 18.12.2011 8.00-18.00 hodin
Nezamyslice n.H. 2.B třída
8.00 4-6 MK Brodek u PV – DD sport Dubany 2 : 4
8.40 3-8 BOTAFOGA – FK VRBÁTKY 3 : 2
9.20 10-6 SK ARISTON 92 “B” – DD sport Dubany 3 : 5
10.00 3-4 BOTAFOGA – MK Brodek u PV 5 : 3
10.40 6-9 DD sport Dubany – PEPINO Konice 5 : 3
11.20 8-12 FK VRBÁTKY – DYNAMO Zdětín 4 : 0
12.00 1-10 BEDIHOŠŤ – SK ARISTON 92 “B” 8 : 1
12.40 9-11 PEPINO Konice – KMK KATASTROFA 2 : 3
13.20 8-7 FK VRBÁTKY – KOHOUTI Otaslavice 2 : 2
14.00 11-2 KMK KATASTROFA – VZDUCHOLOĎ 5 : 9
14.40 12-5 DYNAMO Zdětín – POKOP 3 : 3
15.20 2-1 VZDUCHOLOĎ – BEDIHOŠŤ 3 : 4
16.00 7-11 KOHOUTI Otaslavice – KMK KATASTROFA 0 : 3
16.40 1-12 BEDIHOŠŤ – DYNAMO Zdětín 6 : 0
17.20 2-5 VZDUCHOLOĎ – POKOP 9 : 5

PRŮBĚŽNÁ TABULKA 2.B TŘÍDY  PROSTĚJOV 2011/12
1. SOKOL BEDIHOŠT 8 8 0 0 51:13 24
2. VZDUCHOLOĎ Prostějov 8 7 0 1 47:26 21
3. BOTAFOGA Prostějov 9 7 0 2 27:14 21
4. KMK KATASTROFA 9 5 0 4 25:25 15
5. SK ARISTON 92  Prostějov “B” 11 4 3 4 29:35 15
6. MK BRODEK u PV 9 4 1 4 23:17 13
7. DD sport Dubany 8 4 1 3 21:17 13
8. POKOP Domamyslice 11 4 1 6 24:38 13
9. FK VRBÁTKY 11 1 3 7 23:39 6
10. FC PEPINO Konice 9 2 0 7 23:42 6
11. DYNAMO Zdětín 8 1 2 5 11:26 5
12. KOHOUTI Otaslavice 7 1 1 5 16:28 4

ZÁKLADNÍ SKUPINY ČESKÉHO POHÁRU – PROSTĚJOV – 2011/12:

neděle 18.12.2011 8.00-12.00 hodin
Kostelec n.H. skupina A
8.00 1 – 4 JIŘINA – FC ANDĚL 1 : 1
8.40 2 – 3 SK ARISTON 92 „A“ – RELAX „B“ 2 : 1
9.20 3 – 1 RELAX „B“ – JIŘINA 0 : 1
10.00 4 – 2 FC ANDĚL – SK ARISTON 92 „A“ 1 : 7
10.40 3 – 4 RELAX „B“ – FC ANDĚL 6 : 2
11.20 1 – 2 JIŘINA – SK ARISTON 92 „A“ 1 : 4

TABULKA:
1. SK ARISTON 92 Prostějov „A“ 3 3 0 0 13 : 3  9
2. JIŘINA Prostějov 3 1 1 1   3 : 5  4
3. RELAX Prostějov „B“ 3 1 0 2   7 : 5  3
4. FC ANDĚL Prostějov 3 0 1 2   4 : 14 1
Postup do finálové skupiny si vybojovaly SK ARISTON 92 Prostějov „A“ a JIŘINA Prostějov.

středa 28.12.2011 16.00-20.00 hodin
Kostelec n.H. skupina B
16.00 1 – 4 RELAX „A“ – BOTAFOGA
16.40 2 – 3 AC ZAVADILKA 2000 „A“ – SK GRIFFINS 98
17.20 3 – 1 SK GRIFFINS 98 – RELAX „A“
18.00 4 – 2 BOTAFOGA – AC ZAVADILKA 2000 „A“
18.40 3 – 4 SK GRIFFINS 98 – BOTAFOGA
19.20 1 – 2 RELAX „A“ – AC ZAVADILKA 2000 „A“

Uplynulý týden začala Extraliga smíšených družstev, která vyvrcholí zítra

TENISTÉ PROSTĚJOVA NA ÚVOD SMETLI PRAŽSKOU SPARTU!
TK Agrofert tím nakročil do úterního domácího finále, 

v němž by se měli pravděpodobně střetnout s ČLTK Praha
Jediné utkání Česká spořitelna tenisové extraligy 
2011 zatím odehrál tým TK Agrofert Prostějov – a 
už je blizoučko postupu do finále. Obhájce titulu totiž 
v nedělním klíčovém duelu semifinálové skupiny A 
jasně porazil silnou Spartu Praha a pokud zvládne i 
dnešní zápas proti papírově slabšímu TK Neridé, za-
hraje si v úterý 20. prosince od 10.00 hodin ve vlastní 
hale finále.

Výsledky Česká spořitelna tenisové extraligy 2011

Základní skupina C (Praha):
TK Neridé – TK Spartak Jihlava 5:3, TK Neridé – TCF Pu-
rum Mariánské Lázně 5:3, TK Spartak Jihlava - TCF Purum 
Mariánské Lázně 4:5.
1. Neridé 2 0 10:6 4
2. M. Lázně 1 1 8:9 3
3. Jihlava 0 2 7:10 2

Základní skupina D (Liberec):
LTK Liberec – LTC Pardubice 6:3, LTK Liberec – TK 
Olymp-Orel Praha 5:4, LTC Pardubice – TK Olymp-Orel 
Praha 5:4.
1. Liberec 2 0 11:7 4
2. Pardubice 1 1 8:10 3
3. Olymp-Orel 0 2 8:10 2

Zápas o 9. místo (Praha):
TK Olymp-Orel Praha – TK Spartak Jihlava 4:5.

Semifinálová skupina A (Prostějov):
TK Sparta Praha – TK Neridé 6:3 (Štěpánek – Kubot 6:4, 
7:6, Dodig – Beck 6:4, 3:6, 6:3, Zakopalová – Birnerová 
6:0, 6:1, Záhlavová-Strýcová – U. Radwaňská 6:4, 6:3, L. 
Dlouhý – Ramirez-Hidalgo 6:4, 6:7, 7:5, Ulihrach – Lojda 
5:7, 3:6, Vaňková, Zakopalová – Hlaváčková, Allertová 0:6, 
3:6, Ulihrach, Konečný – Ramirez-Hidalgo, Devoty 4:6, 6:3, 
8:10, L. Dlouhý, Čermák – Kubot, Beck 6:3, 6:4), TK Ag-
rofert Prostějov – TK Sparta Praha 6:0 (Stachovskij – L. 
Dlouhý 6:3, 6:2, Kvitová – Zakopalová 6:1, 6:2, Šafářová 
– Záhlavová-Strýcová 6:4, 6:2, Nieminen – Čermák 6:3, 
6:1, Seppi – Konečný 6:4, 7:5, Mayer – Dodig 2:6, 6:4, 6:4, 
čtyřhry zrušeny), TK Agrofert Prostějov – TK Neridé se 
hraje dnes od 10.00 hodin.

Semifinálová skupina B (Přerov):
TK Precolor Plus Přerov – I. ČLTK Praha 3:6 (Troicki – 
Melzer 6:7, 4:6, Rosol – Petzschner 4:6, 7:5, 3:6, Istomin 
– Hernych 6:3, 7:6, Kukuškin – Mertl 6:4, 6:7, 6:4, Kerbero-
vá – Hradecká 2:6, 3:6, Mendesová – Benešová 4:6, 3:6, 
Kerberová, Dobrá – Benešová, Hradecká 2:6, 7:6, 6:10, 
Troicki, Rosol – Melzer, Petzschner 0:6, 6:2, 4:10, Istomin, 
Kukuškin – Jebavý, I. Minář 7:6, 6:2), TK Precolor Plus 
Přerov – LTK Liberec 7:2 (Kukuškin – Majšajdr 6:4, 6:7, 
6:3, Hladíková – Pivovarovová 1:6, 4:6, Rosol – Vögeli 6:1, 
6:2, Kerberová – Mayrová-Achleitnerová 6:0, 6:0, Istomin – 
Schmid 6:3, 6:2, Troicki – Haider-Maurer 3:6, 3:6, Kerbero-
vá, Dobrá – Mayrová-Achleitnerová, Pivovarovová 6:3, 7:5, 
Rosol, Troicki – Vögeli, Schmid 7:6, 6:4, Istomin, Kukuškin 
– Haider-Maurer, Majšajdr 6:3, 6:3), I. ČLTK Praha – LTK 
Liberec se hraje dnes od 10.00 hodin.

Pátečnímu tenisovému Večeru mistrů předcházela hvězdná exhibice se všemi prostějovskýmí esy

Berdych se střetl s Veselým, Šafářová nastoupila proti Krejčíkové
a KVITOVÁ SI ZAHRÁLA SE SVÝM PŘÍTELEM PAVLÁSKEM
Už mnoho let tenisový oddíl TK Agrofert Prostějov vždy na 
konci roku odměňuje své nejlepší hráče všech věkových 
kategorií za skvělé výsledky. Slavnostní Večer mistrů se 
i letos uskutečnil jako obvykle v konferenčním sále hotelu 
Tennis Club, ovšem tentokrát mu netradičně předcházela 
hvězdně obsazená exhibice.

18.–20. 12. 2011
AREÁL TK PROSTĚJOV

Neděle 18. 12. 2011 od 10 hodin
TK Agrofert Prostějov – TK Sparta Praha
 
Pondělí 19. 12. 2011 od 10 hodin
TK Agrofert Prostějov - vítěz semifi nálové 
skupiny „Praha“ (TK Neridé, TK Spartak 
Jihlava, TCF Purum Mariánské Lázně)

Úterý 20. 12. 2011 od 10 hodin
Finále: vítězové fi nálových skupin

mediální partneři

Nové duo pro repre? Jiří Veselý (vlevo) a Tomáš Berdych by mohli již brzy tvořit páteř českého daviscupového 
výběru. Foto: Z. Pěnička

Charita na prvním místě. Během tenisových mačů došlo na tradiční humanitární stránku. Šeky předali jak 
Tomáš Berdych (vlevo) prostějovské nemocnici, tak Lucie Šafářové ZŠ Melantrichova. 2x foto: Z. Pěnička

Premiéra. Vůbec poprvé si spolu zahráli debla Petra Kvitová (vepředu) s Adamem Pavláskem, kteří tvoří 
další tenisový pár... „Bylo to super,“ smála se druhá hráčka světa. Foto: Zdeněk Pěnička

FotoreportážFFoottoorreeppoorrtttáááážžž tenisová extraligatenisová extraliga

Pohár federace navštívil Prostějov

Brala to vážně..! Prostějovská tenistka Lucie Šafářová předvedla i v páteční 
exhibici, že do toho umí pořádně praštit... Foto: Zdeněk Pěnička

Prostějov/son, red

Konečně ji mají, měsíc a půl 
po triumfu. Do Česka po ad-
ministrativních obstrukcích 
dorazila stříbrná trofej vítězek 
Fed Cupu, kterou české tenist-
ky získaly po úspěšném boji v 
listopadovém finále v Rusku. 
Poprvé se na veřejnosti obje-
vila při exhibici v Prostějově. 
  Pohár tenistky naposledy vi-
děly den po finále při focení v 

Moskvě, ale kvůli administra-
tivně-technickým potížím ho 
do Česka nepřivezly. „Rusové 
pohár předali vedení ITF, tak-
že putoval z Moskvy do Lon-
dýna a odtud přiletěl ve speci-
álním režimu k nám,“ uvedl v 
médiích Karel Tejkal, mluvčí 
marketingové firmy Česká 
sportovní.
Ve finále, které se hrálo o ví-
kendu 5. a 6. listopadu, tenist-
ky porazily v Moskvě domácí 

Rusky 3:2. Dva body získala 
světová dvojka a wimbledon-
ská vítězka Petra Kvitová, třetí 
přidaly v závěrečné čtyřhře 
Květa Peschkeová a Lucie 
Hradecká.
Stříbrný pohár, už s vyrytým 
názvem Česká republika jako 
vítězem z roku 2011, byl odha-
len v rámci uzavřené exhibice 
prostějovského klubu. Kvitová 
s Lucií Šafářovou mísu zvedly 
společně nad hlavu a dostalo 
se jim velkých ovací zaplněné 
haly.
Pohár by měl být vidět i při 
úterním finále extraligy a ve 
středu 21. prosince ukáže 
fedcupový tým trofej na Sta-
roměstské radnici při přijetí 
u primátora Prahy Bohuslava 
Svobody.

Začátkem listopadu získaly české tenistky po dlou-
hých třiadvaceti letech slavný Pohár federace, když 
vítězným finále v Rusku ovládly ženský Fed Cup. 
Nyní věhlasná trofej navštívila Prostějov, kde byla k 
vidění v rámci páteční zápasové exhibice a během 
následného Večera mistrů v hotelu Tennis Club.

Tenistky se dočkaly po půldruhém měsíci od triumfu v Moskvě...Tenistky se dočkaly po půldruhém měsíci od triumfu v Moskvě...

VÝSLEDKY FUTSALOVÉ LIGY VETERÁNŮ
2011/2012

3.TURNAJ

neděle 18.prosince. 2011 12.00 – 18.00 hodin  
Kostelec na Hané
KULCAO Prostějov – FC RELAX Prostějov 3 : 7
Bílý 2x, Směšný – Voráč 3x, Růžička 2x, Spáčil 2x

AC ŠTIKA Prostějov – ŽE-STAV Nezamyslice 4 : 1
Roba 2x, Hupšil 2x – Květoň

FC RELAX Prostějov – AC ŠTIKA Prostějov 7 : 2
Růžička 2x, Spáčil 2x, Voráč, macourek, Bureš – Hupšil, Roba

ŽE-STAV Nezamyslice – KULCAO Prostějov 3 : 8
Břečka 2x, Havlíček – Zelina 3x, Bílý 2x, Kučera Viktor, Piňos, Pupp

NĚMČICE n.H. – FC LITRPŮL  5 : 5
Zgoda 3x, Kyselák, Kučera Tomáš –  Světlík 2x, Zapletal 2x, Frýbort

AC ŠTIKA Prostějov – FC MORITZ Olomouc 4 : 1
Frňka, Hupšil, Staněk, Roba – Svak

FC LITRPŮL – AC ZAVADILKA 2000 2 : 1
Koldas, Světlík – Rek

FC MORITZ Olomouc – NĚMČICE n,H. 1 : 5
Svak – Škrkánek 2x, Domanský, Štěpánek, Kyselák

NĚMČICE n.H. – AC ZAVADILKA 2000 0 : 6
Škultéty 4x, Kaláb, Valný

FC LITRPŮL – FC MORITZ Olomouc 4 : 2
Frýbort 2x, Koldas, Zapletal – Holásek, Frys

Průběžná tabulka po 2. turnaji:
1. FC RELAX Prostějov 7 7 0 0 55:9 21
2. KULCAO Prostějov 7 5 1 1 43:25 16
3. FC LITRPŮL 7 4 2 1 29:20 14
4. AC ZAVADILKA 2000 7 4 0 3 20:24 12
5. AC ŠTIKA Prostějov 7 3 0 4 26.22 9
6. NĚMČICE n.H. 7 2 1 4 25:46 7
7. NEZAMYSLICE n.H. 7 1 0 6 15:49 3
8. FC MORITZ Olomouc 7 0 0 7 10:28 0

Vánoční „DRAHANSKÁ“ 6. ročník

Pořadatel: SKC Prostějov a Horolezecký klub 
ADRENALIN-PV
Záštitu převzal náměstek hejtmana Olomouckého 
kraje Mgr.Alois Mačák, MBA

Hlavní organizátoři: 
Zatloukal Petr - 737 67 16 19

Vychodil Zdeněk - 776 67 66 10
Ejem Petr - 608 111 622

 

Datum a místo konání:
24.12.2011 v 9:00 - obec Žárovice

(u cedule začátek obce
ve směru od Plumlova)

Kancelář závodu: Přihlásit se je možné přes internet 
pomocí http://prihlasky.skcprostejov.cz nebo osobně 
v místě startu.
Pro urychlení registrace doporučujeme použít inter-
netovou aplikaci!

Podmínka účasti: Dobrá nálada, elán a optimismus, 
zájem korektně soupeřit, svačina a plácačka 
Trať závodu: Start - cedule začátek obce Žárovice

Cíl měřeného úseku - pohostinství U Pepíčka!

Délka trasy - 8,9km

Způsob přesunu: běh, chůze, kolo, příp. jiné netra-
diční formy (jednokolo, kůň, koloběžka...) 

Startovné: 0,- 

Důležité: Letos je zajištěna autobusová doprava z 
Prostějova a odvoz do Prostějova.
Odjezd z Prostějova v 8:30 z velodromu na Koste-
lecké ulici 49. Návrat do Pv ve 14:00. (plánuje se i 
přeprava kol)

Časový harmonogram: 
9:00 sraz na startu
9:20 start kategorie chodců (rekord 51:43)
9:40 start kategorie běžců (rekord 33:32)
10:00 start kategorie cyklistů (rekord 25:32)

Ceny: Balíček od firmy ALIKA - Pavel Krem-
la, Šampus pro vítěze. Po skončení: Možnost po-
obědvat v pohostinství U Pepíčka. V nabídce speci-
ální guláš za Vánoční cenu 70,- (od 11:00)
 

Výsledky budou zveřejněny na adrese
www.skcprostejov.cz

Rok se s rokem sešel, a tak si Vás dovolujeme 
pozvat na 6. ročník tradičního vánočního „zá-
vodu“ Vánoční Drahanská. Oproti loňsku do-
chází k několika drobným změnám v programu, 
zejména jde o prodloužení závodu až do Drahan, 
speciální gulášek tedy bude na účastníky čekat 
na vrcholu, tedy „za odměnu“. Dále jsme pro 
Vás zajistili autobusovou dopravu z Prostějova 
na start a z cíle zpátky domů. Více se dočtete v 
následujících informací z propozic celé akce.

Před Ježíškem 
na Drahanskou

Posila. V barvách TK Agrofert 
nastupuje v letošní extralize i Fin 
Jarkko Nieminen. Včera svoji 
mis splnil a bodem přispěl do 
klubové pokladny. 
 Foto: Jiří Vojzola

Hrdinky. Z Poháru federace se v pátek odpoledne kochaly Lucie Ša-
fářová (vlevo) a Petra Kvitová, dvě klíčové členky českého reprezen-
tačního týmu, který letos ovládl prestižní soutěž národních družstev.   
 Foto: Zdeněk Pěnička



ČÁST

2 8 . K O L O : VHVHK VsVsVsetetetíín - HHHCCC NoNN vývý Jičičíní 66:1:1 (2:0, 3:1,
1:0). Brannkkyky aa nahahrávkvkvky: 4. . SpSprurušišil (Zúbúbúbekee ), 20.0. HHešeš (Spitzer,
Vítek), 2244. ZúZúbebek (V(V(Vanněkěk, Mečiar), 225.5. VVVítítítekk ((KuKubboo, , Hruška
O.), 37.7. VVítteekk (MMeMečiiaar), 42.2. ZZúbúbekek ((Spruušiš l, VVVanněkk) ) -- 331. Ge-
bauer RR.R. ((UUhhllár)r)r).   HHCC ZUBR PPřeřeror v -- HCHCHC RRTT TTOORAX
Porubbaa 33:22 (1:1:1:1,, 22:00,, 00:1). Brankyy a nahhrárávkkyy: 222. BBrananččíkk (Di-
trich,h, VVlčlčekek),),, 355. KKotásekek ((Pala, Faaltltýný ekk),), 388. PPPalla a (D(DDittrir ch)
- 100. KKrKrayayzezeel ((MMaatějnýný)), 58. Krayzel ((VaV něěk,k MMatatatějjnýýn ).)     
HCC FFrýrýddekkk-MMíststek -- HC Plus Oil Karviinán 11:5: ((0:0 111, 11:22, 0:0:0 2).
Braannkyky aa nnnahhrávvky:: 336. Barrtetekk (KKococuru ek) - 202 . LLukka (((Ivvann),), 224.
Luukka (IvIvananan, Sttuudenený), 322. Samiec (MoMoravecc, MMikššannn), 5353. JJa-
víínn (MMMoorrraaavveec,, Gaallvas),), 60. Tomis (Javíín,n  Mooravvece )).   HHHC C
Slleezaann OOOppavava - LHKK Jestřábi Prostějoov 2:33 (00:1,, 111:22, 11::00)).
BBraannkyky aaa nnahhrávkvky: 335. Vítek (Tichý), 45. KuK kokol (KKoociáiáiánn) -- 1155.
ČČuuříík (ZZZacchaar), 223. MMeidl (Doseděl), 24. Čeerný ((Čuuříkk, ZZZaachhaar)).

y y ( ý), ( )y ( ý), (

HHCCC BBobbři VValaašské Meziříčí - HC Uhherskké HHraadddišttě 44:66
((0:22, 2::2,, 2::2) Brananky a nahrávky: 25. Záábojnník (HHarrrtmmaannnn,
VVaarggaa MMMaar.)), 299. HHaas (Hartmann, Vodný),, 50.. Haass (((DDosstáál,
VVooddnýý),,, 550. Varrga DD. (Knebl) - 1. Vodák (Saakrajjda)), 88. MMMatuulla,
2233. MMMattut lla ((Maatějkka)a , 36. Sakrajda (Matulaa)), 444. VVoodáákkk (AAnntóó--
nnooviič)), 55544. HHrabbec ((Červenka, Sakrajda).

(( j ), j ()

2 9 . k o l o : HCHC Plulus Oil Karviná - HCC Sleezzann OOpppavvaa 33:11 
(11:0,, 00:000, 2:11) BBrankky a nahrávky: 12. Studdenýý ((Šttteeffaannkkaa)), 

ppp

588. SStuudddeenne ý ý ((Ivaan), 5959. Luka (Štefankaka, Ivaan) - 4444. KKoociciáán 
( , , ) y y ýý (( ),

(PPollook)) AAZ Z HHavířořov - VHK Vsseetín 55::3 ((1:00, 33:0:0,, 22:33)
Brraannkky a nnaahráávkyy: 15. MMaruna (NNaajdek, VVyddra)), 2224.4. SStrtráán-
skýý ((PPottočččnýýnn , PPechhana ec), 2266. MMaruna (NNajdeek, KKlllimmšaa)), 440.
Danneečeeč k k (ŘŘŘíččkak ),), 57. Machálek (Krisl)) - 444. BBajtjttekk ((VVaVanněk,

ýý (( ýý, ), ( j , )),

Zúbeekk), 522. ZZZúúbeb k k (V( anněkěk, Bajtek), 60.0. Vanněěk ((BBaaajjjtekek, , ZúZúúbbek)
HHCC NoNoN vývýý JJiči ínn - HC C ZUZUBRBR Přeroovv 1::2 PPPPP ((00:00,, 0:0,

1:1 – 0:0:1)1) BBrananankyky a nnaha rávky: 56. Zedednník ((Petetetruužžáálleekk)) - 48.
Ditrich h (B(Brarančnčíkkk),)) 663.3  Cououfafal HHCC UUhererskkééé HrHradadišištětě - HC
Frýdekk-MM- ísísteek k 2:2:2:5 (1(1:2, 0:3, 1:0)  BrBraankykyky aa nahahrárávvky: 19.
Červenkaa ((KřřK íží , ŠťťŠ asasastný)ý), 5454. Antotononovič č (H(H(Hororehhlleďď,, ŠŠťastný)

ý ( , , )ý y y

- 16. Kudlláččá ekke ((MaMatýt szzz, ČíČČ hal), 20. MaMaMacchch (KaKabebelááčč)), 28. Mach
( , ý), ( ,, ý))

(Kabeláč, KrKrututill),), 29.9. Číhallal (((DiDiDiviviviš)š)š), 36. MMajljliingg.
( ý , ), (,

HC Po-
ruba - HC BoBobřbři VaValašsšskéké Meziříččíí 33:4 ((00:2,2, 1:0:0, 2:2). Bran-
ky a nahrávky: 337.7. Pisiskukura (Chajretddininovv),), 4455. Krayzel (Va-
něk), 53. Zdráhal l -- 5.5 JJanáčáčekek ((HaHaas, DoDostálál)), 20. Varga Mar.
(Rác), 48. Knebl (OvOvšáš k,k VVarargaga MMiir.)), , 551. Hartmann (Haas,
Vodný)

19. prosince 2011 26Lední Hokej...  ještě novější

 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. HC Karviná 28 20 1 2 5 122:72 64
2. HC AZ Havířov 2010 26 17 3 0 6 102:65 57
3. LHK Jestřábi Prostějov 26 17 0 1 8 96:66 52
 4. HC Zubr Přerov 26 16 1 2 7 91:67 52
 5. VHK Vsetín 27 15 2 0 10 92:74 49
 6. HC Slezan Opava 27 12 3 2 10 92:82 44
 7. HC Bobři Valašské Meziříčí 27 11 3 1 12 89:97 40
 8. HC Frýdek-Místek 28 9 0 3 16 69:96 30
 9. HC Uherské Hradiště 26 6 1 1 18 85:140 21
10. HC Nový Jičín 27 4 2 4 17 59:105 20
11. HC RT Torax Poruba 26 4 0 0 22 53:86 12

30. kolo, středa 21. prosince, 18.00 hodin: Vsetín – Prostějov (17.30 ho-
din), Frýdek-Místek – Opava, Přerov – Havířov, Valašské Meziříčí – Nový 
Jičín, Uherské Hradiště – Poruba, Karviná volný los.
31. kolo, středa 28. prosince, 18.00 hodin: Prostějov – Uherské Hradiště 
(PŘEDEHRÁVÁ SE DNES, tj. 19. 12. v 18.00 hodin), Havířov – Poruba, 
Karviná – Valašské Meziříčí, Opava – Přerov, Nový Jičín – Frýdek-Místek, 
Vsetín volný los.

kam za hokejem....

ppjjjjjště novějšívěješště noš v jjjjj

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 29. KOLE

„Klukům jsem po druhé třetině 
nadal a po utkání jim poděko-
val s upozorněním na to, čeho 
špatného se dopustili a co nepa-
třičného spáchali. Aby se z toho 
v dalších zápasech poučili. Snad 
si moje slova vezmou k srdci,“ 
doufal Zachar.
V podání jeho souboru šlo o 
další vydřenou výhru venku. 
„Kromě Havířova jsme poslední 
dobou uspěli v Přerově, Uher-
ském Hradišti, Porubě, ve Frýd-
ku-Místku i teď v Opavě, což 
je náš přímý konkurent v boji o 
první čtyřku tabulky. Tyhle tři 

získané body jsou proto velmi 
důležité,“ zdůraznil Zachar.
Další příspěvek mohou Haná-
ci přidat dnes na vlastním ledě 
proti Uherskému Hradišti (od 
18.00 hodin) a ve středu 21. pro-
since na kluzišti Vsetína (rovněž 
v 18.00). „S Hradištěm to bude 
těžké, protože dokázalo zvítězit 
ve Valašském Meziříčí, v Opa-
vě, v Novém Jičíně a dokonce 
i v Havířově. Z venku tak má 
hodně bodů, je tam dost nebez-
pečné. Na druhou stranu dostává 
spoustu gólů, takže musíme vy-
cházet ze zabezpečené obrany a 

dát si pozor jak na jeho brejky, 
tak na přesilovky, které má sil-
né,“ plánoval zkušený lodivod 
Jestřábů.
Co následně na Lapači? „Vsetín 
je specifický soupeř. Má v kádru 
hodně mladých kluků a hraje na 
malém kluzišti, kde je to přede-
vším o nasazení i maximálním 
zjednodušení hry na menším 
prostoru. Nedá se tam spoléhat 
na technický hokej, což musíme 
mít na mysli,“ upozornil Zachar.
V obou nadcházejících střetnu-
tích mu budou chybět dva zra-
nění útočníci. „Lukáš Duba má 
krevní výron ve stehenním sva-
lu, kulhá a do přípravy i zápasů 
se vrátí až po Novém roce. Ne-
mělo by smysl, aby hrál na ně-

jakých padesát procent a navíc 
s rizikem zhoršení svého stavu. 
Nadlouho jsme bohužel přišli o 
Martina Kryla, který si nešťastně 
obnovil zranění klíční kosti a už 
je po další operaci,“ informoval 
kouč LHK.
Radost naopak může mít z po-
stupného zlepšování Radka Me-
idla, jenž ve Slezsku vsítil svůj 
premiérový gól po nedávném 
návratu do Prostějova. „Radek 
pomalu nabírá herní jistotu a 
potřebuje, abychom mu našli 
vhodné spoluhráče do formace. 
On je silovější hokejista a musí 
mít v útoku takové parťáky, aby 
si s nimi vyhověl. V Opavě uká-
zal, co mu sedí, protože kromě 
vstřelené branky měl ještě další 

dvě nebo tři šance. Snad kvalitu 
zopakuje i v příštích utkáních,“ 
doufal Zachar.
Okolo blížících se svátků naplá-
noval svým svěřencům dostatek 
zaslouženého volna. „Před Vá-
nocemi naposledy trénujeme ve 
čtvrtek 22. prosince, pak mají 
kluci čtyři dny na odpočinek i 
pořádné vychutnání sváteční 
pohody. Od úterka 27. do čtvrt-
ka 29. prosince přijde na řadu 
náročný třídenní blok přípravy 
zaměřené na kondici, další tři 
dny dostane mančaft opět volno 
a v pondělí 2. ledna se začínáme 
chystat na Valašské Meziříčí, 
kam zajíždíme ve středu 4. led-
na,“ popsal Zachar program nej-
bližších dvou týdnů.

Hokejisty čekají Hradiště a Vsetín, pak už Vánoce
KOUČ MUŽŮ LHK PROSTĚJOV POVAŽUJE TŘI BODY Z OPAVSKÉHO 

LEDU I PO ZBYTEČNÝCH KOMPLIKACÍCH ZA VELMI DŮLEŽITÉ
Rozporuplné pocity zažíval trenér našich hokejistů 
Petr Zachar po středečním vítězství 3:2 v Opavě. 
Jeho tým sice přivezl ze severu Moravy tři cenné 
body, ale o výhru lajdačením ve druhé polovině zá-
pasu málem přišel.

Hosté sice nastoupili bez zraně-
ného kapitána Duby, ale přesto 
do utkání vlétli mnohem lépe. 
Hned po minutě Čuříkovu 
ránu vyrazil Novák a Finke-
sova bomba šla těsně vedle, 
zanedlouho musel gólman za-
sahovat proti dalším střelám 

Smejkala s Kumstátem (oba pá-
lili v přesilovce, zadák dokonce 
v minutu trvající dvojnásobné). 
Domácí poprvé zahrozili až ve 
12. kdy dorážku Wolfa ze zá-
varu pohlídal Sedlář, jinak stále 
dominovali Jestřábi včetně No-
vákem zneškodněného průniku 

Kryla. Do naprosto zaslouže-
ného vedení šel výběr LHK až 
v 15. minutě zásluhou šikovné 
trefy Čuříka – 0:1. Teprve in-
kasovaná branka vyburcovala 
Slezan z letargie a Sedlář musel 
zasahovat proti pokusům Cha-
lupy, Wolfa, Džemly i Tichého, 
Bednárek pro změnu zakončil 
dvakrát mimo.
Strážce prostějovské svaty-
ně pak zastavil rovněž nájezd 
Wolfa zkraje druhé třetiny, aby 
Sedlářovi spoluhráči zanedlou-
ho zvýšili vedení. Meidl ujel 
ve 23. do rychlého protiútoku 
a neomylně překonal Nováka – 
0:2. Navíc za minutu a půl Ču-
řík nabil zpoza klece M. Čer-
nému, který neměl problém 
zavěsit do odkryté části brány 
– 0:3. Asistent Čuřík následně 
mohl sám zatlouct čtvrtý hře-
bík do budované opavské rak-
ve, jenže ztroskotal na Nová-
kovi. Podobně Koschatzkého 
na druhé straně vychytal Sed-
lář, poté stejný hráč v početní 
převaze tečí poslal puk těsně 
nad a Mosler dorážku z bez-
prostřední blízkosti neprotla-
čil přes Sedláře. Příležitosti 
se v této fázi duelu střídaly na 
obou polovinách kluziště, tři 
hanácké v podání Kryla, Smej-
kala a Meidla zůstaly též ne-
proměněny. Uspěl až pět minut 
před druhou přestávkou Vítek 
pohotovým doklepnutím své 
vlastní dělovky – 1:3.
Poslední část otevřel nápor 
HC a netrvalo příliš dlouho, 
než Kukol z mezikruží pro-

pálil Sedláře – 2:3. Tím ožily 
vzpomínky na první vzájemné 
střetnutí obou protivníků v le-
tošní sezóně, kdy slezská dru-
žina otočila nepříznivý stav 0:3 
na konečných 6:5. Tentokrát 
k ničemu takovému nedošlo, 
neboť ve zbytku zápasového 
času naši borci nepouštěli soka 
příliš do zakončení, a pokud 
měli Opavští přece jen nějakou 
možnost, skvěle zakročil Sed-

lář. Ten byl sice v 56. potřetí 
překonán, ovšem trefa nemohla 
platit kvůli hraní vysokou ho-
kejkou. Naproti tomu Jestřábi 
měli několik velkých šancí defi-
nitivně rozhodnout, ale žádnou 
nevyužili – dokonce ani trestné 
střílení Čuříka v čase 57.32! 
Naštěstí pak ubránili závěrečný 
tlak soupeře s minutovou power 
play a odvezli si nemálo důleži-
té tři body.

2 2 HC SLEZAN OPAVA HC SLEZAN OPAVA 

3 3 LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV 

 0:1 1:2 1:0

SestavA OPAVY: 

Branky a nahrávky: 35. Vítek (Tichý), 45. Kukol (Kocián) – 15. Čuřík (Zachar), 
23. Meidl (Doseděl), 24. M. Černý (Čuřík, Zachar). Rozhodčí: Mrkva – Hrubec, 
Řezáč. Vyloučení: 3:5. Využití: 0:0. Diváků: 300. 

Sedlář

Doseděl, Kumstát         Osina, Halouska
Paška, Kolibár       Finkes, M. Tomiga 

 Stejskal, Žajgla, Smejkal
 M. Černý, Čuřík, Zachar 
 D. Šebek, Meidl, Ševčík 

Stráněl, Kryl. 

Novák – Bednárek, Faksa, Kysela, Tichý, Tůma, Kukol, Mosler, 
Jurčík – Džemla, Měch, Herman – Polok, Pavelek, Kocián – Ko-
schatzký, Wolf, L. Černý – Grofek, Vítek, Chalupa. 
Trenér: Michal Piskoř. 

Sestava lhK jestřábi

ssssssssssssssssssska
ga

Trenéři: Petr 
Zachar a Juraj 

Jurík.

Nesmírně důležitý mač z hlediska postavení v lepším 
středu tabulky sehráli ve středu naši hokejisté. Ve 28. 
kole 2. ligy mužů, skupiny Východ zajížděli na led opav-
ského Slezanu a měli dvě možnosti: vítězstvím udržet 
skvělé třetí místo, nebo porážkou klesnout o příčku či 
dvě a navíc nechat soupeře na šesté pozici bodově při-
blížit. Hanáci zabrali a podali kvalitní výkon, což vedlo 
k naplnění první varianty.

JESTŘÁBI VYDOLOVALI TŘI VELMI CENNÉ BODY VE SLEZSKU

Michal Piskoř - HC Slezan Opava:
„Nevím, jestli je to nějaké pravidlo, ale znovu jsme s Pro-
stějovem odehráli katastrofální první třetinu. Po výměně 
některých hráčů se naše hra trochu zvedla, začali jsme víc 
bruslit a chodit do těla. Od půlky zápasu už to pak byl 

vyrovnaný boj se šancemi na obou stranách. My jsme museli postupně 
hru víc otevřít, takže hosté se dostávali do brejkových situací, ale Jirka 
Novák nás dneska podržel. V poslední třetině jsme sahali po bodu a měli 
tlak, jenže chybělo nám štěstí v zakončení.“

Petr Zachar - LHK Jestřábi Prostějov: 
Petr Zachar (LHK Jestřábi Prostějov): „Do zápasu jsme 
dobře vstoupili a prvních třicet minut byli o dost lepší, 
vedle tří vstřelených gólů jsme zahodili hromadu dal-
ších šancí. Bohužel za stavu 3:0 si pak najednou každý 
chtěl dát gól, zbytečně moc jsme útočili. Po těžké chybě 
v obraně domácí snížili na 1:3, čímž se dostali zpátky do utkání, a potom 
už to byl až do konce boj. Tři body jsme sice získali, ale sami si přitom 
zkomplikovali výborně rozjeté střetnutí.“

Očima trenérůOčima trenérů

Marek Sonnevend
 Domácí klub vás ocenil 

jako nejlepšího hráče duelu. 
Zachytal jste v Opavě podle 
svých představ?
„Hlavně jsem rád, že jsme 
tam vyhráli. A asi je pravda, 
že můj výkon byl nejlepší od 
návratu po druhém zranění. 
Kdyby to takhle pokračovalo 
a chytal bych dál ve stejné for-
mě, bylo by to dobré.“

 V prvním vzájemném 
utkání Slezan doma oto-
čil vývoj z 0:3 na 6:5, nyní 
dokázal snížit z 0:3 na 2:3. 
Neměli jste v tu chvíli obavy 
ze zopakování podobného 
scénáře?

„Zápas jsme začali velice 
dobře a v úvodní třetině sou-
peře skoro vůbec nepustili do 
našeho obranného pásma. Oni 
se do hry trochu dostali až 
během své první přesilovky, 
potom ve druhé třetině snížili 
na 1:3 a od toho okamžiku šel 
jejich výkon nahoru. Vytvářeli 
si šance, my jsme to měli dost 
těžké. Tím lepší je, že jsme 
všechno včetně závěrečného 
tlaku ubránili a odvezli domů 
zasloužené vítězství.“

 V čem je podle vás klí-
čový rozdíl, že těsné soubo-
je venku na rozdíl od první 
čtvrtiny základní části nyní 
zvládáte?

„Ze začátku soutěže měli 
všichni hodně sil. Teď už se 
projevuje, že máme z léta 
víc natrénováno, navíc jsme 
všichni ve větší pohodě. Moc 
se nám nepovedl vstup do 
sezóny a ono je pak těžké to 
dohánět, což se nám ale časem 
povedlo a momentálně jsme 
tam, kde jsme chtěli být. Dů-
ležité je držet se dál ve špičce 
a mančafty ze středu tabulky 
nechávat pod sebou při budo-
vání co největšího náskoku na 
ně.“

 Během vašeho druhého 
zranění se chytili mladí gól-
mani, tým s nimi v sestavě 
posbíral spoustu bodů. Ne-
bál jste se, že se po uzdra-
vení třeba ani nevrátíte do 
sestavy?
„Je pravda, že se mužstvu i 
beze mě dařilo, kluci hráli 
parádně. Hlavně domácí zá-
pasy, kdy všechny přejížděli 
hrozným způsobem a dávali 
každému na prdel. I klukům 
v bráně to šlo, ale že bych se 
něčeho bál, to vůbec ne. Spíš 
jsem si za příznivé situace 
týmu říkal, že nebudu nikam 
spěchat a zbytečně rychle se 

pokoušet o návrat mezi tyče. 
Dal jsem přednost pořádnému 
vyléčení i následnému trénin-
ku, abych byl úplně fit. Roz-
hodně jsem se nikam nehrnul 
a naopak čekal, až mě trenér 
pošle do utkání.“

 Momentálně se tedy cítí-
te být zcela zdráv beze stra-
chu z návratu zdravotních 
problémů?
„U třísel je to těžké, nic se nedá 
říct úplně jistě. V srpnu mě zra-
dilo tříslo na jedné noze a v říj-
nu pak na druhé, když jsem do 
místa, kde mi to prasklo, dostal 
týden předtím ránu pukem. A 
jak byla ta noha načnutá, tak 
mi to při jednom zabrání ruplo. 
Nešlo ani přímo o tříslo, ale 
o přitahovač k němu, který je 
při častých rozklecích nejvíc 
pod tlakem. Z tohohle druhého 
zranění jsem byl hodně špatný, 
protože je strašně těžké se po-
tom vracet na led. A když už 
jsem po srpnovém výpadku 
konečně nabral formu a vyhrá-
li jsme tuším pětkrát po sobě, 
tak přišla další nucená pauza. 
Po pravdě mě to celé hrozně 
mrzelo, snad už jsem si smůlu 
vybral.“

 S jakým umístěním po 
dlouhodobé fázi druhé ligy 
byste byl osobně spokojen?
„Určitě chceme být za kaž-
dou cenu v první čtverce, a 
jestli budeme třetí, čtvrtí nebo 
druzí nehraje až takovou roli. 
Všechny mančafty od pátého 
do osmého místa budou po-
dobně silné, všechno rozhod-
ne play off. Důležité je mít vý-
hodu více zápasů na domácím 
ledě. A zda případně půjdeme 
ze třetí příčky na Opavu nebo 
ze čtvrté na Vsetín, to už je 
podle mě jedno. Favorit má 
vždycky těžkou pozici, ale 
když jím budeme, musíme 
tuhle roli zvládnout a ze čtvrt-
finále postoupit do semifiná-
le.“

 Budou Vánoce. Jak se na 
ně těšíte?
„Moc. Po dlouhé době se celá 
rodina sejdeme doma u rodi-
čů, což je pokaždé výjimečná 
událost. Společně si užijeme 
vánoční pohodu, což bude su-
per, těším se opravdu hodně. 
Navíc si odpočinu a vyčistím 
hlavu od hokeje, abychom do 
toho s klukama po svátcích 
znovu vlétli naplno.“

DALIBOR SEDLÁŘ:DALIBOR SEDLÁŘ: „Snad jsem si smůlu se zraněními už vybral“
Uzdravený gólman zase válí, v Opavě vychytal těsný triumf a byl vyhlášen mužem střetnutí

Prostějov - Hodně nestálý je v probíhajícím 
soutěžním ročníku brankářský post hokejistů 
Prostějova. Může za to především gólman-
ská jednička LHK Jestřábi Dalibor Sedlář (na 
snímku), který se už dvakrát v sezóně na delší 
dobu zranil a poté hledal cestu zpět mezi ty-
če. Momentálně už ji zase našel, ve středu na 
opavském zimním stadionu podal při vítězství 
3:2 skvělý výkon.



Marek Sonnevend

 Martine, jak vypadal 
váš letní návrat do klu-

bu, ze kterého jste vzešel?
„Byl dost specifický. V minulé 
sezóně jsem působil v Rakous-
ku, kam jsem si nechával ote-
vřená vrátka vzhledem k tomu, 
že Prostějov byl hodně dlouho 
nejistý. Měl jsem i několik 
nabídek v České republice, 
ale pro mě byla priorita zůstat 
doma. Strašně mě lákalo hrát 
znovu za Prostějov a měl jsem 
radost, že taková šance přišla.“

 1.FK získal právo star-
tu v divizi až těsně před 

začátkem soutěže. Byla tahle 
nejistota nepříjemná?
„Nepříjemné to bylo nejen pro 
mě, ale taky pro všechny ostat-
ní kluky, kteří se rozhodli sem 
jít. Pořád jsme čekali a nevědě-
li, co a za koho přesně budeme 
vlastně hrát, nikdo z nás jsme 
neabsolvovali pořádnou pří-
pravu. Kdyby to tady celé ne-
vyšlo, musela by si řada hráčů 
na poslední chvíli hledat jiné 
angažmá, což by nebylo vůbec 

optimální. Každý nad tou situ-
ací pořád přemýšlel, bavil se o 
ní a rozebíral ji, z různých stran 
šly různé informace a člověk 
neměl jistotu, na čem vlastně 
je. Bylo to dost na hlavu, ale tr-
pělivost se vyplatila a nakonec 
vše dobře dopadlo.“

 Do sezóny jste šli skoro 
bez přípravy, mužstvo 

nebylo sehrané a dávalo se 
plně dohromady teprve bě-
hem úvodu soutěže, přesto se 
povedlo z prvních čtyř utká-
ní získat deset bodů. Jak je to 
možné?
„Já si myslím, že šlo hlavně 
o důsledek počáteční euforie. 
Všichni jsme makali a chtěli se 
ukázat v nejlepším světle, tím 
pádem se nám i bez ideálního 
herního projevu dařilo vítězit. 
Vstup do divize jsme prostě 
urvali bojovností a elánem, což 
byl nezbytný základ. Odstarto-
vat třeba dvěma body ze čtyř 
úvodních zápasů by totiž zna-
menalo problém, taková ztráta 
by se s ohledem na okolnosti 
těžko doháněla. Nám to naštěs-
tí vyšlo a na úspěšné vlně jsme 

se i přes některé výpadky jakž 
takž drželi až do konce pod-
zimu. Mančaft přitom hodně 
táhli zkušení kluci z Prahy Ro-
man Janoušek, Petr Papoušek, 
Tomáš Hunal a později i Míra 
Baranek.“

 Lze podzimní část cel-
kově hodnotit jako po-

vedenou?
„Těžko říct. V některých 
střetnutích jsme měli štěstí 
při otáčení nebo srovnávání 
nepříznivých stavů v koncov-
kách, v jiných utkáních jsme 
naopak byli lepší a nedokázali 
je vyhrát. Hráčský kádr určitě 
máme na nejvyšší příčky, kde 
se v tabulce pohybujeme. Ško-
da několika zbytečných ztrát, 
například v Krnově, kde jsme 
odehráli nejhorší zápas pod-
zimu. Celkově jsme na tom 
podle mého názoru přibližně 
tak, jak bychom měli být s tím, 
že šlo získat aspoň o dva body 
víc.“

 Souhlasíte s vaším tre-
nérem v tom, že během 

zimní přípravy bude tým mít 
čas pořádně zapracovat a na 
jaře plně prodat svůj poten-
ciál?
„Tenhle větší prostor na práci 
před jarní částí bude určitě ku 
prospěchu. Lépe se sehrajeme 
a ještě víc sžijeme, byť už bě-
hem podzimu jsme základní 
návyky ordinované koučem 
Jurou dostávali do krve. Teď 
na to bude víc času a pokud bu-
dou kluci z Prahy jezdit častěji 
na tréninky, měli bychom se 
jako mančaft posouvat výkon-

nostně nahoru. Samozřejmě i 
zaběháme, nabereme fyzický 
základ a to společně s herní 
přípravou nám všem jedině 
prospěje. Věřím, že v divizních 
odvetách budeme předvádět 
dobrý fotbal.“dododododododododododododododododododoobrbrbrbrbrbrbrbbrbrbrbbbrbrbrbrbrbrb

 Jaký pocit máte ze svých 
vlastních podzimních výko-
nů?
„Celá první půlka sezóny a 
hlavně její začátek nebyl podle 
mých představ. Ze svých vý-
konů sice nejsem vyloženě 
zklamaný, ale vnímal jsem ve 
své hře nedostatky, které se mi 
nelíbily a musím je v jarní části 
odstranit. Prostě vím, že mám 
na víc, než jsem zatím předvá-
děl. Týmu určitě můžu výraz-
něji pomáhat.“

 Děláte kapitána muž-
stvu, v němž jsou výše 

zmíněné osobnosti s prvo-
ligovými i reprezentačními 
zkušenostmi. Jak jste se vů-
bec k této funkci v takové 
„konkurenci“ dostal?
„Tohle se upeklo hned před 
prvním přátelským utkáním 
proti katarskému klubu. Trenér 
říkal, že by kapitána měl dělat 
někdo ze starších a současně z 
těch, kteří jsou Prostějováci a 
jako odchovanci klubu k němu 
mají hlubší vztah. Marovi Liš-
kovi se do toho moc nechtělo, 
tak kluci navrhli mě a já nebyl 
proti. Kapitána jsem dělal už v 
žácích i v dorostu, takže mi to 
nedělalo žádný problém.“

 Jaké tedy bylo šéfovat 
kabině s Papouškem, 

Hunalem, Janouškem a Ba-

rankem?
„Tady nejde o žádné šéfová-
ní. Navíc když takoví borci 
zavelí, musejí všichni ostatní 
včetně mě coby kapitána držet 
pusu a respektovat jejich slova. 
Vždyť mají každý odehraných 
několik set zápasů v první lize, 
v tomto ohledu se jim nikdo z 
nás místních ani neblíží. Tak-
že pokud nám oni něco říkají 
nebo radí, bereme to za své a 
jsme rádi, že takové fotbalisty 
v mužstvu máme. Já z pozice 
kapitána jsem fungoval hlavně 
jako spojka mezi trenérem a 
mladšími členy mančaftu.“

 Byl ze začátku patrný 
velký respekt početní 

většiny týmu ke jmenova-
ným osobnostem? Pokud 
ano, jak rychle opadal?
„Tohle je hodně individuál-
ní. Třeba Romana Janouška 
řada kluků dobře znala z Kra-
lic, takže u něho nebyl žádný 
problém. Tomáše Hunala ani 
Petra Papouška jsme naopak 
vůbec neznali, tudíž seznamo-
vání a sžívání nějakou dobu 
trvalo. Šlo to ale docela rych-
le, byť třeba Papouch je dost 
tichý a moc toho nenamluví, 
navíc se docela brzo zranil. 
Naopak absolutně žádný pro-
blém nebyl po příchodu Míry 

Baranka, protože on je skvělý 
kluk do party, který mezi nás 
okamžitě zapadl. Hned na prv-
ním tréninku dělal srandičky, s 
každým se vstřícně bavil a to 
při jeho slavné minulosti není 
samozřejmost. Celkově musím 
říct, že všichni čtyři se chovali 
úplně normálně a v nejmenším 
se nad nikoho nevyvyšovali. 
Díky tomu vznikla v kabině 
fakt výborná parta, v mužstvu 
vládla dobrá atmosféra.“

 Pro jaro máte od klu-
bového vedení jasný cíl 

v podobě postupu do MSFL. 
Je podle vás reálně splnitel-
ný?
„Rozhodně ano. Mikulovice, 
které jsou zatím před námi, 
se podle mě takhle nahoře 
neudrží a my bychom se za 
suverénní Orlovou měli prát 
se Šumperkem o druhé místo. 
Samozřejmě může někdo zaú-
točit i zezadu, hraje se ještě o 
dvaačtyřicet bodů a všechno je 
tak otevřené. My každopádně 
uděláme maximum pro posu-
nutí na druhou pozici, což 
by mělo postup zajistit.“

 Zůstal byste v 
Pros tě jově 

rád dlouhodobě i 
v plánované třetí 
lize?

„Pro mě by to samozřejmě bylo 
ideální řešení, protože jsem tady 
doma, nemusel bych nikam dale-
ko cestovat a mohl reprezentovat 
oddíl, v němž jsem fotbalově vy-
rostl. Jestli to však vyjde nezáleží 
pouze na mně, podstatná bude ak-
tuální situace a plány klubového 
vedení. Vím, že by v Prostějově 
rádi hráli MSFL s vlastními od-
chovanci plus několika posilami 
odjinud. Nakolik to takhle půjde 
se teprve uvidí, já bych u toho po-
chopi- telně nechtěl 

chy-
bět. Obecně ale 

určitě bude potřeba, aby 
mládežnické výběry hlavně v 
dorosteneckých kategoriích hrály 
vyšší soutěže, ze kterých každo-
ročně vzejde víc mladých fotba-
listů schopných naskočit do třetí 
ligy mužů.“
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„Nejcitelnější je samozřejmě 
ztráta Míry Baranka. Stal se 
jedním z trenérských asisten-
tů a současně manažarem na 
Spartě Praha, což pro něho 
byla tak lukrativní nabídka, 
že nešla odmítnout. Budeme 
se muset bez něho obejít, mo-
mentálně už hledáme náhra-
du,“ řekl trenér 1.FK František 
Jura.

Vyrovnávat se musí také se 
ztrátou zadáka Dočkala. „Hon-
za minimálně na půl roku 
končí s fotbalem z osobních 
důvodů, dává přednost ško-
le,“ vysvětlil Jura, který doufá 
alespoň v setrvání Machálka. 
„Tomáš je hráčem Uničova, 
s jehož vedením jednáme o 
prodloužení hostování u nás i 
pro jaro. Zatím jsme se však 
nedohodli,“ informoval kouč.

Bez ohledu na Machálkův osud 
má vytipované čtyři nové posily, 
jež doplní a snad i zkvalitní pro-
stějovský soubor. „Potenciální 
nové členy mančaftu jsme oslo-
vili a čekáme na odpověď. Jejich 
jména neprozradím, neboť jsou 
zatím vázáni jinde. Každopádně 
chceme mít o fotbalistech, kteří 
k nám přijdou, jasno do konce 
kalendářního roku,“ dodal Jura.
Více nejen o novinkách z pro-
středí 1.FK Prostějov najdete na 
straně 27 dnešního vydání, kde 
pokračuje FOTBAL EXTRA 
svým třetím dílem.

PROSTĚJOVSKÉ FOTBALISTY OPUSTIL MIROSLAV BARANEKPROSTĚJOVSKÉ FOTBALISTY OPUSTIL MIROSLAV BARANEK
Končí i Jan Dočkal, takže vedení klubu intenzivně
shání posily a jasno o nich chce mít do konce roku

Nečekané trable s hráčským kádrem řeší fotbalo-
vé A-mužstvo 1.FK Prostějov. Oproti plánu z něj 
totiž vypadli největší tahoun Miroslav Baranek (na 
snímku), obránce Jan Dočkal a hrozí také odchod 
záložníka či útočníka Tomáše Machálka.

1 1 
Jedinou červenou kartu z členů kádru 1.FK Pros-
tějov dostal na podzim obránce Roman Kocourek.

44
Na tolikátém místě tabulky zimují prostějovští fot-
balisté bez ohledu na výsledek nesehraného utkání 
s Havířovem, který byl původně zkontumován a 
nově se bude dohrávat na jaře.

55
Pět čistých kont v jedenácti absolvovaných střetnu-
tích vychytal brankář Zdeněk Kofroň. Současně jde 
o maximum žlutých karet z borců 1.FK na kontě 
Romana Kocourka coby zlého muže hanáckého ko-
lektivu.

77
Pro útočníka Tomáše Zatloukala je sedmička ur-
čitě šťastným číslem, neboť jde o počet jeho do-
sud vstřelených gólů v Moravskoslezské divizi E 
2011/12.

1515
Do všech patnácti zápasů první půlky sezóny za-
sáhlo pět prostějovských hráčů: Tomáš Hunal, 
Martin Hirsch, Martin Svozil, Ondřej Dostál a To-
máš Zatloukal.

3636
Nejlepší útok v soutěži zatím nasázel šestatřicet 
branek a patří Orlové, která zároveň má s osmi 

inkasovanými góly i top obranu ze všech diviz-
ních mužstev v Éčku.

4545
Tolik bodů z osmačtyřiceti možných nasbíral bě-
hem podzimu vedoucí tým Orlové. Jde o 94 pro-
cent bodového zisku, jenž byl k dispozici.

600600
Okolo tohoto počtu se pohybovala průměrná di-
vácká návštěva na domácí zápasy prostějovského 
nováčka v divizi.

13501350
Jako jediný Prostějovan nechyběl v soutěži ani mi-
nutu Martin Hirsch.
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Exkluzivní rozhovor s kapitánem divizního 1.FK Prostějov 

„Kluci z Prahy jsou v pohodě, hlavně Míra Baranek,“
pochvaloval si po podzimu MARTIN SVOZIL netušíc, 

že právě tento záložník tým kvůli nabídce Sparty opustí
Odchovanec Prostějova dělal kapitána čtyřem hvězdám, hlavní slovo v šatně přesto měly ony

Vyrostl v prostějovském fotbalovém oddílu, je jed-
ním z mnoha jeho kvalitních odchovanců. Když 
přišla v létě možnost vrátit se do jeho služeb a za-
hrát si za 1.FK Prostějov divizi, neváhal. Záložník 
Martin Svozil se navíc stal kapitánem a šéfoval tý-
mu s několika exligovými hvězdami na soupisce, 
který se usadil v popředí tabulky. Na jaře bude úto-
čit na postup do MSFL a Večerník si o tom všem i 
dalších tématech se Svozilem popovídal.

MORAVSKOSLEZSKÁ DIVIZE, SKUPINA „E“ V ČÍSLECH...
Podzimní tabulka po 16 kolech

  1. FK Slavia Orlová-Lutyně 16 14 0 2 34:10 42 (18) 
  2. FK SAN-JV Šumperk 16 9 2 5 28:18 29 (5) 
  3. 1.FK Prostějov 15 8 3 4 27:15 27 (6) 
  4. FK Mikulovice 16 8 3 5 32:27 27 (3) 
  5. SK Kravaře 16 7 4 5 26:21 25 (1) 
  6. Lokomotiva Petrovice 16 7 4 5 24:20 25 (1) 
  7. Fotbal Valašské Meziříčí 16 8 1 7 33:30 25 (1) 
  8. FC ELSEREMO Brumov 16 7 1 8 23:33 22 (-2) 
  9. FK Nový Jičín 16 6 3 7 23:30 21 (-3) 
10. FK Krnov 16 6 2 8 28:29  20 (-4) 
11. FK Mohelnice 16 5 3 8 22:30 18 (-6) 
12. MFK Havířov 15 5 2 8 24:24 17 (-7) 
13. FC MSA Dolní Benešov 16 4 5 7 11:19 17 (-7) 
14. Sokol Lískovec 16 4 3 9 23:33 15 (-9) 
15. SFC Opava „B“ 16 4 3 9 22:35 15 (-9) 
16. FC TVD Slavičín 16 3 5 8 19:25 14 (-10) 

Moravskoslezská divize E, podzim 2011
– tabulka doma

1. Orlová 8 8 0 0 20:3 24
2. Šumperk 8 6 1 1 17:5 19
3. Mikulovice 8 5 2 1 17:11 17
4. Mohelnice 8 5 1 2 14:6 16
5. Val. Meziříčí 8 5 0 3 18:15 15
6. Brumov 8 5 0 3 13:11 15
7. Kravaře 8 4 2 2 10:3 14
8. Prostějov 7 4 1 2 14:8 13
9. Opava B 8 3 3 2 18:13 12
10. Petrovice 8 3 3 2 13:8 12
11. Lískovec 8 3 2 3 17:16 11
12. Krnov 8 3 1 4 21:16 10
13. Havířov 8 3 1 4 15:12 10
14. Dolní Benešov 8 2 4 2 6:6 10
15. Nový Jičín 8 3 0 5 12:19 9
16. Slavičín 8 1 4 3 10:12 7

Moravskoslezská divize E, podzim 201
 – tabulka venku

1. Orlová 8 7 0 1 16:5 21
2. Mikulovice 8 4 1 3 18:16 13
3. Prostějov 8 3 3 2 12:9 12
4. Nový Jičín 8 3 3 2 12:11 12
5. Šumperk 8 3 2 3 10:11 11
6. Petrovice 8 3 2 3 9:11 11
7. Valašské Meziříčí 8 2 2 4 14:15 8
8. Kravaře 8 2 2 4 14:20 8
9. Slavičín 8 2 1 5 9:14 7
10. Krnov 8 2 1 5 7:16 7
11. Dolní Benešov 8 2 1 5 4:13 7
12. Brumov 8 2 1 5 10:21 7
13. Lískovec 8 1 2 5 6:16 5
14. Mohelnice 8 1 2 5 10:22 5
15. Havířov 7 1 1 5 7:14 4
16. Opava B 8 1 1 6 6:21 4

kterých
štěstí

vnávání
koncov-
h jsme
okázali
r určitě
ky, kde

me. Ško-
y,

h ztrát,
de jsme
as pod-
na tom
řibližně
ýt s tím,
va body

ím tre-
během
ým mít
at a na
poten-

na práci
rčitě ku
hrajeme

už bě-
ákladní
koučem
ve. Teď
kud bu-
t častěji
hom se
výkon-

nů?
„Celá první půlka sezóny a
hlavně její začátek nebyl podle
mých představ. Ze svých vý-
konů sice nejsem vyloženě
zklamaný, ale vnímal jsem ve
své hře nedostatky, které se mi
nelíbily a musím je v jarní části
odstranit. Prostě vím, že mám
na víc, než jsem zatím předvá-
děl. Týmu určitě můžu výraz-
něji pomáhat.“

Děláte kapitána muž-
stvu, v němž jsou výše 

zmíněné osobnosti s prvo-
ligovými i reprezentačními
zkušenostmi. Jak jste se vů-
bec k této funkci v takové
„konkurenci“ dostal?
„Tohle se upeklo hned před 
prvním přátelským utkáním
proti katarskému klubu. Trenér 
říkal, že by kapitána měl dělat 
někdo ze starších a současně z
těch, kteří jsou Prostějováci a
jako odchovanci klubu k němu
mají hlubší vztah. Marovi Liš-
kovi se do toho moc nechtělo, 
tak kluci navrhli mě a já nebyl
proti. Kapitána jsem dělal už v
žácích i v dorostu, takže mi to
nedělalo žádný problém.“

Jaké tedy bylo šéfovat 
kabině s Papouškem, 

Hunalem, Janouškem a Ba-

nás místních ani neblíží. Tak-
že pokud nám oni něco říkají 
nebo radí, bereme to za své a 
jsme rádi, že takové fotbalisty 
v mužstvu máme. Já z pozice 
kapitána jsem fungoval hlavně 
jako spojka mezi trenérem a 
mladšími členy mančaftu.“

Byl ze začátku patrný 
velký respekt početní 

většiny týmu ke jmenova-
ným osobnostem? Pokud 
ano, jak rychle opadal?
„Tohle je hodně individuál-
ní. Třeba Romana Janouška 
řada kluků dobře znala z Kra-
lic, takže u něho nebyl žádný 
problém. Tomáše Hunala ani 
Petra Papouška jsme naopak 
vůbec neznali, tudíž seznamo-
vání a sžívání nějakou dobu 
trvalo. Šlo to ale docela rych-

j

le, byť třeba Papouch je dost 
tichý a moc toho nenamluví, 
navíc se docela brzo zranil. 
Naopak absolutně žádný pro-
blém nebyl po příchodu Míry 

se nad nikoho nevyvyšovali.
Díky tomu vznikla v kabině
fakt výborná parta, v mužstvu
vládla dobrá atmosféra.“

Pro jaro máte od klu-
bového vedení jasný cíl

v podobě postupu do MSFL.
Je podle vás reálně splnitel-
ný?
„Rozhodně ano. Mikulovice,
které jsou zatím před námi,
se podle mě takhle nahoře
neudrží a my bychom se za
suverénní Orlovou měli prát 
se Šumperkem o druhé místo.

p

Samozřejmě může někdo zaú-
točit i zezadu, hraje se ještě o
dvaačtyřicet bodů a všechno je
tak otevřené. My každopádně
uděláme maximum pro posu-
nutí na druhou pozici, což
by mělo postup zajistit.“

Zůstal byste v 
Pros tě jově 

rád dlouhodobě i 
v plánované třetí 
lize?

rádi hráli MSFL s vlastními od-
chovanci plus několika posilami
odjinud. Nakolik to takhle půjde
se teprve uvidí, já bych u toho po-
chopi- telně nechtěl

chy-
bět. Obecně ale 

určitě bude potřeba, aby
mládežnické výběry hlavně v
dorosteneckých kategoriích hrály
vyšší soutěže, ze kterých každo-
ročně vzejde víc mladých fotba-
listů schopných naskočit do třetí
ligy mužů.“

Vámi oblíbená příloha FOTBAL EXTRA se dnes dostává již 
ke třetímu dílku svého velkého koláče. A ten ještě zůstává u 
divizního 1.FK Prostějov, za který tentokrát promlouvá jeho 
kapitán. Dále jsme se podívali trochu do statistik a přidáváme 
také aktuality, které bohužel mnoho radosti do tábora 1.FK 
nepřinesly. Seriál FOTBAL EXTRA-PODZIM 2011 má hned 
deset(!) částí a s tou čtvrtou k vám přispěchá až po novém 
roce. Zaostřeno bude na Přebor Olomouckého KFS, ve kte-
rém má náš region hned tři želízka. Stane se tak v pondělí 9. 
ledna 2012. Do té doby sportu zdar, a fotbalu zvlášť!

FOTBAL EXTRA s podtitulem
PODZIM 2011 přináší třetí díl

V Prostějově končí. Jedna z hlavních hvězd divizního celku 1. FK do-
stala v minulém týdnu nabídku stát se manažerem pražské Sparty, kte-
ré Miroslav Baranek neodolal a Hanou tak po krátké epizodě opouští.



Marek Sonnevend

 Vítězství nad PVK bylo 
velmi rychlé. Neočeká-

valy jste těžší souboj?
„Mně se ani nezdálo, že by 
zápas byl nějaký rychlejší. 
Oproti prvnímu vzájemnému 
utkání v Přerově to ale pro-
běhlo určitě rychleji, dneska 
jsme vyhrály docela jasně. 
Úvodní set byl vyloženě o 
podání, kterým jsme soupeřky 
hodně zatlačily a ze začátku 
se ani moc nezpotily. Celkově 
to bylo podobné celé střetnutí: 
když jsme je přitlačily servi-
sem, neměly jsme ani příliš 
práce.“

 Cítila jste únavu vzhle-
dem k náročnému pro-

gramu posledních týdnů?
„Ani ne. Včera jsme si oddech-
ly, i když se skoro celý den ces-
tovalo zpátky z Polska, ale to 
jsme jen seděly a nemusely hrát. 
Navíc se na nahrávce během 
sezóny dost střídáme s Šárkou 
Kubínovou, takže jsem zdaleka 
neabsolvovala všechny zápasy 
a unavená se opravdu necítím.“

 Když se vrátím k du-
elu v Sopotech, v čem 

byly soupeřky o tolik lepší, 
že zvítězily jednoznačným 
poměrem?
„Pro nás to bylo takové těžké 
utkání. Nedařilo se nám během 

něj udržet koncentraci celou 
dobu a dělaly jsme strašně moc 
vlastních chyb, navíc jsme 
zdaleka neplnily všechno, co 
nám trenéři řekli na taktických 
poradách u videa. Dokud byl 
vyrovnaný stav nebo jsme 
těsně vedly, tak byla naše hra 
docela v pohodě, jenže pod tla-
kem a při rostoucí bodové ztrá-
tě šel náš výkon hodně dolů, 
chyby jsme kupily čím dál víc. 
Možná jsme si pak ani tolik 
nevěřily. Celkově šlo určitě 
dosáhnout mnohem lepšího 
výsledku.“

 Tím pádem tedy exis-
tuje vítězná naděje pro 

středeční odvetu doma?
„Rozhodně ano. Sice jsme 
teď trochu psychicky dole, ale 
když se zvedneme a podáme 
dobrý výkon podle svých mož-
ností, tak určitě můžeme proti 
Sopotům sehrát vyrovnané 
utkání a třeba i zvítězit. Potře-
bujeme však víc sebevědomí a 
také ještě zapracovat na sehra-
nosti, kde jsou vždycky nějaké 
rezervy.“

Prostějov/son

„Už loni se stalo, že jsme do Ligy 
mistryň neodstartovali dobře 
a ještě po čtyřech utkáních za-
čátkem ledna to vypadalo, že 
postoupit do play off můžeme 
jen zázrakem. Přesto se náš tým 

kvalitní tréninkovou prací doká-
zal výrazně zlepšit a vyřazovací 
boje nakonec vybojoval, když do 
té doby ne zcela ideální výkony 
šly po všech stránkách nahoru,“ 
připomněl Chytil.
Nejvyšší muž oddílu nyní věří, 
že totéž obměněný ženský ko-
lektiv zvládne i tentokrát. „Dů-
věřuji schopnostem našeho rea-
lizačního týmu v čele s hlavním 
trenérem Miroslavem Čadou, 
který mě za celou dobu svého 
působení v Prostějově ještě nikdy 
nezklamal. Současný mančaft 
podle něho má sílu i potenciál 
na to, aby v Champions League 

postoupil do play off, tak ať to 
dokáže,“ řekl Chytil.
O důvěru pro Modřanky žádá rov-
něž u fanoušků, jež rozladil hlavně 
domácí propadák s Curychem. 
„Nemyslím si, že by v tom zápase 
holky dostatečně nebojovaly. Pou-
ze jim nevyšel, což se může stát. 
Proto bych příznivce chtěl poprosit 
o podporu v další důležité bitvě 
proti Sopotům. Není umění fandit, 
pokud se daří, naopak pomoc od 
fandů je nejvíc potřeba, když to 
týmu moc nejde. Děvčata se urči-
tě pokusí předchozí nepovedená 
střetnutí v Sopotech a s Curychem 
odčinit,“ zdůraznil Chytil.

Prostějov/son

Přitom vyřazovací boje evrop-
ské Ligy mistryň si tentokrát 
zahraje plných šestnáct celků 

ze dvaceti rozdělených v pěti 
grupách. To znamená, že do 
osmifinále projde i jeden tým 
z posledního místa ve skupině 
s nejlepší bilancí, což znásobuje 

důležitost každého získaného 
bodu či dokonce setu. Je přitom 
jasné, že k postupové radosti ze 
čtvrté příčky bude nutné nasbí-
rat minimálně tři body, spíš ale 
ještě víc.
Hanácký klub však tyhle pro-
počty vůbec nechce podstupo-
vat, neboť jeho touhou je obsa-
dit v základní grupě C nejhůře 
třetí pozici a play off mít tím 
pádem jisté. Podmínkou posu-
nu tabulkou nahoru je ovšem 
středeční zdolání silného pro-
tivníka, který zatím vládne 
letošní polské lize a v prvním 
vzájemném duelu minulý týden 
Modřanky hladce přehrál 3:0.
„Je pravda, že naše výkony 
v probíhající Champions Lea-
gue mají sestupnou tendenci. 
To ale vůbec neznamená, že se 
hned v dalším utkání nemůže-
me zlepšit. Právě naopak tomu 
všichni věříme a v přípravě 
děláme pro pozvednutí úrovně 
naší hry maximum. V družstvu 
rozhodně je potenciál, který 
však na mezinárodní scéně 

v tomto soutěžním ročníku ješ-
tě neprodalo. Nyní je na čase to 
změnit,“ pravil odhodlaně tre-
nér VK Miroslav Čada.
Ve středeční úspěch věří i pro-
stějovská nahrávačka Monika 
Smák. „V Sopotech jsme jasně 
prohrály vinou vlastního špat-
ného výkonu. Při vší úctě k sou-

peři nehraje žádný nepřekona-
telný volejbal, kterému bychom 
se nemohly vyrovnat a v domá-
cí odvetě být lepší my. Proto si 
myslím, že pokud odvedeme 
dobrý výkon podle svých mož-
ností, tak můžeme zvítězit,“ 
řekla zkušená osmatřicetiletá 
matadorka.

19. prosince 2011 28                                         Volejbal...  ještě novější

Zmobilizovat síly fyzické i psychické a urvat první 
vítězství v soutěži. Přesně tohle potřebují doká-
zat volejbalistky VK Modřanská Prostějov ve 4. 
kole základní skupiny CEV Champions League 
2011/12, kde všechny tři dosavadní zápasy pro-
hrály. Teď ve středu 21. prosince od 18.00 hodin 
přivítají Atom Trefl Sopoty a další porážka by je 
opět vzdálila plánovanému postupu do play off.

DOMA SOPOTY:DOMA SOPOTY: pokus VK o výhru číslo čtyři pokus VK o výhru číslo čtyři
V letošní Lize mistryň se „Modřankám“ zatím nedaří,V letošní Lize mistryň se „Modřankám“ zatím nedaří,

ve středu na vlastním hřišti to chtějí změnitve středu na vlastním hřišti to chtějí změnit

Obchodní a mediální partneři VK Modřanská

1 Maja Tokarska (blokařka, 193 cm, 81 kg, 20 let, Polsko)
2 Katarzyna Konieczna (smečařka, 184 cm, 75 kg, 26 let, Polsko)
3 Dorota Anna Swieniewicz (univerzálka, 180 cm, 65 kg, 39 let, Polsko)
4 Izabela Belcik (nahrávačka, 185 cm, 70 kg, 31 let, Polsko)
6 Eleonora Dziekiewicz (blokařka, 185 cm, 80 kg, 33 let, Polsko)
7 Amaranta Fernandez (blokařka, 188 cm, 78 kg, 28 let, Španělsko)
8 Alisha Glass (nahrávačka, 184 cm, 72 kg, 23 let, USA)
9 Corina Ssuschke-Voigt (blokařka, 189 cm, 78 kg, 28 let, Německo)
10 Magdalena Saad (libero, 168 cm, 55 kg, 26 let, Polsko)
11 Megan Hodge (univerzálka, 191 cm, 74 kg, 23 let, USA)
12 Neriman Ozsoy (univerzálka, 187 cm, 76 cm, 23 let, Turecko)
13 Paulina Maj (libero, 166 cm, 58 kg, 24 let, Polsko)
14 Ewelina Sieczka (univerzálka, 182 cm, 69 kg, 23 let, Polsko)
16 Dorota Wilk (nahrávačka, 178 cm, 66 kg, 23 let, Polsko)
17 Margareta Anna Kozuch (smečařka, 188 cm, 75 kg, 25 let, Německo)

Realizační tým Atom Trefl Sopoty
Hlavní trenér: Alessandro Chiappini
Asistent trenéra: Nicola Negro

      Hráčský kádr

Výsledky CEV Champions 
League 2011/2012 - 3. kolo

Základní skupina A:
RC Cannes (Francie) - SC Schwerin (Německo) 3:0 (11, 14, 15), 
Villa Cortese (Itálie) - Eczacibasi Istanbul (Turecko) 2:3 (16, -14, 
23, -19, -13).
1. Cannes 3 0 9:2 9
2. E. Istanbul 2 1 7:6 5
3. Cortese 1 2 6:7 4
4. Schwerin 0 3 2:9 0

Základní skupina B:
Fenerbahce Istanbul (Turecko) - Rabita Baku (Ázerbajdžán) 
3:0 (20, 27, 18), SC Drážďany (Německo) - ASPTT Mylhúzy 
(Francie) 1:3 (15, -20, -22, -23).
1. F. Istanbul 3 0 9:0 9
2. R. Baku 2 1 6:3 6
3. Mylhúzy 1 2 3:7 3
4. Drážďany 0 3 1:9 0

Základní skupina C:
Atom Sopoty (Polsko) - VK Modřanská Prostějov (ČR) 3:0 (21, 
14, 20), Voléro Curych (Švýcarsko) - Dynamo Kazaň (Rusko) 1:3 
(22, -23, -22, -18).
1. Kazaň 3 0 9:3 8
2. Sopoty 2 1 6:5 5
3. Curych 1 2 6:7 4
4. Prostějov 0 3 3:9 1

Základní skupina D:
Tomis Constanta (Rumunsko) - Volley Bergamo (Itálie) 3:2 
(19, -18, -17, 24, 11), Azerrail Baku (Ázerbajdžán) - Vakifbank 
Istanbul (Turecko) 3:0 (23, 21, 24).
1. A. Baku 3 0 9:1 9
2. V. Istanbul 2 1 6:3 6
3. Constanta 1 2 3:8 2
4. Bergamo 0 3 3:9 1

Základní skupina E:
Scavolini Pesaro (Itálie) - Fakro Muszyna (Polsko) 1:3 (-22, -20, 
24, -20), Dynamo Moskva (Rusko) - CZ Bělehrad (Bělehrad) 3:0 
(17, 14, 19).
1. Muszyna 3 0 9:3 8
2. Pesaro 2 1 7:3 6
3. Moskva 1 2 5:6 4
4. Bělehrad 0 3 0:9 0

Další zápasový program skupiny „C“ 
evropské Ligy mistryň

4. kolo, středa 21. prosince: 
VK Modřanská Prostějov – 
Atom Trefl Sopoty (18.00 ho-
din), Dynamo Kazaň – Voléro 
Curych (16.00 hodin).
5. kolo, středa 11. ledna: 

Voléro Curych – VK Modřanská Prostějov (20.15 
hodin), Dynamo Kazaň – Atom Trefl Sopoty (14.00 
hodin).
6. kolo, úterý 17. ledna: VK Modřanská Prostějov 
– Dynamo Kazaň (17.00 hodin), Atom Trefl Sopoty 
– Voléro Curych (20.30 hodin).

Reparát. V Polsku si svěřenkyně trenéra Čady ani neškrtly, v domá-
cím prostředí mají příležitost k odplatě.  Foto: Zdeněk Pěnička

Šéf hanáckého volejbalového klubu věří, že se
družstvo kouče Čady stejně jako loni dokáže zlepšit

Monika Smáková: „S dobrým výkonem můžeme Sopoty porazit!“
Ostřílená nahrávačka VK cítí, že tým potřebuje víc sebevědomí a zapracovat na sehranosti

Zvedne se parta prostějovských volejbalistek na 
mezinárodní scéně? Mnoho fanoušků o tom už 
vážně pochybuje, samotné hráčky i realizační tým 
VK Modřanská tomu naopak věří. Potvrdila to i na-
hrávačka Monika Smáková, v osmatřiceti letech 
nejzkušenější plejerka hanáckého souboru. Na 
otázky odpovídala po čtvrtečním postupu do semi-
finále Českého poháru přes Přerov.

Navzdory třem dosavadním poráž-
kám v Champions League a poslední-

mu slabšímu výkonu na hřišti Sopot 
zůstává předseda správní rady VK 
Modřanská Prostějov Petr Chytil 
optimistou.

Šé
druž

Navzdo
kám v C

mu sla
zůstá
Mod
opt

„Nezatracujte nás,“ vyzývá Petr Chytil fanoušky

3 3 ATOM SOPOTYATOM SOPOTY  (POLSKO)  (POLSKO)

0 0 VK MODŘANSKÁ VK MODŘANSKÁ 
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

Čas: 1:14 hodiny
Rozhodčí:  Murulo (Estonsko) a Alksnis (Lotyšsko)

Diváků: 800

1. set: 25:21  29 minut         2. set: 25:14 21 minut
3. set: 25:20  24 minut

   Sestava VK Modřanská:

   Sestava Atom Sopoty:

řřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřřanská:

• Smáková
• Horká

• Velikiyová
• Monzoniová

• libero: Chlumská

• Hrončeková

Střídaly: Soaresová, Kubínová,  
Tomášeková, Artmenková
Připravena byla: Košická 

• Popovičová
Trenérská dvojice:  
Miroslav Čada a 
Ľubomír Petráš

Glassová, Ozsoyová, Dziekiewiczová, Kozuchová, Hodgeová, 
Ssuschkeová-Voigtová, libero Majová. Střídala: Saadová
Trenér: Alessandro Chiappini. 



Ráz úvodní sadě dal hned 
její začátek, kdy Horká sé-
rií přímých bodů z podání 
určila vstupní stav 7:0. Vzá-
pětí si na druhé straně chvíli 
zapodávala Gáliková (7:3) 
a následně převzala „servi-
sovou“ štafetu Hrončeková, 

čímž skóre bleskově posko-
čilo na 13:3. Až poté se stov-
ka nejvěrnějších fanoušků 
dočkala i nějaké mezihry, 
neboť Přerovanky konečně 
zlepšily příjem (14:6), jenže 
v závěru setu jim přihrávka 
znovu odešla. Výborně ser-
vírující VK v čele s Hron-
čekovou tudíž suverénně 
dospěl k drtivému vítězství 
– 25:11.
Téměř bezchybný příjem, 
výborné bloky i kvalitní útok 
fungovaly Modřankám také 
zkraje druhého dějství, čímž 
se ujaly vedení 7:4. Poté je 
však dokonale zaskočila 
svou účinnou plachtou Ro-
senbergerová, jejíž sedmibo-
dová šňůra razantně otočila 
průběh (7:11). Domácí se ale 
stejně rychle vzpamatovaly a 
během podání Smák zvrátily 
vývoj zpět na svou stranu 

(14:12). Servis prostě vše-
obecně dominoval nad při-
hrávkou, což stoprocentně 
potvrdil i zbytek setu. V něm 
nejprve PVK zase otočil ze 
17:13 na 20:21, aby vzápětí 
výhodu ztratil a pěti body za 
sebou daroval druhý zápaso-
vý díl domácím – 25:21.
Tím pádem bylo o postu-
pujícím do semifinále ČP 
rozhodnuto, takže třetí sada 
se již změnila v pouhou for-
malitu. Obě družstva bez 
ohledu na to dál kupila bo-
dové série a korunu všemu 
nasadila rekordní šňůra při 
podání Horké z 8:9 na 18:9! 
Diváci si na své skoro vůbec 
nepřišli a uspokojit je mohl 
především fakt, že výrazně 
lepší prostějovský mančaft 
záhy dovedl střetnutí k jed-
noznačnému konci – 25:15 
a 3:0.

Marek Sonnevend

Pozornější vstup do zápa-
su (3:1) podpořily domácí 
hráčky pětibodovou šňůrou 
při servisu Kozuch z 3:3 na 
8:3, když Hanačky tradičně 
trápila přihrávka a násled-
né útoky z těžších pozic 
zastavovala obrana Treflu. 
Z nedobré situace se hostu-
jící družstvo rychle dostalo 
rovněž díky kvalitnímu po-
dání a hrubkám soupeřek na 
příjmu (10:10), vůbec celá 
úvodní sada se nesla ve zna-
mení mnoha chyb na obou 
stranách. Polský celek jich 
udělal o něco méně, navíc se 
mohl opřít o výborné bloky 
a proto zvítězil. Ženy VK 

sice bojovaly, z 15:11 srov-
naly na 16:16 a poté dotáhly 
z 20:16 na 22:20, jenže to 
nestačilo. Zahajovací dějství 
přitom rozhodlo především 
sedm bodových bloků So-
pot, z toho pět na Horkou – 
25:21.
Také ve druhém setu Atom 
nastartovala série během 
podání Kozuch, byť tento-

krát zdaleka ne tak dlouhá 
(1:3 – 4:3). Následně Mod-
řanky propad zastavily, 
jenže od stavu 8:7 je potkal 
další nepříjemný výpadek 
na přihrávce. Nedokázaly 
vybrat servisy Ozsoy ani 
Dziekiewicz, nic platné ne-
byly dva oddechové časy 
kouče Čady v krátkém sle-
du (17:9). České mistryně 

se dostaly do herní křeče 
připomínající dvě hrubě 
nepovedené sady s Curych-
em, naopak silné protivnice 
naplno prodávaly své volej-
balové přednosti ve všech 
činnostech – 25:14.
Hned zkraje třetí sady se chy-
tila prostřídaná sestava na-
šeho týmu (1:5), ale vzepětí 
mělo bohužel krátké trvání. 
Domácí družina vzápětí kon-
trovala dalším náporem, když 
využila opětovných potíží 
Modřanské na příjmu proti 
servisu Ssuschke-Voigt. Dal-
ší trable zpoza zadní lajny 
nadělala Glass, takže rázem 
bylo skóre otočeno na 14:9 
a naděje na zdramatizování 
duelu vyhasínala. Definitiv-
ně padla v koncovce, neboť 
též podání Ozsoy předčilo 
přihrávku Prostějova, tudíž 
z 21:19 vedoucí mančaft pol-
ské ligy střetnutí bleskově 
uzavřel na 25:20. Během ce-
lého utkání se přitom bodově 
doplňovaly všechny členky 
fungující sopotské party, za-
tímco na druhé straně sítě ne-
povstala žádná hráčka schop-
ná čelit jejich kvalitě.

19. prosince 2011 29Volejbal... ještě novější

Bodový vývoj – první set: 
2:0, 3:1, 3:3, 8:3, 8:5, 9:7, 
10:10, 12:10, 15:11, 15:13, 
16:16, 20:16, 20:18, 22:20, 
24:20, 25:21. Druhý set: 
0:2, 1:3, 4:3, 6:4, 8:7, 11:7, 
15:8, 17:9, 19:11, 19:13, 
24:13, 25:14. Třetí set: 0:2, 
1:5, 3:7, 5:7, 9:8, 14:9, 14:11, 
15:13, 18:16, 20:16, 20:18, 
21:19, 24:19, 25:20.

Odčinit týden starou porážku s Curychem naše vo-
lejbalistky v dalším utkání CEV Champions League 
2011/12 nedokázaly. Jejich třetí bitva základní sku-
piny na hřišti Atom Trefl Sopoty skončila hladkým 
vítězstvím favorizovaného lídra nejvyšší soutěže 
Polska, kterému ženy VK Modřanská Prostějov 
jeho roli svým průměrným výkonem ani moc ne-
ztížily. V polovině zápasového programu grupy C 
tak zůstávají poslední s jediným získaným bodem.

13. kolo: Frýdek-Místek - Prostějov 1:3 (24, -7, -18, -17). 
Nejvíce bodů: Orlovská 12, Mazurová 9, Kojdová 7 - Soare-
sová 17, Horká 13, Artmenková 11. Diváků: 300 * SG Brno - 
Olymp Praha 1:3 (-7, -20, 22, -8). Nejvíce bodů: Teichmanová 
12, Herbočková 9, Nálezková 7 - Kvapilová 14, Sládková 12, 
Halbichová a Mudrová po 10. Diváků: 90 * Slavia Praha - Olo-
mouc 3:2 (-22, -18, 23, 14, 9). Nejvíce bodů: Mezerová 19, Ne-
umannová 14, Suchoňová 12 - Honková 14, H. Vanžurová 13, 
Nachmilnerová 12. Diváků: 250 * Šternberk - Přerov 1:3 (-22, 

, , ,

20, -18, -12). Nejvíce bodů: S. Janečková 14, M. Janečková 12, 
Oborná 10 - Mátlová 24, Gambová 16, Gálíková 15. Diváků: 
250 * Ostrava - KP Brno 3:2 (13, -15, 21, -21, 13). Diváků: 245

11  TJ SOKOL FRÝDEK-MÍSTEK TJ SOKOL FRÝDEK-MÍSTEK   

3 3 VK MODŘANSKÁ VK MODŘANSKÁ 
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

Čas: 1:30 hodiny
Rozhodčí: Kostka, Vojtíšek

Diváků: 300
1. set: 26:24 25 minut       2. set: 7:25 17 minut

3. set: 18:25  27 minut

   Sestava VK Modřanská:

t: 7:25 17 minut
inut

á:

• Kubínová
• Horká

• Artmenková
• Monzoniová

• Smáková

• Tomášeková

libero: Chlumská
Střídaly: Smáková, Popovičová, 
Košická

• Soaresová

Alessandro Chiappini - Atom Trefl Sopoty: 
 „Jsem velmi spokojený s výsledkem zápasu hlavně 
proto, že jsme hráli mnohem lépe než v předchozích 
utkáních. Snažíme se najít způsob, jak pozvednout 
naše výkony, a tentokrát se to podařilo. Výborně jsme 
blokovali i zakončovali, a to jak z protiútoků po dobré 
obraně, tak z prvních útoků po skvělém příjmu na úrovni 

šedesátiprocentní úspěšnosti. Věřím, že tento pokrok ve hře bude mít trvalejší 
charakter.“

Miroslav Čada - trenér VK Modřanská Prostějov: 
 „Obrovský rozdíl mezi oběma týmy byl v dnešním zá-
pase na bloku, kde domácí udělali čtrnáct přímých bodů 
a my jediný. Ostatní herní činnosti měly poměrně srov-
natelnou úroveň, ale právě díky blokování byly Sopoty 
určitě lepším týmem.“

Pohledem trenérůPohledem trenérů

Selhání favorita v koncovce 
zahajovacího dějství jeho pře-
vážnou většinu nic nenasvěd-
čovalo. Domácí hráčky sice 
příkladně bojovaly a vedoucí 
družstvo tabulky sympatic-
ky trápily, přesto jen neustále 
dotahovaly manko. Za stavů 
19:23 a 21:24 to vypadalo na 
očekávaný scénář, jenže pak 

Sokolky s pomocí výborného 
podání Frigmanské odvráti-
ly tři setboly a pětibodovou 
šňůrou otočily na 26:24!
To jako by celý hanácký ko-
lektiv pořádně naštvalo. Ve 
druhém setu na uspokojené 
protivnice vlétl jako dravec 
na svou kořist a nemilosrd-
ně jim uštědřil jednociferný 

debakl 7:25. Od třetí sady se 
průběh následně opět trochu 
vyrovnal, ale s výjimkou za-
čátku čtvrtého setu (3:1) již 
pořád vedl hostující tým, a 
to bezpečně vysokým rozdí-
lem. Tím pádem Modřanky 
navzdory předchozímu šoku 
v klidu dovedly utkání k po-
vinnému výsledku.

Po hodně dlouhé době naše volejbalistky musely otáčet nepříznivý průběh 
střetnutí proti českému soupeři. Ve 13. kole UNIQA extraligy na palubovce 
TJ Sokol Frýdek-Místek totiž pokazily závěr úvodní sady, načež zabraly a 
zbytek zápasu už měly přesvědčivě ve své moci. Díky tomu v soutěži nadále 
neztratily ani bod.

Ve Frýdku nejprve tři zahozené setboly a pak jasná jízda

Připraveny byly:
 Hrončeková, Velikiyová
Trenérská dvojice: Miroslav 
Čada a Ľubomír Petráš

Bodový vývoj – první set: 0:4, 1:5, 4:5, 4:7, 5:9, 8:10, 8:12, 
11:12, 11:14, 13:15, 13:18, 16:19, 18:20, 19:23, 21:24, 26:24. 
Druhý set: 0:3, 1:5, 2:8, 3:12, 5:12, 5:16, 6:24, 7:25. Třetí 
set: 0:3, 3:3, 4:6, 5:10, 6:13, 8:14, 8:16, 9:17, 12:17, 14:18, 
14:22, 17:22, 18:25. Čtvrtý set: 0:1, 3:1, 3:4, 5:5, 5:13, 8:14, 
9:15, 9:18, 11:18, 11:20, 14:22, 14:24, 17:25.

F-M  1F-M  1
VK Pv 3VK Pv 3

Alexandra Dedková - TJ Sokol Frýdek-Místek:  
„Naše bojovnost a vynikající servis Pro-
stějov zaskočily v prvním setu, hlavně 
v jeho konci. Potom už jsme střídaly lepší 
chvilky s horšími, což na tak silného sou-
peře nestačí.“

Miroslav Čada - trenér VK Modřanská Prostějov: 

„Škoda závěru úvodní sady, kdy Frig-
manské vycházelo riskantní podání a 
my jsme pod tlakem nevyužili tři set-
boly. Zbytek utkání už byl z naší stra-
ny vcelku dobrý, i když velmi oběta-
vě a na své poměry kvalitně hrající 
Frýdek nám chvílemi dělal dost pro-
blémů. Fanoušky zaplněná hala viděla řadu pěkných 
výměn, v náš prospěch rozhodl lepší útok i bloky. 
Z jednotlivých hráček zaslouží pochvalu Artmenko 
a Monzoni.“

Pohledem trenérůPohledem trenérů

Miroslav Čada - VK Modřanská Prostějov:  

„Utkání jsme odehráli velice dobře 
kromě výpadku ve druhém setu, kdy 
Rosenbergerové vycházelo riskantní 
podání a nám odešel příjem. To se na 
chvíli může stát, jinak tým podal kva-
litní výkon jak v útoku, tak na blocích, 

které nás v předchozích zápasech trápily. Přidali jsme i 
hodně agresivní podání s minimem chyb, což při špatné 
přihrávce soupeře udělalo mezi oběma celky velký roz-
díl. Holky mi udělaly radost, jak dnešní střetnutí zvládly. 
Po jasné porážce v Sopotech a se třemi prohrami v Cham-
pions League na kontě jsme potřebovali vydařenější duel, 
který přišel.“

Vladimír Sirvoň - PVK Přerov: 
„My jsme si přijeli do Prostějova kva-
litně zatrénovat se silným soupeřem. 
Navzdory nepříznivému průběhu jsem 
záměrně ani nebral time-outy a nechal 
děvčata hrát, svůj cíl to dnes splni-
lo. My máme úplně jiné úkoly, než o 
jeden set natahovat zápas s Prostějo-
vem. Holky vycítily, že utkání beru 
tréninkově a na základě toho začaly vlažně, což takhle 
kvalitní protivník využije. Vyrovnanější byl pouze dru-
hý set, kdy jsme dobře zaservírovali, jenže získané ve-
dení pak vlastními chybami dvakrát rychle ztratili. A to 
v koncovce favorit trestá. Celkově byli domácí jasně 
lepší.“

Pohledem trenérůPohledem trenérů
Pohárová odveta čtvrtfinále s Přerovem byla jasná
Bleskový průběh měla odveta čtvrtfinálové série Českého poháru žen mezi 
VK Modřanská Prostějov a Přerovským volejbalovým klubem. Domácí tým 
potřeboval na hladké vítězství v hanáckém derby pouhou hodinu hrubého 
času a v součtu s venkovní výhrou 3:1 si zajistil očekávaný postup mezi čtyři 
nejlepší celky soutěže. Semifinále je na programu během ledna a února, ob-
hájkyně trofeje v něm narazí pravděpodobně na Olymp Praha (ovládl první 
duel na hřišti KP Brno 3:0).

VK Pv  3VK Pv  3
PVK Pr 0PVK Pr 0

Bodový vývoj – první 
set: 7:0, 7:3, 13:3, 14:6, 
17:7, 19:10, 23:10, 25:11. 
Druhý set: 2:0, 4:1, 7:4, 
7:11, 9:11, 14:12, 17:13, 
18:16, 19:19, 20:21, 25:21. 
Třetí set: 3:3, 5:3, 8:6, 8:9, 
18:9, 18:12, 21:12, 21:14, 
23:14, 25:15.

V Polsku dostaly Modřanky nepříjemný klepec

A.Sopoty 3A.Sopoty 3
VK Pv 0VK Pv 0

 Tým Z V3 V2 PB P PS PM B

1. Prostějov 13 13 0 0 0 39:3 1048:701 39

2. Olymp Praha 13 12 0 0 1 36:7 1035:797 36

3. KP Brno 14 7 1 1 5 28:24 1173:1041 24

 4. Slavia Praha 13 6 1 0 6 25:23 1029:1042 20

 5. UP Olomouc 13 6 0 2 5 26:24 1075:1074 20

 6. Přerov 13 6 0 1 6 21:24 980:983 19

 7. Frýdek-Místek 13 6 0 0 7 22:25 1003:1060 18

 8. Šternberk 13 3 1 0 9 19:32 1038:1182 11

 9. Ostrava 13 3 1 0 9 14:30 852:1015 11

10. SG Brno 14 0 0 0 14 4:42 794:1132 0
Poznámka: tato skupina se boduje takzvaným italským bodo-
váním. Za výhru 3:0 a 3:1 se udělují 3 body, po výsledku 3:2 
získává vítěz 2 body, poražený 1 bod

průběžná tabulka po 13. kole

14. kolo,čtvrtek 22. prosince, 17.00 hodin: Přerov - Slavia 
Praha (18.00), Olomouc – Frýdek-Místek, Prostějov – Ostrava, 
Královo Pole - SG Brno 3:0 předehráno, Olymp Praha – Štern-
berk.

čtvrtfinále - 2. zápasy:  VK Modřanská Prostějov - PVK Přerov 3:0 (11, 
21, 15); první zápas: 3:1,23,-21,-22) - postupuje Prostějov * VC Slavia 
Praha - TJ Sokol Frýdek-Místek 1:3 (-20,22,-22,-19); první zápas: 2:3 
- postupuje Frýdek-Místek * TJ Ostrava - SK UP Olomouc odveta se 
hraje 20.12. (první zápas: 0:3), Královo Pole Brno - Olymp Praha 0:3 
(-20,-22,-22), odveta se hraje 20.12. 

kam příště...

33  VK MODŘANSKÁ PROSTĚJOVVK MODŘANSKÁ PROSTĚJOV    

0 0 PVK PŘEROVPVK PŘEROV

Čas: 0:54 hodiny Rozhodčí: Vojtíšek, Gall
Diváků: 150

1. set: 25:11 14 minut     2. set: 25:21 22 minut
3. set: 25:15  18 minut

   Sestava VK Modřanská:

25:21 22 minut
inut

á:

• Horká
• Hrončeková

• Monzoniová
• Smáková

libero: Chlumská

• Popovičová

Připraveny byly:
Tomášeková, Soaresová, 
Artmenková, Košická

• Velikiyová

Trenérská dvojice: Miroslav 
Čada a Ľubomír Petráš

ČESKÝ POHÁR 2011/2012

Plzeň, Prostějov/red - O uply-
nulém víkendu soupeřilo ve 
víceúčelové hale TJ Lokomo-
tiva Plzeňšestnáct družstev 
ve dvou osmičkách o další 
body do Českého poháru. 
Družstvo VK Modřanská 
Prostějov přijelo ve skromné 
sestavě kvůli reprezentačním 
povinnostem a udělenému 
volnu části kádru, ale roz-
hodně ne bez ambicí poprat 
se o nejlepší umístění. I tak si 
ale vedlo takřka bezchybně 
a přestože herně někdy strá-
dalo, nejdůležitější informací 

je, že prostějovská děvčata 
turnaj vyhrála! Nepříjem-
nou stránkou tohoto úspěchu 
je zranění nahrávačky juni-
orek, která bude družstvu 
chybět už na povánočním 
soustředění.
Konečné pořadí: 1. Prostějov 
13 bodů/sety 13:4, 2. SK Ru-
bena Náchod 12/12:4, 3. VSK 
Spartak Děčín 12/12:4, 4. TJ 
loko Plzeň 4/9:9, 5. TJ Junior 
Brno 10/7:10, 6. SK Happy-
Sport Opava 9/6:10, 7. TJ Čer-
vený Kostelec 9/5:10, 8. PVK 
Přerov 7/1:14

Český pohár kadetek a juniorek hostila Plzeň 
Mladé „Modřanky“ se i v oslabené sestavě těšily z triumfuMladé „Modřanky“ se i v oslabené sestavě těšily z triumfu



Marek Sonnevend

„My z realizačního týmu 
jsme se už před začátkem 
utkání dozvěděli o šťastném 
vítězství Pardubic na Ukra-
jině, ale hráčům jsme to ne-
řekli. Bez ohledu na tenhle 
výsledek jsme totiž chtěli ve 
Francii vyhrát, což byl super 
těžký úkol. Už předzápasové 
tréninky soupeře nám napo-
věděly, že do toho půjde zce-
la naplno, ono to před halou 
zaplněnou skoro třemi tisí-
covkami diváků ani jinak ne-
jde,“ popsal trenér Orlů Zby-
něk Choleva výchozí situaci.
„V úvodu nás domácí přehrá-
vali a my jsme byli dost ne-
mohoucí, až postupem času 
se kluci osmělili. Přivykli vy-
sokému tempu, otočili vývoj a 
dokonce v poločase vedli. Jakž 
takž jsme potom vydrželi ještě 
většinu třetí čtvrtiny, ale pak se 
rozjel Holland, celé mužstvo 
Roanne začalo lépe spolupra-
covat, trefovalo skoro všechny 
střely a v závěru nás převálco-
valo. Bylo to, jako když unikne 
pára z papiňáku,“ našel Chole-
va originální přirovnání.
Nejen on ví, že postup Hanáci 

promrhali jinde než ve sladké 
Francii. „Po výborném vstupu 
do skupiny jsme se předčasně 
radovali a plácali po zádech. 
Věřili jsme, že na dobré výko-
ny navážeme i v Pardubicích, 
jenže se nestalo. Tamní klíčový 
zápas byl z naší strany doslova 
hrůzostrašný a já dodnes ne-
vím proč. Každopádně nám na 
východě Čech nešlo absolutně 
nic, domácím naopak všechno 
a tahle vysoká porážka rozhod-
la. Nemělo se to stát,“ hořeko-
val Choleva.
Mrzí ho především fakt, že jed-
no hrubě nepovedené střetnutí 
devalvovalo celkově solidní 
vystoupení družstva v letošním 
Vyzývacím poháru. „Doma 
jsme odehráli dvě super bitvy 
a zdolali Pardubice i jasně Go-
verlu, která vůbec nebyla slabá, 
jak by mohlo napovídat jejích 
šest proher ve skupině. Hlavně 
ze začátku skupiny mělo naše 
vítězství na Ukrajině velkou 
cenu, proto škoda těsného do-
mácího podlehnutí Roanne a 
dvojnásob toho zpackaného 
utkání v Pardubicích. Jinak 
jsme předváděli kvalitní basket-
bal,“ hodnotil Choleva.
Na vedením klubu požadova-

ný první úkol však se svými 
svěřenci nedosáhl. „Cíl byl 
jasný: postoupit. To jsme ne-
splnili, takže panuje zklamání. 
S vedením jsme vyřazení ještě 
podrobně nerozebírali, což nás 
ale určitě čeká. Že jsme na me-
zinárodní scéně neuspěli nám 
však nemusí nikdo říkat, to je 
zřejmé a víme to sami. Teď 
nám nezbývá nic jiného, než 
se soustředit na další zápasy 
a dosáhnout co nejvýše jak 
v Českém poháru, tak přede-
vším v Mattoni NBL,“ pokrčil 
Choleva rameny.
Momentálně se ovšem musí 
obejít bez rozehrávače Mateje 
Venty, kterého sužují zdravotní 
trable. „Už delší dobu měl po-
tíže s tříslem, k tomu se přidal 
zánět v chodidle. Tvrdil mi, že 
ho doma ve Slovinsku rychle 
vyléčí, tak jsme ho tam pusti-
li. K mančaftu se připojí až po 
Vánocích,“ prozradil prostě-
jovský kouč.
Naopak pozitivem je návrat 
pivota Rostislava Pelikána do 
hry, čahoun po dlouhodobém 
zranění absolvoval necelých 
osm minut sobotního mače 
s Bratislavou. „Rosťu jsme 
chtěli nasadit pouze na chvíli 
a spíš opatrně, aby si hlavně 
své zdravotní problémy neob-
novil. Na hřišti si vedl dobře, 
měl tam vydařené momenty 
v obraně. Během vánoční pau-
zy bude mít čas se definitivně 

doléčit a já věřím, že potom 
na něco bude herní spolehnutí 
jako před zraněním,“ přál si 
Choleva.
Dnes od 18.00 hodin jeho dru-
žina nastoupí k poslednímu 
duelu před svátky doma proti 
Svitavám. Jaký bude další pro-
gram? „Někteří hráči – zejmé-

na zahraniční – hned v úterý či 
ve středu odlétají na Vánoce 
domů, ostatní trénují do čtvrtka 
22. prosince. Sraz pak všichni 
máme v pondělí 26. prosin-
ce večer, abychom druhý den 
mohli opět zahájit přípravu 
v kompletním složení,“ doplnil 
Zbyněk Choleva.

 Jardo, jak jste kousali 
rozhodující porážku ve 

Vyzývacím poháru na hřišti 
Roanne?
„Prohráli jsme a vypadli, teď 
už s tím nic nenaděláme. Ta-
kový je sport, nám to v Euro 
Challenge bohužel nevyšlo. 
Musíme se s tím vyrovnat, 
žádné kousání není na místě.“žádndd é

 Jak z vašeho pohledu 
vypadalo střetnutí ve 

Francii?
„První poločas jsme odehráli 
dobře, ale ve třetí čtvrtině při-
šla hluchá pasáž, kdy nám 
soupeř odskočil na ně-
jakých deset bodů. Pak 
už bylo velice těžké 
s domácími hrát, pro-
tože se chytili a moc 
je nešlo zastavit. Závěr 
utkání kontrolovali 
a my jsme neměli 
šanci, byla z toho 
jasná porážka skoro 
o dvacet bodů.“

 Bylo Roanne jedno-
značně nejlepší ve sku-

pině?
„Určitě. Papírově šlo o nejsil-
nější tým a favorita skupiny, 
který to kromě svého prvního 
zápasu v Pardubicích potvr-
dil. Až na úvodní podceněné 
střetnutí bylo Roanne suve-

rénní a hrálo nejlepší bas-
ket.“

 Štve vás, že o 
vyřazení Pros-

tějova rozhodl de facto 
jediný hrubě nevyda-
řený duel v Pardubi-
cích?
„Já bych řekl, že kromě 
tohohle utkání rozhodla i 
domácí porážka s Roan-

ne, kdy jsme taky ne-
hráli vůbec dobře 

a na konečný 
rozdíl dvou 
bodů snížili 
až šťastně 
v závěru. 
Proti Fran-
c o u z ů m 
jsme to měli 

zvládnout ji-
nak a v Par-
d u b i c í c h 
samozřejmě 
také. Tamní 
zápas nám 

vůbec nevyšel, což ve vyrov-
nané skupině dalo Pardubi-
cím rozhodující výhodu.“cím 

 Loni jste si postupem 
do osmifinálové skupi-

ny Challenge Cupu nasadili 
vysokou laťku. Považujete ne-
zopakování tohoto výsledku 
za neúspěch?
„V minulé sezóně jsme měli 
výhodu, že byl mančaft druhý 
rok pohromadě, což se samo-
zřejmě projeví větší sehranos-
tí. Navíc jsme byli i celkově 
zkušenější díky většímu po-
čtu absolvovaných těžkých 
utkání. Přesto jsme i letos 
postoupit mohli, skupina byla 
výborně rozjetá a šance urči-
tě existovala. Bohužel nám 
druhá polovina zápasového 
programu nevyšla, tím víc vy-
řazení mrzí.“azee

 Dnes to odnesl krutým 
debaklem bratislavský 

Inter. Hlavně v úvodu jste jej 
doslova válcovali, bylo tam 
z vaší strany naštvání po pohá-
rovém vypadnutí?
„To bych ani neřekl. Soupeř 
nám to hrozně usnadnil, dneš-
ní zápas a řada dalších v lize se 
s těmi evropskými vůbec nedá 
srovnávat. Každý viděl, že In-
ter nekladl žádný odpor, a nám 
stačilo hrát normálně. Vůbec 

jsme nepředváděli žádný skvělý 
výkon a hned to bylo 21:0, což 
o něčem svědčí. Podobných 
střetnutí v letošní Mattoni NBL 
bohužel není málo, protože jsou 
tady čtyři kvalitní týmy, další 
dva nebo tři solidní a zbytek při 
vší úctě výrazně zaostává.“vší úcú

 Takže letní rozšíření 
soutěže nebylo příliš 

šťastným krokem?
„Určitě ne. Do toho se navíc 
připlete finanční situace, jaká je 
nejen v České republice, ale i 
v celé Evropě a na světě. No a 
když nejsou peníze, nemůže být 
při čtrnácti ligových mužstvech 
ani dostatečná kvalita. Větši-
na celků koupí dva tři cizince, 
k tomu doplní mladé kluky a na 
špičku logicky nestačí.“šppppppppppppppppppppppppppičččččku

 Budete mít vyřazením 
z Vyzývacího poháru 

výhodu v tom, že se můžete 
maximálně soustředit na Mat-
toni NBL?
„Výhodou rozhodně bude mož-
nost daleko víc trénovat a v pří-
pravě mnohem lépe nacvičit růz-
né herní situace, zapracovat na 
tom, co nám dosud nešlo. Pokud 
se pořád hraje středa plus víkend 
s dlouhým cestováním, není na 
tyhle věci dostatek času, zatímco 
teď ten prostor bude. Musíme 
toho využít.“

19. prosince 2011 30Basketbal...  ještě novější

rozskokrozskok

19. kolo, středa 28. prosince 2011, 17.30 hodin: BK Pros-
tějov - Tuři Svitavy (pondělí  19.12., 18:00),  Inter Bratislava 
- BK JIP Pardubice, SLUNETA Ústí nad Labem - USK Praha 
(předehráno 81:91), BC Kolín - NH Ostrava, BK Loko Inter-
conex Plzeň - ČEZ Basketball Nymburk, Levharti Chomutov 
- Astrum Levice,  BK Děčín - BK B & W Opava.

1919 kkollo tstřředda 2288 pro isince 20201111 1717 3300 hhodidin: BBKK PPros

Za bezednými koši

EUROCHALLENGE CUP, SKUPINA „C“ - 6. kolo

MATTONI NBL - 18. KOLO

ROANNE BASKET – BK PROSTĚJOV 

BK Prostějov – Inter Bratislava 

j

o

i li l

Trestné hody:  15/12:6/6.
Střelba 2 b.:  41/29:44/25
Trojky: 20/9:26/6
Doskoky: 34:31
Asistence: 23:16
Osobní chyby: 19:19
Pět chyb:  34. Peterson
Získané míče: 19:16
Ztracené míče: 19:18
Rozhodčí: Kennerman (Turecko), 
Bayot (Belgie) a Walton (Anglie).  
Jokič (Černá Hora) a Rodriguez (Německo)
Diváků: 2429

Čtvrtiny:  27:36, 39:67, 
58:90, 80:117. 

Rozhodčí: Hošek, Večeřa a Jedlička. 
Osobní chyby: : 19:18.
Pět chyb: 33. Holanda. 
Trestné hody: 17/9:26/18. 
2 b.: 24/30:40/15
Trojky: 21/10:23/4. 
Doskoky: 50:33. 
Asistence: 25:8
Získané míče: 11:5
Ztracené míče 10:16
Diváků: 500. 

Pandula 8
Bratčenkov 0
Peterson 12
Švrdlík 6
Slezák 2
Bohačík 8

Smith 9
Eitutavičius 16
Prášil 7
Nicholson  2

Pandula 2
Bratčenkov 8
Peterson 18
Nicholson 16
Švrdlík 7
Slezák 14

Bohačík 2
Smith 14
Eitutavičius 9 
Prášil 9 

Sestava a body Prostějova

Sestava a body Prostějova

Vypadnutí z Challenge Cupu je neúspěch, ví CholevaVypadnutí z Challenge Cupu je neúspěch, ví Choleva

Obchodní a mediální partneři BK Prostějov

SKUPINA „C“ 

výsledky 6. kola:
BC Goverla (Ukrajina) - JIP Pardubice (ČR) 76:77, Roanne 
Basket (Francie) - BK Prostějov (ČR) 87:70.

1. Chorale Roanne Basket 6 5 1 490:451 11
2. BK JIP Pardubice 6 4 2 478:476 10
3. BK Prostějov 6 3 3 476:487 9
4. BC Goverla 6 0 6 425:455 6

Výsledky 6. kol ostatních skupin
Skupina „A“:  EWE Baskets Oldenburg (Německo) - Norrköping 
Dolphins (Švédsko) 106:61, Fuenlabrada (Španělsko) - Bemaco 
SPU Nitra (Slovensko) 93:80. Konečné pořadí: 1. Oldenburg 12, 2. 
Fuenlabrada 10, 3. Nitra 7, 4. Norrköping 7. 

Skupina „B“:  ZZ Leiden (Nizozemí) - Armia Tbilisi (Gruzie) 76:59, BG 
Göttingen (Německo)- Besiktas Milangaz (Turecko) 59:96. Konečné 
pořadí: 1. Besiktas 12, 2. Leiden 9, 3. Armia 9, 4. Göttingen 6

Skupina „D“:  Chimik Južnyj (Ukrajina) - Atomerömü SE (Maďarsko) 
83:58, BC Nižnyj Novgorod (Rusko) - BK Ventspils (Lotyšsko) 77:63. 
Konečné pořadí: 1. Nižnyj Novgorod 10, 2. Ventspils 10, 3. Južnyj 
9, 4. Atomerömü 7

Skupina „E“:  CSU Mobitelco Kluž (Rumunsko) - BC Enisey (Rusko) 
75:82, Antverpy Giants (Belgie) - Elan Chalon (Francie) 78:79. 
Konečné pořadí: 1. Elan Chalon 11, 2. Antverpy 10, 3. Enisey 8, 4. 
Mobilteco 7.

Skupina „F“:   Olin Edirne (Turecko) - Triumph Lyubertsy Moskevská oblast 
(Rusko) 89:82, Okapi Aalstar (Belgie) - ETHA Engomi (Kypr) 89:73. Konečné 
pořadí: 1. Lyubertsy MO 10, 2. Aalstar 9, 3. Engomi 9, 4. Edirne 8.

Skupina „G“:  Türk Telekom Ankara (Turecko) - BC Minsk-2006 (Bělorusko) 
76:78, Telekom Baskets Bonn (Německo) - Pinar Karsiyaka (Turecko) 80:65. 
Konečné pořadí: 1. Bonn 10,  2.  Karsiyaka 9, 3. Minsk 9, 4. Ankara 8

Skupina „H“:  Keravnos Strovolos (Kypr) - Szolnoki Olaj (Maďarsko) 82:91, 
Pau Lacq Orthez (Francie) - Artland Dragons (Německo) 75:76. Konečné po-
řadí: 1. Artland 11, 2. Szolnok 10, 3. Keravnos 8, 4. Orthez 6

EUROCHALLENGE CUP 2011/2012 

kokolala::
ČČČČ

Jaroslav Prášil: Vyřazení mrzí tím víc, že šance na postup bylaJaroslav Prášil: Vyřazení mrzí tím víc, že šance na postup byla

Na rozdíl od minulé sezóny si basketbalisté BK 
Prostějov osmifinálovou fázi Euro Challenge Cupu 
nezahrají. V základní skupině C obsadili nepostu-
pové třetí místo za francouzským Roanne a čes-
kými Pardubicemi, definitivně o jejich vyřazení 
rozhodla úterní porážka 70:87 v zemi Galského 
kohouta.

Trenéři: Zbyněk Choleva 
a David Hájek

Trenéři: Zbyněk Choleva 
a David Hájek

Kapitán Orlů vidí jako důvod neúspěchu v Euro Challenge 
dva nepovedené zápasy s Roanne a v Pardubicích

Kapitáne, kam s tou lodí? Prostějovští basketba-
listé vyřazením v základní skupině evropského 
Challenge Cupu nesplnili první z cílů letošní sezóny 
a Večerník tento smutný fakt rozebral po ligovém 
smetení Bratislavy s Jaroslavem Prášilem, vůdcem 
hráčské šatny BK.
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HLASUJTE PRO SVÉ OBLÍBENCE DO ALL STAR GAMEALL STAR GAME
Možnost máte už jen do ZÍTŘKA! Tj. úterý 20. prosince

Hlasování fanouš-
ků pro All-Star 
Game Mattoni Ná-
rodní basketbalové 

ligy 2012 začalo již ve čtvrtek 20. října 
na oficiální webové prezentaci ASG 
www.utkanihvezd.cz. Právě basket-
baloví příznivci rozhodnou svými hla-
sy o složení základních pětic Východu 
a Západu. Fanoušci budou moci hla-

sovat téměř devět týdnů, hlasování 
bude ukončeno v úterý 20. prosince.

Základní informace o ASG
... fanoušci tradičně vyberou základní 
sestavy Východu i Západu. Zbývající 
hráče donominují nedlouho po ukon-
čení hlasování vybraní trenéři – taktéž 
o jménech trenérů rozhodnou fanouš-
ci.

... fanoušci rozhodnou rovněž o něko-
lika účastnících doprovodných soutěží 
(smečování, tříbodová střelba, doved-
nostní soutěž). Ankety, v nichž bude 
možné hlasovat, jsou umístěny na 
www.utkanihvezd.cz.

... jako „předskokani“ se při All-Star 
Game opět představí nadějní basket-
balisté do 23 let. Sestavy výběrů Vý-

chodu i Západu vyberou nominovaní 
trenéři.

... zahájen byl předprodej vstupenek

Rozdělení týmů (Východ – Západ):
Západ: Chomutov, Ústí n. L., Děčín, 
USK Praha, Plzeň, Kolín, Nymburk
Východ: Pardubice, Svitavy, Prostějov, 
Opava, Ostrava, Levice, Inter Bratislava

Kouč BK nehodnotí pohárové vystoupení jako celkově 
špatné, ale žehrá na zpackaný klíčový zápas v Pardubicích

Zdání klame. Přestože podle snímku to proti bratislavskému Interu 
vypadalo na velký  souboj, realitou bylo jednoznačné vítězství Orlů 
a částečné napravení pošramoceného sebevědomí z vyřazení v ev-
ropském poháru
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POUŤ ORLŮ LETOŠNÍM CHALLENGE CUPEM SKONČILA VE FRANCII

ZDRCUJÍCÍ ÚVOD PŘEDZNAMENAL NÁŘEZ SLABÉ BRATISLAVĚ

Vývoj po pětiminutovkách:
8:4, 15:13, 23:23, 32:33, 

44:43, 61:55, 77:61, 87:70. 

Dva dny před rozhodující fran-
couzskou bitvou nasázeli Hanáci 
v Ústí nad Labem hodně přes sto 
bodů, jenže v úterý proti nim stál 
soupeř úplně jiné výkonnostní 
kategorie. To se projevilo hned 
zkraje střetnutí, kdy výborně 
bránící Roanne dovolilo Orlům 
za úvodních sedm a půl minu-
ty vstřelit pouhých šest bodíků. 
Hostům vůbec nevycházely troj-
kové pokusy (8/1), naopak do-
mácí hráli v pohodě a zaslouženě 
vedli 14:6. S ohledem na čerstvé 
vítězství Pardubic v Ivanofran-
kovsku 77:76 tak muži BK ztrá-
celi v tu chvíli na vysněný postup 
plných sedmnáct bodů, neboť 
potřebovali vyhrát o devět.

Že nemusí jít o utopii, to ukázali 
na sklonku první čtvrtiny sníže-
ním na 15:13 a hlavně během 
celé druhé části, kdy šli dokon-
ce několikrát do vedení (19:21, 
23:25, obrat z 30:27 na polo-
časových 32:33). Oboustranně 
defenzivní zápas přitom v hostu-
jících barvách střelecky kořenili 
rozehrávač Eitutavičius a pivot 
Peterson.
Postupová naděje Prostějova žila 
ještě většinu třetí desetiminutov-
ky, zvlášť po miniúniku na 34:38. 
Bohužel Chorale reagovalo os-
mibodovou šňůrou na 42:38 a 
byť pak česká letka ještě jednou 
získala vedení do svého držení 
(44:45), vývoj se už viditelně 
obracel ve prospěch favorita. Ten 
začal sázet trojky, udeřila obáva-
ná dvojice Holland – Page a úvod 
poslední čtvrtiny určil osud ce-
lého mače. Domácí dali patnáct 
bodů za sebou (57:55 – 72:55), 
čímž koncovka dostala punc for-
mality. Orli už přes veškerou sna-
hu s velkou ztrátou nic nesvedli a 
utrpěli jasnou porážku 87:70.

Vývoj po pětiminutovkách:
19:0, 34:12, 48:24, 56:31, 
71:38, 77:46, 88:53, 99:60. 

Nejvíc jednoznačný začátek 
duelu v klubové historii si 
Hanáci mohli vychutnat v so-
botním večeru. Do střetnutí 
nevstoupili nijak zázračně, ale 
hráli s chutí a protože soupeř 
byl absolutně neškodný, svítilo 
na ukazateli skóre v 6. minutě 
málo uvěřitelných 21:0! Na 
straně BK sázelo body hlavně 
americké trio Nicholson, Smi-

th a Peterson, zatímco Slováci 
jen míjeli střely, ztráceli míče 
a nic neubránili. Až po dalším 
zvýšení náskoku na 31:5 se 
hosté trochu vzpamatovali, to 
však pouze díky opadnutí kon-
centrace domácích a komplet-
nímu prostřídání jejich sestavy. 
Zbytek prvního poločasu tak 
proběhl vcelku vyrovnaně, po 
několika bodových šňůrách v 
podání obou mužstev se šlo do 
kabin za stavu 56:31.
Po přestávce Orli trochu přida-
li obrátky a místy zoufalý pro-
tivník dostal další herní štulec, 
když ve 27. minutě narostlo 
jeho manko už na pětatřicet 
bodů (74:39)! Pak následovalo 
totéž, co před pauzou – tedy 
polevení Prostějova a tím šan-

ce na bratislavskou korekci 
(77:48). Ještě do 38. minuty 
se Inter jakž takž držel, ale v 

úplném závěru opět nedokázal 
čelit jasně lepším vícemistrům 
ČR, kteří mu uštědřili zaslou-

žený debakl. Jediné, co hanác-
ká letka nestihla, bylo překoná-
ní stovky – 99:60.

Chtěli se pokusit o výsledkové překvapení, které 
by je posunulo do osmifinálové fáze evropského 
Vyzývacího poháru. Naši basketbalisté však ne-
překročili svůj stín, v posledním utkání základní 
skupiny Challenge Cupu jasně podlehli na palu-
bovce Chorale de Roanne Basket a s mezinárodní 
scénou se pro tuto sezónu rozloučili.

Vinou letního rozšíření Mattoni NBL se do ní do-
stalo několik týmů, které v nejvyšší české soutěži 
nemají kvalitativně co pohledávat. Znovu to potvr-
dilo utkání 18. kola, ve kterém prostějovští basket-
balisté smetli slaboučký Inter z Bratislavy dehone-
stujícím nástupem i celkovým debaklem. V tabulce 
Orli klesli na čtvrté místo, ovšem jen kvůli menšímu 
počtu odehraných zápasů.

Vývoj po pětiminutovkách:
8:4, 15:13, 23:23, 32:33, 

44:43, 61:55, 77:61, 87:70.

Vývoj po pětiminutovkách:
19:0, 34:12, 48:24, 56:31, 
71:38, 77:46, 88:53, 99:60.

Luka Pavičevič (Chorale de Roanne Basket):  

„Po vydařeném začátku byli hráči netrpěliví, chtěli příliš brzy rozhodnout o 
svém vítězství. Uspokojili se rychlým získáním náskoku a přestalo se jim dařit 
v útoku, aspoň že obrana byla stále dobrá. Ve třetí čtvrtině začal celý tým znovu 
hrát rychle dopředu, což rozhodlo. Potvrdili jsme, že máme lepší mužstvo než 
Prostějov, a já celému kolektivu děkuji za dnešní výhru i za důležitý postup do 
další fáze Challenge Cupu.“

Zbyněk CHOLEVA - BK Prostějov:
„Po špatném úvodu jsme se zvedli a dalších dvacet minut hráli velice dobrý 
basketbal, což však bohužel na úspěch nestačilo. Hlavně po přestávce nebyla 
naše obrana dostatečně rychlá, aby pokryla hbité domácí hráče v čele s Hollan-
dem a Pagem. Věděli jsme, že je téměř nemožné zvítězit na hřišti velmi silného 
Roanne, což se potvrdilo. Postup ze skupiny jsme si prohráli už předchozí týden 
v Pardubicích.“

Zbyněk Choleva (BK Prostějov):   
„Utkání bylo hned od začátku jasné. My jsme do něj skvěle vstoupili, kluci vý-
borně spolupracovali na obou stranách hřiště a stav 21:0 po pěti minutách rozhodl 
celý zápas. Velmi kvalitní výkon se nám pak celkem logicky nepodařilo udržet. 
Jednak jsme hodně střídali pro ušetření sil na pondělní duel proti Svitavám a hráči 
také polevili, druhá čtvrtina nebyla nijak slavná. Po půlce jsme však znovu přidali a 
střetnutí s přehledem dovedli do jasného konce. Byli jsme podstatně lepší ve střelbě, 
hlavně naše procento trojkových pokusů bylo mnohem vyšší. Hosté moc netrefova-

li, přestože jsme jim méně koncentrovanou obranou místy dávali dost prostoru. Za konečný výsledek 
i naši celkovou efektivitu 132 jsem rád, snad kvalitu udržíme i v posledním zbývajícím zápasu před 
vánočními svátky.“

Ivan Vojtko (Inter Bratislava): 
„Gratuluji soupeři k vítězství, o němž bylo jasno už po pěti minutách. Nástupem 
21:0 domácí samozřejmě rozhodli, my jsme na rozdíl od dobrého přípravného 
utkání ve středu dnes nezahráli vůbec nic. Například Ubilla se coby nová posi-
la jevil výborně, jenže dneska to absolutně nezvládl. Že je rozdíl mezi oběma 
týmy velký, to víme všichni, a navzdory svému důrazu na bránění skousnu i 
devětadevadesát inkasovaných bodů. Ale že jsme jich nastříleli pouze šedesát 
místo nějakých osmdesáti, to mě štve. Mohli jsme prohrát důstojně o dvacet a 
ne takhle skoro o čtyřicet. Bohužel někteří hráči nebyli schopní proměnit ani dvojtakt a před kva-
litami soupeře panikařili, což na prvoligovou scénu nepatří. Prostě jsme se položili, za hrozivou 
porážku si tak můžeme sami.“ 

Pohledem trenérůPohledem trenérů

Pohledem trenérůPohledem trenérů

18. kolo:  Nymburk - Levice 97:61 (21:23, 45:41, 
69:45) Nejvíce bodů: Palyza 18, P. Benda 14, Nay-
mick 12, Wilson 11, Sokolovský 10 - Grant 25, Štemberger 14, Hal-
lett a Modrič po 6. Rozhodčí: Macela, Vondráček, T. Benda. Trestné 
hody: 22/16 - 15/12. Fauly: 17:21. Trojky: 9:5.  Chomutov - Opa-
va 67:82 (21:26, 27:44, 48:64) Nejvíce bodů: Pope 19, Lowery 17, 
Staněk 10 - Blažek 23, Klečka 17, Celebija 14. Rozhodčí: Vyklický, 
Milata, Kec. Trestné hody: 26/21 - 31/22. Fauly: 26:23. Trojky: 4:2.

 Pardubice - Ústí nad Labem 86:67 (20:18, 41:27, 58:49) Nej-
více bodů: Bohačík 18, Arnold a Peterka po 13, Hampton 12, Kotas 
11, Pospíšil 10 - McFadden 19, Holanda 18, Dollard 12. Rozhodčí: 
Kurz, Holubek, Nejezchleb. Trestné hody: 22/18 - 18/13. Fauly: 
19:20. Trojky: 8:6. Ostrava - Plzeň 88:56 (14:8, 43:24, 70:40) Nej-
více bodů: Hughes 19, Stuchlý a Wright po 11, Manusos 10 - L. Tóth 
24, Vrubl 14, Kubizňák 8. Rozhodčí: Vrážel, Kapl, Komprs. Trestné 
hody: 25/16 - 15/10. Fauly: 19:26. Trojky: 6:8.  USK Praha - Ko-
lín 76:66 (20:18, 37:32, 61:47) Nejvíce bodů: Hruban 21, Votroubek 
20, Sedmák 17 - Machač 16, Barnes 13, Ames 9. Rozhodčí: Hruša, 
Macela, Karásek. Trestné hody: 14/9 - 15/13. Fauly: 18:20. Trojky: 
9:3.  Prostějov - Inter Bratislava 99:60 (34:12, 56:31, 77:46) Nej-
více bodů: Peterson 18, Cadri-Nicholson 16, Slezák a Smith po 14 
- Bridgewaters 12, Kuffa, Musil a Trivunovič po 8. Rozhodčí: Hošek, 
Večeřa, Jedlička. Trestné hody: 17/9 - 26/18. Fauly: 19:18. Trojky: 
10:4.   Svitavy - Děčín 58:83 (11:23, 31:38, 47:57) Nejvíce bodů: 
Horák 11, Špaček 10, Miloš 7 - Stria 19, J. Houška 14, Pomikálek 13, 
Alič 12. Rozhodčí: Vondráček, Znamínko, Matějek. Trestné hody: 
19/15 - 13/10. Fauly: 16:20. Trojky: 5:7.

koše Mattoni NBL v číslech 

Tabulka Mattoni NBL po 18. kole

1.  ČEZ Basketball Nymburk  18  17  1  1617:1195  35
2.  BK JIP Pardubice  18  15  3  1420:1173  33
3.  BK Děčín  19  13  6  1428:1255  32
4.  BK Prostějov  17  14  3  1524:1249  31
5.  USK Praha  19  12  7  1464:1424  31
6.  BC Kolín  17  13  4  1455:1330  30
7.  NH Ostrava  18  9  9  1432:1376  27
8.  Tuři Svitavy  18  7  11  1379:1437  25
9.  SLUNETA Ústí n. L.  19  6  13  1439:1627  25
10.  BK Loko Interconex Plzeň  19  5  14  1243:1550  24
11.  Astrum Levice  18  5  13  1375:1429  23
12.  Levharti Chomutov  18  5  13  1413:1632  23
13.  Inter Bratislava  18  3  15  1272:1512  21
14.  BK B&W Opava  18  3  15  1221:1493  21 1.  

Uche Nsonwu (Chorale de Roanne Basket):
„Všichni jsme šťastní. Úspěch v Challenge Cupu je pro nás důležitým úkolem a postup prospěje 
celému francouzskému basketbalu. Prostějov byl v prvním poločase velmi agresivní, dobře bránil. 
Po přestávce se však skvěle rozehrál John Holland a přidal se i Alexis Tanghe, hlavně jim dvěma mů-
žeme vděčit za rozhodující vítězství. Bylo těžké hrát šest týdnů za sebou vedle ligových i pohárové 
zápasy, ale zvládli jsme to a můžeme být s dílčím úspěchem spokojení.“

Travis Peterson (BK Prostějov):
„Kromě slabšího začátku nám první půle vyšla dobře. Ve druhé půlce ale Roanne zabralo, bylo 
agresivnější a lépe střílelo i doskakovalo. My jsme věděli, že musíme zvítězit, jenže po změně stran 
už jsme na to herně neměli. Teď cítíme velké zklamání, neboť po výborném vstupu do soutěže přišly 
tři porážky a jsme vyřazeni.“

Pohledem hráčůPohledem hráčů

ŘEHOŘEK JE JEDNÍM Z NEJLEPŠÍCH DESETILETÝCH PLAVCŮ
Česká Třebová/mm – Osmi-
členná výprava desetiletých 
plavců soutěžila o víkendu v 
České Třebové na Zimním 
poháru desetiletého žactva 
Moravy. A dařilo se nad oče-
kávání trenérů. Plavci vybo-
jovali celkem sedm medailí, 
z toho pět zásluhou skvělého 
Lukáše Řehořka. Celé závo-
dy navíc uzavřela bezkonku-
renční dívčí štafeta vybojo-
vaným zlatem.
Tento ročník je v prostějov-
ském plavání mimořádně sil-
ný. Téměř všem desetiletým 
plavcům, kteří se účastnili 

oblastních přeborů, se podaři-
lo na Zimní pohár kvalifiko-
vat. Lukáš Řehořek, který na 
oblastních přeborech téměř 
neměl konkurenci, získal 5 
medailí. Dvě zlaté vyplaval ve 
svých oblíbených tratích 50 a 
100 metrů prsa. Na stometrové 
trati navíc vylepšil svůj vlastní 
rekord prostějovského oddílu 
časem 1:31,8. Stříbrnou me-
daili získal v disciplíně 50 me-
trů znak a dvě bronzové v dis-
ciplínách 100 metrů znak a 100 
metrů polohový závod. „S jeho 
výkony jsem spokojený. Svým 
osobním rekordem 1:21,3 pře-

konal již deset let starý rekord 
Jakuba Nezdoby,“ pozname-
nává trenér Aleš Matyášek.
Skvělou tečku předvedly plav-
kyně Dominika Smékalová, 
Karolína Samsonová, Adéla 
Mazalová a Eva Marciánová 
ve štafetě 4x50 metrů polo-
hově, které ze čtvrté startovní 
pozice vybojovaly příčku nej-
vyšší. „Hned od startu nedaly 
soupeřkám žádnou šanci. Za 
třetí místo měly holky slíbenou 
čokoládu, ale asi budu mu-
set přidat,“ směje se trenérka 
Zuzana Malečková. Domini-
ka Smékalová navíc přidala 

zlatou medaili v disciplíně 50 
metrů prsa. I ostatní plavci 
předvedli slušné výsledky s 
několika umístěními do desá-
tého místa. 
V Kopřivnici mezitím bojovali 
dva plavci na Zimním poháru 
jedenáctiletých. Kamil Mlčoch 
získal 8. místo ve své disciplí-
ně 100 metrů motýlek s časem 
1:41,2. Spolu s Jakubem Fi-
alou si vylepšili své osobní 
rekordy a úspěšně zakončili 
zimní sezónu. 
Kompletní výsledky najdete 
na webu plaveckého oddílu 
www.swimm-pv.cz.

Lukáš Řehořek vítězem Celá výprava desetiletých plavců
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Prostějov/red

 Kolíně zahájili závod ti nejzku-
šenější – VS4 muži do 18 let, 
kde jsme bohužel neměli žád-
né zastoupení a VS3 muži do 
15let, kde startoval čtrnáctiletý 
Lukáš Koudelka a také teprve 
jedenáctiletý Daniel Ponížil, 
který se mezi těmito závodníky 
neztratil a stanul na nepopulár-
ním 4. místě. Lukáš obsadil 8. 
místo. Po nich následovala ka-
tegorie nejmladší VS1 a také 
nejpočetnější. Bojovalo zde 
mezi sebou celkem 65 kluků do 
9 let. Z prostějovského oddílu 
se nejlépe dařilo Lukáši Prec-
líkovi 18. místo, dále pak Filip 
Petrásek 27. a Ondřej Hošťálek 
42. Na závěr se představila také 
početná kategorie VS2 hoši do 
13 let s 49 závodníky. Zde na 
nás čekala medaile za 2. místo, 
kterou zaslouženě získal Jin-
dřich Šafran. Hned pod stupni 
vítězů na 4. místě stanul Štěpán 
Marcin. Dále pak Filip Kopa 6., 
Šimon Marcin 9. a Daniel Na-
vrátil 21.
V Brně proběhlo Mistrovství 
ČR ligy družstev žen. Toto mis-
trovství je věkově neomezeno a 
tak se zde střetnou jak mladič-
ké gymnastky, tak již ostřílené 

závodnice. Družstvo nejlepších 
prostějovských gymnastek ve 
složení Veronika Pluskalová, 
Eva Míčková, Markéta Vyhlí-
dalová, Magdaléna Holcová a 
Dominika Ponížilová závodilo 
ve vysoké konkurenci v I. lize 
a obsadilo velmi krásné 3. mís-
to a to jen se ztrátou 3 desetin 
bodu na vedoucí družstvo ze 
Sokola Kampa. Kromě toho 
přidala v soutěži jednotlivců 
Eva Míčková 2. místo a Veroni-
ka Pluskalová 4. místo.

Mladí gymnasté Prostějova

se na MČR neztratili 
Ve stejný den v listopadu se mezi sebou utkali 
gymnasté a gymnastky z celé ČR na republiko-
vém klání. Zatím co hoši zamířili až do Kolína, dív-
ky vyrazily do Brna.

Kompletní výsledky
základní skupiny C Challenge Cupu

1. kolo:
BC Goverla – BK Prostějov 75:77, JIP Pardubice – Roanne 
Basket 82:77.
2. kolo:
BK Prostějov – JIP Pardubice 82:76, Roanne Basket – BC 
Goverla 81:78.
3. kolo:
BK Prostějov – Roanne Basket 85:87, JIP Pardubice – BC 
Goverla 72:69.
4. kolo:
BK Prostějov – BC Goverla 78:64, Roanne Basket – JIP Par-
dubice 88:73.
5. kolo:
JIP Pardubice – BK Prostějov 98:84, BC Goverla – Roanne 
Basket 63:70.
6. kolo:
Roanne Basket – BK Prostějov 87:70, BC Goverla – JIP Par-
dubice 76:77.

Konečná tabulka
1. Roanne 5 1 490:451 11
2. Pardubice 4 2 478:476 10
3. Prostějov 3 3 476:487 9
4. Goverla 0 6 425:455 6

INZERCE
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Jiří Možný

 Před deseti dny jste 
oslavil padesátku. 

Cítíte se v plné formě?
„Jako na padesát (smích). 
Cítím se dobře. V klidu, bez 
stresu. Jsem spokojen.“

  Chodíte si stále za-
sportovat?

„Ne. Abych řekl pravdu, ne-
měl jsem na to čas. Byl jsem 
zaneprázdněn prací, cestová-
ním.“

  S fotbalem jste začínal 
v Němčicích. Vracíte 

se stále na Hanou?
„Vracím se na Hanou za ro-
dinou, i když musím přiznat, 
že mi to teď několik měsíců 
nevyšlo. Kolem Vánoc se 
tam ale pojedu podívat. Dá 
se říct, že jsme se usadili 
v Kopřivnici. Jsme tu spo-
kojeni, máme to kousek do 
Beskyd i do Ostravy.“

  Měříte téměř dva me-
try. Byl tohle hlavní 

důvod, proč jste se postavil 
do brány?
„Určitě, výška v tom hodně 
rozhodovala. Chytat jsem za-
čal až ve čtrnácti, tenkrát mě 
přemluvil náš trenér. Zeptal 
se mě, zda bych to nechtěl 
zkusit, protože v Železár-
nách sháněli brankáře. Začal 
jsem tam jezdit a celkem mě 
to chytilo. Zaujalo mě to a 
prakticky za rok jsem chytal 
dorosteneckou ligu.“

  V Prostějově jste se 
ale dlouho nezdržel a 

brzy jste odešel do Baníku.
„Měl jsem štěstí, že již v pat-
nácti jsem mohl chytat do-
rosteneckou ligu, která tehdy 
byla do osmnácti let. Všimli 
si mě z Baníku a hned po 
roce si mě stáhli do Ostravy 
a podepsali mě jako třetího 
brankáře. Byl to velký skok. 
Skončil jsem devátou třídu 
a hned druhý den jsem už 
trénoval na Baníku s prvním 
mužstvem. Výhodou pro mě 
bylo, že jsem měl možnost 
trénovat s kvalitními branká-
ři a hodně se od nich učit.“

  Jak jste zvládal tré-
ninky, školu, navíc 

jste byl daleko od domova?
„Začátky nebyly jednodu-
ché. Nikdy předtím jsem 
nebyl sám. Přes prázdniny 
jsem bydlel na ubytovně na 
Bazalech, jakmile začala 
škola, šel jsem na internát a 
chodil do učení. V učení mi 
ale vycházeli vstříc, protože 
většinou jsem ráno trénoval 
s prvním mužstvem a odpo-
ledne s dorostem. Bylo to 
náročné, ale zvládl jsem to.“

  V Baníku jste chytal 
celkem dvanáct let. 

Nelákalo vás to třeba do 
Prahy?

„Když jsem končil voj-
nu, tak tu nabídka ze 
Sparty byla, ale v 
té době se přestou-
pit nedalo, bylo to 
prakticky nemož-
né. Jednou jsem 
měl i podepsa-
né lístky do 
Olomouce, ale 
neuskutečnilo 
se to, zkrátka 
doba přestu-
pům nepřála.“

  Do Anglie 
jste šel krát-

ce po revoluci již jako 
zkušený gólman. Odchá-
zel jste s pocitem, že bude-
te „jednička“?
„Chtěl jsem se o to poprat. 

Tehdy tam končil brankář, 
takže hned druhý týden jsem 
chytal. A od té doby jsem 
odchytal vše. Asi sto šede-
sát utkání v řadě, pak jsem 
jeden zápas kvůli trestu za 
červenou kartu vynechal a 
následně jsem chytal dalších 
sto zápasů bez přerušení. 
Celkem mi to vyšlo a byl 
jsem tam spokojený. West 
Ham je fantastický klub, ro-
dinný. Prožil jsem tam krás-
né roky a bylo to prima.“

  Pravda, byl jste s Ba-
níkem třikrát druhý 

v československé lize, ale 
výraznější klubový úspěch 
vám chybí...
„Samozřejmě, nemůžu se 
chlubit žádnými vítězství-
mi. Je to tím, že jsem nebyl 
ve Spartě ani top klubech. S 
Baníkem jsme byli několi-
krát druzí, po první sezoně 
ve West Hamu měl o mě zá-
jem Manchester United, ale 
to jsem odmítl. Byl jsem tam 
spokojený, mohl jsem chytat 
a po roce jsem nechtěl mě-
nit klub. Nikdy jsem se ne-
hnal za nějakou slávou, vždy 
jsem chtěl, aby rodina byla 
spokojená.“

  Dá se tedy říci, že jste 
klubista?

„Ano, dalo by se to tak říct. 
Za svou kariéru jsem měl 

štěstí na dobré kluby, trené-
ry i spoluhráče, jak v Česku, 
tak v Anglii, takže vlastně 
ani nebyl důvod k častým 
změnám. Fanoušci si toho 
váží, ale majitelé se mění a 
je jim úplně jedno, zda jste 
tu dva roky nebo deset let. Je 
mi pak vždy líto kluků, kteří 
v tom klubu nějakou dobu 
byli, žili pro něj a obětovali 
mu spoustu času.“

  Dočetl jsem se, že ka-
riéru jste skončil kvůli 

zranění. Bylo to tak?
„Ne. Skončil jsem v Que-
ens Park Rangers, protože 
klub sestoupil, měl velké 
finanční problémy a končila 
mi smlouva. Takových nás 
bylo dvaadvacet. Hned mě 
kontaktoval West Ham, kam 
přišli noví trenéři s tím, že 
se tvoří nový realizační tým 
a zda bych nechtěl trénovat 
brankáře. Ve stejnou dobu 
se mi ozval i Queens Park 
Rangers s nabídkou na hra-
jícího trenéra, ale to už mi 
bylo téměř čtyřicet a rozhodl 
jsem se ukončit kariéru a vě-
novat se trénování. Šel jsem 
tedy do West Hamu, který 
vždy byl, je a zůstane mým 
klubem. Takže rozhodování 
pro mě bylo celkem jedno-
duché.“

  Změnila se za dvacet 
třicet let práce gólma-

na?
„Určitě. Když jsem začínal, 
chodilo se s míčem pod paží 
pomalu až k bráně, nebyl 
problém zvednout míč ze 
země několikrát. Nehrálo 
se tolik nohama a z malého 
vápna vykopávali obránci. 
Změnilo se toho hodně a 
dnes musí být brankář kom-
plexnější, musí ovládat po-
kutové území a chce 
se po něm, aby 
byl jako stoper, 
který sbírá ba-
lony mířící za 
obrannou linii. 
Je to mnohem 
náročnější.“

  Před rokem 
jste se z Anglie 

vrátil. Kdyby ale opět při-
šla nabídka z West Hamu, 
zase byste ji přijal?
„Vzhledem k mému věku 
bych asi nepřijal už žádnou 

nabídku na trénování. Ve své 
současné práci jsem spoko-
jený, i když přímo netrénuji 
mohu předávat zkušenosti, 
které jsem získal během své 
hráčské i trenérské kariéry.“

  Objevily se ale speku-
lace, že byste měl být 

v hledáčku pražské 
Sparty na trenéra 

brankářů...
„Ano, máte 
pravdu. Velice 
si této nabíd-
ky vážím, ale 
opravdu již 
n e u v a ž u j i 
o aktivní 
t r e n é r s k é 
roli. Jsem 
spokojen ve 
Sport Inves-
tu, práce zde 

mě naplňuje a 
baví. Jsou zde 

velké možnosti, 
je to rozmanitá 
činnost, setká-
vám se se zají-

mavými lidmi, 
zkrátka těší mě 

to. Takže jsem hned v za-
čátcích Spartě naznačil, že 
zájem bych neměl.“

  Když se tak staráte o 
gólmany, kdo myslíte, 

že by mohl být nástupcem 
vás a Petra Čecha v repre-
zentaci?
„Talenty tu máme, ale v re-
prezentaci ještě několik let 
bude Petr Čech. Na to, co 
bude za osm let, protože 
Petr je schopen chytat do 
osmatřiceti, je brzy. Mohou 
vyrůst brankáři, kterým je 
dnes třeba dvacet. Šance 
tady je, dneska těžko říct, 
kdo to bude. Talenty máme, 
jen se nesmíme bát dát jim 
šanci.“

  Ve West Hamu jste se 
mimo jiné staral o čes-

kou dvojici Jan Laštůvka, 
Marek Štěch. Přivedl jste 
si je přímo vy osobně?
„Honzu Laštůvku jsem si 
přivedl já, Marka viděli naši 
skauti, já jsem se pak na něj 
byl podívat a na moje dopo-
ručení jsme ho vzali.“

  Mohl by být třeba 
Marek budoucí jed-

ničkou?
„Určitě. Má na to, ale dnes 
mohl být již mnohem dál. 
Kdyby šel na hostování a 
měl odehráno více zápasů ve 
druhé a první anglické lize. 
Takhle je to běžné a třeba i 
Frank Lampard, Rio Fer-
dinand, Joe Cole odcházeli 
v osmnácti letech na hos-
tování, kde se rozehráli v 
mužském fotbalu. Přece jen 
skok z dorostenecké soutěže 
je veliký. Markovi toto hos-
tování nevyšlo, je to škoda 
protože dnes mohl být mno-
hem dál,chytat třeba Cham-
pions League.“

  V reprezentaci jste 
debutoval již ve dva-

ceti. To byl rychlý start...
„Prošel jsem všemi repre-
zentačními výběry, pře-
skočil jsem jen osmnáctku, 
kdy jsem šel rovnou do 
jednadvacítky. Je to 
jen tím, že se mě 
trenéři nebáli po-
sunout a nechali 
mě již v patnácti 
trénovat s prvním 
mužstvem. Bran-
kář poté hodně roste. 
Dnes jsem v Česku, 
jezdím po klubech, a 

když vidím osmnáctiletého 
talentovaného brankáře a 
zeptám se ho, zda trénuje s 
prvním mužstvem a řekne 
mi, že ne, tak to naprosto 
nechápu. Lidé, kteří v těchto 

klubech pracují, talenty brz-
dí. Je to škoda, protože tak 
se hráčský růst spíš zpomalí 
než rozvine.“

  S přestávkami jste byl 
v „nároďáku“ téměř 

patnáct let, ani jednou jste 
si ale nezachytal na vrchol-
ném turnaji.
„Chytával jsem pravidelně, 
pak se změnili trenéři. Přišli 
ze Sparty, odkud byla obrana 
i další hráči, takže upřed-
nostňovali Honzu Stejskala. 
Vysvětlili mi to tak, že nás 
berou za naprosto vyrovnané 
brankáře, ale protože Honza 
je ze Sparty která v té době 
tvořila základ reprezentace, 
dostává přednost. Na jednu 
stranu mě to mrzelo, na dru-
hou ale člověk nemůže dělat 
nic a chytat může jen jeden. 
Akceptoval jsem to a s Hon-
zou jsme vytvořili dobrou 
dvojici. Nikdy jsem se ho 
nesnažil podrazit, ale spíše 
naopak. Byli jsme na spous-
tě zápasů, on je odehrál, já 

odseděl a vždy to klapalo.“

  V roce 1993 jste odchy-
tal dva ´přáteláky´, v 

kvalifikaci ani na Euru96 
jste se ale neobjevil...
„Chtěl jsem s reprezentací 
skončit, ale krátce před mis-
trovstvím Evropy mi volal 
trenér, že by mě rád nominoval 
a byl by rád, kdybych byl v ká-
dru. Odmítl jsem, protože bych 
nerad vstoupil do mužstva, kte-
ré spolu odehrálo celou kvalifi-
kaci, zatímco já jsem nebyl ani 
na jednom utkání. Nerad bych 
udělal špatnou krev, aby nikdo 
neřekl, že jsem se tam dostal 
jen proto, že jsem hrál v Anglii 
a mistrovství bylo také v An-
glii. Nabídl jsem ale, že budu 

poblíž mužstva, kdyby co-
koliv potřebovali a že 

jim můžu poradit a 
pomoci.“

  O rok později jste se ale 
vrátil na kvalifikační 

utkání proti Jugoslávii.
„Trenér mě poprosil a pře-
mlouval, abych jim na jedno 
utkání šel pomoci. Nechal 
jsem se přemluvit a dodnes 
mě to trošku mrzí, jedno z 
mých špatných rozhodnutí. 
Bylo to důležité utkání a ne-
zvládli jsme ho. Na druhou 
stranu jsem byl potěšen, že 
o mě stále ještě byl zájem.“

  Sledujete i po návratu 
do republiky dění v 

Premier League a ve West 
Hamu?
„Sleduji. Na West Hamu 
jsem byl minulý týden. Zají-
má mě to, mám tam spoustu 
známých. Držím palce, aby 
se vrátili zpět do Premier 
League, je to klub, který tam 
patří. Hlavně kvůli fanouš-
kům.“

  Spousta hráčů nastu-
puje po skončení ka-

riéry v exhibicích. Vás to 
nelákalo?
„Abych řekl pravdu, tak co 
jsem přestal hrát profesionál-
ně, tak jsem se do takového 
fotbalu nehrnul. Hlava říká, 
že člověk může, ale tělo to už 
nezvládá. Nedělá mi to dobře. 
Vím, že bych to měl dělat lépe, 

a už to tělo nedovolí.“

  Již dříve jste zmí-
nil, že nejpamátnější 

utkání pro vás bylo po-
slední kolo Premier Le-
ague 1994/95 proti Man-
chesteru United, kdy jste 
vychytanou remízou po-
mohl Blackburnu k titulu. 
Pamatovali si vás jejich 
fanoušci?
„Fanoušci Manchesteru mě 
moc rádi neměli (smích). 
Ale když jsme pak hrá-
li v Blackburnu a šel jsem 
se rozcvičovat, tak už v tu 
dobu tam bylo osm až deset 
tisíc domácích fanoušků a 
všichni začali skandovat 
moje jméno. Byl jsem z 
toho úplně v šoku, nevěděl 
jsem, co se děje. Celé utká-
ní skandovali mé jméno a 
hrálo se mi tam fantastic-
ky. Ani jsem nevěděl, zda 
hrajeme venku, nebo doma 
(smích). Hrozně příjemné, 
něco nezapomenutelného. 
S něčím takovým se tady v 
Česku nemůžeme setkat.“

  Co chybí, aby byla 
podobná atmosféra i 

tady?
„Nejsme národ jako Ang-
ličané. Oni jsou národ fot-
balový, my národ mudrců a 
nedůvěřivců. Ve všem hle-
dáme nějaký podvod, špínu. 
K tomuto se nedopracujeme 
nikdy. Budeme fandit, jen 
když se daří. Když se neda-
ří, tak jen pomlouváme. Je 
to v mentalitě lidí a moc to 
změnit nejde. Samozřejmě 
bych si to přál, ale příliš 
tomu nevěřím.“.“

LUDĚK MIKLOŠKO: „CHCI PŘEDÁVAT ZKUŠENOSTI, NE TRÉNOVAT V KLUBU“LUDĚK MIKLOŠKO: „CHCI PŘEDÁVAT ZKUŠENOSTI, NE TRÉNOVAT V KLUBU“
Jako brankář odmítl nabídku Manchesteru United,

jako trenér dal teď košem pražské Spartě!
Kopřivnice, Prostějov – Říká se o něm, že se stal prvním Čechem, který se 
prosadil v anglické Premier League. Přestože se Luděk Mikloško 
postavil do branky až ve čtrnácti letech, dotáhl to postupně do 
československé ligy, reprezentace a nakonec i k angažmá 
ve West Hamu United. U „Kladivářů“ strávil nejprve osm let 
jako hráč, později devět let jako trenér gólmanů. Loni se po 
dvaceti letech vrátil do České republiky a stará se o branká-
ře zastupované společností Sport Invest. Práce ho baví na-
tolik, že před pár dny dokonce odmítl i žhavou nabídku Sparty 
Praha!

Exkluzivní interview se slavným rodákem z Němčic nad Hanou, který oslavil kulatou „padesátku“

- stopětadevadesát centimetrů vysoký 
brankář se narodil 9. prosince 1961 v 
Prostějově. Fotbalu se začal věnovat 
v roce 1969 v Němčicích nad Hanou, 
odkud o šest let později odešel do Že-
lezáren Prostějov. Brzy zaujal vedení 
Baníku Ostrava, kde strávil čtyři roky 
před vojnou a osm po návratu z Rudé 
Hvězdy Cheb. V roce 1990 přestoupil 

do West Hamu United, za který během osmi let odchytal 
tři sta patnáct utkání. Na sklonku kariéry si vyzkoušel 
angažmá v Queens Park Rangers, kde v necelých čtyřice-
ti letech ukončil aktivní kariéru. V československé repre-
zentaci debutoval 27. října 1982 při výhře nad Dánskem 
3:1 a loučil se jako veterán 2. dubna 1997 při porážce 
1:2 od Jugoslávie v kvalifikaci na mistrovství světa. Ve 
dvaačtyřiceti mezistátních zápasech odehrál 3748 minut 
a třiadvacetkrát dovedl spoluhráče k vítězství, osmkrát k 
remíze. Zúčastnil se mistrovství světa 1990, nominaci na 
mistrovství Evropy 1996 s poděkováním odmítl. Celkem 
vychytal 142 prvoligových a 12 reprezentačních nul.
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již neuvažuji o trenérské roli. Jsem již neuvažuji o trenérské roli. Jsem 

spokojen ve Sport Investu, práce zde spokojen ve Sport Investu, práce zde 
mě naplňuje a baví. Takže jsem hned mě naplňuje a baví. Takže jsem hned 
v začátcích Spartě naznačil, že zájem v začátcích Spartě naznačil, že zájem 

bych neměl. Chtěla mě vlastně už podruhé,bych neměl. Chtěla mě vlastně už podruhé,

tehdy po vojně to ale nebylo ani možné...“tehdy po vojně to ale nebylo ani možné...“

Jako trenér. Po skončení kariéry se rodák z Němčic nad Hanou věnoval brankářům v 
anglickém West - Hamu United. Tohoto řemesla se ale rozhodl zanechat a vrhl se na 
manažerskou činnost.  3x foto: internet
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